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Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas elate 

 
Kirjelda oma elukeskkonna kvaliteeti. Mis on hästi? 

Are   Are alevik Are alevik asub väga soodsas kohas, lähedal on Pärnu linna ja Pärnu Jaagupi alev. 

Are   Are alevik Are asukoht on elamiseks hea. 

Are   Are alevik Ares mõeldakse palju laste tegevuste peale ja on ühtne kogukond. 

Are   Are alevik Elukeskkond on üpris kvaliteetne. 

Are   Are alevik Hästi toimiv ja ilus noortekeskus ja huvikeskus. 

Are   Are alevik Ilus bussijaam ja kool. 

Are   Are alevik Kogukond on tore. 

Are   Are alevik Kogukond on tore, kool lähedal, turvaline. 

Are   Are alevik Kui on oma kodu ongi kõik hästi. 

Are   Are alevik Kultuuritöö heal tasemel, raamatukogu. 

Are   Are alevik 
Kvaliteet on keskmisel tasemel. Bussiliiklus on hea, kool ja lasteaed on lähedal. 
Kultuuriüritusi on piisavalt. 

Are   Are alevik Kõik ok. 

Are   Are alevik Kõik on hästi, tuba soe ja soe vesi, igaühel oma isiklik ruum. 

Are   Are alevik Olen rahul. 

Are   Are alevik Paras kaugus Pärnust. 

Are   Are alevik Pargis on uus mänguväljak ja välijõusaal. Lastele on Are teenuskeskuse kõrval kelgumägi. 

Are   Are alevik Rahulik ja turvaline. 

Are   Are alevik 
Teed on korras (minuni), huvitegevus on, väike suhteliselt ühte hoidev kogukond. 
Mänguväljaks ja uus seikluspark tehti. 

Are   Are alevik Vaikne ja rahulik. 

Are   Are alevik Veetrass on olemas. 

Are   Are alevik Väike koht. Linnaga parajas kauguses. Talvine teehooldus tänavatel hea. 

Are   Are alevik Õhk on puhas, rohelust piisavalt, teed korras, inimesed sõbralikud. 

Are   Elbu Ares on rahulik elada. 

Are   Elbu 
Maja on piisavalt eraldi ja suure maalapiga. Osa teest on musta katte all, mis teeb 
liikumise mugavaks. 

Are   Elbu 

Siin ikka on neid ringe, kus on võimalik käia (lapsed kui ka täiskasvanud), noortekeskus 
kus noortel on alati tegevust, kultuurimajas on mõni ikka üritus toimumas kuigi nüüd 
ikka vähem, toimuvad vajalikud arutelud, see näitab, et inimestega soovitakse suhelda ja 
inimesed saavad avaldada arvamust. 

Are   Kurena Hea 

Are   Kurena Linnale lähedal, hea rahulik. 

Are   Lepplaane Puhas loodus. 

Are   Lepplaane Õhk on puhas. 

Are   Murru Elan hajaasustuses, oluline on teede olukord, mis on hea. 

Are   Murru Loodus ja rahu kodu ümber. 

Are   Murru Palju ruumi, vaikne, hea. 

Are   Murru Üldiselt rahulik ja turvaline. 

Are   Niidu Pere, kodu, töö. 

Are   Niidu Teed on enam-vähem korras. 

Are   Parisselja Hästi on see, et elame hajaasustatud piirkonnas ja saame nautida privaatset elamist. 

Are   Parisselja 
Palju rohelust ja värsket õhku, privaatsus. Linnalähedus, hea asukoht. Tore kogukond. 
Väga hea kool. 

Are   Pärivere Elan oma korteris ja saame eluga hästi hakkama. Eriti ei pea kokku hoidma. 
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Are   Pärivere 
Kõik on käe-jala juures, jalutamiseks on valgustatud jalgteed tehtud, kool on 
suurepärase direktori valinud, lasteaias toredad õpetajad ja vallavanem parim. 

Are   Pärivere Linnalähedane, paljud teenused lähedal. 

Are   Pärivere Mõnus rahulik, eriti lastega. Lastel piisavalt tegevust. 

Are   Pärivere 
Olen üldiselt rahul lumelükkamisega. Eks vahel jõuab muidugi sahk alles õhtuks aga 
mõistan, et meie väike Küti tee ei ole just esimene tee, mida lahti lükatakse. 

Are   Pärivere Rahulik piirkond ja üldiselt normaalsed naabrid. 

Are   Pärivere Rahulikkus. 

Are   Pärivere Siin on vaikne, rahulik, lõbus, seltskonna rikas jne. 

Are   Pärivere Väga tore korteriühistu, toredad inimesed, toimiv kogukond. 

Are   Suigu Ei oska vastata. 

Are   Suigu 
Kodu lähedal asuvad lasteaed, noortetuba, raamatukogu, laste mänguväljak, 
bussipeatused, välijõusaal. 

Are   Suigu 

Kui lasteaeda ei oleks, oleks paras kolgas ja koliks ära. Poodi ei ole, normaalset 
mänguväljakut lastele ei ole, ainult lagunenud ja kole. Kergliiklusteed põhiliselt pole ja 
tee ühte ja sama tiiru ainult, sellest ka osa on sõiduteel. Ammu lubati kergliiklustee vist 
2025 aastasse aga ilmselt see ainult unistuseks jääbki, nüüd ainult Sindi ees ja taga. 
Ainuke hea asi ongi lasteaed. 

Are   Suigu Kõik on hästi 

Are   Suigu Küla on vaikne. Tee mis koju sisse viib on valla poolt hoolitsetud. Õhukvaliteet on hea. 

Are   Suigu Lasteaed ligidal, noortekeskus, raamatukogu. 

Are   Suigu Lähedal on raamatukogu, seltsimaja, lasteaed ja mänguväljak. 

Are   Suigu 
Mugav maja, kaunis ümbrus, bussipeatus läheduses, lasteaed ja vanasti ka algkool 
läheduses. 

Are   Suigu Mõnus väike kogukond. 

Are   Suigu On hea. 

Are   Suigu Rahulik 

Are   Tabria Hea puhas loodus. 

Are   Tabria Puhas õhk. Pole inimtegevuse tekitatud müra. 

Are   Võlla Hea vaikne piirkond. 

Are   Võlla Keskmine 

Are   Võlla Kodust välja sõidetav kruusatee on aastate jooksul valla poolt korda tehtud. 

Are   Võlla Looduse lähedal, ühistranspordi olemasolu. 

Are   Võlla Rahulik piirkond. 

Are   Võlla Rahulik, kulgemine omas rütmis, vaikne, looduslähedane, mõnus. 

Tori  Elbi Rahulik, vaikne. 

Tori  Jõesuu 
Ilus loodus, jõed ja puud ümberringi. Suhteliselt vaikne koht. Suur tööandja, tänu kellele 
ei ole küla tühjaks jooksnud. 

Tori  Jõesuu Infrastruktuur, huvitegevusteks on loodud külamaja. 

Tori  Jõesuu 
Kaugküte, asfalteeritud külateed,  talvel lumi lükatud. Toimiv Külamaja koos 
raamatulaenutusega. 

Tori  Jõesuu Loodus 

Tori  Jõesuu Oma maja 

Tori  Jõesuu Tegutsev külamaja, teed talvel üldiselt hooldatud, tuba soe 

Tori  Kildemaa Omaette elamine, aed, vaikne, rahulik 

Tori  Kildemaa Vaikne, head naabrid 

Tori  Kuiaru Kui bussiliiklust pole ei saa öelda, et midagi hästi on. 

Tori  Kõrsa Elukeskkond maal 

Tori  Kõrsa Hea asukoht, looduskaunis koht, kõik on lähedal. 
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Tori  Kõrsa 
Loen oma elukeskkonna kvaliteeti heaks. Vaikne, puhas keskkond, jõgi lähedal, puhas ja 
hea joogivesi, Sindi lähedus, bussiühendus Pärnuga väga hea. 

Tori  Kõrsa 
On võimalus elada eraldatuses, naabrid asuvad eemal, aga samas on kõik käe-jala 
juures. Hea bussiühendus Pärnu linnaga. 

Tori  Levi Hea, et on häid naabreid, vallaga on normaalne asju ajada, loodus on ilus ja jõgi puhas. 

Tori  Mannare 

Kõik on suhteliselt hästi, sest hoolitseme ise oma heaolu eest. Tänu kuulub 
teehooldusele, oleme väga rahul  Oleme välja ehitanud nii puurkaevu kui 
reoveesüsteemi 

Tori  Mannare Rahuldav. Vihmasel ajal on ümbrus märg, osalt soine. 

Tori  Muraka 
Kaunis loodus, vaikne, rahulik ja turvaline ümbrus, toredad naabrid, töökoht mõistlikul 
kaugusel. 

Tori  Muraka Loodus, rahu 

Tori  Muraka Vaikne ja rahulik ja ilus loodus 

Tori  Muti Selle koha pealt on kõik korras. 

Tori  Oore Ilus loodus. Naaber ei vaata aknasse, st. elab piisavalt kaugel 

Tori  Oore Loodus on ilus 

Tori  Oore Meeldib, et on vaikus ja naabreid ei ole lähedal-privaatsus. Jõe lähedus, loodus.... 

Tori  Oore Naabrid piisavalt kaugel, sõiduteel pole väga suurt liiklust 

Tori  Oore Olen kõigega rahul, kõik on hästi 

Tori  Oore Puhas loodus, kooli jaoks koolibuss, avara hooviga lasteaed. 

Tori  Randivälja 
Meeldib aktiivne ja tore kogukond, sõbralikud vallavalitsuse töötajad, suurepärane 
vallavanem 

Tori  Rätsepa Kuna elan hajakülas, siis on omaette elu, samas naabrid pole kaugel, kõik ongi hästi 

Tori  Rätsepa Looduskaunis koht, privaatsus ja rahu. 

Tori  Selja Bussis liiguvad see on tore, tore on ka koolibuss 

Tori  Selja Hea asukoht. 

Tori  Selja Hea bussi ühendus. Pood, kohvik ja tankla. Kergliiklustee 

Tori  Selja 
Ilm on kehva, et BBQ teha ja Tori sild on tõsiselt *** kuna sealt saab ainult veeredes üle 
sõita! Ühistu esimees ei suuda isegi prügivedu orgunnida! 

Tori  Selja Kompaktne keskkond, ühendused olemas, linn lähedal. 

Tori  Selja 
Kortermaja asukoht- ühel pool maja asuvad puud, põõsad ehk naabreid ei ole. Kõik 
elukeskkonnas olev on kaasaegne ja mugav. 

Tori  Selja Kõik 

Tori  Selja 
Meil on ahjuküttega maja ja suur aed.  Kanalisatsioon on olemas. Tori vald lubas sel 
aastal tuua meie maja krundini joogivee trassi. Ootame väga! 

Tori  Selja 

Paar aastat tagasi saime endale asfaltkatte koduteele see on suur muutus. Oleme 
saanud endale HAJAASUSTUSE programmiga teha puurkaevu. Meil on elektrisisestus 
maa alune. 

Tori  Selja 
Puhas õhk, puhas vesi, aiamaa harimise võimalus.  Perearst, apteek, kauplus, 
raamatukogu, rahvamaja, sotsiaalmaja üsna lähedal. 

Tori  Selja Rahulik piirkond. 

Tori  Selja Valgustatud tänavad. Väga vajalik ja mugav kergliiklustee. 

Tori  Taali Hea on, et on, kus elada! 

Tori  Taali Hing on sees 

Tori  Taali Hästi 

Tori  Taali Kõik hästi 

Tori  Taali Loodus, vaikus ja rahu. Bussiliiklus hea. 

Tori  Taali Looduskaunis 

Tori  Taali Maa ja looduslähedus. 
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Tori  Taali Suures plaanis on kõik hästi. 

Tori  Tohera Hea on, et eelmine aasta tehti must kate teele. 

Tori  Tohera Kõik on hästi! 

Tori  Tohera 
Palju ruumi, puhas loodus ja vaikus. Vajadus kultuuri järele saab rahuldatud, linn 
lähedal. 

Tori  Tohera Piirkond kauni loodusega. 

Tori  Tori alevik 
Alevikus on kõik vajalikud teenused kättesaadavad (kool, lasteaed, pood, apteek, 
perearst, rahvamaja). Looduskeskkond on kaunis, Pärnu on lähedal. 

Tori  Tori alevik 
Alevikus on pood, kool ja lasteaed jalutuskäigu kaugusel. Sõiduteed on heas korras. Isegi 
talvel lumega oli teehooldus väga hea. 

Tori  Tori alevik 
Elan korterelamus, mis on osaliselt renoveeritud. Korter on mugav, soe. Maja ümbritseb 
mitmest küljest kena loodus. 

Tori  Tori alevik 
Elan vanas majas. Mõni aasta tagasi tõime majja vee sisse ja tegime kanalisatsiooni. 
Kasutame salvkaevu, milles suviti on olnud vett vähe. 

Tori  Tori alevik Hea rahulik piirkond,  hea bussiliiklus Pärnuga. 

Tori  Tori alevik Jõgi, suured puud, kui maanteel sõidetakse lubatud kiirusel, siis ka suhteliselt vaikne. 

Tori  Tori alevik Kena ja rahulik elukeskkond, vajalikud teenused olemas või läheduses nt Sindis 

Tori  Tori alevik Kool on lähedal, pood, perearst. Lastel on õues piisavalt tegevust 

Tori  Tori alevik Kõik on hästi- elukoht, töö, tervis, heaolu. 

Tori  Tori alevik Kõik on hästi. 

Tori  Tori alevik Kõik on ideaalne. 

Tori  Tori alevik Kõik on käe jala juures 

Tori  Tori alevik kõik tundub olevat üsna rahuldav 

Tori  Tori alevik 

Looduslähedane, mulle meeldib nautida jõevaadet aknast või rõdult. Kõik vajalik on 
kodu lähedal, pood, jõusaal, staadion, jõgi, looduslikud vaatamisväärsused, maetud 
pereliikmed. Mulle väga meeldib rahu Tori alevikus. 

Tori  Tori alevik maa, pole nii palju autosid, maju teineteise otsas ja inimesi. Kohvik 

Tori  Tori alevik Meeldib kultuuriline pool, palju põnevaid sündmusi aastaringselt 

Tori  Tori alevik Olen rahul! 

Tori  Tori alevik Sportimisvõimalused on head. 

Tori  Tori alevik 
Tori on ilus koht. Palju annavad tori ilmele juurde taastatud Hobusekasvanduse hooned, 
kirik, rahvamaja, valmiv Tori sild. 

Tori  Tori alevik Ühisveevärk on ok, kanalisatsioon on huumor (liituda tuleks üles mäge) 

Tori  Urumarja Elan jõe ääres, looduse keskel, kuid Pärnust ainult 15min kaugusel. 

Tori  Urumarja 
Oma maja ja hoov, kus lapsed saavad turvaliselt mängida ja alati sõpru külla kutsuda. 
Ühisvee kasutus, mis alles loodi.  Jõgi lähedal, kus suvel saab ujuda. 

Tori  Urumarja Rahulik, naabritest kaugel individuaalelamu. 

Tori  Urumarja Väike kogukond 

Tori  Võlli Elanikud suuresti hoiavad oma eluasemete ümbrused korras 

Tori  Võlli Head ühendustele, kool ja lasteaed lähedal. 

Sauga  Eametsa Avar, looduses 

Sauga  Eametsa Bussiliiklus 

Sauga  Eametsa Eemal linnast 

Sauga  Eametsa Hea asukoht 

Sauga  Eametsa Hea asukoht, head naabrid. 

Sauga  Eametsa Hea kogukond, piisavalt privaatsust. 

Sauga  Eametsa 
Hea rahulik koht elamiseks. Külas elavad pered on enamjaolt noored pered, kellega hea 
suhelda. Rajatav kergliiklustee saab olema suureks plussiks siin elamiseks. 

Sauga  Eametsa Hea vaikne rahulik piirkond 
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Sauga  Eametsa Hea vaikne rajoon. 

Sauga  Eametsa Hommikune vaikus ja rahu 

Sauga  Eametsa 
Hästi on see, et lõpuks sai normaalse vee ja on tegema hakatud kergliiklusteed 
osaliseltki. 

Sauga  Eametsa 

Ilus mets ja loodus...  Ei ole küll Pärnu linnast kaugel, kuid täiesti teine keskkond. Vaikne 
ja rahulik. Õnneks on joogivee kvaliteet muutunud paremaks! See mõjutas päris oluliselt 
igapäevaelu kvaliteeti! 

Sauga  Eametsa Kaupluse lähedus, kesklinn lähedal, Vallavalitsuse ametnike koostöö. 

Sauga  Eametsa Kuna kolisime alles sügisel, siis ilmselt on veel palju ilusat mida nautida. 

Sauga  Eametsa Kõik on hästi 

Sauga  Eametsa Kõik on hästi. 

Sauga  Eametsa Kõik on väga halvasti 

Sauga  Eametsa Kõvakattega teed! Jõgi, supluskoht, head tegusad naabrid, aktiivne kogukond. 

Sauga  Eametsa Linn on lähedal 

Sauga  Eametsa Linna lähedal, noored naabrid 

Sauga  Eametsa Linnale lähedal, kuid siiski linnast väljas. 

Sauga  Eametsa Linnale lähedal, samas vaikne ja rahulikum. 

Sauga  Eametsa linnalähedane 

Sauga  Eametsa Looduskaunis ja linnalähedane. Rahulik, rohelust jagub ja veekogu kohe külje all. 

Sauga  Eametsa Lumi alati lükatud tee pealt. 

Sauga  Eametsa 

Meie piirkond areneb ning toredaid inimesi ning just noori tuleb juurde. Kogukond on 
enamasti ühtne. Lastele on loodud mänguväljak ning seda arendatakse iga aasta edasi.  
Teed on saanud korda, kuid vaikselt hakkavad taas lagunema.  Omavalitsus panustab 
ning loodame, et kergliiklusteed ehitatakse ikka edasi. 

Sauga  Eametsa 

Meie piirkonnas on pinnatud teekatted ja armas mänguväljak lastele (Puti elamurajoon).  
Meil on toredad naabrid ja küla hoiab pigem ühte (loodetavasti ühised külapäevad jm 
liidab meid veelgi). Lennuvälja tee renoveerimise üle on väga hea meel. 

Sauga  Eametsa Meil on palju rohelust. Tee on asfalteeritud. Lõpuks tuleb kraanist puhas vesi. 

Sauga  Eametsa Mugav asukoht ja loodus on ümberringi 

Sauga  Eametsa Mõnus vaikne rajoon, kodu kõrval on asfalttee. Linnale lähedal. 

Sauga  Eametsa Naabruskond 

Sauga  Eametsa Noored pered, palju lapsi, piirkonna areng 

Sauga  Eametsa Oleme rahul kena piirkond. 

Sauga  Eametsa Oma maja. 

Sauga  Eametsa palju inimesi 

Sauga  Eametsa Palju loodust, rahulik rajoon 

Sauga  Eametsa Peaaegu kõik on hästi. 

Sauga  Eametsa Piirkond 

Sauga  Eametsa Piirkond hea. 

Sauga  Eametsa Piirkond on üsna rahulik. 

Sauga  Eametsa 
Pood ja lasteaed on kodule lähedal. Asfalteeritud teed. Ehitatakse kergliiklusteed. Tänav 
on valgustatud. 

Sauga  Eametsa 
Puhas loodus, rahulik ümbruskond. Nii tore, et lõpuks ometi saame kergliiklustee kuni 
alevini. Loodetavasti pikendatakse seda edaspidi kuni Nurme teeni. 

Sauga  Eametsa Puhas vesi nüüd lõpuks. 

Sauga  Eametsa Puhas õhk. Rahulik piirkond. Asfaltteed, mänguväljak 

Sauga  Eametsa Päike tõuseb igal hommikul. Tegevust jätkub. Hea kvaliteediga autosse. 

Sauga  Eametsa Rahulik elukeskkond, head naabrid, kool ja lasteaed ligidal. 

Sauga  Eametsa Rahulik elukeskkond, linnale lähedal. 



6 
 

Sauga  Eametsa Rahulik ja vaikne elukeskkond 

Sauga  Eametsa Rahulik piirkond 

Sauga  Eametsa Rahulik piirkond, linna lähedal 

Sauga  Eametsa Rahulik piirkond, pole linnakära, palju rohelust 

Sauga  Eametsa Rahulik,  linnale lähedal,  lasteaed lähedal 

Sauga  Eametsa Rahulik, lõpuks korralik vesi, linna lähedus, pood, lasteaed jne lähedal 

Sauga  Eametsa Rahulik. Pärnu lähedal 

Sauga  Eametsa Rajatakse lõpuks kergliiklustee 

Sauga  Eametsa 

Saab elada looduslikult kaunis keskkonnas, samas linna ja kulutuurisündmuste lähedus .  
Tänavavalgustus. Noortekeskus ja ringid  5+  Kodukoha kool, sealsed tasuta huvialaringid 
ja pikapäevarühm.  Samuti on suur eelis koolibuss.  Kergliiklusteed.  Hea, et kõik 
pakiautomaadid on lähikonnas esindatud. 

Sauga  Eametsa Saame hakkama. Hästi on see, et saan elada rahulikus keskkonnas ja mul on oma aed. 

Sauga  Eametsa Sellele küsimusele ei oska vastata, sest minu arvates ei ole Tori vallas midagi hästi. 

Sauga  Eametsa Talvel on teed kenasti lahti aetud. Sügis-talvisel ajal on vaikne ja rahulik. 

Sauga  Eametsa Tundub et bussi liiklus parem kui kunagi varem oli 

Sauga  Eametsa Turvaline ja rahulik piirkond. 

Sauga  Eametsa Turvalisus ja rohelus 

Sauga  Eametsa Tänavad said tolmuvabaks. Hea ja rahulik 

Sauga  Eametsa Tänavavalgustus. Korralik kõvakattega tee.  Lähedal asuvad pood, pakiautomaadid jne. 

Sauga  Eametsa 

Uus puhas vesi. Loodusküllus (metsatukad, lagendikud, jõgi). Turvalisus (kokkuhoidev 
kogukond, kõik näod ja autod on teada, inimesed on arvestavad, piirkonnal on oma nö 
privaatne õhkkond). 

Sauga  Eametsa Vaikne elupiirkond, head naabrid 

Sauga  Eametsa Vaikne ja rahulik piirkond, toredad ja kokkuhoidvad naabrid 

Sauga  Eametsa Vaikne, palju lapsi, toredad inimesed. 

Sauga  Eametsa Vaikne, turvaline, lähedus linnale. 

Sauga  Eametsa Vaikus, linna lähedal 

Sauga  Eametsa Veel on metsa ja loodust ja see on hästi, nüüd ka hea vesi ja kergliiklustee valmimine 

Sauga  Eametsa Üsna palju rohelust ümberringi. Privaatne. 

Sauga  Kiisa Bussiliiklus on 20a taguse ajaga paranenud. Teehooldus on okei. 

Sauga  Kiisa Hästi on linna lähedus suvel rattasõiduks sinna 

Sauga  Kiisa Ilus ümbrus, vaade jõele, avarus ja loodus ümberringi 

Sauga  Kiisa Palju ruumi ja loodust. Naabrid eemal. Pood, bussipeatused lähedal. 

Sauga  Kiisa Toredad naabrid, kokkuhoidev. 

Sauga  Kiisa Värske õhk, madal müratase 

Sauga  Kilksama Ei oska öelda 

Sauga  Kilksama Hea rahulik ja vaikne elukoht. Linnale lähedal. 

Sauga  Kilksama Hea rahulik, pood lahedal Sauga alevikus 

Sauga  Kilksama Hästi on see, et ümbruses on palju loodust ja metsa, linnulaulu. 

Sauga  Kilksama keskmine 

Sauga  Kilksama Kõik on enam-vähem hästi 

Sauga  Kilksama Linnakärast eemal, mets aia taga 

Sauga  Kilksama Loodus. Vaikne. 

Sauga  Kilksama Looduslähedus ja vaikus, rahulikud naabrid 

Sauga  Kilksama 

Lund lükatakse tänavate vahelt, võib-olla mitte just nii tihti kui oleks vaja, kuid vähemalt 
siiamaani pole kinni jäänud (peaaegu), kuigi tänavad on eraomandis.  Prügivedu on hästi 
korraldatud, meeldib pakendite ära vedu ja et võib oma aias kompostida.  
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Vallaametnikud on üldjuhul abivalmid ja vastutulelikud. Piisavalt rohelust. Oti tee äärne 
valgustus on väga hea. 

Sauga  Kilksama Maal aga siiski linna lähedal. Möödunud talvel külavahe teed hästi lumest lükatud. 

Sauga  Kilksama Majas on palju ruumi, söögiga pole probleeme, riideid on piisavalt. 

Sauga  Kilksama 
Mulle meeldib maal elada, siin on rahulik ja turvaline, loodus ümberringi. Lastel on 
turvaline õues mängimas käia ja puude otsas ronida ning kogeda tõelist lapsepõlve. 

Sauga  Kilksama Mõnus vaikne ja looduslik koht 

Sauga  Kilksama Naabruskond on tore ja hooliv 

Sauga  Kilksama 
Oti tee valgustatus ja asfaltkattega tee, hea bussiühendus, rahuldav tee-/peenarde 
hooldus 

Sauga  Kilksama Palju rohelust, vaikne piirkond 

Sauga  Kilksama Peamine on, et teed on talvel korras. Saab liikuda 

Sauga  Kilksama Puhas loodus, vaikne ja rahulik 

Sauga  Kilksama Rahulik ja vaikne. Ei ole palju müra. 

Sauga  Kilksama Teed võiksid olla paremad 

Sauga  Kilksama Vaikne, rahulik. 

Sauga  Kilksama Vaikus 

Sauga  Kilksama Väga hea 

Sauga  Kilksama 

Väga hea meel on Kilksama tänavavalgustuse üle, mis on lisatud Oti teele. Hea meel on, 
et Sauga ja Kilksama suunal hakatakse rajama jalgteed, kuid see võiks välja ulatuda ka 
kuni Kilksama Oti teeni. 

Sauga  Nurme Elukeskkond on hea. Looduslähedus. 

Sauga  Nurme 
Hea rahulik külaelu, õnneks külatee (Vana Tallinna mnt) nüüd tolmuvaba. Palju noori 
peresid viimastel aastatel Nurme külasse kolinud. 

Sauga  Nurme 
Hea vaikne ja rahulik , eemal linnakärast, samas piisavalt ligidal linnale, kõigest 10-15 
minutit autosõitu. Puhas õhk. Toredad naabrid. 

Sauga  Nurme Nii kvaliteetne kui selle keskkonna ise jõuad luua. 

Sauga  Nurme Rahulik, lasteaed lähedal. 

Sauga  Nurme Rohelise keskkonna olemasolu. 

Sauga  Pulli 

Hajaasustus, kodu ümbrus pole linnastunud. Jõgi lähedal. Rohumaad ja metsa 
ümberringi, monokultuure maja kõrval pole. Maja lähedal pole õnneks tänavavalgustust 
nagu linnas. Urge risti kandis on samas tänavavalgustus väga viisakalt lahendatud. 
Valgustab vajadusel ja võimalikult palju teed, samas hoides mujale paistva 
valgusreostuse minimaalse. 

Sauga  Pulli 
Hea kui on endal suur hoov kus tegeleda oma asjadega ilma et võõrad inimesed 
segaksid. 

Sauga  Pulli 
Hindan kõrgelt jalakäijate teede ehitamist, Sindi silla kant on kenaks tehtud. 
Tänavavalgustus, bussiliiklus...see , et ohtlikku paisu enam ei ole jne 

Sauga  Pulli Naabrid on rahulikud, elukeskkond on väga hea hetkel. 

Sauga  Pulli 
Tee on tolmuvaba;  just lõpetati kiire interneti paigaldus; Taali koolimaja ees tehti 
haljasala korda, jõgi on lähedal, alustati arendustöödega. 

Sauga  Pulli Ümbrus on kaunis, naudin, et jõgi lähedal. 

Sauga  Räägu Privaatsus 

Sauga  Räägu Rahulik, hea koht elamiseks, loodus ümber ringi 

Sauga  Räägu vaikne 

Sauga  Räägu Vaikne, naabritest piisavalt kaugel, et saaks OMAS kodus tunda privaatsust. 

Sauga  
Sauga 
alevik Enamvähem kõik vajalik on  olemas 

Sauga  
Sauga 
alevik Hea on Pärnu linna lähedus. Olemas on toidupood, kergliiklustee, lasteaed. 
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Sauga  
Sauga 
alevik Hea rahulik piirkond laste kasvatamiseks. 

Sauga  
Sauga 
alevik Head tingimused vaba- aja veetmiseks-kergliiklusteed, Pärnu linna lähedus 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Heas piirkonnas kortermaja (Hirvela), kus on rahulik keskkond ja lastele ruumi 
olemiseks. Hea bussiliiklus linnaga. Kõik vajalik kodu lähedal (kauplus, noortekeskus, 
sportimisvõimalused jne). Kergliiklustee, mida mööda on hea linna jalutada või 
jalgrattaga sõita. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Hästi on see, et aknast on metsavaade. Pood on lähedal ning bussiliiklus linnaga hea. 
Valmimas on ka uus Alexela tankla, mida kindlasti hakkame külastama. 

Sauga  
Sauga 
alevik Kauplus lähedal. Bussiühendus linnaga väga hea. 

Sauga  
Sauga 
alevik Kogukonnatunnet tekitav ümbruskond 

Sauga  
Sauga 
alevik Korralik raamatukogu, hea bussiühendus linnaga. 

Sauga  
Sauga 
alevik Laste mänguväljak, lasteaed, pood, bussipeatus on lähedal 

Sauga  
Sauga 
alevik Lasteaed lähedal ja bussiliiklus. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Lasteaed, noortekas ja raamatukogu alevikus. Puhas joogivesi, hea bussiühendus 
linnaga. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Linn, toidupoed, kool ja kõik vajalik on lähedal. Samas linnamürast eemal, palju 
privaatsust ja rohelust. Hea rahulik piirkond 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Looduskeskkonna lähedus, asumi kompaktsus, heanaaberlikud suhted, linnaga hea 
ühendus, eluks vajalik käe-jala juures. 

Sauga  
Sauga 
alevik Maja on renoveeritud ja väga ilus 

Sauga  
Sauga 
alevik Mina olen üldiselt rahul 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Olen rahul, julgen lasta oma suuremat last üksinda õue mängima, samuti on trepikoja 
uksed lahtiseid ja siiani ei ole veel vargaid käinud (ptüi-ptüi). 

Sauga  
Sauga 
alevik Piirkond on mõnus, rahulik ja turvaline 

Sauga  
Sauga 
alevik Piirkond on rahulik. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Piisavalt ruumi auto parkimiseks. Linn 10min autosõidu kaugusel. Hea bussiühendus 
kesklinnaga. 

Sauga  
Sauga 
alevik Pood, lasteaed ja bussijaam on lähima 700m raadiuses. 

Sauga  
Sauga 
alevik Rahulik piirkond 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Rahulik piirkond laste kasvatamiseks. Pood, lasteaed,  Sauga Must Maja on lähedal.  
Roheala palju. 

Sauga  
Sauga 
alevik Rajoon on ilus, puhas, inimesed sõbralikud. 

Sauga  
Sauga 
alevik Renoveeritud maja suure rohealaga, vaiksete naabritega 

Sauga  
Sauga 
alevik Tore kogukond, hea bussiühendus 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Väga hea bussiühendus Pärnu linnaga Sauga alevikus on kauplus, pakiautomaadid, 
noortekeskus, raamatukogu, lasteaed - kõik vajalikud teenused on lähedal 
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Sauga  
Sauga 
alevik Ümbruses on rohelust ja loodust 

Sauga  Tammiste Algkool ja lasteaed, suur pood. 

Sauga  Tammiste Arenev kogukond. 

Sauga  Tammiste 

Arenev piirkond ja väga palju tuleb käe-kala juurde Tammistes mis ühtlasi annab rohkem 
võimalusi ja mugavust ka kohalikele elanikele: pood, bensiinijaam, uus ärimaja 
Tammistes jne. 

Sauga  Tammiste Asukoht hea, kaks poodi, kohalik aktiivne FB grupp 

Sauga  Tammiste Asukoht ja suurte puude olemasolu. 

Sauga  Tammiste Bussiliiklus, pood, lasteaed 

Sauga  Tammiste 
bussipeatus lähedal, ühistranspordi liiklus hea, tee lükatakse lumest puhtaks. Kõnnitee 
on hea asi. 

Sauga  Tammiste Bussiühendus linnaga, pood, kool, lasteaed, muud teenindused. 

Sauga  Tammiste Elamisväärne 

Sauga  Tammiste 

Elan linna lähedal rahulikus ja loodusega ümbritsetud paigas. Mul on piisavalt avar  
krunt. Sel talvel olid tänavad üsna hästi hooldatud ja talvine turvaline teekond külast 
välja oli võimalik. Palju linnuliike elutseb minu aias. 

Sauga  Tammiste Elan metsa ääres 

Sauga  Tammiste 

Elan rahulikus piirkonnas, mis on küll viimasel ajal kuidagi rahvarohkemaks muutunud 
(just võõraste osas), kuid siis kaunis koht. Matkarada, kergliiklustee, skatepark lähedal. 
Viimase 1,5a jooksul on valla poolt paigaldatud ka pisike mänguväljak. 

Sauga  Tammiste 

Elukeskkonna kvaliteet on üle keskmise hea. Autode müra pea olematu, tunnen end 
suvehommikutel ärgates nagu maakodus. Bussiliiklus väga hea ja bussipeatusi piisavalt. 
Kauplus, tankla, lasteaed, algkool lähedal. Nüüd ärimajas lastele mängumaa ka loodud, 
mis lastele väga meeldib. 

Sauga  Tammiste Elukoha asukoht, pood lähedal, tankla olemasolu, normaalsed naabrid. 

Sauga  Tammiste Hea 

Sauga  Tammiste Hea asukoht, kõik käe jala juures. 

Sauga  Tammiste 
Hea on see, et Tammiste areneb. Infrastruktuuri pean silmas. Pood, lasteaed, lillepood, 
juuksur jne jne. Valgustatud jalakäijate tee on super. 

Sauga  Tammiste Hea rahulik piirkond 

Sauga  Tammiste 
Hea ühendus Pärnuga (otse Jaama tänavat mööda), arenev piirkond, samas rahulik  
metsa sees. Puhas vesi, kanalisatsioon.  Väga rahul olen Tammiste lasteaiaga. 

Sauga  Tammiste Hää asukoht! 

Sauga  Tammiste Ilus matkamets lähedal 

Sauga  Tammiste Ilus mets kodu lähedal. Ujumiskoht kodu lähedal. 

Sauga  Tammiste Jõgi lähedal, RMK matkarada lähedal 

Sauga  Tammiste Kaunis loodus, vaikne elukeskkond. 

Sauga  Tammiste Kena vaikne piirkond 

Sauga  Tammiste Keskmine, kodukoht on ilus ja puhas, töö on olemas. 

Sauga  Tammiste 
Kodu lähedale lisandusid erinevad teenusepakkujad, lasteaed-bussipeatus ja pood on 
lähedal. 

Sauga  Tammiste Kõik 

Sauga  Tammiste Kõik on hästi 

Sauga  Tammiste Linn ja pood on ligidal. Vaikne ja mõnus koht. 

Sauga  Tammiste Linnalähedane piirkond, suhteliselt vaikne 

Sauga  Tammiste Linnalähedus. Ehitati uus pood. 

Sauga  Tammiste Looduslähedane 

Sauga  Tammiste Looduslähedus 
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Sauga  Tammiste Looduslähedus, linna lähedus, arenev keskkond, oluline on suuresti käe ja jala juures 

Sauga  Tammiste Lähedal lasteaed-algkool, toidupood, tankla. 

Sauga  Tammiste Lähedal on vajalikud asutused: pood, lasteaed-kool, linna bussiliiklus 

Sauga  Tammiste Maja, hoov, rajoon 

Sauga  Tammiste 

Meil on olemas vesi ja kanalisatsioon. Meie tänaval on valgustus. Bussiliiklus on 
tunduvalt paranenud. Tänavad on meie kodu ümber saanud musta katte. Külas on 
toidupoed. 

Sauga  Tammiste Meil on rahulik tänav, rahulik keskkond, tupiktänav. 

Sauga  Tammiste 
Mets ümberringi. Talvel lahti lükatud teed. Linnalähedus. Rahuldav ühistranspordi 
võimalus. 

Sauga  Tammiste 

Midagi ei ole hästi. Tori vald on Pärnu valglinnastunud magala ja kui Pärnu linna ei oleks, 
siis ei oleks ka Tori vallas elanikke. Tori vald ei paku midagi väärtuslikku ja ei ole 
iseseisvalt arenguvõimeline. 

Sauga  Tammiste Naabrid on toredad ja abivalmis. Mets on lähedal. 

Sauga  Tammiste Normaalne 

Sauga  Tammiste Olen väga rahul, naabrid on toredad, pood lähedal, teed korras 

Sauga  Tammiste 
Oma maja ja aed, puhas õhk, suhteliselt vaikne ümbrus, turvaline, linnalähedane, 
ühistransport, olemas on toidupood, looduselähedus 

Sauga  Tammiste On lasteaed, tuleb ka kool, poed on. 

Sauga  Tammiste Piirkond areneb, mis on kõige tähtsam 

Sauga  Tammiste 
Piirkond on kiiresti arenenud. Lasteaed-algkool, pood, ilusalong ja paki automaadid. 
Kergliiklustee on hea liikumiseks Pärnu linna poole. Bussiühendus linnaga 

Sauga  Tammiste Piirkonnas on kauplus, tankla, lillepood, pluss muud teenused 

Sauga  Tammiste Poed, lasteaed lähedal, hea bussiühendus 

Sauga  Tammiste Pood on lähedal, tänavad enam-vähem valgustatud, bussiühendus linnaga, vaikne 

Sauga  Tammiste Puhtus 

Sauga  Tammiste Põhimõtteliselt kõik on hästi 

Sauga  Tammiste Rahulik elukeskkond männimetsas. 

Sauga  Tammiste Rahulik keskkond. Ühtehoidev kogukond. 

Sauga  Tammiste Rahulik omaette elamine 

Sauga  Tammiste Rahulik piirkond, linna lähedal. 

Sauga  Tammiste Rahulik piirkond, tore küla. 

Sauga  Tammiste Rahulik rajoon 

Sauga  Tammiste 
Rahulik roheline piirkond, turvaline. Valgustatud tänavad, kõrghaljastus.  Eelmisel aastal 
pandi tänavale freesasfalt. 

Sauga  Tammiste Roheline piirkond elamiseks, kõik vajalik (kauplused, tankla jne) läheduses olemas 

Sauga  Tammiste Roheline. Puud ja lilled 

Sauga  Tammiste Suurem osa eluks vajalik käe jala juures 

Sauga  Tammiste Tammiste küla on palju arenenud. 

Sauga  Tammiste Tammiste on armas väike küla, mis aina areneb ja kutsub noori peresid elama. 

Sauga  Tammiste 

Tammiste on suurepärane koht elamiseks! Jõgi, mets, loodusrajad ja kergliiklusteed - 
kõik on olemas. Järjest arenev ümbritsev taristu sh ärimaja, Coop kauplus, tankla, 
planeeritav kogukonnakeskus - absoluutselt parim paik Pärnumaal! 

Sauga  Tammiste 

Tammiste on väga arenev piirkond, kus on võimalik järjest rohkem teenuseid kasutada 
ilma linna minemata. Linn on lähedal, bussiliiklus olemas. Koduhoovis olemas rohelus ja 
vaikus. 

Sauga  Tammiste 
Tupiktänav, vähe liiklust; tunnen naabreid, üsna rahulik; puhas. Tänavavalgustus on hea. 
Jõgi on lähedal, erinevad võimalused viibida looduses. Toidupoed on lähedal. 
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Sauga  Tammiste 

Tupiktänaval elamine on rahulikum liikluse poolest, maja taga on piisavalt rohelust. 
Pood on lähedal ja linna lähedus pakub samuti võimalusi kõiki teenuseid tarbida. 
Kohalikku lasteaeda kohta esimesel aastal ei saanud kuid algkooli loomine on väga 
oodatud. 

Sauga  Tammiste 

Turvaline keskkond, heal tasemel ühistransport, hea kergliiklusteede võrk, hea 
tänavavalgustus, ühendus vee- ja kanalisatsioonivõrguga, lumekoristus on hea, 
raamatukogu võimalus. Piisavalt on kaubandust ja muid teenuseid. Hea, et on tehtud 
avalikud ujumiskohad Tammistes jõe äärde, sh riietuskabiinid pandud. Kasutame palju 
ka Sindi väliujulat, mis on väga lahe koht  

Sauga  Tammiste 
Tänaseks on olemas kõik eluks vajalik. Käe jala juures. TORI VALD pole selleks midagi 
teinud. Ei ole mõtet ehtida ennast ettevõtjate tehtud tööga. 

Sauga  Tammiste Tänavavalgustus tehtud 

Sauga  Tammiste Vaikne, rahulik 

Sauga  Tammiste Vaikne elupiirkond 

Sauga  Tammiste Vaikne ja privaatne. 

Sauga  Tammiste Vaikne ja rahulik 

Sauga  Tammiste 

Vaikne piirkond, toredad naabrid. Pärnu linn väga lähedal. Coop kauplus lähedal, 
Tammiste ärimaja teenused. Lasteaed, kool. Teed hooldatud, mugav liigelda autoga, 
jalgrattaga, jala. 

Sauga  Tammiste Vaikne, ilus loodus 

Sauga  Tammiste Vaikne, puhas, mets ja värske õhk, valgustatud tänavad, puhas keskkond 

Sauga  Tammiste Väga hea ja turvaline 

Sauga  Tammiste 
Väga rahulik ja looduskaunis ümbrus. Turvaline tupiktänav. Kõik vajalikud teenused 
lähedal ja kättesaadavad. 

Sauga  Tammiste Värske õhk ja puhas elukeskkond ning sõbralik elurajoon 

Sauga  Tammiste Õuealade puhtus, heal tasemel laste mänguväljakud. 

Sauga  Tammiste 
Ühistranspordi peatus on lähedal, tänavavalgustusega kergliiklustee on olemas. Kauplus, 
pakiautomaadid, bensiinijaam on lähedal 

Sauga  Tammiste Üldine keskkond 

Sauga  Tammiste Üldiselt hea, ühe suure puudusega. 

Sauga  Urge Bussiliiklus on hommikupoole hea, muidu hea vaikne keskkond 

Sauga  Urge Ei kurda millegi üle 

Sauga  Urge Hea rahulik piirkond 

Sauga  Urge Maaelu, loodus 

Sauga  Urge Olen meile sobiva keskkonna loonud koos perega.  Ps mustkattega teed. 

Sauga  Urge Piirkond on roheline (palju on rohelust) 

Sauga  Urge Vaikne, rahulik, talvel hoitakse teed sõidukõlbulikud. Kergliiklustee Sinti. 

Sauga  Urge Vaikne, rahulik, kõnnitee ja valgustus. 

Sauga  Vainu Elektrivõrk on ilmastikukindel. 

Sauga  Vainu Privaatne 

Sindi linn   Arenev, vajalik eluks kättesaadav. 

Sindi linn   Arvan, et kõik toimib. 

Sindi linn   Asjad arenevad, ümbrus muutub järjest ilusamaks, enamasti puhas ja turvaline 

Sindi linn   Asula keskus on lähedal, oma maja, küllalt vaikne, palju rohelust 

Sindi linn   Buss käib piisavalt tihti, raamatukogu asub lähedal, kergliiklusteel on hea liigelda. 

Sindi linn   Bussi peatus on lähedal. 

Sindi linn   Bussiliiklus on hea. Pood on piisavalt lähedal. Kergliiklustee on olemas. 

Sindi linn   
Discgolfi rajad sõpruse pargis ja prügikastid. Ometigi on jõeäärne mingil määral kasutust 
leidnud ja hooldatud. 
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Sindi linn   Elamu vajab renoveerimist 

Sindi linn   
Elan metsa kõrval, rahulikus tupiktänavas. Piirkod on rahulik ja looduskeskkond on 
elurikas. 

Sindi linn   Elan oma majas, äärelinna piirkonnas, ühistransport on kättesaadav. 

Sindi linn   
Elukeskkonnaga oleme rahul. Meil on toredad  naabrid- sõbrad, kellega koos aega veeta.  
Poed, kool, lasteaed lähedal. Rohelust piisvalt. 

Sindi linn   Haljastust on palju. 

Sindi linn   Hea 

Sindi linn   

Hea aukoht, logistiliselt on kõik käe-jala juures. Bussipeatused lähedal, poed paraja 
jalutuskäigu kaugusel. Väliujula, kärestik, mänguväljakud, kelgumägi lähedal, 
kergliiklusteede võrgustik hea, kohati vajab kate uuendamist, aga vähemalt on olemas. 

Sindi linn   Hea ja rahulik koht kus elada 

Sindi linn   Hea on see, et viimaste aastatega on linn muutunud ilusamaks. 

Sindi linn   
Hetkel rahulik ümbrus. Bussipeatused pole kaugel. Liinibuss sõidab väga heade 
vaheaegadega. 

Sindi linn   
Hulgaliselt uusi kõnni- ja kergliiklusteid viimase 5 a jooksul; kortermajade 
renoveerimine, linn muutub ilusamaks, seltsimaja renoveerimine 

Sindi linn   
Hästi on rohelus -  KUNI  seda veel muidugi on , sest peagi tuleb ehitus ja erinevad 
projektid . . . 

Sindi linn   Hästi on see, et kuidas Sindit on tehtud kenamaks. 

Sindi linn   
Hästi on see, et olen tähele pannud viimasel ajal, kuidas Sindis elu käib. Ehitatakse, 
uuendatakse, tehakse korda. Linn saab kohe värskema ilme. 

Sindi linn   
Hästi on see, et on võetud kindel suund elukeskkonna parendamiseks paljudes 
valdkondades. 

Sindi linn   
Hästi on see, et viimaste aastatega on väga palju muutunud Sindi nägu. Palju on tehtud 
korda ja linna pilt on muutunud juba päris kenaks. 

Sindi linn   
Ilus loodus, toredad naabrid, korras teedevõrk, toidukauplused lähedal. Eramus 
maaküte (ei pea muretsema kütteallika varumise pärast) 

Sindi linn   Ilusad pargid, looduslik jõeäärne ala. Lasteaed, kool, raamatukogu ja pood on ligidal. 

Sindi linn   Kergliiklusteid on juurde ehitatud mis on väga positiivne. 

Sindi linn   Keskkond on puhas, palju elusloodust (linde). 

Sindi linn   Keskmine 

Sindi linn   Kool, lasteaed, tervisekeskus kodu lähedal 

Sindi linn   Korterid renoveeriti 

Sindi linn   Kõik 

Sindi linn   Kõik on hästi 

Sindi linn   kõik on hästi 

Sindi linn   kõik on hästi 

Sindi linn   Kõik on hästi 

Sindi linn   Kõik on käejala juures 

Sindi linn   Kõik on käe-jala juures. Ilus loodus. Lastele on väga põnev mänguväljak 

Sindi linn   Kõik on kättesaadav ning ligidal. 

Sindi linn   Kõik on nagu korras. Pole mõtet nagu vinguda. 

Sindi linn   Kõik teenused on lähedal. Kodu lähedal on suur park. 

Sindi linn   Kõik vajalik on käe-jala juures isegi kui puudub auto 

Sindi linn   Kõik vajalik pood, apteek, bensiinijaam, kool, klubi on olemas 

Sindi linn   Kõik vajalikud teenused lähedal. 

Sindi linn   Kõik vajaminev on olemas. 
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Sindi linn   

Laias laastus ei nurise - teed on korras, valgustus olemas, ühistransport Pärnuga tihe, 
kõik vajaminevad teenused olemas. Linnaruum järjest areneb ja muutub ilusamaks ja 
turvalisemaks. 

Sindi linn   Linn on tore. 

Sindi linn   Linna lähedus. 

Sindi linn   
Linnapõhiselt hästi.. poole koduni on jalgteed välja ehitatud, tänavavalgustid põlevad 
öösiti 

Sindi linn   

Linnuriigis väga rahul - bussiühendus ja kergliiklusteed Sindi ja Pärnu suunal; 
mustkattega teed, tänavavalgustus sai ka meie tänavasse 2022; renoveeritud 
kortermajad ja koolistaadion; Pärnu jõgi, super väliujula; skatepark, kool, lasteaed, 
Muusikakool, kauplused  piisavalt lähedal. Töös veel Keskväljaku ehitus, kärestikuala, 
pump-track...   

Sindi linn   Loodus ilus. 

Sindi linn   Läheb järjest paremaks, tegeletakse keskkonna puhtusega ja üritatakse harida inimesi. 

Sindi linn   Maja on renoveeritud. Kauplus, apteek ja postkontor lähedal. 

Sindi linn   Meeldib, et linnapilt on korda tehtud, lagunenud hooned lammutatud. 

Sindi linn   
Meeldib, et on võimalik talvel suusatada Sõpruse pargis(kui rajad hooldatud).  Sooviksin 
seda ka edaspidi teha. Väliujula on ka tore. 

Sindi linn   
Meil on väga kvaliteetne elukeskkond. Loodus ja rohelus on kõikjal ning suvel ujumise 
võimalus jões. Kõik eluks vajalikud teenused on lähedal ja kättesaadavad. 

Sindi linn   Midagi pole hästi. Ma ole pettunud Eesti Vabariigi hea meelega koliks teise riiki. 

Sindi linn   Minu ümber on palju loodust. Saan minna jalutama kergliiklusteele. 

Sindi linn   Naabrid on head, poed lähedal 

Sindi linn   Naabrid, loodus 

Sindi linn   
Naabrid, piirkond on rahulik, üpriski turvaline. Kõnniteed jalutamiseks ja rattaga 
sõitmiseks. Hea ühistranspordi võimalus 

Sindi linn   Normaalselt 

Sindi linn   Olemas kõik vajalik taristu: ÜVVK, teed, tänavavalgustus. Kõik teenused kättesaadavad. 

Sindi linn   Olemas vesi, kanalisatsioon jne  

Sindi linn   Oleme raba lähedal, üsna vaikses piirkonnas . 

Sindi linn   Olen oma eluga rahul 

Sindi linn   Olen rahul, kõik on lähiümbruses olemas. 

Sindi linn   Oma elukeskkonnaga rahul. 

Sindi linn   Oma korter, töö 

Sindi linn   Oma maja eelised - oma vaikse murulapi olemasolu 

Sindi linn   On hakatud taastama vanu ehitisi ja linnapilti värskendama 

Sindi linn   
On hea taristu, elan justkui samal ajal nii linnas kui maal, kuna elan Sindi äärelinnas, 
samas on Pärnu tõmbekeskusena kergesti ligipääsetav 

Sindi linn   

On remonditud hooneid ja tehtud hooldusraiet ning rajatud kergliiklusteed. Jätkub kiriku 
ja väikeelamu rekonstrueerimine. Seltsimaja remont ja uus sotsiaalmaja. Rajatud 
kärestik ja uuendatud väliujula kus on suvel vetelpääste. Ka sportimise kohad on igati 
teretulnud ning osaliselt korrastatud kõnniteed. Ilus on ka käia korrastatud kalmistutel. 

Sindi linn   Palju kergliiklusteid 

Sindi linn   
Palju valgustatud kergliiklusteid, võimalused sportimiseks (välijõusaalid, discgolfirada, 
väliujula, staadion), mänguväljakud, hea teenuste kättesaadavus 

Sindi linn   Pensionärina olen rahul - kõik on lähedal 

Sindi linn   Piisavalt privaatne ja vaikne 

Sindi linn   Poed ligidal. Loodus on ilus. 

Sindi linn   Pole pangalaenu 
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Sindi linn   Pood on lähedal, apteek on lähedal, perearst samuti, bussipeatused olemas. 

Sindi linn   Puhas õhk, vähene müra, sõbralikud naabrid. 

Sindi linn   Rahuldav 

Sindi linn   Rahulik 

Sindi linn   Rahulik keskkond. 

Sindi linn   Rahulik linn. Meeldib, et on palju parke ja rohelust. 

Sindi linn   Rahulik looduslikult kena piirkond 

Sindi linn   
Rahulik piirkond, sõbralikud naabrid. Jalutuskäigu kaugusel toidupoed, apteek, kool, 
lasteaed. Mitmekülgne looduskeskkond (pargid, jõgi, raba). 

Sindi linn   Rahulik, turvaline 

Sindi linn   
Rahulikud naabrid, teede hooldus hea, bussiühendus linnaga hea. Pakendi ära vedu hea. 
Väga hea ujula suvel koos vetelpäästega, kes valvab lapsi. 

Sindi linn   Rohelus ja üldine puhtus. 

Sindi linn   Rohelus, vaikus, sõbralikud naabrid 

Sindi linn   Saan looduses liikuda, turvaliselt elada. 

Sindi linn   Sindi areneb edasi ilusamaks 

Sindi linn   Sindi linn on väga ilus roheline linn ,jõe lähedus ,väliujula on väga hea. Jalakäijate teed . 

Sindi linn   Sindi linna pilt seoses viimaste aastatega on muutunud ja loodan, et muutub veel 

Sindi linn   
Sindi on arenenud suhteliselt kiirelt. On rajatud kergliiklusteed, tehtud korda kooli 
staadion, hooldatud pargid jne. 

Sindi linn   Sindis kõige ilusam kortermaja. Ilus loodus 

Sindi linn   
Sindis on hea elada, sest kõik eluks vajalik on olemas (kauplused, apteek, postkontor, 
raamatukogu, lasteaed, kool), hea bussiühendus Pärnuga. 

Sindi linn   Sindis on ilusad pargid, hea bussiliiklus Pärnuga, lastele mõeldud mänguväljakud... 

Sindi linn   

Sindis on palju rohelist ala, parke ja kõnniteede ääres palju puid. Lapsega jalutades saab 
näidata elusloodust- linde ja oravaid palju. Sel aastal on eriti tublisti puude lõikamine ja 
lilleniitude rajamine ette võetud. Tore on, et Sindi tõmbab nüüd ka üle-eesti 
kettagolfareid ja kärestiku ekstreemsportlasi kokku - elu keeb! 

Sindi linn   Suht hästi 

Sindi linn   

Suhteliselt eemal suurest maanteest, linnasüdamest. Kergliiklustee Pärnu poole. 
Hoonete renoveerimine. Väliujula olemasolu. Turvalisus - oma kohalik vabatahtlik 
pääste. 

Sindi linn   

Suhteliselt rahulik, välja arvatud suvel????. 2 poodi, kondiiter, arst, hea bussiliiklus, 
jalgteed. Kultuuriüritused - osavõtjaid võiks rohkem olla - kaasa arvatud mina ise! Muud 
sellised ettevõtmised - näiteks augusti aiakohvikud jne 

Sindi linn   Talvel vaikne, suvel rahva rohke veidi lärmakas 

Sindi linn   Taristu 

Sindi linn   

Teed on korras, tänavad on valgustatud, teehooldus talveperioodil võiks operatiivsem 
olla aga pole hätta jäänud. Kauplused koos vajalike teenustega on olemas. 
Meelelahutuseks leiab nii mõndagi. 

Sindi linn   
Teede/tänavate korrashoid, parkide, haljasalade hooldus, jäätmekäitlus on hästi 
korraldatud. 

Sindi linn   Tore, et tänavad on tolmuvabaks tehtud.  

Sindi linn   
Tore, rahulik, vaikne tänav, bussipeatus lähedal, samuti kergliiklustee. Tänava lõpus 
põllud, mida omanik niidab, koht kus suusatada. 

Sindi linn   
Tunnen end turvaliselt. Loodus on ilus, jalutamiseks võimalused ideaalsed. Jala saab 
läbida kõik vajalikud vahemaad. 

Sindi linn   
Tänav on korralikult asfalteeritud ja valgustatud, bussipeatus ligidal ja bussiühendus ka 
hea, kergliiklustee, vee- ja kanalisatsioonisüsteem on olemas ja see on väga oluline 

Sindi linn   Tänavad on kaetud tolmuvaba kattega 



15 
 

Sindi linn   
Tänavad on suuremjaolt valgustatud. On kättesaadavus kahele poele, apteegile, 
raamatukogule. 

Sindi linn   Tänavavalgustus 

Sindi linn   Töö on, elamine on, sissetulek on hea. 

Sindi linn   Uus tänavavalgustus, kõvakattega teed, laste mänguväljak 

Sindi linn   Vaikne 

Sindi linn   Vaikne piirkond, teed on hooldatud, tänavavalgustus võimaldatud. 

Sindi linn   Vaikne, puhas, looduslähedane, turvaline 

Sindi linn   Vaikne, rahulik, vähe sõidukeid, normaalsed naabrid. 

Sindi linn   Viira on hea rahulik kant. Aastatega on tänavavalgustus ka paremaks saanud. 

Sindi linn   Väga hea. Kõik hästi 

Sindi linn   Vähe spordiüritusi Sindi Gümnaasiumi staadioni alal (s.h korvpalli platsil) 

Sindi linn   
Üldiselt on kõik hästi. Meil on maja ja aed rahulikus piirkonnas, jõgi lähedal, puhas ja 
väga hea joogivesi, kergliiklusteed, hea bussiühendus Pärnuga. 

Sindi linn   
Üldiselt on kõik hästi. Meeldivad hooldatud pargid ja kergliiklusteed. Tore, et 
tähistatakse erinevaid tähtpäevi ja tehakse uuringuid elanike rahulolu kohta. 

Sindi linn   Üldiselt vaikne tänav, kui ei oleks seda skateparki....mis koledasti müra teeb.... 

Sindi linn   Üldpilt kogu  vallas on paremaks läinud, eriti Sindis. 
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Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. Kirjelda oma elukeskkonna kvaliteeti. Mis võiks olla paremini? 

Are   Are alevik 

Kortermaja, kus elan, on alla keskmise kvaliteediga, ainuke, mis remonditud mõni 
aasta tagasi on katus. Kahjuks elab majas 4-5 korteriomanikku, kes väga viletsal 
elujärjel, samuti suht kiuslikud ja leppimatud inimesed. KÜ juhatusel on väga 
raske kompromissi saavutada, iga asjaga. 

Are   Are alevik VIA Baltica lähedus on häiriv, heitgaasid ja pidev liiklusmüra 

Are   Are alevik Parem võiks alati olla ja igas suunas. 

Are   Are alevik 

Võiks olla rohkem välja ehitatud  kõnniteid. Suvel vallamaja ees võiks tihedamini 
niita. Are alevikus võiks olla lasteaed. Are koolil puudub võimla. See on väga 
suureks miinuseks . 

Are   Are alevik 
Suur maantee peaks eemalt mööda minema - Are ümbersõit ometi valmis 
ehitama 

Are   Are alevik Pood võiks olla Ares 

Are   Are alevik Võiks olla pood ja kohvik ja lasteaed asuda  lähemal. 

Are   Are alevik Alati saab kõik olla parem...siis on mille poole püüelda! 

Are   Are alevik Tore oleks, et alevikus oleks kauplus. 

Are   Are alevik Puudub kauplus, joogivee kvaliteet ei ole enam hea viimasel poolaastal. 

Are   Are alevik Kõik ok 

Are   Are alevik Kõik on hästi. 

Are   Are alevik Teede seisukord 

Are   Are alevik Toidukauplust ei ole 

Are   Are alevik 
Pärivere tee ääres tänavavalgustuse postid on vanad, puidust ja viltused. Võiks 
välja vahetada kaasaegset vastu. Kergliiklusteede võrgustik on väga puudulik. 

Are   Are alevik Kohapeal võiks olla kauplus. 

Are   Are alevik 

Naabri koerad viibivad pidevalt minu hoovis, mis on aiaga piiratud ainult ava kust 
autoga sisse saab sõita on avatud, mul on pisike laps kelle pärast pidevalt kardan. 
Kooli oma last ei pane kindlasti kuna omal halb kogemus mõne kindla kiusliku 
õpetajaga ja õel ning sõbrannal sama. Vananenud õppemeetodid ja kiuslikud 
õpetajad. Puudub pood. Olen lapsega kodune ja poodi minna ei ole võimalik, bussi 
ju turvahälli ei kinnita ja lähim pood on üle 10km. 

Are   Are alevik 

Viimaste aastate investeeringud on endisest Are valla piirkonnast suuremalt jaolt 
ringiga mööda käinud, samuti tundub, et suures vallas ei hooli ametnik enam eriti 
inimestest, vaid püüavad teha kontori laua taga oma parima, mis neile 
töölepingus tööülesannetena on määratud ja soovitavalt mitte silpigi rohkem, 
olgu see siis elanikega suhtlemine või tegeliku olukorra hindamine. Enamik 
ametnike reageeringuid on tulekahjude kustutamine. 

Are   Are alevik Kanalisatsioon pole kaasaegne 

Are   Are alevik 
Toidukauplus, ühisveevärk ja kanalisatsioon puudub. Kergliiklustee maantee ääres 
puudu, Tallinn-Pärnu. 

Are   Are alevik Kõnniteed võiksid olla ja pingid ääres, saaksid vanad inimesed rohkem liikuda. 

Are   Are alevik 

Sooviks näha kergliiklusteed mööda Uus tänavat kuni kortermajade lõpuni, et 
lapsed ja ka täiskasvanud ei peaks kõndima ja sõitma tõukeratastega sõiduteel.   
Sadevee kanalisatsioon 

Are   Are alevik Teed ja valgustus 

Are   Elbu Ares võiks olla pood, et ei peaks nii palju linnas käima. 

Are   Elbu Üks teelõik, mis vajab hädasti musta katet. 
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Are   Elbu 

Siin piirkonnas on puudu pood. Inimesed käivad linnas süüa ostmas või tellitakse 
koju. Väiksemaid asju kui soov osta on pole võimalik, kuna poodi pole, siis 
minnakse linna ja tullakse nt. järgmise bussiga tagasi (bussiliiklus nädala sees 
tihedam, nädala lõpus natuke harvem). Ega siia piirkonda poodi ka ei taheta teha, 
ei tasu ju ära. Oodatakse seda suurt Via Balticat, sinna pidavat midagi tulema. Aga 
see võtab ka vist aastakümneid aega. Näha on see ka, et see piirkond on 
muutunud ääremaaks, põhiteemad koonduvad ikka Sindi ja Tori kanti. See kant on 
peaaegu välja surnud, vallamaja- piirkonna sümbol on suht kõhe. Ühes osas 
tegevus toimub ja enamuses on vaid üks vaikus. 

Are   Kurena Hea. Teede olukord. 

Are   Kurena 
Maja juurde viiv tee on nagu õudus kuubis - kevadel ja sügisel läbimatu, vald 
midagi ei tee! 

Are   Kurena Vana-Tallinna maantee võiks korda teha 

Are   Lepplaane 

Ikka lapsed. Meie tulime siia piirkonda Tallinnast, kus lapsed said vabalt tegeleda 
huviharidusega. Nüüd saavad nad seda teha ainult siis, kui lapsevanem neid 
sõidutab. Kurb. 

Are   Lepplaane Sõidutee Pärnusse 

Are   Murru Interneti kvaliteet on kehva. Mobiililevi ka kehva 

Are   Murru 
Kodu kõrval autoteel võiks kiiruspiirangutest kinni pidada. Ja tegelikult piiranguid 
ka vähendada. 

Are   Murru 
Maja kõrvalt mööduv tee võimaldab kohutavat müra, tee tuleks saada ka 
kihutamisvabaks (lamav politseinik) 

Are   Niidu Üldjuhul hea, sooviksin omada eluaset eraldatuses. 

Are   Niidu 

Kraave võiks suvel tihedamini niita, lume koristust see talv peaaegu ei toimunudki 
või kui traktor lõpuks tuli, siis olid juba tee ise ATV-ga puhtaks lükanud. Miks kõige 
viimasena ja nii harva Niidu külla see jõudis? Kruusatee, mis tuleb Pärnu-Tallinna 
mnt-lt Alpakafarmi poole ja ristub Raeküla teega, tuleks KINDLALT teha  pinnatud 
teeks. Korduvalt on sellest räägitud, kuid ilmselt kurtidele. Põhjus see, et sealt 
sõidab meeletult tihti nii suvel kui ka muul ajal palju autosid, mis külastavad Tori 
valla populaarset Alpakafarmi. Kruusatee muutub auklikuks ja turistidele ei jäta 
see meie vallast just väga head muljet. Lisaks meeletu tolmupilv on üleval. 
Kohalikud seda teed ei saa suvel seepärast kasutadagi. Aga ega see kohale ei jõua 
enne kui keegi oma auto ära lõhub või mõni vallaametnike sinna tolmupilve sisse 
jalutama läheks. Lisaks kasutavad kohalikud seda teed aastaringselt.  Mingit 
karjääri ja tuulikuid Niidu või Are külla ei soovi! 

Are   Parisselja 
Parem võiks olla teede hooldus. Võiks olla mõistliku pikkusega ja turvaline tee 
jalakäiatele Are alevikku. 

Are   Parisselja 
Lähedal asub suur maantee, mis tekitab müra ja õhusaastet. Teed on teatud osal 
aastast halvasti ligipääsetavad. 

Are   Pärivere Tahaks oma maja, aga nii palju raha pole 

Are   Pärivere Toidupood võiks Ares olla.. 

Are   Pärivere Puudub väga vajalik kauplus 

Are   Pärivere Kõnnitee võiks olla Niidust edasi. 

Are   Pärivere Üks korralik pood ei teeks kodupiirkonnas paha. 

Are   Pärivere Porised ja auklikud teed võiksid olla korda tehtud. 

Are   Pärivere 
Kui probleeme on siis pigem talvel kergliiklusteede hooldusega. Kõik ei ole halvasti 
aga on olemas parim lumelükkaja ja siis kes eriti seda teha ei soovi 

Are   Pärivere 

Kahjuks on vallabuss arvestav eelkõige ainult koolilastega. Ma pole kursis kuidas 
on teistes valdades, kuid võiks arvestada ka lasteaia ealiste lastega. Olen rääkinud 
kooli direktoriga, kuid see väga kaugele pole viinud. Nimelt oli minu soov, et 8.10 
Are teenuskeskusest väljuv buss sõidaks läbi Lepplaane Suiku, kuna läheb nagunii 
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otse Suiku, siis saaksid ka minu lapsed bussiga lasteaeda, minnes peale Küti 
peatusest (läheduses on veel vähemalt üks laps, kes ka ilmselt kasutaks seda 
teenust). Sama ka õhtuse bussiga, mis väljub 16.28 Suigu lasteaia juurest ning 
tuleb otse Aresse. Loodan mõistvale suhtumisele ja ehk oleks võimalik asjad üle 
vaadata ja ka lasteaia lastega arvestada. 

Are   Pärivere Parkimine ning talviti Pärivere tee valgustus 

Are   Suigu Ei oska vastata 

Are   Suigu 

Mänguväljakul, mis asub ridaelamu taga, võiks olla kindel hooldaja. Varasemalt 
hooldasid mänguväljakud ridaelamu elanikud. Hetkel ei ole väga kellegi asi, kui 
mänguväljakul oleks vaja midagi parandada või uuendada. Pood võiks olla, 
pakiautomaat, sularahaautomaat. Pikem kõnnitee (Suigust Areni), et lapsed 
saaksid ohutult ratastega/rulluiskudega sõita. Suvel ratastega kooli minna. 

Are   Suigu 

Korralik mänguväljak lastele, pood kust saaks elementaarse piima ja saiagi kätte. 
Kergliiklustee kus lapsed saaks ratastega liikuda ja jalutada ilma, et seda ühte 
juppi edasi ja tagasi sõitma peaks. 

Are   Suigu Kõik on hästi 

Are   Suigu 

Elan niisuguses kohas, kuhu ei jõua ükski teenus. Valguskaablit ei saa, 
elektrikatkestuse korral jõuab elekter tagasi alati viimasena. Mobiiliühendus on 
kehvavõitu. 

Are   Suigu Suigus võiks pood olla! 

Are   Suigu 

Pole kahjuks ühtegi poodi külas ja oleks hädasti vajalik. Buss mis viib  
Tootsi poodi nädalas korra, ei ole piisav.  Samuti saaks olla parem bussiliiklus 
lõuna-õhtu poole, mis toob linnast maale. Samuti arvan, et oleks väga hea kui 
oleks bussiliin mis liiguks näiteks mingit sellist liini: Pärnu-Tori-Suigu-Tootsi Või 
siis: Pärnu-Tori-Suigu-Tootsi-Vändra 

Are   Suigu Bussiliiklus võiks olla tihedam 

Are   Suigu 

Suigu külas võiks olla valla poolt rajatud/hooldatud mänguväljak lastele. Korralik 
mänguväljak soodustaks ka lastega perede püsima jäämise ja uute perede tulekut 
Suigu külla. Praegune mänguväljak on oma aja ära elanud, võib öelda et lausa 
ohtlikus olukorra ja oma rahadega seda korras hoida on keeruline. 

Are   Suigu Hetkel hea. 

Are   Suigu Võiks olla pood 

Are   Tabria Tee võiks olla asfalteeritud. 

Are   Võlla Tee võiks olla parem. 

Are   Võlla Ühistransport 

Are   Võlla Toidukaupluste kättesaadavus 

Are   Võlla Vool tuleb generaatorilt, puuduvad elektripostid 

Are   Võlla 
Teeolud.. ise valisin muidugi elukoha aga lapsi kolm/neli korda päevas vedades ja 
eriti teatud aastaaegadel on päris õudne. 

Are   Võlla 

Puuduvad lähedal asuvad toidupoe võimalused. Üksikud pensionärid, kes ei jaksa 
pikka maad liikuda lähima bussipeatuseni, (minule on nt lähim bussipeatus umbes 
2 km kaugusel) ja teised elanikud kellel muudel põhjustel raskused, siis maal 
väiksemates külades võiks olla organiseeritud transport linna poodi, apteeki vms.  
Talumajad ja teised eramud kus kasutusel kuivkäimlad, võiks olla vallas pakutav 
fekalisti teenus tühjendamaks ka kuivkäimlaid. 

Tori  Elbi Parem on siis, kui kodu juures jahimehed ei seisaks oma relvadega laste nähes. 

Tori  Jõesuu 

Puudub kergliiklustee Torini. Bussiühendus väga halb. Jalgrattaga või jalgsi Toris 
käimine ohtlik. Autosid sõidab palju ja teepeenrad väga kitsad. Meie külas on kaks 
jõge, aga puudub avalik ujumiskoht. Sillaalune on võssa kasvanud. Meie piirkonda 
külastavad paljud turistid. Piinlik, et pole kusagil ujuda, jalgrattaga Soomaale 
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minna ja puudub ka teede kaart. Kunagi lubati, et see saab Soomaa teeristi, aga 
tundub, et oleme unustatud oma külaga! 

Tori  Jõesuu 

Bussi ühendus Pärnuga (Jõesuust - Pärnu) kahju et pood Jõesuust kadus, 
hulkuvate koertega on olnud piisavalt palju kogemusi et ei julge jalgsi üksi igal 
pool käia 

Tori  Jõesuu 

Laste mänguväljak amortiseerunud, hakkab ohtlikuks muutuma. 
Parkimiskorraldus on olematu- autod pargivad küla vahel kahel pool tee ääres ja 
talvel ei saanud lund lükkav traktor läbi. Kergliiklustee võiks Tori ja Jõesuu vahel 
olla. 

Tori  Jõesuu Ühistransport võiks parem olla 

Tori  Jõesuu Viriseda pole millegi üle 

Tori  Jõesuu Haljastus kehv, jalgsi liikumisvõimalused ainult sõiduteel, kaupluse puudumine 

Tori  Kildemaa 

Suvel tolmune autotee. Tolm tuleb õue. Kõik kohad on tolmu täis(s.h. aiaviljad). 
Tolmutõket pannakse, kuid kuivadel suvedel kaotab oma mõju ruttu. Kordustõket 
ei taheta panna. Iga aasta olen selle probleemiga võidelnud ja kirju edastanud 
Sakala Teed'ele. Sellel aastal juba suhtlesin nendega. Tee tolmab juba rohkem kui 
nädala. Vastati, et lepingu järgi peavad panema hiljemalt 15.mai. Arvasid, et ehk 
tulevad järgmine nädal. Mina aga pean selle tolmu sees elama. 

Tori  Kildemaa 
Talved teed hommikuti lükkamata, suvel muru tee ääres niitmata ja lapsed on 
sunnitud kõndima teepeal 

Tori  Kuiaru 
Bussiliiklus võiks olla parem, pole normaalne et Rakvere mnt ei liigu busse .Tööle 
saad aga hommikul koju ei saa. Aitäh. Laupäeval ja pühapäeval käiakse ka tööl. 

Tori  Kuiaru Kergliiklustee Kuiaru-Tori, tihedam bussiliiklus Pärnu suunal 

Tori  Kõrsa 

Lumelükkamine talvel, ühendus Tori aleviku ja Sindi suunas jalgsi või jalgrattaga. 
Liiklus on tihedaks läinud, autode kiirused kasvanud ja maantee ääres on ohtlik 
kõndida ning jalgrattaga sõita, eriti vanuritel ja koolilastel. 

Tori  Kõrsa Maja juurde toov tee võiks olla parem 

Tori  Kõrsa Kergliiklustee võiks Tori maanteeni valmis teha. 

Tori  Kõrsa Üldiselt olen rahul. Ainuke murekoht on kergliiklustee Sindist Torri. 

Tori  Levi 

Kergliiklustee Tori-Jõesuu lõigul oleks hädavajalik, liiklus on seal tihe ja kiire, 
rattaga sõita on tõesti väga ohtlik. Aru ja Levi bussijaamad võiks olla valgustatud. 
Suured traktorid, millega silo või heina tehakse, ei tohiks põllult otse teele 
keerata, lõhkudes seeläbi kõvakattega vallatee servasid. Kevadel ja sügisel 
põllutöödega ei tohiks nad suurte mullaste ratastega otse teele tulla, mõnikord 
nii-öelda pool põldu kaasas. Väikseid külateid ei peaks nii laialt ja madalalt lumest 
lahti lükkama, sahk lükkab katki hekid ja mahasõidud. Koerad ei tohiks vabalt ringi 
hulkuda. 

Tori  Mannare 
Häirib ainult kõrgepingeliini olemasolu maja laheduses ja selle mõju 
elukeskkonnale 

Tori  Mannare 
Tekkis küsimus, kas analüüsin enda kodukohta-kodu või valla keskust? Lähtun 
külast, sest seda küsitluse algul küsiti. 

Tori  Muraka 

Juurdepääsutee võiks olla musta kattega. Kevadeti muutub kruusatee paari 
nädala jooksul väga raskesti läbitavaks, et mitte öelda läbimatuks (sel kevadel 
veeti õnneks killustikku juurde, muidu ei olekski tööle saanud). Suviti kruusatee 
tolmab, kuigi positiivne on, et talude juures tehakse tolmutõrjet. 

Tori  Muraka 
Kevadel rööpasse sõidetud ja sõiduautoga läbimatu kruusatee asemel võiks koju 
saada asfaltteed pidi 

Tori  Muraka 
Ootan millal saab Tori-Massu tee musta katte, sest hetkel on see tee jalgrattaga 
läbimatu ja autod jäävad kinni. 

Tori  Muti Teeolud, kraanivesi, parkimine. 
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Tori  Oore 
Keegi hakkas vana karjääri kaevama lahti ja ilmselt tuleb siia uuesti karjääri 
tegemine. Seega rahu ja vaikus saab oma lõpu. 

Tori  Oore Kormorane võiks vähem olla, autosid võiks vähem olla. 

Tori  Oore Bussiliiklus veidi parem 

Tori  Oore Ei oska öelda mis parem võiks olla 

Tori  Oore Transpordiühendus Pärnuga võiks olla parem. 

Tori  Oore 
Bussiliiklus Oorelt linna ja sealt hommikul tagasi. Hommikul pean bussi ootama 5 
tundi, et koju saada. 

Tori  Randivälja 
Ei oska midagi enamat tahta. Siiski kuna telefonilevi on kehv, siis internetiühendus 
telefoni kaudu ei õnnestu. Interneti jaoks on vaja lisaseadmed paigaldada 

Tori  Rätsepa Praegu ei oskagi väga midagi tahta 

Tori  Rätsepa 

Pood võiks olla lähemal, lastele väikekool nagu Viira omal ajal oli oleks 
asjakohane. Soomaa on tõmbenumber, ometi pole seal suvel isegi kioskist, et 
teekonnale süüa, juua kaasa haarata. Lähim tankla võiks asuda ikka Tori alevikus. 

Tori  Rätsepa Majani võiks viia tee, mis ei koosne mudast 

Tori  Rätsepa Maja juurde võiks viia tee. Praegu on seal suurem osa aastast pehme muda 

Tori  Selja 

Lastel võiks eri vanusest alates olla mänguväljak ja noorte võiks olla Noortekeskus 
Toris. Selja külas uputavad tänavad suurema vihmaga pidevalt, kevadel sulaga ja 
talvel lörtsiga on hullumaja. 

Tori  Selja Lastel pole mängida kuskil, puudub mänguväljak. 

Tori  Selja 
Raha on tänu inflatsioonile oma väärtuses langenud ja see mõjub tõsiselt 
elukvaliteedile! 

Tori  Selja Teed on kehvakesed, haljastus vajab uuendamist, pole lastele mänguväljakut. 

Tori  Selja 
Elukeskkonnas puuduvad võimalused, tegevuskeskused lastele, noortele nt 
mänguväljak. Ohtlikud ja vanad kaevuluugid. 

Tori  Selja Muru rohelisem ja taevas sinisem 

Tori  Selja Suvel jääb kaev kuivaks. Ootame väga joogivee trassi ehitust. 

Tori  Selja Meil on vahetamata elektrikilp tänapäevase  vastu. 

Tori  Selja 

Endise Niimiste sigala asemel töötava saeveski müra häirib kohati väga. Ja millegi 
pärast armastatakse seal just laupäeval ja pühapäeval, varahommikuti, alustada 
mürarikaste toimingutega. Kergliiklustee võiks kulgeda Pärnu - Rakvere ja Tori 
teeristist edasi vähemalt Are teeristini. 

Tori  Selja 
Tänavate seisukord. Sulalume ja vihmaveed ujutavad tänavad üle, vee äravoolu ei 
toimu. 

Tori  Selja 

Tori-Muti tee võiks olla kaetud musta kattega. Selja Koolitee tänav võiks saada 
korraliku remondi, et kaoksid lõpuks augud tees ja suured sopaloigud, mis 
raskendavad inimestel kõndimist. Rakvere mnt. võiks olla inimestele korralik 
ülekäigurada (sebra). Lastele mänguplats. Suurtele lõkkeplatsi koht kus saaks 
suvel grillida. Võiks olla ka välijõusaal nagu on Toris. 

Tori  Selja 
Paremaks võiks muuta parkimisvõimalused kortermajade juures, kus vastastikku 
on 2 maja. Lisaks sellele võiks paremaks muuta ka külavahelised teed. 

Tori  Selja 

Seljalt kuni Jõesuu rippsillani peaks olema asfaltkattega tee, kuna see on ka 
turismisihtkoht kuhu turistid kevadest-sügiseni kipuvad tulema, siis on sopane-
mudane kruusatee, kuhu on mõnedki neist kinni jäänud, väga negatiivne 
kogemus, mis räägitakse sõpradele-tuttavatele edasi. Samuti seal 
elavatel/suvitavatel inimestel on väga ebamugav sellise tee peal liigelda 

Tori  Taali Talvel tahaks, et teed oleks lahti lükatud. Ei saa ei kooli ega tööle õigeaegselt! 

Tori  Taali 
Vee kvaliteet on väga halb.  Kergliiklustee võiks olla. Supluskohta pole mitme 
aasta jooksul ikkagi tehtud 

Tori  Taali 
Meil võiks olla kergliiklustee Torini. Samuti läheb hommikul siit palju lapsi üle tee 
bussipeatusesse, üle tee, kus kiirusepiirang on 90km/h. 
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Tori  Taali 
Ümber kaudsed metsa ääred on sattunud prügi hoiustamiseks. Mõistlike inimesi 
võiks rohkem olla :) 

Tori  Taali 
Kergliiklustee lähimatesse asulatesse puudub. Lastel ei ole mängimiseks 
mänguväljakut vms. Pole lõkkekohta, puhkekohta. 

Tori  Taali Teede olukord 

Tori  Taali Kõik esmased teenused asuvad kaugel 

Tori  Taali Teede seisukord 

Tori  Taali Kergliiklustee Taali ja Tori vahel. 

Tori  Tohera Mina olen rahul. 

Tori  Tohera 
Kuidas ja mis ühikutes elukeskkonnakvaliteeti mõõdetakse?  Alati saab paremini, 
aga kui ma siin elan, siis on hästi 

Tori  Tohera Teed on kehvas seisus, eriti kevad/sügis. 

Tori  Tohera Riigi tee ja valla teed on halvas korras eriti vara kevadel ja sügisel. 

Tori  Tori alevik 
Neil noortel, kes ei osale koolis või mujal huviringides pole midagi teha. Lihtsalt on 
trepikodades ja bussijaamas. 

Tori  Tori alevik 
Toris võiks olla kergliiklustee vähemalt Taalini. Kindlasti võiks vähemalt 
bussipeatustes olla ülekäigurajad, seda eriti Tori kooli peatuses. 

Tori  Tori alevik 
Ise võiksin oma korteri viimistlust kaasajastada, aga ei pea hädavajalikuks sellele 
raha kulutada. Kortermaja välisilme ootab planeeritavad renoveerimisetappi. 

Tori  Tori alevik 
Kahju, et meie tänavale ühisveevärki ei ole. Suvise vee puuduse lahendaks 
puurkaev. Selle jaoks toetust ei saa sest asume tiheasutusalal. 

Tori  Tori alevik 

Tori alevikus võiks kooli ja lasteaia vahel kergliiklustee olla.  Väikse lapsega ikka 
päris hirmus kõndida autoteel. Liiklus siiski on siin kandis korralik. Coopi juures 
võiks olla poe ees olev parkla paremini organiseeritud... täiesti arulage  plats nö. 

Tori  Tori alevik 
Jälestan prügi maha viskamist, kuid "nõukogude inimene" on ikka kohati 
lootusetu! 

Tori  Tori alevik Tori alevikust Taali poole liikudes oleks vajalik kergliiklustee 

Tori  Tori alevik Majade läheduses sõitvad autod ei pea kinni PIIRANGUST 30 km/h 

Tori  Tori alevik Kõik on ju enda teha! 

Tori  Tori alevik Lume koristus. Kergliiklustee Tori-Sindi. 

Tori  Tori alevik Ei tea öelda ühtegi asja, mis võiks parem olla. 

Tori  Tori alevik 
No ma usun, et kõik uued mänguväljakud ei peaks ühes kohas keskel koos olema. 
Võiks vanemaid ka uuendada 

Tori  Tori alevik 
Teede korrashoid võiks olla parem ja jalakäijate tee ääres võiks olla mõned pingid 
jalapuhkamiseks 

Tori  Tori alevik 

Mulle meeldib kehaline aktiivsus, aga see "välijõusaal", mis on tehtud Tori 
Põhikooli kõrvale ei kõlba mitte kuskile. Kas sellise välijõusaali arendusega üldse 
konsulteeriti mõne aktiivse eluviisiga inimesega või on tegu onupojapoliitika 
bürokraatiaga raha keerutamisega ühest taskust teise? Palun võtta kokku ja teha 
normaalne välijõusaal nagu on Sindi staadionil, siis ei pea Tori Valla arengukavva 
kirjutama, et noored ei liiguta või ei tee sporti. Teeks küll, kui oleks koht kus seda 
teha! 

Tori  Tori alevik Pole kuskile jalutada, pole üritusi või huviringe, kus käia, 

Tori  Tori alevik Kõik on hästi 

Tori  Tori alevik Ei oska öelda 

Tori  Tori alevik 

Alevis võiks nii kergliiklusteede ääres, kui mujal olla rohkem prügikaste. Puudu on 
ülekäiguradadest, nt poe juures, bussijaama juures, vallamaja juures. Vähe on 
laste mänguväljakuid. Näiteks võiks üks mänguväljak asuda Tori keskuses,  
keskväljakul (poe vastas), kuhu oleks mõlemalt poolt silda tulevatel lastel võrdne 
maa. 
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Tori  Tori alevik Ei oota vallalt midagi. 

Tori  Urumarja 

Bussijaam kilomeetri kaugusel, tiheda liiklusega tee ääres. Lastel väga ohtlik 
bussijaama minna. Puudub kõnnitee. Eriti ohtlik Kurina sild, kui kaks autot 
üksteisele vastu tulevad. 

Tori  Urumarja 

Urumarjal puudub kergliiklustee asulaga (Sindi linnaga). Lastel ebaturvaline kooli 
tee. Sindi Gümnaasiumil puudub kooli buss, bussiga sõites jõuavad lapsed kooli 
vähemalt 45 minutit ennem kooli. 

Tori  Urumarja 

Teede hooldus aastaringselt. Sh lume lükkamine. Sel talvel ei olnud võimalik 
mitmetel päevadel autoga koju saada ega ka seetõttu koduse ettevõtlusega 
tegeleda. Praegu on tee pehme, auk augu otsas.  Meil tekivad lisakulutused 
sõidukitele ja haagistele. Meil ei ole ka kõnniteed Tori-Sindi suunal, et oleks 
võimalik tervisespordiga tegeleda või lastel ohutult kooli-lasteaeda liikuda.  Meie 
maja hakkab olema Põlendmaa tuulepargi mõjupiirkonnas - olles terve enda elu 
praegusesse elukohta suunanud, investeeringuid teinud, on see pettumust 
valmistav. Seega liiklusturvalisus ja autoga koju pääsemine on suurimad 
murekohad. Tuleviku mureks tuulepark. Vaba aja veetmise seisukohalt võiks olla 
näiteks Taalis avalik ujumiskoht 

Tori  Urumarja 

Kõnnitee peaks olemas olema kuid paraku see puudub. Selles osas on ainult pea 
noogutused ja tühjad lubadused. Sõidetav tee koduni, kuna tee mis koju viib on 
sama nagu Venemaa külades. Valla ametnike suhtumine peaks olema vastav 
ametile. 

Tori  Võlli Liiga vähe on Toris kõrghaljastust ja rohelust. Liiga palju on asfalti ja betooni 

Tori  Võlli Puudub võimalus ühistransporti kasutada kodu lähedal (välja arvatud koolibuss). 

Sauga  Eametsa 
Metsa alused okstest puhas (ei teostata järelevalvet), jalakäijate teed valgustatud, 
prügikaste 

Sauga  Eametsa Valgustus ja kõnnitee 

Sauga  Eametsa 

Kraanivesi võiks olla joodav ja selline mis ei värviks kõike oranžiks. Tänava 
valgustid võiks olla, kõnnitee lastele, teed võiksid olla sõidetavad (löökauk 
löökaugus kinni), bussijaam võiks olla eeskujulikum, uus Melluka bussipeatus 
jätab mulje, et elame vaeses allakäinud linnaosas, kontroll lahtiste koerte üle. 

Sauga  Eametsa 
Joogivee kvaliteet, bussiliiklus, tänavavalgustus ja kergliiklustee puudub hetkel, 
teede korrashoid 

Sauga  Eametsa 

Naabrid liiga lähedal, vahel on lärmakas (pidev muruniitmine jne). Ringrajad on 
lähedal, aeg-ajalt müra. Väga tuuline. Kraanivesi võiks olla parema kvaliteediga, 
jalutamise võimalus kehv (puuduvad kergteed). 

Sauga  Eametsa 

Eametsa ja Aleviku tee on kohutavalt kitsas. Õnneks rajatakse juba kergliiklustee, 
kuid seda ka ainult hobusteni. Järgmisel aastal võiks seda jätkata ja luua ühenduse 
ka linnaga. Halb bussiliiklus linna. 

Sauga  Eametsa 
Vee kvaliteedi kõikumine on suureks probleemiks, kuid Pärnu vee tulekuga 
loodame sellele probleemile lahenduse leida ning siis on küll kõik suurepärane. 

Sauga  Eametsa 
Maantee äärne kergliiklustee võiks olla öösel/pimedas valgustusega. Korralik 
kanalisüsteem. 

Sauga  Eametsa Teed ja valgustus. 

Sauga  Eametsa Kergliiklustee võiks olla ja parem bussiühendus linnaga . 

Sauga  Eametsa 

Liiklus linnaga võiks olla parem, hetkel ainult 40 buss, mis käib keskuslinna, 
haiglasse ja tervisekeskusesse, ühistransport puudub. Bussi liiklus lähemale. 
Lastemänguväljak puudub, parke rajatud ei ole ja jalutamiseks hetkel võimalusi ei 
ole. 

Sauga  Eametsa 

Kõnniteed ja valgustus puudulik, õnneks sellega tegeletakse. Maantee ääres 
kergliiklustee võiks olla siiski valgustatud. Naabruskonnas lahtised koerad, üks 
suurimaid hirme… 
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Sauga  Eametsa Tänavavalgustus 

Sauga  Eametsa Puudub kanalisatsioon, tänavavalgustus 

Sauga  Eametsa Joogivett ei ole kanalisatsiooni ei ole, teed lagunevad 

Sauga  Eametsa 
Puudub tsentraalne vesi ja kanalisatsioon, tänavavalgustus. Kõnniteed võiks 
pikendada Pärnuni. 

Sauga  Eametsa 
Buss võiks Eametsas käia tihedamini. Sõidutee teeperv kohati kitsam kui 50 cm      
(oksad kriibivad autot). 

Sauga  Eametsa Kergliiklusteed, teede seisukord, vee kvaliteet 

Sauga  Eametsa 

Sõiduteed, kõnniteed ja nende hoole! Ei saa mööda kõnniteed lapsed kooligi. 
Sillad korrast ära. Hobuste pidamine võiks elurajoonist kaugemale jääda. Samuti 
on see hobuste ala kole ja räämas, korrast ära. Eriti need aspektid jätavad meie 
elurajoonist halva mulje ning toovad alla elukeskkonna kvaliteeti. Bussiliiklus on 
olemas, kuid võiks ka parema kvaliteediga olla. Nii sõidugraafikute mugavus kui ka 
teenusepakkuja/bussijuhtide kvaliteet. On olnud ebameeldivaid bussijuhte meie 
liinidel. 

Sauga  Eametsa Kool võiks olla paremas asukohas. 

Sauga  Eametsa Jalgteed ja teede valgustus; kraanivee kvaliteet 

Sauga  Eametsa 
Vesi ja kanalisatsioon võiks juba olemas olla. Tundub, et vanemad krundid saavad 
selle kõige hiljem. 

Sauga  Eametsa Kergliiklustee Eametsa lõpuni, mitte ainult abivallavanem tänava otsani. 

Sauga  Eametsa 

Veekvaliteet on alla igasuguse arvestuse kahjuks. Jah, on teada, et tuleb uus 
liitumine, kuid sinna läheb aega. Teed - neid küll hooldatakse, kuid külavahel on 
lumesahk talvega jälgi jätnud. Sahaga tees ülesse kündnud, haljasala kahjustanud, 
kiiruspiiragu aeglustaja teel lõhkunud jne. Külavahel on tuletõrje veevõtukoht, 
vald lubas seda vaadata ja hinnata et kui ohtlik see tiik lastele on, kuid siiani ei ole 
sellega tegeletud.  Kui me räägime rohepöördest ja kõigest muust, siis siiani peab 
liikuma autoga, sest bussiliiklus on alla igasuguarvestust. 

Sauga  Eametsa 

Alla arvestust on loomulikult joogivee kvaliteet ja kergliiklusteid ootame ka väga 
(jah, tehakse hetkel aga Puti külani see ikkagi ulatuma ei hakka veel). Aga no tore, 
et asjad liiguvad. Meeletult kurvaks tegi teada saamine, et uus koolimaja on 10 
aasta teema. Mis tähendab, et minu 5 aastane tütar saab heal juhul käia uue 
koolimajas  ühe aasta. Olin leppinud, et mu 14 aastane poeg ei saa uues 
koolimajas õppida, aga kui võib juhtuda, et ka 5 aastane, siis see on juba väga 
kurblik.  Lasteaia õueala pole võrdsete võimalustega kõigile lastele. Ühes lasteaia 
osas on suured rõdud, kus saab ka vihmase ilmaga mängida ja toimetada, teistel 
on vaid lage taevas. Ühel pool siravad pimedal ajal laternad, teisel pool vaata, et 
mõne vastutulijaga kokku ei põrka. Ühel pool on uhked ronilad jms, teisel 
pool......noooh isside abiga saab vist ikka varsti midagi püsti ka. Huvitav fakt veel 
nende kiikede kohta, et eelmise kiigega oli olnud suur jama, sest see, mis püsti 
sinna pandi oli kodukasutuseks vaid sobilik ja nüüd osteti täpselt samasugune 
sinna asemele. Aga no kena, et üldse kiiged sinna tulevad.  Bussiliiklusel ja 
bussipeatuste turvalisusel on ka arenguruumi. Lisaks on Nigula tee kohati niii 
kitsas, et kuusehekist läbisõitmist pole vahel võimalik vältida - jah, ka sellega on 
asutud juba miskit ette võtma - autodele on heki sisse "tunnel" lõigatud, aga mitte 
täies ulatuses - seda hekki oleks vaja seal veel kärpida.  Koeraomanikuna teevad 
meele vägaaaa tigedaks ka hulkuvad koerad, kes üritavad ka läbi aia aedades 
olevaid koeri seemendada - see pole okei ja üleüldsegi on need jooksikud 
vägaaaaaaaaaa ohtlikud mitte ainult kodustele koertele, vaid ka inimestele (sh 
lastele). Kui suurt õnnetust Tori vald vajab, et nendega midagi ette võetaks?? 

Sauga  Eametsa 

Kõnnitee ehitus juba käib loodan, et ikka valgustatud. Bussiliiklus on väga kehv 
lastele kes õpivad linnas. Kuna külas on palju lapsi siis võiks olla, nii nimetatud 
küla peateel (Niida teel), lamavad politseinikud, et autojuhid peaks kinni 
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kiirusepiirangust. Vald võiks teostada ka paremat järelevalvet seisma jäänud 
kruntidele (need on võsastunud ja usse täis), kraavidele (kraavides on ära lõigatud 
võsa)...jne Lastel võiks olla ühine mänguväljak. 

Sauga  Eametsa 

Teed võiksid olla paremas seisukorras ja ühistransport tulla õhtul linnast ka hiljem 
kui 20:15 (pole just meeldiv kõndida kitsal valgustamata teel, kus autod 
kihutavad, hoolimata asulaalast). 

Sauga  Eametsa 
Puudub tänavavalgustus. Väga halva kvaliteediga joogivesi. Puudub jalakäijate 
tee. 

Sauga  Eametsa Tihedam bussiliiklus, sõiduteed 

Sauga  Eametsa Kiirem piirkonna areng, infrastruktuuri areng 

Sauga  Eametsa 
Kui saab vee ja kanalisatsiooni probleemidest jagu oleks toredam. Kergliiklusteed 
ootame ka väga.  Liiklus on suur, autod kihutavad 

Sauga  Eametsa Infrastruktuur ja tegevused noortele Eametsa külade vahel. 

Sauga  Eametsa Vesi on kollane ja ei maitse hästi 

Sauga  Eametsa 
Vesi on kohutava kvaliteediga, kergliiklusteed puudunud tänaseni, lennujaamatee 
kvaliteet väga halb. Eametsas võiks olla väike toidupood 

Sauga  Eametsa 
Üldkasutatavaid prügikaste, vastavalt sorteerimisele. Teeäärsed kuusehekid on 
liiga suured, välja sõites on nähtavus väga halb. 

Sauga  Eametsa Bussiliiklus, kergliiklusteed,  suuremad kooliruumid ja, mis peamine, VESI! 

Sauga  Eametsa 

Vee kvaliteet kehva. Nüüd tõstetakse hinda,  ma ei saa aru mille eest ,kui pean 
eraldi nagunii ostma joogivett koju. Jalakäijatele ei ole teed ja ei tule ka praegu 
nagu aru olen saanud, mis on väga ohtlik, sest tee ise ei ole just väga lai. Ja 
väikese lapsega (vankriga), pole lihtsalt ruumi normaalselt et minna jalutama,  
ilma et ei peaks hirmu tundma.  Ja tänavavalgustust ka ei ole.  Elan Helmiku tee. 

Sauga  Eametsa 
Joogivesi võiks olla parem. Vihmavee äravoolu drenaaž. Kergliiklusteed nii Sauga 
kui ka Lennuvälja suunal. Parem bussiühendus Pärnu linnaga, mõlemal suunal. 

Sauga  Eametsa 

Elame Farmeri põik tänavas ja siin puudub trassivesi ja kanalisatsioon, oleme 
pidevalt ilma veeta kuna salvkaev on tihti tühi ja sealne vesi on halva kvaliteediga. 
Lisaks on tänu kogumiskaevule toas vahel solgi hais. Kool võiks asuda Sauga 
keskuses. Pangaautomaati ja apteeki oleks väga vaja Saugasse. Bussiliiklus võiks 
olla Eametsa küla ja Pärnu linna vahel tihedam. 

Sauga  Eametsa 

Ühistransport võiks käia Nigula teel sagedamini, et lapsed saaksid iseseisvalt 
liikuda Pärnusse ja tagasi.  Kiilu tee võiks kuuluda vallale, see tuleks korda teha 
(praegu märjal ajal väga sopane), teeotsa truup on ohtlikult ära vajunud. 

Sauga  Eametsa 
Kukeküla tee juures, Eametsas oleks ka väga vajalik tänavavalgustus, talvel lapsed 
liiguvad ja ikka ka autosid liigub omajagu. 

Sauga  Eametsa 
Puhas joogivesi. Kergliiklusteed. Laiem sõidutee. Jalakäijate sild Sauga kooli juurde 
(kahe silla vahele). Ei oleks tarvis koolibussi kasutadagi. 

Sauga  Eametsa 
Ühisveevärk, kõnnitud valgustusega Sauga. Vee kvaliteet ei kannata kriitikat. Pesu 
poolkollane, valgetest särkides rääkimata. Ühisveevärgiga liitumishind? 

Sauga  Eametsa 

Kanalisatsioon on olematu ja vesi võiks olla selline mida saab kraanist juua, 
tänavavalgustus võiks olla pimedas trennist koju tulla on lastel väga hirmus, just 
pimedal ajal. Kergliiklustee väga vajalik, et saaks lastega jalutamas käia (see 
õnneks varsti on ka) 

Sauga  Eametsa Joogivesi, hetkel kahjuks kraanivesi juua ei kannata. 

Sauga  Eametsa 
Ühistransport võiks liikuda kaugemale külasse sisse mööda Nigula teed nö 
linnaliinina. Valgustatud kergliiklustee 

Sauga  Eametsa Kõnniteed, valgustus ja bussiliiklus 

Sauga  Eametsa 

Ühistransport, tsentraalne vesi, kanalisatsioon, kiire internet, ei ole linna osa, 
laste koolide valik kesine võrreldes linnaga, peab ise olema taksojuht (koolid, 
huviringid kõik linnas) 
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Sauga  Eametsa Vesi on väga halva kvaliteediga 

Sauga  Eametsa 
Bussiliiklus olematu, paar korda päevas ja ebasobivatel kellaaega sel. Hommikul 
saab linna, õhtul koju ei saa, kuna busse ei käi 

Sauga  Eametsa 

Kohutavalt palju üksi hulkuvaid koeri, mis on ohtlik lapsele mõeldes. Hoolimatus 
kodukoha suhtes....ei koristata loomade järgi. Teist talve järjest olematu koostöö 
KOViga lumeprobleemi osas, mis takistab liikumist 

Sauga  Eametsa 
Ootan veesüsteemi ja jalgtee valmimist. Seda juba ehitatakse. Pärnu vaheline 
ühistransport võiks olla parem. 

Sauga  Eametsa 
Poriseid teid võiks vähem olla. Ohtlikud puud mis on kaldu sõidutee peale võiks 
ära lõigata (Nigula teelt raudtee sillani ja lennujaama poole) 

Sauga  Eametsa 

Peale koolibussi sisuliselt bussiliiklus puudub meie külas Niida tee kandis.  Nr. 40 
bussi peale linna minnes veel laps valges ohutult bussi peale kuidagi Nurme silla 
peatusest saab. Huvialaringid, muusikakoolid, kunstikoolid jmt.  tunnid on reeglina 
õhtul ning linnast tagasi tulles näit. nr. 40 Nurme peatusest üliohtlik nii suurel kui 
väiksel inimesel üle tee tulla .  Seal on ristmik, metallist piirded, pime, tihe liiklus.  
Lapsevanemal ei jää muud üle kui suurema osa kooliajast olla lastele taksojuht ja 
sõita kas Sauga alevikku või linna järgi. Üha suurenev pendeldamine/ tiheasustus  
meie piirkonnas näitab et vaja on lahendust, sest ilma auto või kaheta pere peale 
ei ole parima tahtmise juures võimalik hakkama saada.  Õnneks Saugast tulev 
Allika tee loodetavasti laheneb nüüd kergliiklustee mõjul. Oleme seda tõesti 
oodanud, sest seal on suvelgi ratastega sõitvatel lastel üliohtlikke olukordi olnud.  
Talveõhtul on see peatus algklassi lapsele ka kergliiklustee puhul siiski liiga kauge . 
Suurenevate planeeringute valguses peaks arvestama kindlasti, et meie küla läbiv 
Niida tee on liiga kitsas  järjest tiheneva pendelliikluse jaoks või lastele jala 
liiklemiseks.  Niitjõe tee kustkaudu  meie küla lapsed talvel koolibussi peale 
hommikuti lähevad  on kottpime st. ohtlik. Teine teema on see, et jõekallas peaks 
olema kõigile juurdepääsetav. Seda peaks ka uusi detailplaneeringuid tehes 
arvestama, et seal ka reaalselt oleks ruumi majade vahel nii vee äärde liikuvatel  
loomadel kui inimestel.  Mitte nii, et maja majas ja aed aias kinni jõe ääres.  
Kinnisvarabuumi käigus on meie külas selliseks muutunud kahjuks Kannikese tee 
lõpp. Viimane teerada sealt on nüüd ka aiaga suletud. Kuidas sinna lubatud 
jõeäärde üle aia või aiaga majade vahelt peaks liikuma on mõistatus. Uusi 
detailplaneeringuid tehes peaks arvestama sellega, et kõigi krundid ei ole jõe 
ääres ja ka nendel inimestel peaks olema võimalik vee äärde liikuda.  Juba 
tekkimas järgmine jõe äär kõrval, mis näib, et ehitatakse taas kinni. 

Sauga  Eametsa Võiks vähem olla asula sees kimajaid ja kergliiklustee võiks läbida tervet küla. 

Sauga  Eametsa 

Kõik. Eeskätt oleks vaja vallavalitsuses suuri muutusi, et asjad saaksid üldse 
paremaks minna. Praegune vallavalitsus ei pööra Sauga piirkonnale üldse piisavalt 
tähelepanu. 

Sauga  Eametsa 
Kevad-suvel on palju lahtiselt jooksvaid koeri. Nurmeaia teel puudub 
tänavavalgustus, kuigi sealt läheb ka tee bussipeatusesse. 

Sauga  Eametsa 
Halb. Vald ei võimalda lasteaia kohta oma vallas ega suuda hoolitseda oma teede 
eest 

Sauga  Eametsa 

Ootame väga kergliiklusteid, mis ühendaksid Eametsa küla nii Sauga aleviku kui 
teiselt poolt ka Pärnu linnaga. Samuti on Tulika teel väga halb olukord 
kuivenduskraavidega ning olemasolevat kruusateed on teatud perioodidel jalgsi 
läbida pea võimatu. Seega nimetatud tänavale ootame kindlasti püsivamat ja 
puhtamat teekatet ning loodame, et ka kuivenduskraavide süsteemiga 
tegeletakse peagi. Samuti oleks positiivne, kui bussiliiklus Eametsas tiheneks, et ka 
linnas koolis käivad lapsed saaksid bussiga koju sõita. Hetkel on ainuke võimalus 
kord tunnis Sauga kooli juurde sõita ja sealt jala koju liikuda, mis ei ole iseenesest 
probleem, kuid kui igas tunnis on vaid üks võimalus ja tunnid saavad läbi napilt 
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enne, kui bussile tuleb jõuda, siis kahjuks on bussist maha jäämise tõenäosus üsna 
suur.  Hommikuti toimub meie peres kooli minek autoga, sest buss küll käib, kuid 
ajaliselt on see liiga vara. 

Sauga  Eametsa 
Tänavavalgustust rohkem lisada. Erinevate elurajoonide ühendusteed 
valgustamata. 

Sauga  Eametsa 

Tänavad võiksid olla valgustatud, ühistransport võiks olla  õhtul hiljem, lastel pole 
midagi teha, internett võiks olla normaalsem, momendil ei levi väga mobiilne 
internett, kohalik teenusepakkuja kvaliteet jätab soovida, keegi võiks avalike 
haljasalasi hooldada, momendil on jäetud elanike hooleks 

Sauga  Eametsa Jalgratta- ja kõnniteed. 

Sauga  Eametsa 

Teed ja kraavid vajaksid hoolt. Lastele pole turvalisi teid. Isegi uue kergeliiklustee 
ehitusega jääks alles teelõik, mis on lastele tohutult ohtlik. Lastel pole mugav 
kasutada ühistransporti (üks bussipeatus asub liiga kaugel. Sinna pole turvalist 
teed ja lähemal asuvasse pole samuti turvalist teed ja bussid sõidavad harva). 

Sauga  Eametsa 

Ligipääsuteed on kevadeti lagunenud, paraku parandatakse neid suhteliselt hilja. 
Mõnel pool meie külas ei ole üldse mustkattega teid. Tänavavalgustus jätab 
endises suvilapiirkonnas soovida. Ja tõsi, vesi kraanist ei kõlba juua. 

Sauga  Eametsa 
Tänavavalgustus, kergliiklustee, parem bussiliiklus ja lennuvälja tee võiks korras 
olla. 

Sauga  Eametsa 
Kergliiklustee, jalakäijate sillad korda!!! Laste jalgsi koolitee võiks olla korralikult 
valgustatud! Olematu bussiliiklus!! 

Sauga  Eametsa 

Elamute vaheline sõidutee praktiliselt puudub, puuduvad turvalised võimalused 
värskes õhus liikumiseks, liikuda saab vaid sõidutee servas. Internetiühendus võiks 
parem olla. 

Sauga  Eametsa Jalgtee, kvaliteetne vesi, parem levi, pood lähemal 

Sauga  Eametsa Tänavavalgustus Nigula tee 

Sauga  Eametsa 

Bussiliiklus võiks olla tihedam, eriti õhtustel aegadel, kus lapsed tahavad linnast 
koju saada. Hetkel väga palju "takso" sõitmist siinkandis elavatel vanematel. 
Jalgtee võiks olla kogu Nigula ja Tsentraali tee ulatuses, et oleks mugav 
tervisesporti harrastada ja ka lastel oleks turvaline liikuda. Suvilate tee peaks 
olema valgustatud! Talveajal jube pime lastel bussi pealt koju jalutada! 

Sauga  Eametsa Teed, tänavavalgustus, infrastruktuur 

Sauga  Eametsa 

Kergliiklusteed nii linna kui Saugasse (Saugasse mingi osa juba tuleb) - Vee 
kvaliteet on kohutav - Linna minev tee on kohutav(lennuvälja tee ja lisaks tee, mis 
enne lennuvälja teed Eametsa kaudu minnes on hea, et pole õnnetust kukkuva 
puuga veel juhtunud, täiesti hooldamata ala mõlemal pool teed ja puud 
murdunud tee ääreni, osad isegi tee peal) - Tänavalgustus puudub - Puudub valla 
poolt asutatud mänguväljak/park vms 

Sauga  Eametsa Puuduv tänavavalgustus, kergliiklustee, bussiühendus, sademete kraavid jne 

Sauga  Kiisa 
Kõnnitee on puudu Sindi ja Tammiste vahel. Tahaks ka lastega ratastega linna 
sõita. 

Sauga  Kiisa 

Lausa halb, et bussiühendust ei Pärnu ega Sindiga pole ajavahemikus 8.30  kuni 
14.00, tuleb kõndida coopi juurde üle 2,5 km ilma kergliiklusteeta...suurte rekkade 
hirmul. 

Sauga  Kiisa Müra on suurelt maanteelt palju ja kergliiklusteed pole. 

Sauga  Kiisa 
Tuleviku väljavaade on halb. Kui tuleb Via Baltika, siis see rikub kogu me 
elukeskkonna. 

Sauga  Kiisa 
Vallavalitsus ei pea oma lubadust- Tammiste Coopi juurest kergliiklustee Otsa 
teeni, Kiisa küla. 

Sauga  Kiisa 
Kergliiklustee Kiisa ja Tammiste vahel. Pikem ja madalam kiiruspiirang Tammistest 
väljasõidul Kiisa poole 
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Sauga  Kiisa 
Kergliiklustee on puudulik! Mistõttu laste koolis ja trennides käimine raskendatud.  
Põhjus mistõttu oleme planeerima hakanud kolimist 

Sauga  Kilksama 
Kõik võiks olla parem. Jalakäijate tee Saugast Urgeni, suurem kool, lastele 
suunatud tegevused, ühtsust, kogukond, laste  mänguväljak, väli jõusaalid jne 

Sauga  Kilksama Bussiliiklus, teed (sh. kõnniteed võiks ka olemas olla) 

Sauga  Kilksama 
Selja tee kvaliteet, eriti Sauga ringtee ja Sauga saeveski vaheline lõik, on väga 
kehva 

Sauga  Kilksama 

Kahjuks on Kilksama piirkond ikka väga viimase järguline Tori vallale. Kuigi asub 
linnale nii lähedal ja tasapisi liigub ka järjest noori peresid siia suvilaid eramuteks 
ümber ehitama aga puudu on siin nii mõnigi asi. Puudub tänavavalgustus - lapsed 
teavad telefoni valgusega pimedal ajal koju tulema, sest siin on kottpime. Kindlasti 
võiks ka tihedam bussiühendus kas siis linna või Saugaga olla, et sealt siis saaks 
teise bussi peale minna, käiks isegi bussiga tööl kui buss tihedamini käiks. Lootust 
ehk on ka kunagi saada siia vesi ja kanalisatsioon. Ning teed on ka ikka väga 
auklikud jne. Tori vald võiks natuke siia ka arengut suunata. 

Sauga  Kilksama Kõik võiks olla parem 

Sauga  Kilksama Kilksamal võiks Männiku A/Ü ka natuke parem tee olla mitte nagu praegu 

Sauga  Kilksama 
Kogukonna teadlikkus keskkonnahoiust. Tühjade majade/kruntide heakord. Teede 
heakord 

Sauga  Kilksama Tänavavalgusteid võiks olla Vana Männikus 

Sauga  Kilksama 
Bussiühendus linnaga, jalakäijate jaoks ruumi, selged kiirusepiirangud, kogukonna 
plats või külaplats, mänguväljak 

Sauga  Kilksama 

Tänavate vahelised teed võiks olla paremad – mustkate. Vee kvaliteet võiks olla 
parem - hetkel tuleb vesi puurkaevust ja vesi on väga rauarohke. Vann, 
pesemisnurk ja wc on punased. Kergliiklustee ja laste mänguväljaks võiks olla. 

Sauga  Kilksama Võiks olla küla kokkusaamise väike puhkekoht või nii öelda lõkkeplats. 

Sauga  Kilksama 
Võiks olla rohkem võimalusi, nt vahepeal väljas söömas käia ja kvaliteetseimaid 
riideid osta. 

Sauga  Kilksama 
Vana-Männiku elurajoonis võiks olla tolmuvaba tee, lisaks bussipeatuses peaks 
olema tänavavalgustus. 

Sauga  Kilksama 

Kilksama on samamoodi rahvarohke koht nagu Eametsa või Tammiste, miks siinne 
rahvas nii teisejärguline valla jaoks on?? Pole veetrassi, kanalisatsiooni, osades 
tänavatest isegi tänavavalgustus puudub, samuti pole kergliiklusteed. 

Sauga  Kilksama 
Tänavavalgustused korras ja toimida, teed hooldatud, asfalteeritud, lastel ohutu 
liigelda 

Sauga  Kilksama 

Kuigi Pähkli tee sõidutee üleandmise akt vallale sai allkirjastatud eelmine suvi, ei 
ole siiani jõudnud sinna isegi teehooldust ja sõitma peab ülimalt ettevaatlikult kui 
ei taha autot lõhkuda. Samuti võiks Pähkli teel olla tänavavalgustus. Veel ei meeldi 
lageraie mitmel pool Oti teed ja Kilksama piirkonnas. Joogivee kvaliteet ei ole 
kõige parem, veel on tuntav kõrvalmaitse, samuti on veesurve tihti olematu. 
Interneti teenusepakkujate hulgast levib ainult ühe pakkuja internet, teised 
proovitud ja ei levinud 

Sauga  Kilksama 
Ainus mille üle kurta, oleks kergliikluse-sportimisvõimaluste puudumine ning 
kanalisatsioon. 

Sauga  Kilksama 
Elame tee ääres, autoliiklus on suur. Kihutatakse, meie maja on kurvi peal. Tee 
ääres lastega jalutada ei julge. 

Sauga  Kilksama 

Kraavist võiks vesi ära joosta, et tagahoov pidevalt ei uputaks. Vallas võiks 
paremini abi saada, tihtipeale tulevad vastused "pole raha eelarves" või "era asi ja 
vald sinna ei sega ennast" 

Sauga  Kilksama 
Bussiliiklus võiks olla natuke parem, eriti hommikul ja lõunal. Lisaks võiks olla 
jalgrattatee Kilksamalt Pärnusse. 
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Sauga  Kilksama EKRE peab tulema valitsusse 

Sauga  Kilksama 

Kilksama on täiesti hätta jäetud. Ainult lubadused, midagi ei toimu. Kõik, mida on 
20a lubatud, on siiani tegemata. Mis peab juhtuma, et vallavalitsus lõpuks meile 
tähelepanu pööraks? Miks jookseb kanalisatsioon enamusel inimestel kraavi? 
Miks peab mu tütar bussilt maha minnes KRAAVI astuma (tiglitsa)? Toru sisse ja 
ajage kraav kinni, ei ole nii keeruline ju? Tänavad sh Oti tee on talvel kehvasti 
lükatud, ajaraam traktori kohale jõudes 24h peale saju lõppu. Lastel ei ole kusagil 
mujal mängida, kui keset sõiduteed.... Me oleme ka inimesed. Arvestades, et 
enamik inimesi peab igapäevaselt oma lapsi kooli ja trennidesse sõidutama, võiks 
ju ometi kodu juures ka olla kasvõi mingigi võimalus ohutult mängida, joosta. Kurb 
on 

Sauga  Kilksama Kraavid ja kanalisatsioon 

Sauga  Kilksama Kõik on hästi 

Sauga  Kilksama 

Väga suur probleem on Oti teel kihutamisega,  tihti ei peeta kinni 50 
kiirusepiirangust. Oleks soov, et paigaldataks elumajade kogumi algusesse ja 
lõppu lamavad politseinikud, vähemalt kevad-suvi-sügis  perioodiks. Väikeste 
lastega ja ka täiskasvanutel on olukord üsna ohtlik, Oti tee ise on kitsas ja kui siis 
tullakse 70-80 km tunnis majade vahel, on see väga ohtlik. 

Sauga  Kilksama 

Teed võiks olla korras. Kergliiklustee olemasolu. Vesi peaks olema aastaringselt 
mitte suviti vaatama kuidas ilma veeta hakkama saada. Interneti ühendus võiks 
parem olla 

Sauga  Kilksama Tänavavalgus, kõvakattega teed, vesi ja kanalisatsioon 

Sauga  Nurme 

Kukerpuu tn võiks olla pinnatud. Vana Tallinna mnt-l peaks olema lamavad 
politseinikud et autod ei kihutaks majade vahel. Kõige olulisem - Nurmes puudub 
Via Baltica tee ületuskoht ja see on äärmiselt ohtlik. 

Sauga  Nurme 
Võiks olla Sauga aleviku-Nurme küla-silla vaheline kergliiklustee valgustatud ja ehk 
tulevikus ka Nurme küla tee( vana Tallinna mnt) 

Sauga  Nurme 

Tunnen puudust kergliiklusteest, et jalgrattaga turvalisemalt sõita ja talvisel ajal 
jalutamas käia. Hetkel on kergliiklustee minu majast 2 km kaugusel, milleni 
jõudmiseks tuleb liigelda maanteel. Samuti tunnen puudust terviserajast kus 
jalutamas, jooksmas ja  suusatamas käia. Minu majast Raekülla 16 km ja 
Valgeranda 10 km, ligemal ei ole midagi. Puudub veevärk aga puurkaevu vesi on 
väga roostene. 

Sauga  Nurme Teedehooldus. Bussipeatused on liiga kaugete vahedega. 

Sauga  Nurme 
Kool võiks asuda Sauga keskuses.  Vana Tallinna teel puudub tänavavalgustus, 
maanteel ohtlik ülekäigurada 

Sauga  Nurme 

Eametsa ja Sauga kooli ühendavad sillad ning kergliiklusteed võiksid olla korras ja 
läbitavad nii jalgratta kui ka lapsevankriga, et nautida ilusat loodust ja liikuda. 
Praegune Ullaste (ja ka teiselpool Sauga kooli asuv) sild on täiesti korrast ära, 
mistõttu pole võimalik lastega sealtkaudu üldse siinset elukeskkonda nautidagi. 
Samuti elanike heaolu ja elukeskkonnaga arvestamine Eesti kõrgeimate tuulikute 
näol ei tee siinset elukeskkonna kvaliteeti mitte paremaks vaid halvemaks (juba 
on palju müratekitajaid siin ümbruses ringraja, tööstusettevõtete ja krossiraja 
näol). 

Sauga  Nurme 

Tallinn mnt ja Vana Tallinna mnt ristmik on jalakäiatele ja jalgratturitele üliohtlik! 
Ei ole ülekäigurada, et bussipeatusesse või jalakäiateele minna! 70 alas kihutavad 
autod kurvi tagant!!! Sellele tuleb lahendus leida, sest elumaju tuleb järjest 
juurde! 

Sauga  Pulli 

Inimesi ja elamuid võiks vähem olla. Elurikkus võiks suurem olla - konnad, kured, 
siilid, metsloomad. Rohkem metsa võiks olla. Avalikus kasutuses tee võiks elamust 
kaugemal olla ja samas teedel võiks olla vähem kiiruspiiranguid. Tavaline 90 km/h 
kuni Pärnu linnapiirini, selle asemel, et koguaeg teelõikude kaupa kiirusi 
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vähendatakse. Kevadisi külalisi kormorane ei tohiks häirida, ammugi mitte küttida. 
Urge alajaamas võiks valgusreostus olemata olla. Nende lambid valgustavad 
ülemäära muidu ilusaid pimedaid öid. 

Sauga  Pulli 

Elukeskkond aias on nukker kuna kraavid mis tee alt lähevad on umbes ja vesi ei 
voola ära. Samuti on enamus kraave kinni kasvanud.  Seetõttu oleks hea kui 
kraavid saaksid korda ja vesi voolaks ära. Samuti turvalisuse huvides võiks tee 
ääres olla valgusteid. 

Sauga  Pulli 
Rohkem jalakäijate teid võiks olla. Vainu külas ja Tammistes olevaid teid võiks 
edasi ehitada. St ühendada. Suur maantee on väga tiheda liiklusega. 

Sauga  Pulli 

Kuna Koolimaja ja Lille tee piirkonnas on palju lapsi, kellest päris paljud käivad jala 
Sinti bussi peale, siis võiks ohutuse mõttes olla koolimaja ja Lille teel ka 
tänavavalgustus. Korvpalliplatsi katte võiks ära uuendada. 

Sauga  Pulli 

On palju lastega peresid, oleks tore, kui oleks mingigi valgustus, et saaks ka talvisel 
ajal jalutamas käia. Kuigi enamusel on oma hoovis nn mänguväljak, siis äkki võiks 
ka mingi ühine väljak olla, et teiste peredega rohkem kohtuda, läbi käia. 

Sauga  Pulli 
Teed võiksid olla valgustatud. Lapsed tulevad talvel koju täiesti pimedat teed 
mööda. 

Sauga  Pulli Sõiduteed võiks korda teha 

Sauga  Räägu Ligipääsu teede sh. riigitee olukord on väga halb. 

Sauga  Räägu 

Sõidutee, mida igapäevaselt kasutame on kehvas seisukorras (kruusatee, aukus, 
elamule liiga lähedal). Elamust 10m kaugusel. Praegu tegemist riigiteega, aga kõik 
külaelanikud soovivad, et Tori vald võtaks selle tee omale, et sõidutee olukord 
paraneks. Vald teadlik, oleme selle probleemiga üle 10 aasta tegelenud. 

Sauga  Räägu Elukeskkond on hea, parem võiks olla teede seisukord. 

Sauga  
Sauga 
alevik Kuna kool kaugel ja  autot ei oma ,võiks kooli juurde tihedamini buss sõita. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Kodulähedase sportimisvõimaluse puudumine on tugev miinus. On olemas Must 
maja ja vallamaja, kuid kaasaegset treeningsaali ei ole. Puudub ka kohalik 
kultuurielu, mis haaraks täiskasvanud elanikke. 

Sauga  
Sauga 
alevik Teede olukord võiks olla parem. 

Sauga  
Sauga 
alevik ÜVK liitumise võimalused. 

Sauga  
Sauga 
alevik Teede taristu on väga kehvas seisus ja sageli uputab (vesi ei voola ära). 

Sauga  
Sauga 
alevik Apteek võiks olla lähemal. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Väga suur puudus on kõnnitee järgi mis viiks Eametsa rajooni. Sealt käib poes väga 
palju lapsi. See tee lastele ohtlik ,kuna sõidab palju autosid. 

Sauga  
Sauga 
alevik Hirvela tn asfalteerimine 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Bussid võiks liikuda õhtul ka sama graafiku järgi. Peale teatrit, kontserti, kino peab 
tihti kaua ootama, millal bussiga koju saab. Kõnniteede ääres võiks olla istepinke, 
eriti poe ja linnapiiri vahel, terviseraja ääres ja linnapoolses palliväljaku ümbruses. 
Lapsed peavad väljaku ääres viskama riided maha ja kellel pole aiamaad, oleks ka 
hea vahest päikese käes pinkidel istuda. Ja talvel libedaga kiiremini 
majadevahelistele teedele oleks hea saada soola vm. Alevikus võiks jälle olla 
üldkasutatav saun, mis kunagi oligi. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Teed võiksid paremini hooldatud olla (talvel lumi, üldiselt liiga palju auke teedel, 
lõhuvad autot) 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Turvalisem Liiklemine. Kortermajade juures ja lasteaia juures kohati tihe liiklus. 
Piiratud ainult liiklusmärgiga.  Autojuhid ei võta hoogu maha. Lastele võiks olla 
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turvaline mängukoht, kus saab vabalt joosta ja mängida ning rattaga sõita. 
Kaevukaaned on  ära vajunud ja/või lahtised. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Kool võiks olla alevikus. Coopi parkla on muutunud rekka-pargiks, pidevalt 
sõidetakse nende poolt maha poste ja suured rööpad haljasalale. Samuti ei ole 
jalgsi liikuvate laste turvalisus tagatud, väiksed jalakäijad võivad jääda rekkajuhile 
märkamatuks. Jänesselja teelt Peoleo tänavale keerates on kohe alguses auklik 
lõik ning enne majadeni jõudmist vasakul pool tee ääres suur sügav auk, mis 
ootab parandamist juba aastaid 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Elan Hirvelas, mille tee on väga halvas seisus. Tee laguneb ja augud on sees. Talvel 
lumega on teel tihti rööpad sees ja vahel on keeruline autoga liigelda. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Tõenäoliselt liigume perega peagi teise piirkonda, kuna soovid muutuvad ajas ning 
keskkond areneb, asum suureneb, tööstusettevõtted võtavad kodu lähistel 
võimust, sellega seotult ka õhusaaste, hais, müra; liiklustihedus lähedalasuval 
maanteel kasvab, sellega seotult ka mürafoon. Kuna laps on suurem, ei ole enam 
prioriteediks lasteaia lähedus, asumi kompaktsus, ühendus linnaga, mis kaaluks 
üle puhta ja vaiksema elukeskkonna. 

Sauga  
Sauga 
alevik Majaesine tee on auklik, vajaks parandamist. 

Sauga  
Sauga 
alevik Alati saab viriseda, aga alati saab ka midagi paremini 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Meie kortermaja taga on aiamaa, sellega olen väga rahul. Lapsed saavad istutada 
omale kurke, rediseid, tomateid jms head kraami, suvel saame grillida.  Natuke 
võiks olla paremini hooldatud vallamaa sealt aiamaa juurest. Nt Metsvindi 1 
kortermaja taga võeti suur kuusk maha, kuid selle ümbrusest ei koristatud prügi 
ära, samuti on kraav koristamata ja umbes, tänu millele ei jookse keldritest vesi 
ära. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Tänavavalgustus võiks olla parem. Heakord parem st prügikaste rohkem ning 
tühjendada tihedamini.  Kuna koeri siin piirkonnas palju siis võiks  Sauga/Hirvela 
kandis olla ka koerte park. Talvel libeda tõrje on alla igasugust arvestust. Hirvela 
tänava ning Lauka tee ristumisel võiks nähtavus olla parem. Peegel vms. Lauka tee 
võiks olla rohkem valgustatud. Saugas võiks olla kindlasti ka apteek. Võiks ka olla 
sularahaautomaat. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Tallinna mnt ja Sauga aleviku vahel võiks olla suur mürasein ja korralik 
kõrghaljastus korterelamute vahel. Tühja muruplatsi, millel puudub igasugune 
kasutusotstarve on uskumatult palju.  Aleviku lennujaama poolses servas on 
arvestatavas suuruses potipõllunduse maa, mida kasutatakse täiesti omavoliliselt 
ja puudub igasugune kontroll ning vastutus. Vallale kuuluv maa aga, kes vastutab 
seal suveperioodil igaöiste tundide pikkuste grillipidude käigus tekkiva lärmi 
ohjeldamise eest? Kõva muusika ja lõkked on igapäevased murekohad aiamaal. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Kool peaks olema alevikus. Sauga Vallamaja jõusaal - väga amortiseerunud. 
Koristaja ei käi seal vist kuigi tihti. Suur saal - ventilatsioonisüsteem halb, trennis 
käies on alati enne saali minekut seal olematu õhk, nupust käima keerates 
ventilatsiooni kukub nupp seinalt maha. Võiksite vahel CO2 mõõturi saali panna ja 
vaadata, kui hull seis seal reaalselt on. Hirvela tänav - talvel kohati läbimatu, asfalt 
on kohutavas seisus. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Asulasisene sõidukiirus võiks olla 30 km/h Tihti kiirendatakse tänavatel kus liikleb 
palju lapsi ja see on ebaturvaline. 

Sauga  
Sauga 
alevik Mõeldes sellele, et lapsed kasvavad, siis kooli asukoht on kehv. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Kõnniteed - aga koledamat osa ma saan aru hakatakse tegema. Hirvela ja foori 
vaheline kruusatee võiks ka olla kattega, piirkonnas on palju kärutajaid, vihmase 
ilmaga või niiskel perioodil on lausa võimatu sealt inimlikult läbi sõita. Puid võiks 
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rohkem olla, nende laiade tühjade platside asemel. Sportimisvõimalus - KORRALIK 
jõusaal. 

Sauga  
Sauga 
alevik Arendamine/ korrastamine. Lastele mänguala, parkla loomine 

Sauga  
Sauga 
alevik Turvalisem ja jalapärasem koolitee. 

Sauga  
Sauga 
alevik Kõik vajalik igapäeva elu korralduseks on olemas 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Häirib tänavaliikluse müra, kui read maja eest läbi alevi sõidavad ja et autode 
omanikud ei pargiks muru peale, ei pea autoga magamistuppa sõitma 

Sauga  Tammiste 
Apteek ja rahaautomaat puudu. Ülekäigurajad puuduvad. Väga ohtlik nii 
kärutavatele emadele kui koolis käivatele lastele. 

Sauga  Tammiste 
Teede olukord, tänavate valgustus. Puudulikud ülekäigurajad. Puudub lähedal 
asuv apteek ja pangaautomaat 

Sauga  Tammiste 

Ei ole rahul tulevase veehinnaga, see on ikka ulme hinnatõus Tammiste elanikele. 
Uuekalda tee seisukord väga halb. Talvel nägime sahka loetud korrad.  Tunnen 
puudust, et Tammistes võiks olla ka oma arstipunkt ja postkontor, 
sularahaautomaat. Rohkem haljastust. Ilupuid. 

Sauga  Tammiste 

Prügikaste on ikka veel vähe. Ennem poepoolse asula lõppu kõnnitee võiks olla 
mingi piirdega eraldatud sõiduteest, mitte mullaribaga. Kehvad teeületamise 
võimalused igas eas kodanikele. Ristiku tee otsas on vähemalt ohutussaar, mujal 
ei sedagi. Keset Tammistet võiks olla kahes suunas kiirust mõõtev kaamera. 

Sauga  Tammiste 
Teekatte kvaliteet hetkel üsna aukus, teeääred peaksid olema tasased, mitte 
künklikud ja tänavalgustus on osaliselt puudu. 

Sauga  Tammiste Huvitegevus, lastetegevus õues, raamatukogu, kogukonnakeskus 

Sauga  Tammiste 

Putka  katus jookseb läbi, seinad ja vundament on soojustamata; kütmine ürgaja 
inimese tasemel st. puudub. Puhast vett ja kanalit pole jne. Kõnniteedel võiks  
jalgratturite ja kergliikurite seis üheselt selgem olla. Vald võiks enda teedel auke 
lappida. Kuskil kergliiklustee ääres võiks olla välijõusaal ja kossuplats. 

Sauga  Tammiste Bussiühendus võiks vähemalt suvel hilisemal ajal ka toimuda. 

Sauga  Tammiste Suur-Kaare tänava rekonstrueerimine 

Sauga  Tammiste 
Meil puudub kõnnitee ja bussilt tulijad, eelkõige lapsed, on ohustatud. Jutt käib 
Uuemetsast. 

Sauga  Tammiste Suurem eraldatum krunt 

Sauga  Tammiste 

Kuna piirkonnas on palju lastega peresid, siis võiks olla mitmekesisem 
mänguväljak. Samuti ootame juba väga pikka aega lubatud välijõusaali ja 
kergliiklusteed, mis teeks oluliselt turvalisemaks liikumise maantee äärsele 
kergliiklusteele/bussi peale minemise jne. Kindlasti võiks piirkonnas rohkem 
ühistegevusi olla, oma kogukonnakeskuse puudumine on suur probleem ega 
kasvata kogukonnatunnet. Kindlasti peaks KOV planeerima rohkem alasid, mis ei 
müüdaks ainult elamupiirkonnaks (maja maja kõrval), vaid looks võimalusi ka 
tulevikus haljasalade/ilupeenarde vms jaoks. Vallapoolseid kohtumisi elanikega 
võiks aastas rohkem kui üks olla. 

Sauga  Tammiste 

Täiesti arusaamatu kuidas siiani puudub apteek. Teeolud ja nende hooldus võiks 
ja peaks olema kindlasti parem. Väli mänguala lastele väikse poe taha, IDEAALNE ( 
tehke küsitlus ja vaadake palju positiivset tagasisidet see saaks) 

Sauga  Tammiste 
Apteek ning jõusaal on hetkel veel puudu. Viimane peaks vist rajatavasse 
külakeskusesse tulema. 

Sauga  Tammiste Hea 

Sauga  Tammiste Ei tea 
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Sauga  Tammiste 

Kindlasti on Tammistesse vaja: * Ülekäiguradu juurde. Maantee ületamiseks. 
Lahendada tuleb KOHE Coopi juures tee ületamise probleem., * Peaks olema 
tänava sildid "korista oma koera järgi"!!! Eks see nõuab ka prügikaste. Ja 
prügikastide olemasolul ehk väheneb ka prügihulk tänavatel. Koerte junnide 
teema on väga, väga suur probleem. NB olen koeraomanik! * Lahtised koerad- ka 
millegipärast on Tammistes probleem. Omanikele on öeldud, aga tulemusi pole. 
Kas ka sildid välja? Siis saab viidata vähemalt millelegi. * Teeolud vana suvila 
piirkonnas-halb!!! 

Sauga  Tammiste Teenuste vähesus 

Sauga  Tammiste 
Jaama tänavalt võiks olla otse ühendus Tammiste lasteaia-algkooliga, et lapsed 
saaks iseseisvalt koolis käia. Jaama tänaval võiks olla valgustus või jalakäijate tee. 

Sauga  Tammiste 
Teed on väga korrast ära ja mõningane nokitsemine aegajalt ei paranda olukorda. 
Seda eriti nn. vanas suvilarajoonis ja sealseil avalikel teedel. 

Sauga  Tammiste Ülekäigurada üle maantee, millal ometi tuleb? 

Sauga  Tammiste 

Teed aukus ja tolmused, tee ujumiskohta mullane ( puhaste jalgadega koju ei 
jõua). Bussipeatusest (Hooldekodu) elamurajooni puudub jalgtee.  Lastele võiks 
piirkonnas olla palliplats ( korvpall, jalgpall) 

Sauga  Tammiste 
Uuemetsa viival teel väga vajalik kergliiklustee, kuna liiklus tihe ja lastel ebakindel 
liikuda sõidutee kõrval 

Sauga  Tammiste Paremini võiks olla lapse turvaline koolitee, mida kahjuks hetkel ei ole. 

Sauga  Tammiste 
Kergliiklustee puudus, ülekäiguradade puudus. Kõrvaltee, mis viib maanteelt minu 
majani, on alla igasugust arvestust 

Sauga  Tammiste 
Ülekäigurajad üle maantee. Ootan uue koolimaja/kogukonna hoone valmimist, et 
ka Tammistes oleks kohalikel koht, kus koos käia. 

Sauga  Tammiste 

Võiks tegeleda Kellukese põik tänava kanalisatsiooni lisamisega.  Kooli ehitusega 
loodan, et seal on ka suur spordisaal, kus ka täiskasvanud saavad peale tööd 
treeninguid läbi viia(pallimängud). Apteek võiks samuti lisanduda. 

Sauga  Tammiste 
Lasteaia mänguväljakule ei pääse lapsed mängima väljaspool tööaega aga kuskil ju 
võiks lapsed mängida 

Sauga  Tammiste Ei oska öelda 

Sauga  Tammiste Teed on aukus, paari ülekäigurada oleks ka Tammistesse vaja 

Sauga  Tammiste 

Märgistatud ülekäigurajad. Piirkiiruse kontroll. Täiskasvanutele huvitegevus. 
Apteek, pangaautomaat, tänavavalgustuse kontroll ja vajadusel parandamine. 
Äkki päikesepaneelidega tänavavalgustus. 

Sauga  Tammiste 
Teed võiksid olla paremad. Valgustus puudub. Tammistes ei ole 
sportimisvõimalusi. Puudub jõusaal. Uus ehitatud keskus on tühi. 

Sauga  Tammiste Kergliiklusteede võrgustik võiks parem olla. Ülekäigurada, kiiruspiirang 

Sauga  Tammiste 

Puuduv kergliiklustee. Lapsed peavad pimedas kõndima koju sõiduteel. Suvel 
kohalik ujumiskoht on üle rahvastatud, ala võiks laiendada. Samuti kaatrid, mis 
niigi väikese ujumisala kinni pargivad 

Sauga  Tammiste 

Infrastruktuur, turvalised kooliteed lastele (ülekäigurajad või saarekesed, 
tänavavalgustused), kogukonna arenguks külaplatsid/ühised mänguväljakud. 
Rannaala kogukonnaliikmetele Tammistesse (saab eelpoolnimetuga ühtlustada). 

Sauga  Tammiste Kergliiklustee hädavajalik Tammistest Urge poole. Teede korrashoid väga halb. 

Sauga  Tammiste 

Puudub kergliiklustee, 600m suurel maanteel bussipeatusesse tänapäeval päris 
ohtlik. Eriti talvel. Maanteelt alla tulev tänav on kruusatee, tolmab või porine ja 
enamasti rohkete aukudega. Pole tänavavalgustust. 

Sauga  Tammiste Mänguväljak, külakeskus, trennid täiskasvanutele, jõusaal 

Sauga  Tammiste 
Probleemid on sadevee äravooluga eriti kevadeti ja vihmasadude järel. Puuduvad 
kõnniteed. 
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Sauga  Tammiste 
Elukeskkond on pisut ebaturvaline, just mis toimub meie kodust ukse taga. Liiklus 
meie rajoonis on ebaturvaline väikeste laste suhtes eelkõige. 

Sauga  Tammiste 

Puudub kergliiklustee. Teekond jalakäijale linnast koju on ohtlik, kuna puudub 
kõnni- ja kergliiklustee. Jaama tänav! Väga vajalik oleks uus tee/kergliiklustee 
Tammiste Raudteejaamast Tammiste Lasteaed-algkoolini, sest peres on seal koolis 
käiv laps ja teed läbi metsa ei ole. Peame 5-6 km ringi sõitma. 

Sauga  Tammiste 

Madala kvaliteediga ja jääb alla teistele asulatele. Tallinnaga kindlasti ei suuda 
konkureerida. Vald ei pingu konkurentsieelise saamiseks, sest parasiteerib ainult 
Pärnu najal. Pärnu võimaldab Tori valla parasitismi, sest hea ressursi ja 
töökohtade allikas on niivõrd lähedal. Miks täiendavalt ja iseseisvalt pingutada? 

Sauga  Tammiste 

Sõiduteede seisukord on väga halb (Uuemetsa rajoon). Kergliiklustee puudub ja 
selle planeerimine võtab kaua aega. Laste mänguväljakuid liiga vähe (terve rajooni 
peale 1). Majade vahel sõidavad autod kiiresti (lubatud 50 km/h). Terve elurajoon 
peaks olema õueala. Lastel ei ole ohutut mänguala peale hoovi. 

Sauga  Tammiste Uued aknad, päikesepaneelid et oleks säästlikum 

Sauga  Tammiste Ülekäigurajad puudu ja see on suur probleem 

Sauga  Tammiste 

Buss võiks sõita linnast ka hilja õhtul, et noored ilusti koju saaks või ka ise nt 
teatrist.  Apteek võiks olla Coopi juures. Ootan kogukonnakeskuse valmimist, kus 
toimuksid üritused. Väga oluline on liikluskiiruse hoidmine asula sees 50 juures ja 
ülekäiguradade rajamine. Alustada võiks nt asfaldi peale suure 50 maalimisest! 

Sauga  Tammiste 
Teedel augud võiks olla kiiremini parandatud (just bussiteel),  võiks vald 
süvendada ja puhastada ka kraavid teede ääres 

Sauga  Tammiste 

Kergliiklusteed Tammistes võiks talvel vald hooldada. Kuni Pärnu piirini on 
hooldatud, lumi lükatud ja soola pandud, Tammistes alates kuku ennast puruks ja 
seda igal aastal. 

Sauga  Tammiste 
Liikluskorraldus võiks olla parem ja ohutu. Uue ja vana rajooni vahel Rakvere 
maanteed ületades on ohtlikud kuna puuduvad selleks ette nähtud kohad 

Sauga  Tammiste 

Kergliiklusteed pole Uuemetsa elamurajoonis, teed on kehvasti hooldatud, 
vallaleht ei jõua postkasti, pargialad on kehvasti hooldatud, kohalikus lasteaias 
pole piisavalt kohti 

Sauga  Tammiste Asfalteeritud teed, ülekäigurajad, kõnniteed 

Sauga  Tammiste Buss võiks sõita õhtuti kauem 

Sauga  Tammiste Teede seisukord 

Sauga  Tammiste 
Tammiste koolist võiks mingigi buss minna ka läbi aiandi linna. Teede ületus on 
üle mõistuse ohtlik 

Sauga  Tammiste Teede seisukord on kehv ning puuduvad jalgteed. 

Sauga  Tammiste 

Teed võiksid olla paremas korras. Puudub korralik lumelükkamine teedel, ning 
hetkel pole veel käinud ka kevadine teede puhastus. Tundub, et vald on nii suur, 
et kõikide probleemidega ei jõuta tegeleda. 

Sauga  Tammiste 
Infrastruktuur ja teenused on ajast ja arust, kedagi see ei huvita, ei saa korralikku 
valgustust, korralikku teed, ega korralikku netti. 

Sauga  Tammiste 

Paremini võiks olla Veskimetsa piirkonnas tiikide juures ja selle tee ääres inimeste 
aiaprügi ladustamise keelustamine. Teist aastat järjest näen kuidas on toodud 
metsa alla teeäärtesse suured hunnikud aiaprügi. Kahju, et nii ilus metsarada on 
prügi täis. Jaama tänavavalgustuse ja kergliiklustee puudus. Puudub jalakäiatele 
turvaline liiklemine Veskimetsast linna suunas. 

Sauga  Tammiste Lastel ei ole mitte kuskil mängida, koguneda, et ühiselt aega veeta 

Sauga  Tammiste 
Maantee ületuskohad ei ole turvalised.  Mul on mure oma koolilapse pärast.  
Auklikud teed. 

Sauga  Tammiste Pangaautomaat võiks ka olla 
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Sauga  Tammiste 
Jalakäijatele on vaja ülekäiguradasid ja linna piirist kuni Coopini ( sealt edasi ca 
200 m) peaks olema 50 ala. 

Sauga  Tammiste 

Lasteaias rohkem kohti, hetkel peab eraldi Sinti sõitma, pangaautomaat, apteek 
kodu lähedal...Päevalille tänavast ei pääse otse kergliiklusteele mis kulgeb lasteaia 
poole, peab mööda sõiduteed kõndima enne kui kergliiklusteele saab, lastel 
puudub kommuuni mänguväljak hetkel 

Sauga  Tammiste Lastel mänguväljakud,  turvalisem maantee ületus 

Sauga  Tammiste Tammistes peaks olema ülekäigurajad! 

Sauga  Tammiste 

Kui kohalik kool täies mahus toimima saab ja kogukonnakeskus valmib, ega siis 
palju rohkem tahta ei oskagi. Jah, Rakvere mnt liiklusohutus vajab parendamist 
(Maanteeameti teema) ja Tammiste tiikide ümbruse heakord (hetkel kaldad 
võsastuvad), aga suures pildis väga midagi paremaks muutmise vaates välja tuua 
ei oskagi. 

Sauga  Tammiste 

Bussiliikluse parendamine. Paraku nädalavahetustel on bussidel väga pikk ajavahe 
ja bussi peab ootama kaua. Külas võiks olla veel rohkem valgustatust ning 
ülekäiguradasid teede ületamiseks. Lepa tee teehooldus võiks olla parem ning 
teele võiks lisada lamavad politseinikud, kuna just seal teel on palju kihutamist. 

Sauga  Tammiste 
Talvine teehooldus jätab soovida. Tänavad on kitsad, teenindaval transpordil 
raske manööverdada. Bussiliiklus võiks olla tihedam. 

Sauga  Tammiste 

Tammistes ei ole mitte ühtegi ülekäigurada. Minu laps käib veel lasteaias aga 
mõtlen hirmuga selle peale, kuidas ta iseseisvalt peab teed ületama hakkama 
ülekäigurajata. Samuti on kiirused tammistes pigem üle 50km/h - seda parandaks 
ehk nn lamav politseinik või kiiruskaamera. Samuti puudub läheduses ka lastele 
mänguväljakud jm vaba aja kohad või noortekeskus, mis oleksid väga vajalikud. 
Puuduvad ka nr välijõusaal vm treeningvahendid. 

Sauga  Tammiste 

Prügikaste võiks olla kergliiklustee ja ka väikeste tänavate ääres rohkem, 
ülekäigurajad puuduvad. Kiirusepiirang võiks olla 50 pikemal alal mõlemal pool, sh 
linnapiirist saati võiks juba 50 olla. Nr 13 buss võiks koolini sõita Tammistes. 
Ootame väga mänguväljakut ja spordiväljakut. Ootame väga kogukonna keskust ja 
külaüritusi. 

Sauga  Tammiste 

PUUDUB KORRALIK INTERNETI ÜHENDUS! Tori vald võiks ennast esindada kuidagi 
Tammistes väga kaugeks jäänud te olete. Pole õrna aimu ka millega te seal 
tegelete , kuna suurem osa elust käib ikka Pärnus ja teistpoole ei tõmba kuidagi. 

Sauga  Tammiste Tammiste sisesed sõiduteed kitsad, kohati pudelikaelad. 

Sauga  Tammiste Tee, valgustus 

Sauga  Tammiste Teede kvaliteet + kõnniteed 

Sauga  Tammiste 

Vanas Tammiste osas võiksid olla ikka kõik teed juba tänapäeval asfaltkattega. 
Kõrval tänavad ikka nii sopased vihmasel ajal. Tammistes võiks olla ka apteek ja 
ülekäigurajad. Siis oleks siin juba kõik olemas. Kui kool ka veel lõpuks tuleks. 

Sauga  Tammiste Olen üldjuhul rahul. Paide mnt ületamiseks võiks olla rohkem ülekäiguradu 

Sauga  Tammiste 
Tihedam bussiliiklus. Bussipeatuse juures peaks olema ohutussaared ja 
ülekäigurajad. Kiirusepiirang. Korralik asfaltkate (Randivälja tee) 

Sauga  Tammiste 

Võiks olla avalikke mänguväljakuid ja välijõusaale, selliseid lihtasid, ei pea olema 
suured ja kallid, jõe ääred võiks olla võsast puhtamad, et saaks kasvõi ujuma 
minna või istuda ja nautida 

Sauga  Tammiste Sooviks ülekäigurada Paide maanteele 

Sauga  Tammiste 

Liiklusturvalisus on väga nõrk, arvestades, et piirkonnas arendatakse kooli, kuid 
lastel puudub turvaline koht ületamaks sõiduteed. Samuti ei pääse lapsed 
hommikul tihti üle tee bussipeatusesse, sest autodel pole õigust neid üle tee lasta, 
ning seetõttu jäävad lapsed tihti bussist maha. 

Sauga  Tammiste Kergliiklustee puudumine Jaama tänava ääres 
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Sauga  Tammiste Võiksid olla pangaautomaat, raamatukogu, apteek 

Sauga  Tammiste Teede olukord. Asfaldi auke ei parandata. 

Sauga  Tammiste 

Puudub kanalisatsioon, lasteaia ja Kellukese põigu vahelisele uute kruntide alale 
on kuhjatud mulla (koos prahiga) hunnikud, mis on väga inetud ja rikuvad meie 
elukeskkonda. 

Sauga  Tammiste 
Liikluspiirangute reguleerimine ja valgustatud ülekäigurajad Tammistes. 
Mänguväljakute täielik puudumine. 

Sauga  Tammiste Tänavavalgustus 

Sauga  Tammiste Ülekäigurajad puuduvad 

Sauga  Tammiste Heakord ja teede kvaliteet 

Sauga  Tammiste Asulavahelised teed on kohutavas seisus, killustikku ja auke leidub palju 

Sauga  Tammiste 

Ühendus bussipeatuse, poega, pakiautomaadiga, lasteaiaga on väga ohtlik. Jutt 
käib Pikamaa teest, mis on suvel väga tolmune ja auklik, vihmaga sopane, 
talvel/sügisel kottpime, sopane, lörtsine, aukus jne. Jõudes maanteele on asi veel 
ohtlikum. Inimesed sh. lapsed käivad kõrvuti üle 100km/h sõitvate autodega. 
Sügis/talvisel ajal pritsib/lendab auto rataste alt soppa, teeperv on lumesuppi täis, 
ei saa kelguga ega vankriga turvaliselt liikuda. Märgistatud teeületus koht puudub. 
Kaua neid küsitlusi ja Tammiste lasteaias kokkusaamisi tehakse ja neid inimeste 
muresid ja ettepanekuid veel kuulatakse? Millal hakkab midagi muutuma? Mitu 
last peavad vigastada saama? Mitme inimesega peab kõige hullem maanteel 
juhtuma?  Kas läheb samamoodi nagu Sauga alevikus? Eks ootame siis vigastatuid 
juurde. Meil on tänavas inimene kes on elanud siin alates esimesest päevast kui 
Kesa tee tehti. Võib rääkida neid ilusaid lubadusi aastast juba 2008. Aastast 
2008!!! Jah, siis oli veel Sauga vald, kuid Tori vald kaua on olnud siin peremees. 
Kas häbi ei peaks olema oma saamatuse pärast?  Kas häbi ei ole oma töötasu 
vastu võtta? Kas häbi ei ole oma kohta kinni hoida? Tehke midagi!!! Ärge öelge, et 
ühe inimese pärast ei saa midagi teha ja 22 perekonda peavad kannatama. Teate 
ka kuidas teid juba hüütakse Tammistes? 

Sauga  Urge 
Raamatukogu pannakse varakult kinni,  jõuan töölt kell 18 koju ja raamatukogu 
suletakse kell 18. 

Sauga  Urge 
Lastel tegevust vähe, enamus lapsi mängib oma hoovis pole väga kohta kus nad 
koos saaksid olla, mänguväljak juba vananenud 

Sauga  Urge Kergliiklusteed tahaks Tammiste suunal rattaga turvaliselt sõitmiseks 

Sauga  Urge Bussiliiklus 

Sauga  Urge Ei looda kellegi peale. 

Sauga  Urge 
Vähem metsade mahavõtmist võiks toimuda. Maha visatud prügi on ka kohutav 
näha. 

Sauga  Urge Kergliiklustee võiks minna ka Urgelt Saugasse ja Urgelt Tammistesse. 

Sauga  Urge Talvel võiks lume lükkamine olla parema kvaliteediga 

Sauga  Vainu Kergliiklustee puudumine.  See kompenseeriks kehva ühistranspordi. 

Sauga  Vainu Teed 

Sindi linn   

Teatud piirkonnad täis prügi- nt soo äärne/aiamaade ala, joodikud lärmavad, 
prügikaste vähe, avalik joogivee pump võeti ära, see mõnele inimesele väga 
vajalik 

Sindi linn   

Lähim kõnnitee (Raudtee tänav) on väga halvas seisukorras, vanematel inimestel 
ja väikestel lastel on seal komistamata võimatu liikuda. Juurdepääs kärestikule 
võiks olla seltsimaja juurest. 

Sindi linn   Küla elu võiks aktiivsem ja kokkuhoidvad olla. 

Sindi linn   Naaber võiks oma õunapuud maha võtta mida ta ei tarbi. 

Sindi linn   
Kergliiklusteede ja sõiduteede olukord võiks olla parem. Tänavapildis võiks olla 
rohkem prügikaste kuna tee ääred on prügi täis. Kitsastel tänavatel parkimise 
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reguleerimine võiks olla paremini korraldatud ja rikkujaid võiks karmimalt 
karistada - lihtsale ütlemisele ei reageerita. 

Sindi linn   

Sindis võiks olla ka koerte väljak, kus saaks lasta koertel vabalt joosta ja mängida. 
Prügikaste võiks olla rohkem, ka eramajade rajoonis, kuhu saaks poetada koerte 
kakakoti. Kiriku taga pingi juurest on prügikast ära viidud, seal sageli vedeleb prügi 
ja taara. 

Sindi linn   Majaümbruse tee võiks olla parem 

Sindi linn   

Rabaäärse parkmetsa Rohelise tänava poolne äär on paksult klaasikilde ja muud 
prügi täis. Tundub, et kunagi viidi vanad klaaskasvuhoone tükid, purgid ja muu 
prügi metsa ja sinna see on jäänud. Kui linn kuvab seda kui parkmets, kus 
inimesed käivad tervisesporti tegemas ja koerad + metsloomad jalutamas ning 
lapsed mängimas, siis võiks selle metsaaluse korda teha. Kasvõi talgute vms 
raames. 

Sindi linn   Pole midagi paremat tahta. 

Sindi linn   

Laps kes liikleb bussiga, kurdab et ratast pole bussipeatuses kuskile parkida. 
Linnavalitsuse ja Maxima juures bussipeatustes võiks olla võimalused rattaid 
turvaliselt parkida. Seltsimajas võiks tekkida võimalus ka kinos käia. 

Sindi linn   
Haljastuse eest võiks rohkem hoolitseda. Puid pügada ja kõnniteid rohkem 
hooldada. Seda nii suvel kui talvel. 

Sindi linn   talvel tuleks teid lumest puhastada iga päev kui on sadanud 

Sindi linn   

Kõnniteede äärseid prügikaste tihedamalt, heakord tervikuna võiks olla 
kvaliteetsemalt tehtud ( lehed, niitmine), kuivenduskraavide süsteem tahab 
hooldamist (osad kohad võsastunud, eramute juures nõuda majaomanikult kraavi 
hooldamist või vallal endal teha. 

Sindi linn   
Puid ei tohi lõigata tagasi siis kui need on juba lehes sest sellega rikutakse tänava 
pilti ja selleks ajaks on lindudel pesad. Ja ei tohiks puid maha võtta. 

Sindi linn   

Teede olukord on  vilets, võiks olla palju parem. Tori suunal võiks olla 
kergliiklustee, kuna seal käib palju nii kõndijaid, rattureid kui jooksjaid. Häirivad 
lahtised koerad ja kevadeti koristamata koerajunnid. Linnas võiks olla rohkem 
prügikaste ja pinke. 

Sindi linn   

Liialt ehitatakse maju. Terve jõe äär (ujula kant) ehitatakse täis. Loodust jääb 
väheseks. Puudub tööstuskaupade kauplus. Iga nõela/naela pärast vaja Pärnu 
sõita. 

Sindi linn   

Sõiduteed murenevad, ka uued, pärast vee- ja kanalisatsiooni programmi lõppu 
tehtud asfalteerimised. Hulkuvad koerad-kassid, liiga palju ümbrust 
terroriseerivaid vareseid - kes nendega võiks tegeleda? Reostus - prügi tänavatel, 
aga ka majapidamiste  lahtised solgihunnikud. 

Sindi linn   
Paljud asjad on kohalikel hinge peal, kuid Tori vallast pole abi saadud. Tori valla 
***osakond on mõttetu ja kasutu. 

Sindi linn   
Autoteedele võiks rohkem tähelepanu pöörata. Lisa bussijaam Maxima ja 
Konsumi vahelisele alale. 

Sindi linn   

Mitte ainult Sindis ei ole see mure, aga prügi tänavatel, kraavides hakkab silma. Ja 
mille suhtes muidugi juba mitu aastat olen olnud kuri, on teede 
liivatamine/soolamine. Sel talvel õnneks polnud kõige hullem, aga paar talve 
varem oli olukord ikka väga hull. Kõnniteed olid puhas liuväli, õigeks ajaks bussile 
jõudmiseks pidid varem kodust välja minema. 

Sindi linn   

Ei oskagi sellele vastata, sest nii paljud asjad on juba töös. Kevadine puude 
hoolduslõikus võiks toimuda kõikidel Sindi tänavatel ja eramade esisel 
linnamaadel. 

Sindi linn   
On läbi mõtlemata lahendusi ja puuduvad olulised kergliiklusteed mõningates 
kohtades. 

Sindi linn   Kevadperioodil kormoranide kisa ja hulk ei meeldi kohe üldse. 
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Sindi linn   Aedades on haukuvaid koeri. 

Sindi linn   

Bussipeatuste hooldused on täiresti olematu. Selle all mõtlen ,et osad 
bussipeatused on täis soditud ja lõhutud. Puuduvad bussi oote kinnised paviljonid 
näiteks Viira poole sõites põhja bussi peatuses. Talvel tee hooldus on väga 
puudulik. Kooli juurest viira poole võiks mõelda välja midagi, et autojuhid kiirust ei 
ületaks, kuna väga palju lapsi liigub autoteede ääres(korterid/majad kohe tee 
ääres). 

Sindi linn   
Rohkem võiks tähelepanu pöörata vanade puude säilitamisele parkides ja 
kalmistutel, uute puude istutamisele. 

Sindi linn   Hoida Sindi ajaloolis väärtusi 

Sindi linn   Et odavam osta asju 

Sindi linn   Ei oska ütelda 

Sindi linn   Koeraomanikud võiks oma lemmikute järgi koristada 

Sindi linn   
Libeda tõrje vähemalt Pärnu maanteel võiks parem olla. Paide mnt on koguaeg 
hooldatud ja maantee kus sõidavad ka linnaliini bussid on pidevalt hooldamata. 

Sindi linn   Heakorrale võiks rohkem tähelepanu pöörata 

Sindi linn   Teedel võiks olla vähem auke 

Sindi linn   Talvel lumelükkamine on kohutav!!!!!!! 

Sindi linn   
Rohkem ajaveetmiskohti nt kohvikud, tööriista poed jms, et ei peaks iga väikse 
asja pärast Pärnusse sõitma. 

Sindi linn   Töökoht võiks Sindis olla 

Sindi linn   

Kortermaja võiks olla renoveeritud. Talvel sooviks rohkem liikuda vankriga, kuid 
kahjuks oli väga halb teedehooldus tänavu talvel. Lumi lükkamata, lumesoga jms 
ajamata. 

Sindi linn   Paremini võiks olla korraldatud heakorratööd . 

Sindi linn   
Kultuuri ja huvitegevuste valik võiks olla suurem, kuigi ka Pärnu pole kaugel ja 
saab seal käia. 

Sindi linn   

Vald peaks jälgima, et seadused oleksid ühtemoodi käsitletud, kui Sindi linna üld- 
planeering keelab kasutada teatud tüüpi aedu, siis neid ei tohiks linna pildis olla, 
ka kõrgust peaks ka jälgima, muidu mõned elanikud ehitavad oma elamute ümber 
kõrge umbse aida, ja hiljem ei arvesta teiste naabrite olemisega, alustades valju 
muusika kuulamisest lõpetades suurt müra tekitavate töödega õues, ehk õige 
aiaga kaoks privaatsuse illusioon, ehk hakkas rohkem arvestama teistega, ka prügi 
vähem põletaksid, põletud plastiku lõhn on igal pool tunda. 

Sindi linn   Linna puhtus 

Sindi linn   

Ääretult halb lumekoristuskvaliteet sellel aastal, alla igasugust arvestust, Kesk 
tänava lõpuni pole jalgteed, talvel peavad lapsed lumes sumpama autoteel, autod 
vajuvad lumevallides ja külmunud rööbastes, laste elu on mitu korda tänu sellel 
ohus olnud. Konteinerid, kuhu saaks koguda klaastaarat on ääreni täis, kodule 
lähim on Olerexi juures ja pidevalt tühjendamata. Peaks olema igas 
elamupiirkonnas 

Sindi linn   

Kui, siis häirivad linnapinkidel jauravad ja alkoholi tarbivad kodanikud. Alati on 
ebameeldiv neist mööduda. Kas korrakaitse saaks neil rohkem silma peal hoida?   
Kusjuures neid on vähemaks jäänud. 

Sindi linn   Võiks olla vähem joodikuid poe juures. 

Sindi linn   Ei oska hetkel midagi välja tuua. 

Sindi linn   Kindlasti oleks vaja bussipeatust Jaama tänava ja Pärnu maantee ristumise kohta. 

Sindi linn   

Kooli tn on lagunenud hoone, see  võiks kaduda. Ringi tn puudub tänava 
valgustus. Pimedas ei julge liikuda. Muru niitmine ja lume lükkamine jätab ka 
soovida. 
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Sindi linn   

Sõpruse pargis võiks olla jooksurada(hakkepuiduga). Kevadest kuni sügiseni võiks 
hooldada ka kergliiklusteid, et saaks rulluisutada ja rattaga normaalselt sõita. 
Välijõusaal, et ei peaks Paikusel käima. 

Sindi linn   

Heakord linnas võiks olla parem. Teeääred on ikka väga prügised. Kas peaks 
tegema "Teeme ära! aktsiooni või ärgitama inimesi rohkem enda elukeskkonda 
koristama. 

Sindi linn   
Siin pole mingit kvaliteeti. Sindi pole enam linn vaid mingi Tori vald pole auväärset 
linnapead. *** 

Sindi linn   
Looduses võiks olla rohkem lastele tegevusi nt: igal aasta ajal talvel-uisutamine, 
suvel-ujumis koht, sügisel ja kevadel-rattaga turvaliselt liigelda. 

Sindi linn   
Tee ääres pargitakse ja siis on teed suhteliselt läbimatud talvel ja suveõhtutel. 
Tänav on kitsas selleks, et võiks parkida nii 

Sindi linn   Internet 

Sindi linn   

Parem mänguväljak (turvalisem), loodusradasid võiks olla, rohkem lastehoiu 
võimalusi lähedal, rohkem sotsiaalseid tegevusi (tantsuring nt), paremad 
sportimisvõimalused. Võiks olla kõnnitee Sindist Tammistesse 

Sindi linn   Ei oska kommenteerida. Kõigega rahul. 

Sindi linn   Väga märg maa 

Sindi linn   Paremini võiks olla Kanarbiku tänava tee hooldus . 

Sindi linn   Raske on liikuda  talvel libedaga. 

Sindi linn   Ei kurda millegi üle praegusel hetkel. 

Sindi linn   Ei ole sissesõiduteega  rahul. 

Sindi linn   Suurem palk 

Sindi linn   Naabrid võiks mitte pidutseda valjult 

Sindi linn   Pole lõõgastuskohti, toetatakse liigselt alkohoolikuid jne jne 

Sindi linn   Olen rahul 

Sindi linn   

Häirib kõige rohkem see et linn lõpeb koolimaja ja seltsimajaga. Viira poole oli 
lumega võimatu sõita jalgrattaga ja kasutada rulaatoreid (vanemad inimesed 
ühikatest ja ülejõelt) ning ka lapsevankritega. Eriti hull on suurema sula ja vihma 
korral kõnnitee seltsimaja tee otsas. Väga kurb on kõndida mööda kooli tänava 
Viirapoolset osa. Heakord on ka väga halb. Kõikjal on koristamata langenud lehed 
mis ummistavad kraave ja puuoksad. Vanematel kõnniteedel on raske liikuda. 
Isegi valimiste ajal ei olnud liiva puistatud.  Oleks tore kui saaks otse kärestikule 
(eriti puudega ja vanemad ning väiksed lapsed ei jõua pikka maad käia. Talvel oli 
seal liikumine võimatu. Oleks tore kui ka ujulas tehtaks veidi ümberkorraldusi. 
Skatepargil puudub järelevalve ja nad on omavahel eraldatud. Miks on Sindi 
keskus magala kui võiks olla seal kus on kool raamatukogu, kauplus, muuseum, 
seltsimaja rulapark,bussipeatused ja ühendustee kahe maantee vahel. Teeme 
parem korda ajaloolise hirvepargi ja huvitavamaks ka teised ajaloolised pargid. 
Näeksin parema meelega linna keskust endises keskuses koos laululavaga 
seltsimaja juures kus on olemas nii elekter kui ka wc ja muud vajalik. Ka liuvälja 
võiks rajada sinna lähedale (varemalt oli sauna juures muusikaga). Tänan 
võimaluse eest kaasa rääkida. 

Sindi linn   Pargid ja haljasalad võiks olla suurema hooldatuse all 

Sindi linn   
Rohkem algupärast looduslikku keskkonda, palliväljakud ja mänguväljakud 
vajaksid uuendamist 

Sindi linn   See Tori vallavanem võiks Sindi linnapea tooli vabastada kiiremas korras. 

Sindi linn   Talvine teede hooldus!!!!! 

Sindi linn   
Sindi kärestikuga võiks midagi tõsisemat ette võtta.. kalakaitsmiseks. Sh 
kormoranide vastu. 

Sindi linn   Võiks saada maja soojustatud/restaureeritud 
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Sindi linn   
Korterelamu esine tee vajab korrastamist, kuid ei tea täpselt, kas see kuulub 
vallale või ühistule (Pärnu mnt 37). 

Sindi linn   
Talvel oli autoteelt lumekoristus puudulik. Tänaval 15 cm lund, autod jäid lumme 
kinni. Sügisel võiks vald aidata lehtede ja aiarisu äraviimisel. 

Sindi linn   Teede olukord, eriti talvel. 

Sindi linn   
Hea, jalgrattateed võiks ka olemas olla Paide mnt ääres. Lisaks metaani hais kui 
ilm muutub. 

Sindi linn   Hulkuvate kasside ja koerte omanikega tuleks midagi ette võtta. 

Sindi linn   
Rahuldav, jõe äärne ala võiks rohkem hooldatud olla, ajalooliselt väljakujunenud 
ujumiskoht vajaks korrastamist ( vetelpääste vahendid on õnneks olemas ) 

Sindi linn   

Kõik on järjest kaunimaks muutunud- korrastatud hooned, vanade hoonete 
lammutamine või renoveerimine. Kärestik ja selle ümbruse rajamine... Mina olen 
rahul, üldpilt on päris hea ja kõike korraga nagunii ei saa. 

Sindi linn   Tõmbekeskus puudub 

Sindi linn   Kevadel võiks kõnniteid puhastada. Koerte kakakottide prügikaste eriti ei ole. 

Sindi linn   

Hubasus. Linnapildis on ikka veel palju korrast ära elamuid ja ehitisi. 
Alkoholilembeliste tegelaste kogunemine on tehtud liiga mugavaks.  Neid on 
linnapildis palju, eriti kui ilmad soojemaks lähevad. 

Sindi linn   Talvine lumekoristus tänavalt 

Sindi linn   
Loetelu tuleks pikk: rohkem asjatundjaid iga tegevuse juurde, mis seotud 
keskkonnaga: haljastus näiteks. 

Sindi linn   

Joodikud poe ümbruses võiks ära kaduda. Lapsed ei peaks sellist joomist iga päev 
nägema kes poes käivad. Avalikus kohas alkoholi joomine oli vist karistatav, et 
miks seda ei tehta.? 

Sindi linn   Vanavabriku ümbrus ,vanade kaupluste välimus, 

Sindi linn   
Rohkem asutusi kus inimesed saaksid tööd teha ja rohkem asutusi kus inimesed 
saaks lõõgastuda 

Sindi linn   

Talvine lumelükkamine, iga aastaga läheb kvaliteet kehvemaks. Peab väga pikalt 
ootama, kui lükatakse teed lahti. See lükkamine jätab väga soovida, lükatakse 
pinnapealselt. Alati jääb maha oluline lumekiht, mis hiljem muutub pudruks. 
Keeruline sõita autoga, liikuda jala, lapsevankriga ja vanainimestest ei saa üldse 
rääkida. 

Sindi linn   
Teed võiksid olla paremas seisukorras ja arvestada, et kevadeti on palju vett kuna 
elame rabamaal. 

Sindi linn   Kortermaja vajab renoveerimist. 

Sindi linn   

Sindis võiks olla paremas korras sõidu-ja kõnniteed  (Näiteks Raudtee tänav).  
Prügikaste võiks avalikus ruumis rohkem olla.  Eramaja omanike muresid võiks 
tõsisemalt võtta (näiteks lehevedu, kõrghaljastuse korrastus). Bussiootepaviljonid 
võiksid olla sellised kus oleks mugav iga ilmaga oodata bussi aga mitte ainult siis 
kui tuul soosib. Sindis võiks toimuda rohkem üritusi igale vanusele. 

Sindi linn   

Mitmed Sindi elanikud ei poolda erinevaid muudatusi, mis tegelikult parandaksid 
Sindi elukeskkonda veelgi (sotsiaalmeediast, eriti Sindi linna uudised grupp, 
saadud arvamus). Sindi linna grupis oleks vaja positiivsete näidete kampaaniat, 
mis on meie linnas hästi (tegelikult seda osaliselt teeb juba Agu Jõõks, kes postitab 
tõesti positiivseid asju ja mulle tundub, et negatiivsed inimesed on juba pisut 
tagaplaanile jäämas). Ootan pikisilmi rabas käimise terviseraja uuendust ning Pika 
tänava mänguväljaku uuendust. 

Sindi linn   Lume lükkamine 

Sindi linn   

Rohkem rohelust. Praegu kahjuks võetakse maha puid jm rohelust, et maju juurde 
toota (indiv. hooneid). Renoveerida vanu korterhooneid. Sindi kärestik 
kuidagimoodi roheliseks vööndiks kujundada. Lastele mänguväljakuid juurde luua. 
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Tore on, et meil on kohvik, aga see võiks toimida pikema lahtiolekuajaga ja ka 
laupäeviti. Ohjeldada politsei poolt joogisõprade kogunemisi Coopi lähedases 
pargis. Tööde kvaliteedi parandamine- kui tehakse näiteks suuri kaevetöid, 
kraavide äärseid raietöid, siis tuleks ka koheselt enda järelt koristada, mitte jätta 
maha kände ja koledat oksarisu. Apteek peaks lahti olema ka laupäeviti. 

Sindi linn   Talvine lumelükkamine- kohati väga nutune. 

Sindi linn   Talvine teede hooldus annab tugevalt soovida 

Sindi linn   Teehooldus talvel ja tänavate remont. 

Sindi linn   Tunnen puudust vaid paadisillast. 

Sindi linn   

Absoluutselt pole rahul õhu kvaliteediga - sagedased õhureostused, mis 
kaasnevad linna reovee pumplate tööga. Talumatu hais välistab akna avamise 
tuulutamiseks ja väljas viibimise kauem, kui hädapäraselt tarvis. 

Sindi linn   
Talvine teede hooldus on väga kehv alates ajast kui Sindi liideti Tori vallaga. Sindi 
linna ajal olid super lumelükkajad. 

Sindi linn   

Häirib lõkete tegemine koduaedades, ka suvel. Eriti prahi põletamine. Sooviksin 
lõkketegemise keeldu kuival ajal. Prügiveo korralduses vallale rohkem õigusi. Prügi 
sorteerimine kohustuslikuks. 

Sindi linn   

Paremini võiks olla: Kõnniteede hooldus talvel - talvel rasketehnikaga hooldus 
lõhub kõnniteid ja nende ümbrust - näide uus Põhja tänava pikendus, Linnu tee 
äärne kõnnitee; 

Sindi linn   Ei oska öelda 

Sindi linn   

Lumelükkamine  sellel aastal oli alla igasugust arvestust. Suured vallid teeääres, 
mis ära külmusid. Autod ei pääsenud üksteisest mööda. Eelmisel talvel lükati sama 
päeva õhtul kui hakkas sadama või järgmise päeva hommikul. See hooaeg oli 
vahepeal mitu päeva lükkamata. 

Sindi linn   Talvised teehooldused 

Sindi linn   Kaaslane võiks olla 

Sindi linn   

Kergliiklustee või vähemalt valgustatud lõik Kalda tänaval Paikuse ja Sindi vahelisel 
lõigul. Sama võsa Paikuse ja Sindi vahel võiks olla vabaaja veetmise koht - 
kõnniteed, discgolf, grillikohad vms. Paide maanteel peaks olema linnuriiki 
pöörded eraldi mahakeeramisrajaga. Bussipeatuste juures peaks olema 
ülekäigurajad ja kiirus piiratud 50 km/h-ni. Praegu on see kõik tiheda liiklusega 
väga ohtlik, väikesed lapsed 70 alas tiheda liiklusega peavad ületama sõiduteed. 

Sindi linn   Rohkem parke nt koera park 

Sindi linn   

Kõnniteed näiteks Kalda teel.  Autod kipuvad sõitma kiiresti vaatamata 
kiiruspiirangule, parema käe reegliga arvestamine on puudulik (võibolla võiks 
märke rohkem üleval olla või järelevalvet teostada). Piirkonnas on palju väikeste 
lastega aktiivseid peresid ning kihutavad sõidukid on ohuks. 

Sindi linn   Rohkem tegevusi ja võimalusi lastele 

Sindi linn   

Prügimajandus eramajade rajoonis. Suured sorteerimiskonteinerid on ainult 
korrusmajade läheduses ja korrusmajad täidavad need ise kuhjaga ära. Igas 
kvartalis korra võiksid sellised suured sorteerimiskonteinerid olla eramajade 
rajoonis (kvartalite kaupa) näiteks nädala, et saaksin ka pakendid, klaastaara ja 
klantsajakirjad ning kartongi ära tuua. Kartongi korjamise juurde pange suur silt, 
et pappkastid käivad kenasti kokku lapikuks ja ainult selliselt lähevad need 
konteinerisse. 

Sindi linn   
Teede seisukord ja liikluskorraldus on kehva. Suvel ei julge lapsi aiast väljagi lasta, 
sest autod-bussid kihutavad Pärnu maanteel. 

Sindi linn   Rohkem metsa 

Sindi linn   Vanu/tühjaks jäänud maju võiks kiiremini asendada uute kortermajadega. 
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Sindi linn   
Maja soojustus vajaks parandamist, et küttekulud oleksid väiksemad.  Tulevikus 
võiks olla kergliiklustee Urge lähistel olevast teest Tammisteni. 

Sindi linn   

* Põllu tn 18 ja Põllu tn 6 vahele jääval tühjal platsil võiks olla laste mänguväljak ja 
täiskasvanutele välijõusaal. Välijõusaal võiks olla selline korralik ja lisatavate 
raskustega, nagu on näiteks Paikusel Teeveere pargis (endise laululava juures). 
Selline nagu on Sindi noortekeskuse juures on kahjuks jõutreeningu mõistes üsna 
kasutu.  Samuti võiks sellelt platsilt üle minna jalgtee Sindi kalmistu 
bussipeatusesse. Hetkel kõnnivad paljud inimesed sinna lihtsalt üle põllu ning isegi 
põllu ääres asuvate majade kruntidelt, mis on häirib majaelanikke.  * Raudtee 
tänava kergliiklusteele võiks uue katte peale panna, hetkel on see väga kehvas 
seisus - künklik.  * Sindi väliujula juure võiks autoga paremini ligi pääseda: tulles 
Supluse tänavalt, siis seal on tee nii kitsas, et tundub, et kui mõni teine auto vastu 
tuleb siis ei mahu mööda. Põhja tänavalt tulles on nüüd küll ilus ringtee ja uus 
teekate, aga autot ei ole kuhugi parkida.  * Discgolfipark on väga ilus, kuid mul on 
tekkinud küsimus, kas seal mööda kergliiklusteed jalutamine on ikka ohutu, kuna 
discgolfi mängijad võivad oma ketastega jalutajatele pihta visata.  * Kuskil jõe 
ääres kõrgemas kohas võiks olla mõni pingiga istumiskoht, kust vaadata vaadet 
jõele. Väliujula juures küll on, aga võiks ka kuskil Sõpruse pargi või discgolfi pargi 
juures olla. 

Sindi linn   Osad kõnniteed on konarlikud, skatepark võiks olla müravaba!!!! 

Sindi linn   Kolemajad  (ehitised) võiks linna- asulapilist kaduda 

Sindi linn   

Paremini võiks olla teelõik Pärna tänavalt koolini, nimelt Raudtee tänav. Õudne 
kõnnitee, seda ei saa isegi nimetada teeks. Kuidas laps peab seal sõitma 
jalgrattaga või emad käia vankriga? Minu algkooli laps peab nii jalgrattaga sõites 
kui jala minnes minna keset maanteed kuna see Raudtee tänava kõnnitee on auke 
täis, kuidagi viltu ja talvel lund täis. Koolist algab ilus allee Perearstikeskuseni mis 
on lastele turvaline ja edasi koolilaps peab siis kõndima keset teed, kus autod 
kihutavad. Seal on ju ka mänguplats, kuhu jalgrattaga või vankriga Pärna tänavalt 
õudne tulla. 

Sindi linn   

Pärast Sindi ühinemist Tori vallaga ei ole kordagi olnud puhtust linnas: tänavad 
räpased, lemmikloomade väljaheited tänavatel, juuakse seal-kus-pähe-tuleb ja 
keegi ei keela ega kontrolli kah, urineeritakse teatud seisundisse jõudnuna 
puudele majade vahel, kõik teed talvel hooldamata, eesti keel ei ole enam linnas 
n-ö valitsev. 

Sindi linn   Lumelükkamine võiks parem olla 

Sindi linn   

Elukeskkonna kvaliteet on olematu. Kui kodanikul on mure, siis ei ole enam mõtet 
valla poole pöörduda, sest sealt tuleb vaid kriitikat, ebaprofessionaalsust ja 
inimvaenulikkust. Mingisugust koostööd teha ei saa, muresid arutada ja 
probleemidele lahendusi leida ei ole inimlikult võimalik. 

Sindi linn   Laste toetused võiks olla paremad valla poolt. 

Sindi linn   

Tänavate puhtus, tihedamalt prügikaste, käidavamatesse kohtadesse ja laste 
tegevuspaikade lähedusse. Puudu välikäimlatest. Linnapildis on palju tehtud raiet, 
võiks säilitada (kasvatada) rohkem ka kõrghaljastust, mis suvel päikese eest varju 
pakuks, muul aastatel tuulevarju pakuks. Kultuurisündmuste mitmekesisust pole 
Sindis üldse. 
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Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. Soovi korral kommenteerige oma vastuseid elukeskkonna kvaliteedi kohta: 

Are   Are alevik 

Are mõisapark vajaks hädasti iga aastast arboristide tööd ja ülevaatust. 
Hetkeolukord suht nutune, palju kuivanud oksi ja ka kuivanud puid. Tantsuplats, 
kiik, võrkpalliväljak, laste mänguväljak, pingid ja vanad välitualetid vajavad iga 
aastast hooldust ja osa neist korralikku remonti. Renoveerimist vajab kindlasti vana 
veinikelder, plaanid juba aastatetagused. 

Are   Are alevik Meil asuv Are park vajaks kindlasti põhjalikku hooldust ja uuendusi 

Are   Are alevik 

Uus laste mänguväljak, mis asub mäe kõrval on nii märja koha peal, et kuiva jalaga 
sinna lapsed ei saa. Are pargis võiks mänguväljakul olla tegevust ka pisematele 
lastele. 

Are   Are alevik 

Samuti niitmine. Kui ikka vihmane periood siis ikka muru põlvini ja siis vallid järgi. 
Olen nõus, et  ei peaks tihedalt niitma, kuid pargis suvel viibitakse palju ja pikk 
muru soodustab puukide saamist . 

Are   Are alevik Ei soovi kommenteerida. 

Are   Are alevik 

Are Mõisapark vajab suvel rohkem hooldust. Muru niitmine võiks tihedamini olla. 
Discgolfi rada vajab korrastamist ja  veekogu äärde võiks võrgu panna, et kettad 
vette ei lendaks. Kergliiklustee peaks olema vähemalt Suiguni. Ka noored saaks 
rohkem jalutada ja rattaga sõita. Hetkel ainuke kergliiklustee Are Mõisapargini. Are 
Kooli jalgpalliväljaku juurde on vaja väikest hoonet, kuhu saaks vihma korral varjuda 

Are   Are alevik 
Joogivesi on väga lubjane, lausa kohutav. Kraanid, wc potid, kohviaparaat jne 
keelduvad korduvalt koostööst. 

Are   Kurena Jalgsi bussile minna võimatu. 

Are   Lepplaane Ostame vett poest, kuna kaev on vananenud. 

Are   Murru 
Liikumisharrastustega on võimalik tegeleda ainult oma maadel. Teed ei julge 
ületada, ega tee ääres jalutada. Kiiruspiirangutest ei peeta kinni. 

Are   Parisselja 

Joogivee kvaliteet - muret teevad ümberringi asetsevad viljapõllud, mida väga palju 
kemikaalidega pritsitakse. Tõenäoliselt on joogivees palju pestitsiitide jääke jne.  
Oluliselt rohkem võiks olla liikumisharrastuse võimalusi - matkaradasid, 
kergliiklusteid. 

Are   Pärivere Joogivesi on hea maitsega, aga väga palju katlakivi tekitav kraanikaussidele. 

Are   Pärivere 
Kui lasteaiabussiga ka kuidagi lahendus oleks võimalik leida, siis oleksin 
elukeskkonnaga hetkel väga rahul. 

Are   Suigu 
Meie piirkonda erilisi arendusi pole planeeritud. Liikumiseks kasutatakse enamasti 
kõndimist. 

Are   Suigu 

Suigus võiks olla pikem kergliiklustee osa, kus saaks perega sõita jalgratastega või 
harrastada tervisesporti. Hetkel kui soovid läbida pikemat distantsi, siis pead seda 
tegema sõidutee ääres, mis kohati lastega sõites pole turvaline. Joogivee osas olen 
täheldanud katlakivi tekkimist veekannu. 

Are   Suigu Vesi on väga kaltsiumirikas ja rikub masinaid. 

Are   Suigu 
Kergliiklustee Suigu külas on tore koht, kus lastega käia. Kahjuks on see aga liiga 
lühike. Tahaks ju ohutult liigelda, ilma et peaks maanteele minema lastega. 

Tori  Jõesuu Joogivesi lõhnab halvasti. Tuleb kraanil lasta pikalt joosta, et halb lõhn kaoks. 

Tori  Jõesuu 
Minu piirkonnas on piisavalt võimalusi liikumisharrastustega tegelemiseks - võiks 
olla jalakäijate tee Jõesuu Tori vahel 

Tori  Jõesuu Ise olen vee maitsega harjunud, kuid külaliste arvates on imelik maik. 

Tori  Jõesuu Meil ei ole tsentraalset joogivett 

Tori  Kuiaru Oma kaev vesi maitsev 
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Tori  Kõrsa 

Suvel, kuivemal perioodil on viimase kahe aasta jooksul vesi kaevust otsas, 2022. 
aastal tuli vesi tagasi mõned päevad ennem jõule. Kui vett ei ole, ei ole veel ka 
kvaliteeti. 

Tori  Kõrsa 
Kuna on puurkaev, siis ei oska üldise vee kvaliteedi kohta midagi öelda. Suur mure 
on, et meil pole sademete vaesel aastal kolm kuud üldse vett. 

Tori  Levi 

Levi küla asub sellisel kohal, et põhjavesi ei ole hea lõhna ega värvusega, analüüsid 
on küll enamvähem korras, kuid kvaliteedi tagamiseks pean kasutama mitmeid 
lisapuhastusseadmeid. Vesi rikub väga kiirelt tehnika ja interjööri. 

Tori  Mannare Kergliiklustee võiks olla maantee kõrval 

Tori  Mannare 

Koht on ääremaa. Joogivesi võiks olla parem. Liiga lubjarikas. Veekannu peab iga 3 
päeva tagant puhastama. Kui rauafiltrit poleks, siis vesi haiseb. Minu külasse ei ole 
teadaolevalt arendusi planeeritud. 

Tori  Muraka 

Kuna elan hajaasustuses, siis saan vabalt kõndida, joosta. Teisteks tegevusteks pean 
kaugemale sõitma, kuid pean seda normaalseks. Talvel, kui lumi maas, võiksid 
Jõesuu külas olla püsivalt hooldatud suusarajad, see aitaks palju. 

Tori  Muraka Mul on oma kaev 

Tori  Muraka 

Sõltub, mida mõeldakse piirkonna all? Külas ei ole arengutega kursis, 
Liikumisvõimalused on tolmavate kruusateede tõttu kesised. Joogivesi tuleb endal 
tekitada. 

Tori  Muraka Liikumisharrastuseks võiks tee olla korras. 

Tori  Oore 
Meil on nii väike küla ja siis ei ole vallal ka maid, et siia mingisuguseid võimalusi 
rajada. Joogivesi on norm kuna oleme võimalikud rauafiltrid vahele pannud. 

Tori  Oore Ei kasuta ühisveevärki. Lastel võiks olla rohkem võimalusi kooliväliseks aktiivsuseks. 

Tori  Selja Joogivee kvaliteet, on jube palju raskmetalle. 

Tori  Selja 
Selja vesi on "raua maitsega" eluaeg olnud. Nõud kuivavad ära on valged jäljed 
järgi. 

Tori  Selja Soovin joogivee trassi ehitust 

Tori  Selja Liikumisharrastuse all saan mõelda kõndimist mööda metsateid. 

Tori  Selja 
Joogivee kvaliteedi kohta ei oska otseselt kosta. Häirivat lõhna ega maitset pole, 
aga veega kokkupuutuv köögitehnika, valamud jms on katlakiviga rikutud. 

Tori  Selja Vesi oma kaevust 

Tori  Taali 
2005. aastast on lubatud kergliiklusteed aga siiani seda pole. Samas on maantee 
läinud kitsamaks ja ohtlikumaks. 

Tori  Taali Joogivesi oma kaevust 

Tori  Taali 
Joogivee kvaliteet on hea, sest oma puurkaevul on filtreerimise süsteem 
paigaldatud. 

Tori  Tohera 
Joogivee kvaliteedi eest hoolitseme ise. 5 km raadiuses ei tee ega plaani teha 
omavalitsus mitte midagi... 

Tori  Tohera Vee kvaliteet on väga vilets. Nii, et ei kõlba juua. 

Tori  Tori alevik 

Eelkooliealistele puudub avalik mänguväljak. Kooli mänguväljakut saab kasutada 
alates 15.00 ja nädalavahetustel.  Pargid, jõe äär on korrastamata. Jätkuvalt 
puuduvad prügikastid.  Vallavalitsuse poolt planeeritud tegevused lükkuvad 
pidevalt edasi ning sellest ka ei teavitata kogukonda. 

Tori  Tori alevik Oleneb sellest, mis piirkonnas alevikus asuda 

Tori  Tori alevik 
Tori pargist on palju puid välja läinud ja tundub, et võetakse veelgi kuivanuid maha. 
Võiks asemele ka panna, polegi nagu enam park, vaid paar puud. 

Tori  Tori alevik 
Tori aleviku keskel asuv park on minu arvates hooldamata. Kooli juures asuv park 
on OK. 

Tori  Tori alevik Pargis on ainult punamonument???? 

Tori  Tori alevik Ainus mänguväljak on kooli juures, natuke nagu vähevõitu suure aleviku jaoks 
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Tori  Tori alevik 

Mingid kiiged on sotsiaalmaja hoovis, aga olen kuulnud elanikelt, et lapsed ei julge 
seal kiikumas käia, kuna seal majas elab teatav seltskond. Roheala on palju, 
pisematele tõesti võiks olla kiiged, turnimist, mis iganes kus julgeks käia igas 
vanuses lapsed :) 

Tori  Tori alevik Tori park oli pärast 2021. a tormi väga kaua räsitud ja korda tegemata. 

Tori  Tori alevik 
Tori südames asuv park on liigendatu ja täielikult hooldamata, prügistatud, 
punamonumentide asukoht 

Tori  Urumarja 
Liikumisharrastust saab teha ainult maantee ääres, kus lastele väga ebaturvaline 
seoses tihedalt liiklejate suurte veoauto tõttu, mis Kõrsa karjäärist tulevad. 

Tori  Urumarja 

Joogivesi isiklikust puurkaevust. Kummikutega liikuda kevadel või suvel, talvel põlvili 
lumes, ei ole hea. Lisaks on kruusatee pime. Maantee äärde jõudes on liikuda 
ohtlik. Tuulepark ei ole positiivne arengusuund. Jalutamiseks/kärutamiseks tuleb 
esmalt sõita Sinti või Torri. 

Tori  Võlli Isiklik puurkaev ja veetöötlus 

Sauga  Eametsa 
Lastele pole Eametsas mänguväljakuid kuigi kohti kuhu teha on palju, metsa ääred 
ja kraavid on väga inetud ja ohtlikud. 

Sauga  Eametsa Lennuvälja lähedal kõik need tegevuste võimalused puuduvad. 

Sauga  Eametsa Eametsas pole parke ja haljasalasid. 

Sauga  Eametsa 

On olemas ühismänguväljak, kuid seda tänu usinatele külaelanikele. Vald teab 
ammu, et Eametsa on tohutu kiirusega arenev asula, kuid alles nüüd on näha 
pingutusi, et pakkuda ka kvaliteetset elukeskkonda. 

Sauga  Eametsa 
Siin pole parke ega mänguväljakuid. Mida tegelikult võiks olla. Korralik mänguväljak 
kuna siin palju lapsi. 

Sauga  Eametsa Meie piirkonnas pole laste parki 

Sauga  Eametsa Millisest piirkonna parkidest siin jutt on ,kui selliseid ei eksisteerigi . 

Sauga  Eametsa Kõnnitee valmimine on oluline 

Sauga  Eametsa Pole mänguväljakut, parki. 

Sauga  Eametsa Parke pole läheduses ega mänguväljakuid ka 

Sauga  Eametsa Ühtegi parki ei tea läheduses olevat 

Sauga  Eametsa Eametsas puuduvad pargid. 

Sauga  Eametsa Välijõusaal, kergliiklusteed puudu 

Sauga  Eametsa 

Liikumisvõimalus on teatud seltskonnal vaid. Kuidas on kõnniteega Ullaste sillalt 
kooli poole? Mis seisukorras on Ullaste sild ning kuidas sinna pääseb? Vähemalt 
kõnniteed võiks kõigis piirkondades olla ning sillad kvaliteetsed! 

Sauga  Eametsa Pole ühtegi parki ega mänguväljakut 

Sauga  Eametsa 
Eametsa külas pole parki, pole ka laste mänguväljakut ega tegevusparki. 
Tänavavalgustus ka kesine. 

Sauga  Eametsa Siin valdkonnas on ikka vägaaaaaaa palju arenguruumi veel. 

Sauga  Eametsa Vald on panustanud meie piirkonda alles 2 aastat. Siiani on kõik olnud sama. 

Sauga  Eametsa Puudub park ja laste mänguväljak. 

Sauga  Eametsa 
Eametsas on ainult üks pisike mänguväljak, mis ehitati eelmisel aastal. Muud 
tegevused lastele puuduvad täielikult 

Sauga  Eametsa Meie külas pole parke ega laste mänguväljakuid. 

Sauga  Eametsa Pole parke lähedal. 

Sauga  Eametsa Farmeri piirkonnas võiks olla mänguväljak. 

Sauga  Eametsa Ma ei tea, et Eametsa kandis parke oleks. 

Sauga  Eametsa 
Ei oska kommenteerida kui kaugele piirkond ulatub, 2km raadiuses pole ühtegi 
parki ega liikumiseks mõeldud tegevusi 

Sauga  Eametsa 
Külas on üks mänguväljak, mis jääb kaugele. Eametsa tee on jalakäijate vaenulik. 
Autotee kitsas, talvel pime 
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Sauga  Eametsa Eametsas ei ole parke. 

Sauga  Eametsa 
Eametsas on ainult üks mänguväljak,  mis on ehitatud ainult tänu inimeste 
töökusele. Nüüd ehitatakse natuke kergliiklusteed, see ka kahjuks jääb lühikeseks 

Sauga  Eametsa 

Kui mõtlen, et laps saab suuremaks, siis tegelikult on ohtlik enda aiast väljuda. 
Meile kergliiklustee ei tule, autod 30 alast kinni ei pea. Mänguväljak noortekeskuse 
juures, mis jääb kaugeks. 

Sauga  Eametsa Pole parke. Üks väga nigel mänguväljak on Nigula tee lähedal 

Sauga  Eametsa Meil pole ju parke. 

Sauga  Eametsa 

Eametsas on Puti külas tänu kohalike inimeste algatusele küll nüüd väikelastele 
mänguväljak, kuid siin piirkonnas on koolilastel võimalus vaid oma hoovides 
mängida. Kuna lapsi on palju ja tuleb üha juurde, siis oleks väga tervitatav, et ka 
suurematele lastele rajatakse võimalused aktiivseks ajaveetmiseks värskes õhus. Nt 
skatepark, pumptrack, erinevad betoonist mängulauad/platsid või midagi muud 
taolist. 

Sauga  Eametsa Niida tee äärsel elamukvartalil puudub üldkasutatav mänguplats 

Sauga  Eametsa 

Mis pargid? Ei tea, et peale ühe uue laste mänguväljaku siin piirkonnas üldse 
mingeid valla poolt hooldatud ja elanikele suunatud alasid olemas oleks. Pigem 
suhtumine, et elage oma majades ja hoovides. Ning et seal normaalselt elada, tuleb 
läbi teha totaalne kadalipp (vee draama, pinkide ja prügikastide kerjamised, kraavi 
korrastuse jaoks tuli ühendust võtta isegi vallajuhiga kuna 3 korda ainult lubati ja 
tegudeni jõuti reaalselt rohkem kui poolteist aastat hiljem). 

Sauga  Eametsa 

Vee kvaliteet on pidevalt ikka väga halb! Joogiveena ei kasuta juba aastaid seda 
vett! Väga tihti peab vahetama veefiltreid. Bussiliikluse parandamisest on räägitud 
aastaid! Sellega võiks küll nüüd lõpuks tegelema hakata, kuna Eametsas elab aina 
rohkem lapsi, kes bussiliiklust kasutaksid! Jalg- ja rattatee siinkandis on 
hädavajalikud! Kui oleks olemas, oleks siin tõesti väga mõnus ka tervisesporti 
harrastada! 

Sauga  Eametsa Pole läheduses 2 km raadiuses ühtegi laste parki 

Sauga  Eametsa Puuduvad pargid ja haljasalad 

Sauga  Kiisa Isiklik puurkaev, aga veel pole hea maitse.. filtreerime toas. 

Sauga  Kiisa Mul on oma puurkaev ja veepuhastussüsteem. 

Sauga  Kilksama Eespool vastuses juba kõik sai öeldud. 

Sauga  Kilksama 

Vallaametnikelt võiks tulla jooksvalt infot piirkonna arenguplaanide kohta. 
Teadmine, et midagi tehakse, annab kogukonnale rahulolu ja motivatsiooni ka ise 
midagi ära teha. 

Sauga  Kilksama Minu piirkonna all mõtlen Kilksama küla 

Sauga  Kilksama Kanalisatsiooni puudumine 

Sauga  Kilksama Kirjutasin eespool murest. 

Sauga  Kilksama 

Joogivee kohta ei oska öelda, ei tea millal teda kontrollitakse ja mis on kontrolli 
vastused. Siis kui Kilksama veel Sauga valla all oli siis oli selline probleem, et meid 
nagu ei eksisteeriks siin. 

Sauga  Kilksama Pargid piirkonnas puuduvad 

Sauga  Kilksama 

Liikumisharjumusi ei saa siin külas väga teostada, kui siis suure riskiga, et mõne 
kihutava auto alla ei jääks. Rulluiskude, tõukeratta või rulaga sõitmiseks tingimused 
üldse puuduvad. Vee kvaliteet on hea, suviti ainult kaev tühi ja vett ei ole. 

Sauga  Kilksama Kergliiklusteed pole ja vesi tuleb meil kaevust. 

Sauga  Nurme Isiklik kaev 

Sauga  Nurme 

Liikumisharrastusega on võimalik tegeleda vaid väikse kergliiklustee jupi peal, kuid 
sildade halva seisukorra tõttu pole võimalik nt lapsevankriga või isegi ka rattaga 
Ullaste silda üldse ületadagi. 
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Sauga  
  Pulli 

Pulli küla on pigem mahajäetud, kuid nüüd siia tulev Matsi rajoon muudab asja. 
Kahju et pole tee ääres valgusteid ja õhtul lapsega jalutades ei ole eriti turvaline 
arvestades mõndade autode kihutamist. 

Sauga  Pulli 

Meil oma puurkaev.  Aastaid tagasi tehtud. Üritasime hajaasustuse programmi 
kaudu kvaliteeti veidi parandada, soovides rauafiltrit. Hinnapakkumised olid kahjuks 
utoopilised ning selgus tõsiasi, et korras dokumentatsiooniga puurkaev on (ilmselt 
kunagi Sauga vallas) siiski registrisse kandmata. 

Sauga  Pulli Meil on oma kaev ja veepuhastussüsteem, seetõttu on vesi väga hea. 

Sauga  Räägu 

Kruusatee peal kehv ja ohtlik lastel jalgratastega sõita. Suviti tee tolmab ja siis on 
raske rattureid märgata. Kui saaks parema teekatte, siis lastel sportimisvõimalus 
paraneks. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Sauga alevikus vist ei ole ühtegi nö "parki". Ainus, mis meenub on see disc-golfi 
metsaalune, mis on väga sopane kogu aeg. Sinna küll minna ei soovi. Samuti on 
aleviku mänguväljakud suures osas ühistute enda omad, ehk kõiki ei saagi kasutada 
ja see teeb kurvaks. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Mänguväljakud on uuendatud ja rajatud uusi, kuid kõik need on väikelastele. 
Aleviku kortermajade vahel on kolm väikelaste mänguväljakut, ühe väljaku asemel 
oleks võinud olla ka nt üks ronimispüramiid suurematele lastele. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Noortekeskuse ümbrus on kenasti korras ja noorte jaoks mitmekesiselt varustatud, 
super! 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Niipea kui lumi ära sulab ning tehes jalutuskäiku mööda kergliiklusteed Hirvela - 
Sauga alevik - linna suund on teeäärsed põõsaste alused täis erinevatest 
materjalidest alkoholipudeleid. See on kole. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Puudus on Sauga alevikus veel ühest korralikust mänguväljakust, mis võiks asuda 
poe ja lasteaia vahel asuval platsil. Ühest mänguväljakust ei piisa, arvestades et siin 
elab palju peresid väikeste lastega. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Saugas milliste parkide? Lisaks lastele võiks olla ka koertele aiaga piiratud nö park 
kus saaks nad lahti lasta. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Pärnu linna suunduv jalgtee on üpris kära rohke, samuti teises suunas. Ootan väga 
kergliiklusteed Urge-Kilksama tee veerele. Samuti rabaala loodusnautlejatele 
atraktiivsemaks muutmist, meenub, et sellest on kunagi juttu olnud. 

Sauga  
Sauga 
alevik Pargid puuduvad 

Sauga  Tammiste 
Pole mänguväljakut, igaüks ehitagu ise omale. Puudub kogukonnakeskus, 
kultuurimaja nii öelda. Pole ühiseid üritusi. 

Sauga  Tammiste Tammistes pole parke. Haljasalad on väga igavad ja tühjad. 

Sauga  Tammiste 

Lapsele olen oma hoovi ehitanud mänguväljaku. Lasteaia juurde viiva kõnnitee 
ääres olevad paar mädanevat vigurit pole küll piisav lõbustus. Lasteaia hoovi 
mängima last ei saa viia. Üks mänguplats on RMK platsil jõe ääres ja teine Jaama 
tänava ääres. Nendesse mängima minemiseks peab varuga aega võtma. 
Täiskasvanutel pole väljas väga midagi teha. Koeraga tore metsas jalutada küll, aga 
see ka kõik. Korvpalli ei mängi ja see plats pole ka toimiv. Võiks olla kusagil ka 
võrkpalliplats. Võimalusel liiva peal. Tean mitmeid kohalikke, kellega ühes või teises 
trennis mängin koos. 

Sauga  Tammiste Tammistes puudub täielikult lastel võimalus mänguväljakul mängida. 

Sauga  Tammiste Minu arust pole peale kergliiklustee midagi. 

Sauga  Tammiste Laste mänguväljakuid pole. 

Sauga  Tammiste Mu kodukohas pole parke, on mets, milles on terviserajad. 

Sauga  Tammiste 

Kuna Tammistes minu teada ühtegi parki ei eksisteeri olekski võibolla hea võimalus 
üks ilus park rajada väikse poe taha, koos laste mänguväljakuga. Ma ei oska öelda 
kas ala piisav pargi rajamiseks aga ehk hea väljakutse valla aednikule? 
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Sauga  Tammiste Külaselts on ise mänguväljaku rajanud. 

Sauga  Tammiste 

Väikestele on nüüd turnimise ala aga suurtematele lastele ei ole mõeldud. 
Tunneme puudust kohast kus sõpradega palli mängida.  Ujumiskohta ja 
turnimiskohta viiv tee on sopane/ mullane, sealt tulles on alati jalad sopased. 

Sauga  Tammiste Meie asulas puudub selline koht, mida võiks pargiks nimetada 

Sauga  Tammiste Tammistes pole ühtegi parki ega mänguväljakut. 

Sauga  Tammiste 
Pole midagi, mida õues teha Tammises. Väike ronimispuu ja välijõusaal on aga 
midagi muud pole, korvpalliväljak lõhuti ka nüüd ära. 

Sauga  Tammiste Oli korvpalliplats mis nüüd ära lõhuti 

Sauga  Tammiste 
Tammiste piirkonnas pole parke. Võiks olla suurem välijõusaal. Mänguväljakutega 
lugu kesine. 

Sauga  Tammiste 
Tammistes ei ole parke, puuduvad sportimisvõimalused täielikult. Meil siin palju 
inimesi ja pole kohta kus aega veeta. Kurb. 

Sauga  Tammiste 

Parkidena saan käsitleda Tammiste metsarada. See on tore ja hea koht 
jalutamiseks, ratta sõiduks vms. Laste (ja ka noorte!) tegevustele siin valla osas väga 
mõeldud ei ole. 

Sauga  Tammiste 

Ma ei tea, et meil parke oleks. Lapselapsega käime harva lasteaia õues mängimas, 
aga tegelikult võõras ei tohi sinna minna. Mujal pole seda võimalust. Mängutuppa 
pole veel jõudnud (Coopi lähedal). 

Sauga  Tammiste 
Pole näinud ühtegi mänguväljakut. Lähedal on  küll metsad, kus saab jalutamas 
käia, kuigi neid jääb järjest vähemaks. 

Sauga  Tammiste 

Tammiste Randivälja rajoonis LVM poolt lubatud mänguväljak mis oli planeeringus 
sees ning müügiprotsessil propageeriti ei ole tänaseni valminud. Randivälja teel 
võiks olla turvalisuse mõttes jalakäijate tee. 

Sauga  Tammiste Jalutamine ja jooksmine sõidutee servas on ohtlik :( 

Sauga  Tammiste 
Pargid, mänguväljakud puuduvad. Kindlasti võiks lastele selline koht olla, näiteks 
Tammiste Aiandi bussipeatuse läheduses. 

Sauga  Tammiste Tammistes puuduvad mänguväljakud ja pargid. 

Sauga  Tammiste 
Mingeid mänguväljakuid pole, ka lasteaia juures olev korvpalliplats oli juba täitsa 
mäda ja osad lauad puudu, nüüd pole sedagi enam. Õnneks on lähedal mets. 

Sauga  Tammiste Pole parke, kus aega veeta, pole võimalusi erinevateks tegevusteks. 

Sauga  Tammiste Parke kui selliseid ei ole, on mets. Avalik laste mänguväljak puudub praegu. 

Sauga  Tammiste 
Ei tea, et Tammiste piirkonnas üldse parke oleks. Tammiste metsarada vajaks 
tihedamat hooldust. Palgid, oksad teedel. Jalgrattaga halb sõita. 

Sauga  Tammiste 
Minu läheduses (Tammiste poe lähedus) ei ole üldse parke ega mänguväljakuid. 
Ainult lasteaias ja seal käia ei saa. 

Sauga  Tammiste 

Kus need pargid Tammistes on? Tammiste metsarada vajab hooldus töid ja korras 
hoidu. Lumelükkamine oli nagu oli talvel, Millal maaparandus meeskond peale tuleb 
? Vallid murud teistpidi keeratud. 

Sauga  Tammiste Pole mänguväljakuid ega parki 

Sauga  Tammiste Tammiste endiste suvilate piirkonnas puuduvad pargid ja laste mängualad kahjuks 

Sauga  Tammiste Siin pole parke kus lastega mängimas käia. Kui oma hoovis pole, siis polegi. 

Sauga  Tammiste Minu vastused on Randivälja elurajooni kohta 

Sauga  Tammiste Meie piirkonnas ei ole parke. 

Sauga  Tammiste 
Tammiste Saialille rajoonis puudub lastele mõeldud mänguväljak, kus vabal ajal 
värskes õhus aega veeta. 

Sauga  Tammiste 
Tammistes pole lastele tegevust Ümbruskonnas on väga palju lapsi, ühistegevusteks 
õues võimalused puuduvad. 

Sauga  Tammiste Tammistes puuduvad pargid ja mänguväljakud. 
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Sauga  Tammiste 
Ülekäigurajad puuduvad, kus teed saaks ületada ja on lastele väga ohtlikud nii kooli 
minnes kui tulles!!!!!!  Kõige muuga olen rahul aga ülekäigurajad just!!! 

Sauga  Tammiste 

Tammistes näiteks Luste tee, Ristiku tee on väga palju lapsi - võiks olla mänguväljak 
olla nagu Kauba piirkonnas. Coopi juures on palju uus ehitusi - mänguväljakut pole.  
Maanteed: Randivälja kuni Coop kiirus 50km/h kus sõidetakse 70-100 !! Mina ei 
julge ise lapsega Ristiku teelt sõita Coopini kuna igahetk võib auto sõita sisse - tee 
piirdeid pole ! Mitte ühtegi teeülekäiku sebraga märgistatud pole. Uus ehitis - 
Tammiste ärihoone - mis mõtet sellel üldse on? Kas tõesti ei saa ehitada midagi 
seda mis vaja tõesti inimestele? Apteek? Treeningsaal? Ainuke hea on Coop ja 
ilusalong. Talvel, et traktor tuleks lumest tänavat puhastama, peab helistama otse 
tori valda! Kohutav ! 

Sauga  Tammiste Parke pole. Teise küla laste mänguväljak on mitmete kilomeetrite kaugusel. 

Sauga  Tammiste 

Tammistes Coopi kaupluse taga ega lähipiirkonnas ei ole lastele mänguväljakuid. 
Oleks väga vaja. Meie piirkonnas on väga, väga palju lapsi kellele see väga meeldiks. 
Ühtlasi pani mind imestama ,et siin see puudub. 

Sauga  Urge 
Kergliiklustee oli talvel küll lumest lahti lükatud kuid lumevallid olid 
ülekäigukohtadel ja sealt üle ronimine polnud kuigi meeldiv, isegi keeruline 

Sauga  Urge Naljakas, et vee ja reovee hind nii palju tõusis 

Sauga  Urge Vallale loota ei ole mõtet. 

Sauga  Urge Vesi on väga halva maitsega 

Sindi linn   Jalgteede ja kergliiklusteede olukord kõnni, jooksutreeninguks väga ebapiisav 

Sindi linn   
Nt parkides palju puid, mis on ohtlikud, oksad pooleli murdunud või kohe 
murdumas jne 

Sindi linn   

Jõeäärsel alal on küll tore kettagolfi rada aga see välistab seal peaaegu koeraga 
jalutamise ja ise pead ka tähelepanelik olema, et kettaga pihta ei saaks. Endise 
laululava lähedal võiks olla ka korralik ujumiskoht. 

Sindi linn   

Paljude hooldamine on küll palju paremaks läinud, kui see oli siis kui Sinti kolisin, 
aga kasutus potentsiaali oleks rohkem. Praegu on ainult discgolf, kindlasti mõtlete 
midagi veel välja. 

Sindi linn   
Sooviks, et vald aitaks ka lahendada kodanike juurdepääsude olukordi suvilate 
piirkonnas oma elamumaale 

Sindi linn   Pargis on lehed riisumata, maha kukkunud puud ja oksad maas. 

Sindi linn   

Laste parki võiks rohkem asju panna erinevaid atraktsioone vastavalt vanuse kohta 
,võtame Ringi tänava laste park - ruumi seal on seega rohkem asju võiks seal olla ja 
see võiks olla öösel valgustatud. 

Sindi linn   
Kuigi väga palju on juba selles osas korrastatud, on siiski võsa ja vanu puid veel väga 
palju mida maha võtta. 

Sindi linn   

Jaama tn mänguväljak juures peaks olema rohkem pinke ja need võiksid olla 
lähemal; mänguväljak vajab eriti suvel rohkem koristamist, lapsele on liiva sisse 
visatud praht ja oksad ohtlikud. Tegelikult on Jaama tn mänguväljak tore, aga ei 
sobi väikelapsele (lapse pikkust arvestades). 

Sindi linn   
Tori valla silmis on Sindi ainus keskne koht Sindi Konsumi ümbrus, muu ei loe. 
Tegelikkuses on aga see koht parmude ja venelaste elupaik . 

Sindi linn   Treeninguid võiks olla rohkem ja selleks võiks olla kaasaegne spordikeskus. 

Sindi linn   
Pargid polegi ilusti hooldatud ja kõnnitud prahti täis. Võinuks olla koerte väljaheide 
kinnised prügikastid, kus varesed välja ei noki. 

Sindi linn   Pinke ja prügikaste võiks olla linna peal rohkem 

Sindi linn   

Sindis sealpool maanteed kus asub Coop on ainult üks väikelastele mõeldud kiik. 
Kuna on erineva vanuse vahega lapsed siis üldjuhul nii, et suurem mängib Jaama tn 
pargis ära ja siis tuleb jalutada kooli juurde parki, et ka väiksem saaks kiikuda. 

Sindi linn   Tiigi park võiks korras olla ja mõni mänguväljak ka sinna 
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Sindi linn   

Mänguväljakute hooldus nii prügikastide tühjendamisel kui niitmisel ja niitmisjärgse 
muru riisumisel jätab soovida. Oli ka varem probleem, et prügikaste polnud, see on 
küll lahenenud, kuid oleks vajalik , et rohkemal määral oleks korraldatud 
heakorratööd. 

Sindi linn   

Kesk tänava lõpu poole on ainult üks kesine mänguväljak lasteaia vanustele lastele, 
pole kõnniteid, kus lapsed saaksid ohutult liikuda Sindi keskel asuvate 
mänguväljakute poole. 

Sindi linn   
Mänguväljak ehitati ilus ja uus aga kahju vaadata ei selle eest ei hoolitseta. Väga 
paljud lapsed lõhuvad seda ja viskavad klaasist pudeleid. 

Sindi linn   

Pargid on aastaid riisumata, muru ei kasva enam läbi. Lisaks võiks nii mõneski pargis 
maa pinda siluda. Discgolfi rada, rohkem suurt miskit tervise sõpradele. Laste 
jalgpalli väljak kooli staadioni kõrval on suurepärane. Parkides asuvaid prügikaste 
võiks samuti tihedamalt tühjendada. 

Sindi linn   

Kõik on koristamata, räämas. Ainul mingi rulapark kus lapsed ei taha olla, joodikuid 
on park täis. Maximas nägin mitut kriminaali kes on Sindi linnas kodu leidnud. 
Kindlasti annavad nad kohalikule Politseile normaalset tööd. 

Sindi linn   
Linna pargid ja alleed räämas. Lehed koristamata. Teed libedad ja lumised. Pargid 
igavad ja mahajäetud. Ütleks, et kohati sünged. Miks mitte teemaparke 

Sindi linn   
Pargid riisumata, jõe ääres puud maha langenud aga koristamata, langenuid puid 
koristavad osaliselt, kui teada annan aga kännud jäävad maha seda ei huvita kedagi 

Sindi linn   Teekatted vajavad iga-aastast ülevaatamist 

Sindi linn   
Parkides ja haljasaladel võiks rakendada liigsest hoolitsemisest loobumist - lehed 
jätta riisumata, minimeerida muruniitmist 

Sindi linn   Ei kommenteeri! 

Sindi linn   
Pargid on hooldamata, pole pinke istumiseks, võiks olla välijõusaalid, kiiged lastele , 
ronimispuud, rohkem prügikaste tänavate äärde. 

Sindi linn   Koeraväljaheidete probleem, prügi. 

Sindi linn   

Olen korduvalt helistanud ja palunud eemaldada mänguväljakult roppusi, mis on 
markeritega soditud. Prügi on tihti. Käime tütrega kilekott taskus, et seda korjata 
kui ette jääb. Paikre prügila haiseb suvel. Töökohti pole võtta. 

Sindi linn   

Väikelastel või beebidel võiks ka mõni neile mõeldud väikeste atraktsioonidega 
mänguväljak olla, kus suuremad neid pikali ei tõuka /jookse mänguhoos või ei 
noriks ja saaks rahus lapsega käia. Lasteaia platsile ei saa ju oma pisikesega minna 
kus tema jaoks õiges suuruses asjad on. 

Sindi linn   Sindi ilusad pargid võiks olla tõesti peredele. 

Sindi linn   Ootan veel Pika tänava mänguväljaku ja raba terviseraja uuendust. 

Sindi linn   
Nt Eha tn parki ei ole linn juba viimased 3 aastat riisunud ... see ei ole riisumine kui 
võimas niiduk niitmise ajal kõik sodi pulbiks teeb 

Sindi linn   Ootan väga ka planeeritavat lilleniitu ja kärestiku arenguid! 

Sindi linn   

Mind natuke häirib kettagolfi rada, suvel nii üle rahvastatud, kevadel ja sügisel 
soparajad ja kuulen kuidas kettad kolinaga vastu puid lendavad (kas see puudele 
kahjulik ei ole) 

Sindi linn   
Nt Linnuriigi piirkonnas puudub nn külaplats, kus saaks kas pidada jaanituld, 
kogukonna päevi või mängida võrkpalli. 

Sindi linn   Mänguväljakud on vananenud ja lastele igavad 

Sindi linn   Tee ääred on niitmata suvel, talvel kehvasti lumest lükatud!!! 

Sindi linn   Prügikaste võiks jõe äärses discgolfi raja juures rohkem olla. 

Sindi linn   

Sindis peaks olema rohkem mänguväljakuid ja mitte lihtsalt üks kiik ja liivakast, aga 
midagi huvitavamat. See ainuke hea mänguväljak on alati rahvast täis. Koolilapsed 
istuvad peal, karjuvad rööpsõnu. Samas mänguväljak suht vana ka, vajab juba 
ammu uuenduskuuri. Uut liiva tuua või üldse panna jalgade alla matte liiva asemel. 
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Ja kindlasti rohkem tegevust. Terve linna peale 2 kiiku ja 2 liumäge? Lastele on igav 
seal. Vanematele võiks rohkem istumiskohti pakkuda. Või üldse mingeid huvitavaid 
lamamistoole, nagu teistes linnades. 

Sindi linn   

Pargid on kohati üle hoolitsetud. Pole mõeldud lindude pesitsuspaikade 
säilitamisele (liigne raie). Võiks mõelda paikadele, mis säilitaks liigirikkust. Pargid 
tihti ka üle niidetud, samas teeäärsed jäänud niitmata (pole ühtlane kvaliteet). 
Tööde järgne koristus on olnud kasin, näiteks on veekogudesse jäänud maha 
võetud võsa. 
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Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. Miks Teie või teie pereliikmed ei kasuta ühistransporti? 

Are   Are alevik Peres on auto 

Are   Are alevik Sest meie töökohta buss ei vii 

Are   Are alevik 
Kuna tööalased liikumised on kõik seotud asjade ja inimeste transpordiga ja 
seoses sellega liigume ettevõtte või era transpordiga. 

Are   Are alevik Pole vajadust 

Are   Are alevik Kauplusesse (linna) minemiseks kasutan siiski autot. 

Are   Are alevik Kuna peres auto, aga ka ühistranspordiga hea sõita 

Are   Are alevik Poes käimiseks see ei sobi 

Are   Are alevik Käin tööl kuhu bussid ei käi selle kellaajal 

Are   Are alevik Sõidame oma autoga. 

Are   Are alevik Auto olemas 

Are   Are alevik Pole vaja 

Are   Are alevik Auto olemas 

Are   Elbu Me kasutame autot. 

Are   Elbu Liigume oma autodega. Lapsed kasutavad vastavalt vajadusele koolibussi. 

Are   Murru Pole võimalik kasutada, buss tuleb 2 korda ja läheb 2 korda päevas, ajad ei sobi. 

Are   Murru Bussipeatus 3 km kaugusel. 

Are   Murru Sõiduplaan ei ole sobiv ning harv bussiliiklus 

Are   Niidu 3 neljast pereliikmest omavad autot ja sõidavad sellega tööle-koju. 

Are   Niidu 
Rootsist käib 2-3 korda päevas buss, nii et sellele lootma jäädes ei saaks liikuda.  
Variant on 2km käia Aresse, kuid alati pole see võimalik 

Are   Parisselja 
Kuna laps käib Are koolis ja ei vaja ühistransporti. Vanemad käivad oma 
transpordiga tööl. 

Are   Pärivere Autoga on lihtsam 

Are   Pärivere Liigne mugavus 

Are   Suigu Sest peres on mõlemal vanemal load ja auto. 

Are   Suigu 

Peres on olemas õnneks auto. Bussiliiklus Suigu ja Pärnu vahel on üsna nigel. 
Soovitud kellaaegadel ei jõua tööle, ega töölt koju. Lasteaed avatakse kell 7. Buss 
Pärnusse läheb 7.30, linna jõuab kell 8, linnas jalgsi tööle jõudmiseks kulub 
vähemalt 15 minutit. Tööpäev algab kell 8. Milline tööandja aktsepteerib tööle 
hilinemist? Tööpäev lõpeb kell 16. 30, buss Suiku tuleb 18.15. Aga lasteaed 
suletakse kell 18.00. Ilma autota ma ei kujuta tööl käimist ettegi. Mõttekoht 
ühistranspordi aegade korrigeerimiseks. 

Are   Tabria Bussid ei sõida kodu juurest nendesse suundadesse kuhu meil vaja on. 

Are   Võlla Ei ole vajadust olnud. 

Are   Võlla Bussi peatus asub kodust kaugel 

Tori  Elbi Sõidame autoga. 

Tori  Jõesuu Bussiajad ei ühildu tööajaga. 

Tori  Kildemaa 
Bussipeatus on kaugel, umbes 2 km. Tee peatuseni on jalakäija jaoks halb ja ei ole 
ohutu. 

Tori  Kuiaru Sõidugraafik ei sobi 

Tori  Kõrsa 
Ühistransport ei liigu mulle sobival ajal ja Sindi Viira bussipeatusesse tuleb jalgsi 
mööda maantee serva pikalt kõndida, mis on ohtlik 
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Tori  Levi 

Bussigraafik Levi külast ei sobi. Kui saaksin rattaga Torisse kergliiklusteed pidi, 
jätaksin jalgratta rattahoidu ja võiks edasi liikuda ka bussidega, sest Torist on 
sõiduajad paremad ja tihedamad. 

Tori  Mannare Sõidame autodega 

Tori  Mannare Ühistranspordiga ei jõuaks ma õigeks ajaks tööle. 

Tori  Muraka Minu kodust töökohta ei saa ühistranspordiga mõistliku aja jooksul. 

Tori  Muraka Bussipeatus on liiga kaugel, bussiliiklus hõre 

Tori  Muraka Sest porisena ei taha keegi ühistransporti kasutada. 

Tori  Randivälja Elame bussipeatusest kaugel, ja kasutame peamiselt jalgrattaid ja sõiduautot 

Tori  Rätsepa 
Kuna busside graafik ei sobi ja 800 m teest eemal, kasutan oma autot, seni kui 
saab 

Tori  Selja 
Ühistransport ei vii õigel ajal õigesse kohta tööriistadega. Ajakulu on meeletu 
ühistranspordiga liikudes! 

Tori  Selja Liigume autoga 

Tori  Selja Puhas mugavus. 

Tori  Selja Liigume autoga 

Tori  Selja Seni kasutanud isiklikku autot. Bussipeatus 1,5 km kaugusel. 

Tori  Selja 
Autoga on mugavam linnas tööl käia. Sealhulgas peale tööpäeva poodi minna jne - 
ei pea sõltuma bussigraafikutest. 

Tori  Taali Ei ole vajadust ja bussipeatus on kaugel 

Tori  Taali Peres auto 

Tori  Tohera 
See ei ole võimalik. Ühistransport sõidab täiesti ebavajalikel kellaaegadel, ei ole 
võimalik sõita tööle ja tagasi... Ainult isikliku autoga. 

Tori  Tori alevik Pole vajadust 

Tori  Tori alevik 
Lastel  asub kool väga lähedal, liiguvad sinna jalgsi. Tööl käimiseks kasutan autot, 
samuti laste huvitegevuses osalemiseks, see on mugavam ja kiirem variant. 

Tori  Tori alevik Autoga on mugavam. 

Tori  Tori alevik Tööajad ei kattu 

Tori  Tori alevik Omavad autosid 

Tori  Tori alevik POLE VAJADUST! 

Tori  Tori alevik Pole hetkel vajadust. 

Tori  Tori alevik Toris liikleme jalgsi ja pikemaid sõite teeme autoga. 

Tori  Urumarja Ajakava on kahjuks vastuolus vajadustele. 

Sauga  Eametsa Bussid ei käi väga tihti. 

Sauga  Eametsa 
Bussid ei sõida mulle sobivas suunas. Kui on vaja laps hommikul Jänesselja 
lasteaeda viia, siis selles suunas bussi ei lähe. Autoga on mugavam sõita kuhu vaja. 

Sauga  Eametsa Sest see pole eriti hea ühendusega. 

Sauga  Eametsa Oma transport olemas 

Sauga  Eametsa Kehv graafik ühistranspordil. 

Sauga  Eametsa Bussipeatus kaugel ja ajad ei klapi 

Sauga  Eametsa Puudub vajadus. 

Sauga  Eametsa Pole võimalik 

Sauga  Eametsa Autod olemas, kehva bussigraafik 

Sauga  Eametsa Harv bussiliiklus 

Sauga  Eametsa 
Sest bussid sõidavad väga harva ning need ei klapi aegadega, kui on vaja kuhugile 
jõuda 

Sauga  Eametsa Bussiliikluse Ühendus linnaga kehv 

Sauga  Eametsa 
Ühistransport Eametsas Puti rajooniga on kehv. Lapsed on ka alles liiga väikesed, 
et ise ühistranspordiga sõita 
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Sauga  Eametsa Bussipeatus on liiga kaugel. Heameelega muidu kasutaks. 

Sauga  Eametsa Hädade sunnil. Meil on autod. 

Sauga  Eametsa Kasutaksime kui Eametsa liiguks rohkem busse???? 

Sauga  Eametsa Ühistranspordi liiklus Nigula teel on hõre, ei sobi meie pere elukorraldusega. 

Sauga  Eametsa 
Bussipeatus kaugel, bussiajad ei sobi, väikese beebiga praegu vajalik autoga 
liikuda 

Sauga  Eametsa Pole võimalik, kuna kellaajad ei klapi. 

Sauga  Eametsa 
Ühistransport on Eametsas väga halvasti korraldatud. Sellise tiheduse ja 
kellaaegadega ei ole seda võimalik kasutada. Ei ühti üldse meie vajadustega. 

Sauga  Eametsa 
Elame asulast ca 2km eemal ja käime linnas lasteaias seega pole hästi aega 
bussiga käia 

Sauga  Eametsa Omame oma transpordivahendeid. 

Sauga  Eametsa 
Mõni üksik kord, ma isegi ei tea, millal need bussid sõidavad, kuigi võimalusi oleks 
vist kasutada küll. 

Sauga  Eametsa Kuna see on peaaegu olematu ja laps ei jõua mitte kuidagi linna trenni. 

Sauga  Eametsa Ühistransport ei liigu sobilikel kellaaegadel, bussijuhid on ebaviisakad. 

Sauga  Eametsa 
Olen aastate jooksul mõnel korral bussi näinud liikumas, ei tea isegi kust poolt 
linna saab, ei tea bussiaegu ja ise autot ei oma. 

Sauga  Eametsa Peatus kaugel ja bussigraafik kehv 

Sauga  Eametsa Töökohad on erinevates kohtades 

Sauga  Eametsa 
Hetkel ei ole vajadust kuna sõidame autoga kuid sügisest alustab vanem laps 
kooliteed, siis ilmselt tuleb ühistransporti kasutada 

Sauga  Eametsa Kellaajad ei sobi 

Sauga  Kiisa Ajaliselt ühistranspordi võimaluse kasutamine ei sobi, ühistransport puudulik. 

Sauga  Kilksama Autodega liikumine mugavam 

Sauga  Kilksama Peres oma auto 

Sauga  Kilksama Ebasobivad ajad tööle ja koju jõudmiseks. 

Sauga  Kilksama Sõidame autoga  ja tööaeg ei võimalda ühistransporti kasutada. 

Sauga  Kilksama 
Üldiselt maapiirkonna kohta on bussiliiklus väga hea, kuid kaubanduskeskuse 
töötajana ei saaks ma bussiga õigeks ajaks tööle, kuna tööpäev algab 9.30 

Sauga  Kilksama Meil on autod 

Sauga  Kilksama 
Autod on olemas, kõigil juhiload. Kuigi jah ühistransport liigub mitmeid kordi 
päevas, mis on hea. 

Sauga  Kilksama Autoga saab kiiremini ja mugavam. 

Sauga  Kilksama Sest selle ajad on ebamugavad ning sellega ei saa vajalikesse kohtadesse. 

Sauga  Nurme 
Laps ei käi veel koolis ja kui koolis käiks siis Nurmes ei saa lasta lapsi omapäi üle 
Via Baltica. 

Sauga  Nurme Autoga on mugavam. 

Sauga  Nurme 
Puudub ohutu pääs bussijaama; Nurme tankla, Tallinn-Pärnu-Ikla ja vana Tallinna 
tee rist 

Sauga  Nurme 

Nurme külast linna poole sõitmiseks ühistranspordiga bussipeatusesse jõudmiseks 
peab ületama Tallinna maanteed ja ülekäigurada asub nii silla lähedal kurvi juures, 
et  see on ohtlik. Autod sõidavad seal alati kiiremini kui lubatud. Mõeldamatu on 
lubada lapsel, kes sügisel kooliteed alustab sellise kohapealt üksi üle tee minna või 
tulla. 

Sauga  Pulli 

Kui on vaja sõita, siis suuremalt jaolt vaja ka kaupa vedada/tuua ja erinevate 
poodide vahet liigelda. Ühistransport ei saa kuidagi vajadustele vastata. Sobib siis, 
kui on vaja ühe otsa piletiga Pärnusse jõuda, et liikuda Riiga või Tallinnasse 
lennukile. 
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Sauga  Pulli 
Mina vahel kasutan. Aga väga harva. Mees ja täiskasvanud lapsed omavad 
juhilube, autod olemas. 

Sauga  Pulli Lapsed viime lasteaeda autoga. 

Sauga  Pulli Kasutame liikumiseks autosid. 

Sauga  Räägu Ei ole piisav vajalikul ajal liikumiseks, peres auto olemas 

Sauga  Räägu 

Bussiliiklus puudub. Laps tuleb Sauga keskusesse bussi peale viia, kui soovib linna 
või trenni minna. Kord E-R päevas tuleb buss Sindist, mis peatab 2 km kodust 
eemal ja selle bussiga lapsed ka aeg-ajalt sõidavad. 

Sauga  Räägu Transport puudub. 

Sauga  Rütavere Ühistransport ei liigu sobivatel aegadel ega suunas. 

Sauga  Rütavere Ühistransport on olematu, kuna bussipeatus on kaugel 

Sauga  
Sauga 
alevik Oma autoga on mugavam liigelda nii tööle, poodi kui teenuste järele. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Meil on 2 autot. Bussiga saab Saugast ainult Pärnu kesklinna hästi, igale poole 
mujale tuleb kas ümber istuda, või ei saagi normaalselt kohale. Nt võiks saada 
bussiga otse ka Pärnu Savi tn piirkonda, sinna liigub väga palju rahvast. Samuti 
võiks olla mingi ühendus Vana-Pärnuga. 

Sauga  
Sauga 
alevik Ebamugav Tallinna mnt ületamine- puudub ülekäigurada 

Sauga  
Sauga 
alevik Kasutame mugavusest isiklikke autosid. 

Sauga  
Sauga 
alevik Oman autot 

Sauga  
Sauga 
alevik Kasutame autot 

Sauga  
Sauga 
alevik Ajaline ressurss läheb kaotsi. 

Sauga  
Sauga 
alevik Omal autod 

Sauga  
Sauga 
alevik Tervislik seisund ei võimalda. 

Sauga  Tammiste 

Soojal ajal liigun rattaga tööle metsa vahelt. Bussiga peaks ~3x kauem tööle 
liikuma. Teised autoga, kuna töö ja lasteaed asuvad teises suunas ja töö nõuab 
liikumist linna peal vahepeal. 

Sauga  Tammiste Liikumisi on erinevatesse kohtadesse ning ühistransport on aeglane 

Sauga  Tammiste Peatus kaugel, ei sõida sinna, kus vaja 

Sauga  Tammiste Rumal küsimus. Sõidan oma autoga või kõnnin jala. 

Sauga  Tammiste Meil on mitu autot või kasutame jalgrattaid. 

Sauga  Tammiste Mõlemal on auto, et otse töö juurde saada. 

Sauga  Tammiste Ebakorrapärane 

Sauga  Tammiste Sest bussipeatuseni peaksin minema suure liiklusega maantee ääres. 

Sauga  Tammiste 

Bussipeatusesse minek on ohtlik, eriti väikelastega. Kergliiklustee puudub ja 
sõidutee on kitsas ja auklik. Tänavavalgustus on puudulik (linna poolne osa 
kergliiklusteest Tori valla piirini - pole meie valla otseselt seotud aga sellele peab 
lahenduse leidma, see ei ole OKEI). Talvel ei ole võimalik ohutult koduuksest 
bussipeatusesse jalgsi liikuda. Et vältida otsasõitu või muud liiklusohtliku olukorda 
oleme peres kokku leppinud, et seni kuni bussipeatusesse minek jalgsi on ohtlik, 
siis kulutame raha kütuse ja autode peale, sest meil ei ole vaja elada läbi sellist 
olukorda kus mõni pereliige peaks kehva teede planeeringu ja seisukorra pärast 
liiklusõnnetusse sattuma. Sama on ka suvel jalgrattaga lastega sõitma minnes või 
kas või jalgsi rajoonist metsa jalutama minnes. See tee mis Uuemetsa elumajade 
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juurde sisse viib (Vesikaare tee) on väga ohtlik oma järsu mäe, õhtuse päikese ja 
kitsa olemuse tõttu. 

Sauga  Tammiste Lapsed harva sõidavad bussiga. Autoga hoiame oluliselt aega kokku iga päev. 

Sauga  Tammiste 

Buss sõidab liiga suure ringiga. Kesklinna minekuks saab jalgrattaga kiiremini. Miks 
üks buss ei võiks üle vana silla sõita. Kesklinnast hargnemiseks rohkem võimalusi. 
Praegu nö "tunne kodumaad" Aeg on samuti raha 

Sauga  Tammiste Meil on autod 

Sauga  Tammiste Bussipeatus kodust ca 2 km kaugusel, seega puudub mõistlik vajadus. 

Sauga  Tammiste Hetkel puudub selle järgi vajadus. 

Sauga  Tammiste Bussiajad ei sobi 

Sauga  Tammiste 
Liiga pikk (45 minutit) peale tööpäeva linnast bussi ootamine, pluss 25 min 
bussisõitu koju. 

Sauga  Tammiste Hetkel pole veel vajadust olnud 

Sauga  Tammiste Aeglane ja uneaega vähe. 

Sauga  Tammiste Omame autot, vahel harva sõidame bussiga. 

Sauga  Tammiste Ei soovi 

Sauga  Tammiste Sest sellega ei saa igale poole 

Sauga  Tammiste Pole vajadust 

Sauga  Tammiste 
Mugavam on sõita autoga, saab oma aega paremini planeerida, ei sõltu 
bussigraafikust 

Sauga  Tammiste Pole vajadust 

Sauga  Tammiste 
Täiskasvanud sõidavad autoga, sest ühistransport ei vii töökohtade juurde. 
Tulevikus kui laps kooli läheb, hakkab tema ka ühistransporti kasutama. 

Sauga  Tammiste Autoga saab kiiremini. 

Sauga  Tammiste Sest omame autot. 

Sauga  Tammiste Oma liiklusvahendiga on mugavam ja ajastamine sujub kiiremini 

Sauga  Tammiste üksikpilet on nüüd 3 eur mitte 1 eur 

Sauga  Tammiste Liigume autoga 

Sauga  Tammiste Liikleme autoga või jalgsi 

Sauga  Urge Pole vajadust 

Sauga  Urge Hetkel pole vajadust. 

Sauga  Urge 
Meil on vaja liikuda sellistel aegadel, millal ei ole ühistransporti. Praegu käib 
tööpäevadel korra päevas buss hommikul linna ja õhtul tagasi. 

Sauga  Urge Sest me liigume autoga enamasti 

Sauga  Vainu Töö 

Sindi linn   Peres on mitu autot ja pole vajadust hetkel olnud bussiga liiklemiseks. 

Sindi linn   Meil auto 

Sindi linn   
Paide maanteel on ühistranspordi ühendus halb, buss sõidab Pärnu mnt, mis jääb 
kaugele. 

Sindi linn   Oman autot 

Sindi linn   Töö tõttu tuleb palju liikuda erinevatesse kohtadesse 

Sindi linn   Käin jala või autoga. 

Sindi linn   Meil auto ja vahest kasutame bussi 

Sindi linn   Pole vajadust 

Sindi linn   Oma auto kasutus on mugavam 

Sindi linn   Autoga saab kiiremini 

Sindi linn   Auto 

Sindi linn   Töökoht kaugel, et bussiga minna. Lastel kool lähedal. 



56 
 

Sindi linn   
Nr 40 buss on nii kuulus, et tal on Instagramis 1942 followeri. See ütleb kõik, miks 
ma ei sõida ühistranspordiga. 

Sindi linn   Ei ole sobivat ühendust lasteaeda ning ajalise kokkuhoiu pärast. 

Sindi linn   Kasutame ikka vajadusel kui auto katki. 

Sindi linn   
Käin tihti jala, kui kasutan autot, siis põhjusel, et ühistranspordiga kulub liiga palju 
aega, kui sõita mitme bussiga. 

Sindi linn   Vajalikud sihtkohad ei võimalda ühistranspordiga optimaalselt liigelda 

Sindi linn   
Bussid haisesid, suvel on palav, õhku pole. Lärmavad joodikud ja kasvatamata 
teismelised ei ole meeldivad kaaslased. 

Sindi linn   Auto, jalgrattad, jala - vajadus puudub 

Sindi linn   Lapsed käivad rattaga koolis, ise hetkel kodune ja linnas käin autoga. 

Sindi linn   

Olen osalise töövõimetusega, selja ja põlvede probleemid. Bussipeatusesse üle 
kilomeetri, ei ole suuteline ära käima.  Samad probleemid ka elukaaslasel. 
Liikumiseks kasutame autot. 

Sindi linn   Kõigil on autod ja seega pole vajadust. 

Sindi linn   Buss käib iga poole tunni tagant enamjaolt. Bussi ei peaks ootama 

Sindi linn   Mugavam ja kiirem on liikuda autoga 

Sindi linn   Töö ei võimalda 

Sindi linn   

Kui on tekkinud vajadus siis kasutan ühistransporti ,bussid sõidavad rohkem 
mööda vana maanteed kuigi võiks olla võrdne võimalus kõigil elanikel ning liikuda 
mööda Paide mnt. peale Paide mnt. elavatel elanikel on tunduvalt pikem maa 
bussi peatusteni. 

Sindi linn   Liigume autoga, jalgrattaga, jalgsi 

Sindi linn   
Liigume jala, ratastega või autoga, kuna väikesed lapsed ja palju kraami vajab 
kaasas tarimist. 

Sindi linn   Bussipeatus suht kaugel. Paide mnt. võiks käia rohkem busse. 

Sindi linn   Sest ei soovi koos joodikute ja haisvate inimestega kõrvuti istuda. 

Sindi linn   Sinna, kuhu ma tööle sõidan, ei käi bussi 

Sindi linn   
Auto, jalgratas ja jala liikumine on meie pere liikumiseks piisavad, et bussi ei 
kasuta. 

Sindi linn   
Sorteeritud prügi Pärnusse viimiseks, sest kui tütre juurde lähen, jäävad täpselt 
tee peale kogumiskonteinerid. 

Sindi linn   Meil on auto ja rattas 

Sindi linn   Lihtsalt kuna lapsevankriga ei ole mugav bussiga sõita. 

Sindi linn   Pole vajadust 

Sindi linn   Jääb kaugele jalutada. Mugavam oma transpordiga punktist A punkti B 

Sindi linn   Auto olemasolu 

Sindi linn   Peres on 2 autot ja tööle liikumiseks vajalikud. 
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Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. 

Ütlesite, et kasutate ühistransporti tööle minekuks. Hinnake oma rahulolu ja 
soovi korral põhjendage seda. 

Are   Elbu 
Transport ei rahulda töölkäimist vahetustega näiteks. Ja kui on öövahetus, siis 
esimese ja järgmise bussi vahe koju saamiseks on väga pikk (kuupiletiga sõit). 

Are   Kurena Jalgsi bussile minna võimatu. 

Are   Pärivere 
Bussijaamas on jahe kus peaks soe olema ja elektrooniline infotabloo tihti rivist 
väljas 

Are   Suigu 

Bussiliiklus võiks olla lõunast õhtuni veidi tihedam (Näiteks lisada üks liin 
juurde, ning panna senine 13:40 bussijaamast väljuv buss, 12:40 peale, 15:40 
buss panna 14:40 peale ning lisada näiteks üks liin mis väljuks 16:40 või mingi 
siuke kellaaeg 

Are   Võlla Bussiliiklus võiks olla suurem 

Tori  Jõesuu Vähe käib 

Tori  Kuiaru 

Hommikul tööle saab nädala sees aga paraku haiglas käiakse ka nädala 
lõppudel tööl kuidas graafik on.. Koju ka töölt ei saa kui 24h tööl oled no 9km 
on palju jala koju tulla. 

Tori  Oore 
7.11 bussiga jään tööle hiljaks ja järgmisel hommikul pean bussi ootama 5 
tundi, et koju saada 

Tori  Selja Vahest on bussid väga täis, eriti koolituste aegadel käivad bussid 

Tori  Selja 
Selja külast ei saa bussiga hommikul kella kuueks Pärnusse tööle, selline 
võimalus lubaks paljudel kes autoga sõita ei saa või ei soovi töökohti valida 

Tori  Taali 
Õhtul võiks ka mõni buss kell 23 ajal Pärnust välja sõita, sest tööpäevad 
teeninduses alles siis lõpevad. 

Tori  Taali Bussipeatused viidi kaugemale ja pole kergliiklusteed nendeni. 

Tori  Tohera Võiks nädalavahetusel ka Vändra poole sõita buss. 

Tori  Tori alevik 

Kellaajad klapivad ideaalselt, kasulikum on käia bussiga kui autoga. Samas 
kurb, et linnalähedane asula, aga kütusehindade väikese tõusu pärast on 
ebamõistlik kasutada autot. Muidugi liikumine on hea ja tuleb kasuks, aga 
väike mõttekoht, vahest on vaja ka autot kasutada. Minul täna on see 
võimalus, aga kõikidel mitte. 

Tori  Tori alevik Hästi oli korraldatud ka siis, kui Tori sild oli remondis 

Tori  Urumarja Bussiajad ei klapi 

Tori  Urumarja 

Bussipeatusest koju 2km, tee olud on halvad ja jalad märjad. Mõned bussid ei 
peatu Urumarjal, lisaks ei saa õhtuti koju, sest busse hilisõhtul ei tule. 
Peamiselt kasutame liini nr 40, millele järgneb 1h, 15 min jalutuskäik. Või 
lastele autoga vastu minek, sest lapsi ei usalda maantee ääres kõndima. 
Isiklikust kogemusest ütlen, et Sindi lõpp-peatusest Urumarja suunas liigub 
minuga kord iga kord 3-5 last maanteeääres kõndides. 

Sauga  Eametsa 

Bussipeatus on väga kaugel, alles Saugas sees on buss mis sõidab, enne seda 
peab laps 3km kõndima auto tee ääres kus on ohtlik ja sügavad kraavid, koht 
on jalakäijateeta ning täiesti valgustamata 

Sauga  Eametsa 
Kuna teatud kella aegadel Nurme bussikast bussi ei tule ja vaja selleks paar km 
alevikku kõndida. Talvel külmaga lastel pole see eriti lõbus. 

Sauga  Eametsa 
Bussiliiklus Eametsas on  kehva, kuna käib mõne tunni tagant linna. Lapsed 
peavad mitmeid km jala käima, et bussile saada linna kooli ja trenni. 

Sauga  Eametsa Buss liigub ainult kesklinna suunas, võiks ikka ehitajate tee kaudu ka liikuda. 

Sauga  Eametsa 
Ei sobitu hästi töölkäimiseks ja tuleb olla, kas tunduvalt varem kohal või 
kõndida ligi 3km Madise bussipeatusesse. 
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Sauga  Eametsa Liiga harv bussiliiklus. 

Sauga  Eametsa Bussipeatus 2km kaugusel. Linnaliin võiks tulla Nigula teele 

Sauga  Eametsa Bussiajad ei kattu vajadusega 

Sauga  Eametsa 
BUSSILIIKLUS ON OLEMATU! Paar korda päevas on olematu! Miks Saugas ei või 
käia nr. 40 läbi Eametsa, kasvõi üle ühe tunni? 

Sauga  Eametsa Bussiliiklus linnaga on ebapiisav 

Sauga  Kilksama 

Hommikuti võiks erinevaid kellaaegu rohkem olla, mil buss linna liigub. Hetkel 
ei saagi väga bussiga sõita tööle, kuna buss jõuab kas liiga vara või liiga hilja. 
Lisaks ei liigu linna kella poole kümnest kuni kolmeni ühtegi bussi. Ning ka 
linnast Kilksamale on bussiliiklus hõre. Lõunasel ajal ei liigu väga üldse busse. 
hommikul ja siis alles päeval. 

Sauga  Kilksama 
Osad sõiduringid on liiga pikad, näiteks hommikune ring tööle, ligi 50 min. 
Kahjuks pole väga mõistlik. 

Sauga  Kilksama 
Busse võiks käia ka teistel kellaaegadel, mitte et kell 9 läheb ja tuleb viimane 
buss ja siis alles kell 13.45 tuleb esimene buss linnast. 

Sauga  Nurme 

Kui Nurmest linna poole minna siis üle Via Baltika bussijaama minek on väga 
ohtlik( tee ületus koht on valli tagant ja nähtavus piiratud, raske veenduda 
autode mitte tulekus) Lastel omapead üleminek eluohtlik. 

Sauga  Nurme Maantee ületamine on eluohtlik 

Sauga  Pulli Bussiühendus on väga halb, vähe busse käib. 

Sauga  Rütavere Rütaveres liigub ainult 1 buss hommikul ja päeva jooksul mitte ühtegi. 

Sauga  
Sauga 
alevik 20 min intervall on suurepärane. 

Sauga  
Sauga 
alevik Bussiliiklus on tihe, olen väga rahul. 

Sauga  
Sauga 
alevik Bussid sõidavad Pärnu linna tihti 

Sauga  
Sauga 
alevik Bussijuhid kihutavad ja on närvilised. Salu peatuses on väga ohtlik teed ületada 

Sauga  Tammiste Kõik ok 

Sauga  Tammiste Mõnel päeval nädalas võik tulla buss poole 11st õhtul Tammiste poole 

Sauga  Tammiste 

Jaama tänavalt pääseb ainult kesklinna poole, seetõttu olin sunnitud ühe oma 
lapsest panema Rääma kooli. Väiksemat sügisel Tammiste algkooli minevat last 
pean sõidutama, sest meie juurest sinna kooli otse ei pääse. Kui siis mööda 
raudtee äärt jalutades Jaama tänava lõppu, aga see pole väikese lapse jaoks 
turvaline. See Tammiste küla nurk ei kuulu nagu üldse Tori vallale, seal ela 
nagu kotis. Pärnuga side ja ühendus oluliselt parem. 

Sauga  Tammiste 22 kolmanda liinina väga ok 

Sauga  Tammiste 
Talvel bussipeatused puhastamata. Kui bussiga midagi on juhtunud, siis ei jõua 
õigeks ajaks tööle, sest busside vahed pikad. 

Sauga  Tammiste Kõik hästi lisati buss nr 22 

Sauga  Tammiste Kesklinnast võiks tihedamini buss käia, kasvõi väiksem 

Sauga  Tammiste Pean ümber istuma ühelt bussilt teisele, aga samas saan ilusti tööle. 

Sauga  Tammiste 

Kasutaksin Tammistesse sõitmiseks bussi igapäevaselt. Aga tööaeg selline, et 
bussid ei liigu. Õhtul, 22:30 või kui peale 23:00 tööpäev lõpeb, siis kahjuks 
bussiliiklus olematu. Suvel sõidab buss veidi kauem, aga siis saab kasutada ka 
ratast. Just sügisest kevadeni on transporti vaja. 

Sauga  Tammiste Tööle ja koju minemiseks on bussiajad mugavad. 

Sauga  Tammiste Buss nr 13 võiks sõita ka lõpuni kooli juurde. 

Sauga  Tammiste Bussigraafik on liiga hõre 
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Sauga  Tammiste Meil käib ainult buss nr 18, kord tunnis ja mis ei lähe üldse Papiniidu poole 

Sauga  Tammiste Nr 16 bussi graafik võiks olla iga poole tunni tagant, sellest oleks juba palju abi. 

Sauga  Tammiste Välja arvatud Kesa teelt elusalt ja puhtalt bussipeatusse jõudmine. 

Sauga  Tammiste 
Kord tunnis Tammiste buss on selgelt liiga vähe, arvestades kasvanud inimeste 
ja maksumaksjate hulka sellel suunal. 

Sauga  Urge Lõunaajal busse ei liigu ainult hommikul ja peale lõunat 

Sauga  Urge 

Töölt tulles on transpordiga probleem, kas peab natuke varem töölt ära küsima 
või paar tundi ootama uut bussi või kui oled tööl 12 tundi ehk siis 08.00-20.00 
ei ole sul  muud võimalust kui minna läbi Sindi sama on kui lõpetad öö- 
vahetuse hommikul kl 08.00 

Sauga  Vainu Tagasi koju ei saa bussiga 

Sindi linn   Üldiselt on bussid õigeaegselt peatustes. Aeg ajalt juhtub hilinemist. 

Sindi linn   Bussid hilinevad, lähevad katki, on mustad ja joodikud haisevad . 

Sindi linn   Eesti parim ühistransport . 

Sindi linn   

Paar korda aastas juhtub, et soovitud bussi nt ei tule või kooleb poole tee peal 
ära, jääb talvel peatusesse kinni vms. Muidu olen rahul, uued bussid on 
mugavad, bussipeatused korras ja hoolitsetud. Muidugi nt linnapiiri 
bussipeatus vajaks uuendamist, laguneb. 

Sindi linn   

Nr 38 võiks käigus olla igapäev  ja hommikust õhtuni välja. Iga tund võiks sõita 
üks nr 38. Näiteks kõik täistunni bussid sõidaksid mööda Paide mnt. Minu 
arvates on Paide mnt  bussiliiklus Sindi elanikele kasutamiseks sobilikum. 
Mõlemal pool mnt elavatele linnakodanikel on bussile kõndimine enam-vähem  
võrdne. 

Sindi linn   Veerandiks võiks ka buss minna 

Sindi linn   
Võimalusel väldin bussi nr 40, sest need on räpakad ja tihti istuvad 
hügieeniprobleemidega inimesed seal ja on raske hingata. 

Sindi linn   

Ühistranspordiga liigun ise iga päev tööle ja koju. Busside 38 ja 40 istmed on  
ikka väga mustad. Normaalse riidega ei julgegi sinna istuda. Bussifirma peaks 
tagama reisijatele elementaarse puhtuse. Enamuse bussijuhtide sõidustiil jätab 
ka muidugi väga soovida, nad on ikkagi terve bussitäie inimestega liikluses 
mitte rallirajal! 

Sindi linn   Haigla suunas ei ole võimalik liikuda otse - ringiga läheb meeletult aega 

Sindi linn   Esimene buss kell 5.09 võiks ka pühapäeval ja pühadel sõita. 

Sindi linn   Bussid võiksid olla puhtamad. 

Sindi linn   Bussiliikluse graafik on sobiv. 

Sindi linn   Buss 39 võiks väljuda hommikul kuskil 7.25 ja tagasi olla Sindi 16.20 

Sindi linn   Iga 20 minuti järel saab Pärnusse (kaugemalegi) ja tagasi. 

Sindi linn   

Buss nr. 38 võiks päeval kasvõi üks kord tunnis sõita, Pärnu mnt. kaudu  tulles 
on teinekord väga pikk tee söögikotte nt. Ploomi tänavale vedada. Busside 
(väiksed bussid) istmed on tihti mustad 

Sindi linn   Ühistranspordi bussid on seest väga määrdunud. 

Sindi linn   
Kasvatamatud noored vahest märatsevad 17/18 paiku bussi taga, hommikuti 
vahest buss väga täis. 

Sindi linn   

Ühistranspordiga sõitjad kaebavad kuidagi sageli ühistranspordi kvaliteedi üle.  
Bussijuhid on vaid teenindaja rollis ja teevad oma tööd väga hästi ning 
vastavalt tööandja poolt antud tehnilistele võimalustele. 

Sindi linn   Viimasel ajal on bussid püsinud graafikus, see on olnud varasemalt probleem 
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Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. 

Ütlesite, et Teie lapsed (või Sina ise) kasutavad ühistransporti koolis käimiseks. 
Hinnake oma rahulolu ja soovi korral põhjendage seda 

Are   Are alevik 
Igapäevaselt kasutame ühistransporti laste Suigu lasteaeda transportimiseks. Ma ei 
tea, kas tegin õigesti, et selle teenuse ühistranspordi alla panin. 

Are   Lepplaane Bussiring on liiga pikk ca 40 min 

Are   Suigu Koolibuss sõidab kooli päris kaua. 

Tori  Jõesuu 
Buss on hommikuti väga täis, sest lapsi on palju. Lapsed sageli hilinevad kooli või 
jõuavad paar minutit enne tundide algust. Õnneks on õpetajad mõistvad. 

Tori  Muraka Laps käib Paikuse koolis ja külast sinna jõudmiseks pole sobivaid bussiaegu. 

Tori  Oore Koolibuss viib ja toob - valla poolt 

Tori  Rätsepa 
Buss liigub ainult 2 korda päevas. Hommikul ja peale lõunat, ilmselgelt on seda 
väga, väga vähe. 

Tori  Taali 

Bussipeatusse minek hommikul toimub lastel üle tee minnes, kus on kiirusepiirang 
90km/h. Teise klassi lapsele väga riskantne. See võiks olla kuidagi valla poolt 
lahendatav. 

Tori  Tohera Pean ikkagi oma autot ka kasutama, et laps hommikul bussi peale viia. 

Tori  Urumarja Bussiajad ei sobi trenniaegadega 

Tori  Urumarja 
Vastatud eelmises küsimuses. Turvalisus- pean käima lastel vastas autoga liini nr 40 
lõpp-peatuses. 

Sauga  Eametsa Kehva on see, et liigub väga vähe busse läbi Eametsa 

Sauga  Eametsa 
Lapsed trennist tagasi tulles peavad sõitma kahe bussiga ,kõige pealt kesklinna ja 
siis Sauga. Koju jõudmiseks kuluv aeg on väga pikk. 

Sauga  Eametsa Tihedama bussliiklusega bussijaamad asuvad meist pea 3kg kaugusel. 

Sauga  Eametsa 
Buss hommikuti liiga täis. Kasutab bussi ainult koju sõiduks. Hommikul kooli pigem 
autoga. 

Sauga  Eametsa Puudulik transport Eametsa-Sauga vahel. 

Sauga  Eametsa Õnneks liiguvad rohkem jalgsi. 

Sauga  Eametsa 

Nigula teel võiks käia busse tihedamini, praegu on vaja minna üle rippsilla Rehe 
peatusesse. Pimedal ja libedal ajal ei ole sealt eriti mugav liikuda. Kuna küla vahel 
on sageli liikvel lahtised koerad (ilma peremeheta), siis lapsi iseseisvalt isegi ei julge 
väga sealt Rehest liigelda lasta. 

Sauga  Eametsa 
Bussipeatus 2 km kaugusel, hetkel veel olematu kergliiklustee, alevikus võiks olla 
bussipeatuse juures rataste hoiustamise koht 

Sauga  Eametsa Eametsa bussiliiklus on väga kehva 

Sauga  Eametsa Linna kooli ja huviringi bussiga pigem ei saa. Ajad ei klapi 

Sauga  Eametsa Kommentaarid eelpool. 

Sauga  Eametsa 
Nr 40 bussiga ja Taisto liiniga on palju probleeme. Lapsed on mitmel korral bussist 
maha jäänud, kuna buss lihtsalt sõidab mööda. Bussijuhid ebaviisakad. 

Sauga  Eametsa 

Nagu juba eespool ka mainitud, siis hommikune buss, millega laps kooli saaks, tuleb 
liiga vara ning koolist koju on võimalik tulla vaid Sauga kooli juurde ja seda ainult 
kord tunnis, mistõttu tõenäosus bussist maha jääda on väga suur. 

Sauga  Eametsa 

Linna kooli saada on keeruline, vanema abita pea võimatu! Kahjuks asuvad kõik 
Pärnumaa erakoolid just Pärnu linnas. Ka piirkonna ainuke kutsekool.  Üks 
bussipeatus asub liiga kaugel - Saugas. Täiskasvanu jalutab pea 30min, lapsed 
kauem. Sinna pole turvalist teed ja lähemal asuvasse peatusesse pole samuti 
turvalist teed ja bussid sõidavad harva. 

Sauga  Eametsa Kui lapsel lõppeb kool varem nt 12.00 siis sellel ajal bussi siia ei tule . 
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Sauga  Eametsa 
Koolibuss liigub suht hästi. Aga võiks tihedamani, et lapsed ei peaks koolis niisama 
ootama. 

Sauga  Eametsa 
Laps käib linnas koolis ja peab minema nr 40 bussiga. Viin teda autoga keskusesse 
bussile. Soojemate ilmadega läheb jalgrattaga keskusesse. 

Sauga  Eametsa 

Küla on suur ja tihedalt asustatud. Hommikul sõidab buss linna (nr. 46 Sauga-Nigula 
Tee-lennujaam-Tallinna mnt-bussijaam) küllaltki vara. Selle bussiga liigub linna palju 
koolilapsi. Lapsed jõuavad kooli isegi varem soovitud ajast. Õhtusel ajal võiks olla 
lisaliin või kaks, millega oleks lastel võimalik koju tulla. Praegu tulevad bussid linnast 
täpselt nii, et tundide lõppedes lapsed bussile ei jõua ja järgmine buss tuleb kahe 
tunni pärast. Õnneks saab valmis Saugast tulev kergliiklustee, mida oleme pikka 
aega oodanud. See annab võimaluse ohutuks liiklemiseks jala või jalgrattaga. 
Siiamaani on olnud Allika teel jala või jalgrattaga liiklemine pimedal ja lumerohkel 
ajal päris eluohtlik. 

Sauga  Kiisa 

Ühendus muidu hea, aga 8:30-15:00 ei saa muudmoodi Pärnusse kui ainult jala 
Tammistesse või autoga. Kergliiklusteed ka pole ja seega on see päris ohtlik eriti 
talvel ja pimedal ajal. 

Sauga  Kilksama 
Päevasel ajal ei saa kodust liikuma, pead juba hommikul linna minema ja seal 
niisama olema, kuni õige aeg saabub. 

Sauga  Kilksama 

Hommikul bussiga saab ilusti kooli aga peale kooli jääb väga suur vahe sisse, et koju 
saaks. Lapsed peavad paar tundi ootama. Ja kuna bussiliiklus ei klapi ka trenni 
aegadega siis see tähendabki seda, et minu tööpäevadel kui neid ei saa autoga 
sõidutada siis nad istuvadki hommikust õhtuni linnas kuni trennid läbi ja siis õhtuse 
bussiga koju alles ca 20.50 jõuab Kilksamaale 

Sauga  Kilksama Bussid võiks käia tihedamalt 

Sauga  Kilksama 1 bussitiir võiks olla hilishommikuse ja pealelõunase vahel, Sauga-Kilksama vahel 

Sauga  Kilksama 

Noh, hetkel veel esimese klassi laps saab koolist koju aga kui edaspidi päevad 
pikemaks lähevad, siis pean lapse linna kooli panema, kuna Sindist saab koju ainult 
kl 14.05 bussiga. Hommikul bussiga kooli saamisest ei hakka rääkimagi, esimese 
klassi lapsel ei lase ma kindlasti kuskil Urgel passida, et ta ümber istuks. 

Sauga  Kilksama Päeval käib busse vähe 

Sauga  Kilksama 

Koolibuss hilineb 10-15 minutit ning koolibussi ring on lapse jaoks liiga pikk. 
Kilksama ja Eametsa lastel võiks olla eraldi bussid, et vähendada Kilksama laste 
bussis loksumise aega. 

Sauga  Kilksama 
Linnast Kilksamale võiks päevasel ajal rohkem busse liikuda. Väga tihti juhtub, et 
koolis jääb mõni tund ära ja siis pole lapsel võimalik koju tulla 

Sauga  Kilksama Bussigraafik võiks olla tihedam, iga tunni tagant. 

Sauga  Nurme 
Bussipeatuste asukohad tuleks paremini planeerida ja maantee ületamine on 
üliohtlik 

Sauga  Nurme Bussijuhid ebaviisakad 

Sauga  Pulli Bussiliiklus on liialt harv ning ajad enamasti ei klapi. 

Sauga  Pulli 
Pullis võiks bussiliiklus parem olla, samuti kõnniteed turvaliselt bussipeatusse 
jõudmiseks. Hommikune 39 buss sobib hästi, aga koju tagasi on keerulisem jõuda. 

Sauga  
Sauga 
alevik Tihti hilineb või läheb varem. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Oli probleem, et puudus ootepaviljon Madise peatuses nüüd see tehti sinna kuid 
buss peatub ikkagi lihtsalt tee servas. Miks on see nii? 

Sauga  Tammiste Bussigraafik võiks olla tihedam. 

Sauga  Tammiste Bussid korralikud ja puhtad 

Sauga  Tammiste 

Käib ainult buss nr 18 üks kord tunnis, muud võimalust pole. Tori poole  ja 
Tammiste algkooli poole ei lähe midagi. 7b buss liigub hommikul ja lõuna ajal, aga 
seda meie peres ei kasutada. 
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Sauga  Tammiste Üks liin veel puudu, mis täidaks vahemiku aja kahe bussi vahel. 

Sauga  Tammiste Hommikused ja peale kooli lõppu bussid väikesed ja üle koormatud 

Sauga  Tammiste 
Buss jõuab kooli juurde selliseks ajaks, et laps peab tundi hilinema. St et ma pean 
teda hommikuti autoga kooli sõidutama. Ainult koolist koju saab bussiga. 

Sauga  Tammiste Kõik hästi 

Sauga  Tammiste 
Bussipeatusest jalgsi koju umbes kilomeeter, kergliiklustee puudub. Talvel pimeda 
ja libedaga äärmiselt ohtlik. 

Sauga  Tammiste 
Veskikaare tänavalt hommikul Tammiste kooli algklassi laps sõita ei saa, peab viima 
silla juurde. Koju tagasi saab 2 linnaliini bussiga. Hea seegi. 

Sauga  Tammiste Lisada oleks vaja hilisemad bussiringid linnast koju. 

Sauga  Tammiste Sama 

Sauga  Tammiste Võiks käia rohkem busse, et ei peaks liiga vara minema kooli. 

Sauga  Tammiste Tammiste koolist võiks buss tuua lapsi ka aiandisse tagasi 

Sauga  Tammiste Bussiaegade tõttu peab 1.klassi laps sõitma koju kahe bussiga suure linnatiiruga. 

Sauga  Tammiste 
Lastele pandi küll nr 22 buss lisaks, aga võiks 1 buss veel olla. Ja bussid võiksidki iga 
20 minuti tagant linna poole minna. 

Sauga  Tammiste Kesklinna võiks buss jõuda 5-10 min enne täistundi ja pooltundi. 

Sauga  Tammiste Tunnis võiks Jaama tänavale vähemalt 2 bussi käia 

Sauga  Tammiste Nr 13 võiks käia lasteaiani 

Sauga  Tammiste Bussid hilinevad, bussigraafik ei vasta soovitule. 

Sauga  Tammiste Ülekäigurajad puuduvad!!!! 

Sauga  Tammiste 

Laps saab kooli nr 13. Aga lasteaia juurest see nr ei sõida! Nr 16 peab ta sõitma 
Tallinna mnt ja sealt ümber istuma. Kuigi on buss mis sõidab. Sellepärast peab last 
kooli viima autoga. Koolist tuleb koju bussiga ja peab väikese poe juurest jala 
lasteaiani tulema. Peab ületama maanteed millel ei ole ülekäigurada!!! 
Tammistesse, aga mingil põhjusel paar peatust on probleem lasteaiani sõita, et selle 
koha lapsed saaksid ka kooli turvaliselt sõita??? 

Sauga  Tammiste 
Laps käib Mai koolis ,kui lapsel vaja teiseks tunniks kooli ,siis ta bussiga ei saa 
minna. Samuti kui tunnid lõppevad nt kell 12:00 siis ta bussiga ei saa koju 

Sauga  Tammiste Buss nr 13 võiks sõita lasteaiani. 

Sauga  Tammiste 

Sügisel alustab kooliteed väiksem laps Tammiste algkoolis. Suur probleem on 
koolist koju tulemisel, kus ta peab ületama tiheda liiklusega Rakvere mnt. Oleks 
palju abi, kui bussid nr 16 ja 22 keeraksid ka lasteaia poolt tulles Tammiste aiandi 
peatusesse. 

Sindi linn   Paide mnt  mööda võiks bussiliiklus tihedam olla. 

Sindi linn   Üldiselt on bussid peatustes õigeaegselt. Aegajalt esineb hilinemist. 

Sindi linn   Bussis käivad piisava tihedusega. 

Sindi linn   
Sindi ja Pärnu vaheline bussiühendus on väga hea. Laps saab koolist koju  
iseseisvalt. 

Sindi linn   Piisava intervalliga 

Sindi linn   Bussiliiklus on hästi korraldatud 

Sindi linn   
Bussis on aegajalt inimesi, kes häirivad lapsi eriti õhtusel ajal laps kardab bussiga 
sõita. 

Sindi linn   See nr 40 buss on nuhtlus ! 

Sindi linn   On olukordi ,kui buss jääb tulemata. 

Sindi linn   
eelistaksin bussile astuda Paide mnt äärsest bussipeatusest, sest Pärnu mnt --äärne 
bussipeatus jääb kaugemale. Nr 38, aga ei käi igas tunnis. 

Sindi linn   

Linnuriigi bussipeatuse juures puudub ülekäigurada, teed ületades on see pigem 
ohuks ja mureks, sest kõik ei pea kinni ka kiiruspiirangust (70 km/h). Seega igal 
võimalusel liigume töölt autoga lastele kooli vastu, et nad ohutult koju viia. 



63 
 

Sindi linn   Bussid seest mustad ja teatud kellaaegadel ülerahvastatud 

Sindi linn   Vahest bussid ei peatu peatuses. Kui on ainult laps seal 
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Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. 

Ütlesite, et Teie lapsed (või Sina ise) kasutavad ühistransporti huviringides 
käimiseks. Hinnake oma rahulolu ja soovi korral põhjendage seda. 

Are   Võlla Huviringid ja -tegevused lõppevad hilja ja enam ühistranspordiga Arest edasi ei saa. 

Are   Võlla bussiliiklus võiks olla suurem 

Tori  Jõesuu 
Huviringi õpetajad sätivad tunniplaani meie bussivõimaluste järgi. Vastasel korral 
laps huviringis käia ei saaks. 

Tori  Muraka 
Linnast huviringi ja ringist koju saab bussiga Õhtul viimane buss Pärnusse ja tagasi 
võiks väljuda hiljem 

Tori  Oore 
Kuna bussiga peab Sindis ümber istuma, siis lastel tülikas, eelistavad võimalusel, kui 
saan autoga viia. Järgi tuleb autoga minna, sest tagasitulek võtaks väga palju aega. 

Tori  Taali Viimane buss võiks hiljem tulla Torist 

Tori  Urumarja 
Trenni liiguvad ühistranspordiga, koju toon enamasti autoga, et nad ei peaks 
pimedas ebasoodsates tingimustes kõndima. 

Tori  Võlli Kellaajad ei sobi alati kokku huvihariduse tunniplaanidega 

Sauga  Eametsa Sama mis eelmises 

Sauga  Eametsa Nigula teel võiks olla parem bussiliiklus linna sõitmiseks 

Sauga  Eametsa Bussiliiklus Eametsas võiks tihedam olla . 

Sauga  Eametsa 

Eametsas ei käi praktiliselt üldse (mõni üksik kord päeva jooksul) busse ja ka Sauga 
kooli juurest on teatud kellaaegadel võimatu linna või tagasi saada, seega jõuab 
laps kas, liiga vara linna ja peab kuskil aega viitma või peab tunde ootama, et koju 
saada. 

Sauga  Eametsa 

Tore on see, et buss nr 40 üleüldse koolini sõidab, aga arvestades, et lapsed 
kasutavad bussi huviringides käimiseks, siis võiks see koolini sõita igakord kui Sauga 
poole tuleb, mitte ainult teatud aegadel. Buss nr 46 olemasolu on ka kiiduväärt, aga 
selle liikumissagedus on vägagi kehvake ja kuna selle marsruut on &quot; tunne 
Eestimaad&quot;, siis kahjuks eelistab laps nr 40 sõitmist. 

Sauga  Eametsa Kellaajad on väga kehvad 

Sauga  Eametsa Kella kahe paiku Sauga kooli juurest alevikku sõit 

Sauga  Eametsa 

Buss käib Eametsa harva ja ka neil vähestel kordadel liinigraafikud ei klapi üldse. 
Pigem saab praeguste aegadega napilt tööle ja koju aga koolilaste huviringideks 
need ei sobi. 

Sauga  Eametsa 
See buss, mis meie lähedalt liigub, see käib nii harva.. tuleb minna Sauga kooli 
juurde bussijaama. 

Sauga  Eametsa 
Bussipeatus 2 km kaugusel, hetkel veel olematu kergliiklustee, alevikus võiks olla 
bussipeatuse juures rataste hoiustamise koht 

Sauga  Eametsa 
Koolibuss on väga suur abiline, kõik muu vajaks üha kasvava elanikkonna ja 
planeeringuid arvesse võttes võimalikult kiiret lahendust. 

Sauga  Eametsa 

Õhtusel ajal võiks Saugast mööda Nigula teed mingitel aegadel buss käia, et näiteks 
õhtusest linna trennist tulles saaks laps ise koju. Hetkel peab ikka Saugasse vastu 
minema 

Sauga  Eametsa 
Kui trenn peaks veel mujal olema kui põhi bussi liinide lähedal, siis transporti üldse 
ei eksisteerigi! 

Sauga  Eametsa 

Bussiliiklus on liiga harv! Hetkel ei kasuta nii palju ühistransporti, kuna lihtsalt need 
harvad kellaajad tihti ei sobi! Eelkõige võiks tiheneda bussiliiklus mööda Nigula teed 
Saugasse ja linna. Ja õhtuti ka linnast Eametsa poole. Kella 18, 19, 20 ajal ikka mitu 
korda tunni jooksul oleks suureks abiks. Näiteks iga poole tunni tagant.  Ja 
linnapoole alates siis kella 14, 15 ja 16 ajal, et lapsed … 
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Sauga  Eametsa 
Saugast nr. 40 saab linna kenasti. Nigula Teed mööda sõitvad bussiajad ei sobi 
trenni minemisega. 

Sauga  Kilksama Laupäeviti ei käi osasid busse, mida oleks vaja trennis käimiseks. 

Sauga  Kilksama Kahjuks ei klapi ajad üldse. 2x tunnis võiks buss käia siis oleks okei. 

Sauga  Kilksama Käiksime rohkem bussiga kui ühendus linnaga oleks parem 

Sauga  Kilksama Bussid võiks käia tihedamalt 

Sauga  Kilksama 
Huviringi on võimalik bussiga minna, aga selleks, et linnast koju saada bussiga tuleb 
peale trenni 1,5 tundi oodata. 

Sauga  Kilksama 
Kuna bussiliiklus on väga harv ja laps ühest bussist maha jääb, siis järgmine läheb 
juba liiga hilja. Päeval võiks bussiliiklus tihedam olla. 

Sauga  Nurme Sama jutt 

Sauga  Nurme 
Buss (nr 40) sõidab ilusti läbi terve linna ja see võimaldab ligipääsu erinevatesse 
linna otstesse. 

Sauga  Nurme 
Õhtul ei ole võimalik peale trenni koju saada, sest ei jõua (kell 20.05) viimase bussi 
peale 

Sauga  Pulli 

Üks laps käib Pärnus trennis Vana-Sauga piirkonnas, sealt on keeruline Pullisse 
saada. 13 bussiga saab Tammistesse ja seal ootab kuni ma ta töölt tulles saan peale 
võtta. Teine variant on tal 2 bussiga tulla Sindi kaudu. 

Sauga  Tammiste Ainult hädaolukorras kasutame 

Sauga  Tammiste 
Õhtuti käib ainult nr 16 buss, 1xtunnis. Peale trenni peab väga pikalt õues bussi 
ootama 

Sauga  Tammiste 

Võiks käia mingi buss või arendada mingit ühendust Tammiste keskuse poole.  
Kasvõi jalgtee Coopi juurde, et lapsed saaks turvaliselt ise käia koolis  poes. 
Arendatakse kogukonnakeskust, aga Jaama tänavalt ilma oma autota sinna ei 
pääse. 

Sauga  Tammiste 

Ühistransporti kasutavad lapsed trennis käimiseks pigem kevadel ja suvel kui on 
valge. Talvisel ajal ei julge lapsi saata bussile, sest külateel on autosid palju, suured 
lumevallid  ja lastel ei ole teel turvaline kõndida. 

Sauga  Tammiste Bussiliin 22 võiks liikuda ka hilisemal ajal ja suvevaheajal 

Sauga  Tammiste Tallinna maanteelt on raskusi Tammistesse bussiga saamiseks. 

Sauga  Tammiste Võiks 1 buss rohkem olla mis Tammistesse liigub. 

Sauga  Tammiste Kesklinna võiks buss jõuda 5-10 min enne täistundi ja pooltundi. 

Sauga  Tammiste 
Sama, mis eelmine, bussiliiklus võiks tihedam olla. Vähemalt 2 bussi tunnis ca poole 
tunniste vahedega 

Sauga  Tammiste Ülekäigurajad puuduvad, et bussi peale minna 

Sauga  Tammiste 
Huviringi sõitmiseks on väga hea, sest huvikool on kesklinnas ja sinna saab nr 16 
bussijaamani. 

Sauga  Tammiste Mai suunas bussid ei käi ja see on väga suur probleem 

Sauga  Tammiste Buss nr 13 võiks sõita lasteaiani 

Sauga  Tammiste 
Buss nr 13 võiks käia kauem, kasvõi tund aegagi (nt kell 20:27 viimane väljumine 
Tammiste aiandist). 

Sindi linn   Vt. Eelmist kommentaari 

Sindi linn   Nr 38 võiks tööpäevadel käigus olla  ka 13.46 Tammeojalt. 

Sindi linn   
Buss väljub õnneks iga 20 min tagant ja sobitub väga hästi koolitundide lõppemise 
ajaga 

Sindi linn   
Sindi ja Pärnu vaheline bussiühendus on väga hea. Laps saab teises Pärnu otsas 
olevasse trenni  iseseisvalt. 

Sindi linn   Midagi pole kõik on pensionäridele mõeldud aga need surevad ju kohe ära. 

Sindi linn   Peatus on kodust kaugel 
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Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. 

Ütlesite, et Teie lapsed (või Sina ise) kasutavad harva või ei kasuta üldse 
ühistransporti koolis käimiseks. Miks? 

Are   Are alevik Kool asub 2 km kaugusel, käivad jala. 

Are   Are alevik Kool asub u 1 km eemal, seega saab minna jalgsi 

Are   Are alevik Käib ise jala kooli 

Are   Eavere Pole lapsi, ise autoga 

Are   Pärivere Kool asub ligidal 

Are   Pärivere Saan jalgrattaga käidud koolis aga talvel viiakse autoga kooli. 

Tori  Jõesuu Ei käi koolis / ei ole lapsi 

Tori  Oore Lastele tuleb järgi koolibuss. 

Tori  Oore Kasutavad koolibussi. 

Tori  Randivälja 
Sest kooli tee on vähem kui 2 km pikk. Sinna saab minna kas hommikul vanemaga 
või soojal ajal jalgrattaga või jalgsi. 

Tori  Selja Käin koolis vaid korra kuus. 

Tori  Tori alevik Elukoht on kooli lähedal. 

Tori  Tori alevik Lapsed saavad jala minna 

Tori  Tori alevik POLE LAPSI. 

Tori  Tori alevik Kooli läheb jala 

Tori  Tori alevik Läheb kooli jala. 

Tori  Tori alevik Jalgrattaga saab käia 

Tori  Urumarja 
Tee bussipeatuse ja kodu vahel on ebaturvaline.  Ja bussiajad ei sobi kooli tundide 
algusega 

Sauga  Eametsa Kool lähedal, käib jalgsi. 

Sauga  Eametsa Saaks jala kui teed oleks lastele sobivad. 

Sauga  Eametsa Laps läheb kooli jalgsi või rattaga. 

Sauga  Kilksama Koolibuss 

Sauga  Kilksama 
Hommikused bussid sõidavad 45 minutit linna, selleks peab lapsed liiga vara üles 
ajama ja siis laskma neil bussis edasi magada. 

Sauga  Kilksama 
Laps käib esimeses klassis ning ma ei ole valmis teda iseseisvalt bussiga liiklema 
lasta, lisaks ei sobi bussiajad ja sõit võtab liiga kaua aega. 

Sauga  Kilksama 
Samuti ei liigu nii tihti busse Sindi ja Kilksama vahel kui võiks, nii et ei peaks lapsi 
kell 6 äratama 

Sauga  Kilksama Koolibuss 

Sauga  Nurme Laps läheb jala või rattaga kooli. 

Sauga  Nurme Elame kooli lähedal, saab käia jala või jalgrattaga. 

Sauga  Pulli Samuti auto on olemas aga kui auto ei tööta siis liigume ühistranspordiga. 

Sauga  
Sauga 
alevik Laps ei käi veel koolis, kuid järgmisel aastal juba on vajadus bussiga sõitmiseks. 

Sauga  Tammiste 
Kuna töötan linnas, siis ei näe põhjust, miks mina sõidan autoga ja samal ajal laps 
bussiga. Kui autot peres poleks, siis sõidaks kindlasti ka bussiga. 

Sauga  Tammiste Isa läheb samal ajal tööle ja saab autoga viia . 

Sauga  Tammiste Lisaks aegade mitte sobivusele on see teekond eluohtlik! 

Sindi linn   Ei oma autot. 

Sindi linn   Kool on ligidal 

Sindi linn   Elame kooli lähedal ja läheb kooli jala 

Sindi linn   Elame koolile piisavalt lähedal, et väike jalutuskäik teha! 
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Sindi linn   Kool on kodule lähedal. 

Sindi linn   Elame kooli lähedal 

Sindi linn   Võimalusel liigub laps ise, kas jalgsi või tõukerattaga kooli ja tagasi 

Sindi linn   Ei käi koolis 

Sindi linn   Kodust koolini ühistransport ei käi 

Sindi linn   Pole enam kooliealine. Lapsed alaliselt Sindis ei ela. 

Sindi linn   Käib sama linna koolis. 

Sindi linn   Ei vaja kooli minemiseks ühistransporti. 

Sindi linn   Bussipeatus meie kodust asub kaugel. Väga keeruline lapsele. Pigem viin autoga. 

Sindi linn   Elab suht kooli lähedal ja laps saab kooli minna jala. 

Sindi linn   Ei käi koolis 

Sindi linn   Kool on lähedal ja saab jala sinna 
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Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. 

Ütlesite, et Teie lapsed (või Sina ise) kasutavad harva või ei kasuta üldse 
ühistransporti huviringides käimiseks. Miks? 

Are   Lepplaane 
Ühistransport ei käi kodu ja Are vahel ning vald ei näe võimalust valla transpordiks. 
Põhjendus - külas elab vähe lapsi. Ma ei looda enam valla abile. 

Are   Lepplaane 
Vallaametnikud ei olnud nõus bussi näitama läbi Lepplaane, et lapsed saaksid 
huviringi jääda. Vastavasisulised läbirääkimised jooksid liiva. 

Are   Pärivere Ringid kõik siin samas, millest osa võtab 

Are   Suigu Lapsed tulevad õhtuse lasteaia bussiga koju. 

Are   Suigu Buss ei liigu sellel ajal. 

Are   Võlla Lähevad peale kooli huvikeskusesse ringidesse ja sinna lähen järgi autoga. 

Tori  Oore 
Linnas huviringides käime, see on ühildatud ka poes käimisega -s eega käime oma 
autoga. Muud huviringid kõik koolis ja lasteaias, kuhu pole transporti vaja. 

Tori  Selja Kasutan autot 

Tori  Taali Bussiajad ei klapi 

Tori  Tori alevik POLE LAPSI. 

Tori  Tori alevik 
Kuna huviringe kohapeal ei ole, peaks jah bussiga linna huviringidesse käima, 
kahjuks laps puudega ja ei saa üksi bussiga liiklemisega hakkama 

Sauga  Eametsa Meie juurest, Niitjõe peatusest, saab Pärnu poole vist ainult korra päevas. 

Sauga  Eametsa 

1. Kui kasutaks ühistransporti kuluks tal koju jõudmiseks üle tunni aja, kuna Madise 
peatusest koduni on vahemaa 2,5km.   2. Trennid on õhtuti ja talvel on ohtlik 
pimedas kõndida. 

Sauga  Eametsa 2 aega ei saagi sobida… valikut polegi või siis infot pole 

Sauga  Eametsa 
Kuna bussiliiklus on väga hõre, siis ei ole võimalik bussiga huviringides käia. 
Kohalejõudmine võtaks aega 1,5h, mis ei ole sugugi mõistlik. 

Sauga  Kilksama Sõit kestab liiga kaua ning vahel peab linnas liiga kaua ootama. 

Sauga  Kilksama 

Sobival kellaajal buss ei käi, linna huvikoolidesse panna ei saa. Võibolla tulevikus, 
kui laps vanem on. Laps ei saa ka Sindi gümnaasiumi trennidest osa võtta, sest 
hiljem ei saa lihtsalt koju ???? 

Sauga  Pulli 

Treeningud toimuvad Pärnus linnas, laps jõuab niigi hilja koju koolist. Peab pikalt 
kõndima veel ühistranspordi pealt, et koju jõuda. Hetkel peab kasutama isiklikku 
transporti, et jõuda õigeks ajaks trenni. Pimedatel õhtutel eelistan loomulikult ise 
lapsele nii hilja järgi minna. 

Sauga  Pulli 

Lähim buss on nr 39 ja selle liiklemine on liiga harv. Nr 40 bussini tuleb pikem maa 
jalutada, kuid kui lastel on vaja liikuda päevas mitme huvitegevuse vahel, siis paraku 
on ainuke võimalus neid pidevalt autoga ühest kohast teise transportida. 
Bussiaegadest lähtuvalt poleks võimalik mitmes huviringis samal päeval võimalik 
osaleda. 

Sauga  
Sauga 
alevik Viin last autoga, ei julge veel bussiga saata teda üksinda sõitma. 

Sauga  Tammiste Huviringi peaks sõitma mitme bussiga. 

Sauga  Tammiste Buss ei jõua kesklinna sobilikul ajal 

Sauga  Tammiste Lisaks aegade mitte sobivusele on see teekond eluohtlik! 

Sauga  Tammiste Ühistranspordi aegade tõttu olime sunnitud huviringist hetkel loobuma. 

Sauga  Tammiste Sinna ei sõida buss kuhu tarvis minna 

Sindi linn   
Vanem laps käib linnas koolis ja läheb huviringi koolist, noorema lapse huviring on 
Sindis. 
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Sindi linn   

Ei olnud võimalik lisada kommentaari enda tööl käimise kohta. Lisan selle siia: 
bussiliiklus on vilets, bussid sõidavad aeglaselt, on katkised, linnas ümberistumised 
ei sobi ajaliselt, haiglasse ei vii otsesõite sobivatel aegadel. Nr 39 väljub ebasobiva 
koha pealt. 

Sindi linn   Huviringid on kõik Sindis, pole vaja kuskile bussiga liikuda! 

Sindi linn   
Viime ise autoga, bussipeatusest liikumist ei pea piisavalt ohutuks, eriti pimedal ja 
libedal ajal. 
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Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. Soovi korral täpsustage, mis Teid tervishoiuteenuste kättesaadavuse puhul häirib 

Are   Are alevik Perearsti vastuvõtt Pärnus 

Are   Are alevik Kohapeal ei ole apteeki. 

Are   Are alevik Apteek võiks lähemal olla. 

Are   Are alevik 
Apteek puudub täielikult, kasutan ravimeid aga pean selleks planeerima Pärnusse 
mineku. 

Are   Are alevik Ares pole küll ühtegi apteeki terve igaviku keegi näinud. 

Are   Are alevik Perearst on 10 km. kaugusel 

Are   Lepplaane Bussiühenduse vähesus 

Are   Murru Apteek on lähim Toris, kuhu ühistranspordi juurdepääs puudub 

Are   Murru Ei häiri miski,  sest pole kindlustust. 

Are   Murru Otseselt ei häiri, sest igas maakohas ei saagi olla apteeke. Olen sellega arvestanud. 

Are   Murru Asub üsna kaugel. 

Are   Niidu 

Perearstile peab minema ka siis kui on mingi viirushaigus/palavik/nõrkus - see ei ole 
õige teiste patsientide ohutuse kohapealt. Muidu ei ole võimalik saada 
retseptiravimit - arst peab n.ö "üle vaatama ja veenduma". Väga keeruline on 
panna 83-aastane gripihaige ema, kes on jõuetu ja nõrk, autosse ja sõidutada 10 km 
kaugusele perearstikeskusesse. 

Are   Niidu Perearst on Pärnus või Jaagupis. Pole lähedal. 

Are   Parisselja Apteek asub Pärnus, kuid sellega rahul. 

Are   Suigu Perearsti kättesaadavus 

Are   Suigu 

Perearst on linnas, see on kaugel ja alati ei saa kätte tel teel kui vaja. Lähim apteek 
on Tootsis ja seal on uimane ja ebaviisakas apteeker, kellel ei ole kas rohtu või on 
ära visanud sest on säilivus läbi saanud, eelistan tori apteeki aga nädalavahetuseti 
on siit mõlemast raske vajaminevaid asju saada sest on kinni, üldiselt kui vaja ette 
osta teadlikult siis seda teen linnas. 

Are   Suigu 

Lähim apteek, kuhu ühistranspordiga pääseb asub Pärnus ja perearsti juurde ei 
pääse üldse ühistranspordiga. (Pääseb ainult ümberistumisega ja tagasi peab 
sõitma üle Pärnu). 

Are   Suigu Perearst on Pärnus, suht kauge. 

Are   Tabria Perearst on Pärnus ja lähim apteek Tootsis. See on harva lahti. 

Are   Võlla Asuvad kaugel 

Are   Võlla Perearst on Pärnu linnas, mugavam käia kui sõita Pärnu-Jaagupisse. 

Are   Võlla 
Perearst on Pärnus, meie piirkonnas pole, apteegis käime samuti Pärnus. Lähedal ei 
ole. Aga sellest ei ole midagi. Kasutame neid teenuseid veel harva. 

Tori  Jõesuu Ei kasuta kohalikku tervishoiuteenust. 

Tori  Kuiaru Liiklus ühistranspordiga on 0, jala ikka ei lähe 

Tori  Kõrsa Pikad järjekorrad 

Tori  Kõrsa Sindi Apteegi lahtioleku ajad on lühilesed. 

Tori  Levi 
Minu perearst on Sindis ja tal on väga palju patsiente nimistus, seega väga pikad 
järjekorrad. 

Tori  Mannare Perearst on linnas , kuna käin seal tööl, siis kasutan teenuseid linnas 

Tori  Muraka Tervishoiteenuste? 
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Tori  Randivälja 

Perearsti teenuse kui sellisega pigem rahul aga kui autot ei oma siis füüsiliselt 
perearsti juurde pääseda on keeruline, sest ühistranspordiga ei pääse Toris hästi 
ligi. Eriti kui on liikumisvõime piirang või kui on tervis pigem ei kannata rooli 
istumist, siis peab kas riskima ja sõitma või leidma kellegi, kes sõidab, et pääseda 
arstile ja analüüsidele. Praegune perearst on näinud vaeva, et nt lihtsamaid 
vereproove saaks kohapeal teha aga kui röntgenit näiteks vaja või keerulisemaid 
analüüse peab linna sõitma. 

Tori  Rätsepa 
Tee bussipeatusesse on suhteliselt turvaline, sest seda kasutab vähe sõidukeid. Kuid 
tee on nii mudane, et jalgsi seda ikkagi ette ei võta 

Tori  Rätsepa Ühistranspordi peatusesse viiv tee on märjal ajal mudane ning kuival ajal tolmab 

Tori  Selja Linna perearst 

Tori  Selja 
Kui eelmine perearst (***) ära läks ei ole see uus arst võimeline ei telefonile 
vastama ega ka reaalselt vastu võtma! 

Tori  Selja Pikad järjekorrad eriarstide vastuvõtule! 

Tori  Taali Proovide tegemise võimalus ainult Pärnus. 

Tori  Taali Tori apteek on pigem suletud kui avatud 

Tori  Tori alevik 

Ei saa tihti telefoni teel kätte, olen korduvalt pidanud küsima kas saatekiri on ikka 
vormistatud. Lubatakse et tehakse kohe ära ja kui helistan järgmisel päeval Pärnu 
haigla registratuuri et eriala arstile aeg kirja panna, öeldakse et teil pole saatekirja . 

Tori  Tori alevik 
8-17 tööl käivale inimesele on nii perearst kui apteek sageli kättesaamatu. eriti 
apteek võiks olla kauem avatud, kui mitte Toris siis nt Sindis. 

Tori  Tori alevik 

Arstiga ühenduse saamine telefonitsi on raske, vastab keegi teine (ei saa aru kas 
õde või assistent) ja edaspidi üks ei tea, mida teisega räägiti. Aga ehk tuleb ka 
sellega harjuda, et süsteem muutub. 

Tori  Tori alevik Apteeki Sauga alevikus pole, lähim on Selveris. 

Tori  Tori alevik 
Arsti juurde pääseb vaid väga pika järjekorra alusel, digiretsept jõuab apteeki 
hobusega mitte muul moel st.nädalaid 

Tori  Tori alevik 

Mul on ühe korra olnud vaja kasutada Tori apteeki. Olin palavikuga kõhugripis, 
täpsustama ei hakka sümptomeid, võite ise aimata. Vinnasin end kuidagiviisi kohale 
ja apteek oli keset päeva suletud. Põhjust ei mäleta, aga võis olla puhkusega 
seoses? Sõitsin seejärel linna apteeki, arvan, et väikese promilliga juht roolis on 
ohutum, kui haige inimene. Perearstile saatsin sooviavalduse, et tahaks tema 
nimekirja saada. Isegi vastust pole tulnud. Isegi mitte eitavat. Seega sellise 
suhtumise juures ei ole üldse kindel, kas enam … 

Tori  Tori alevik Pean käima ühistranspordiga ja bussiajad kunagi ei sobi tagasi tulekuks 

Tori  Urumarja 
Apteek ei ole avatud laupäeva õhtul ja pühapäeval. Peremeditsiini teenuseid 
kasutan Pärnu linnas. 

Tori  Urumarja Arstide ebakompetentsus teatud olukordades. 

Sauga  Eametsa Ei ole ühtegi apteeki Sauga Konsumis. 

Sauga  Eametsa Kasutan linna teenuseid 

Sauga  Eametsa Apteek on linnas, võiks olla ka Sauga alevikus. 

Sauga  Eametsa Pikad ootejärjekorrad 

Sauga  Eametsa 
Perearsti ma ei näegi, saan suhelda ainult õega. Bussiga otse perearsti keskusesse ei 
saa. 

Sauga  Eametsa 

Apteegid on autosõidu kaugusel. Et oleks väga hea, siis võiks vast jalutuskäigu 
kaugusel olla. Perearst on meil Pärnu linnas ja see ilmselt ei ole Tori valla statistikale 
oluline? 

Sauga  Eametsa 
Lähim apteek Maksimarket, bussiga sinna minna ei saaks. Peab minema autoga. 
Võiks sinna poole bussiliiklust olla rohkem. 

Sauga  Eametsa Perearsti tabamine telefoni teel võimatu. 

Sauga  Eametsa Transport on puudu, hommikul buss sõidab linna ja õhtul alles tagasi. 
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Sauga  Eametsa Häirib, et pole apteeki Saugas. 

Sauga  Eametsa 
Kasutan tervishoiuteenuseid Pärnus ega pea vajalikuks, et nt Sauga alevikus oleks 
vastav teenus olemas. 

Sauga  Eametsa Perearst on linnas, kuhu ühistransport ei käi otse. 

Sauga  Eametsa Saugas ei ole perearsti ega apteeki. 

Sauga  Eametsa Bussiliiklus olematu, Eametsas ega Saugas pole apteeki jne.. 

Sauga  Eametsa 

Perearsti telefoni teel ei saa iial kätte. Apteek ok, sest oman autot. Kui vesi oli ära  
siis Sindi veest abi ei saanud, infot ei omatud ehk tulevikus mõttetu helistada  
Jäätmekäitlus ok, kui ise tellid, maksad. 

Sauga  Eametsa Tori vallas ei olegi seda, peame Pärnu käima arstil ja apteegis. 

Sauga  Eametsa 
Saugas ei ole perearstikeskust kui sellist. Arstile saamiseks peab ise kohale minema 
(Tallina maanteele) arst kodus ei käi 

Sauga  Eametsa 
Saugas puudub apteek, mis on väga suur miinus! Sauga COOPis on tühje 
rendipindu, kuhu saaks apteegi 

Sauga  Eametsa 

Loomulikult tuleb igasuguste tervislike küsimustega minna Pärnu linna. Haiglasse ei 
lähe siit piirkonnast mitte ühtegi otse bussi! Näiteks alaealised omal käel 
nõustamiskabineti, günekoloogi juurde ei saagi. Noortel võib päris ahistav tunne 
olla. 

Sauga  Eametsa Järjekorrad ( pärnu) 

Sauga  Kiisa Puuduv bussiühendus 8.30 kuni 14.00ni 

Sauga  Kiisa Teenuseid kasutan Pärnu linnas. 

Sauga  Kilksama Apteek võiks olla lähemal 

Sauga  Kilksama Selleks peab linna minema, Kilksamal pole isegi poodi 

Sauga  Kilksama Minu perearst pole Tori vallas 

Sauga  Kilksama Lähim apteek on Ülejõe Selver alles. 

Sauga  Kilksama 
Perearst asub Sindis. Alati pean haige lapse kohale vedama ja solgutama teda. Aga 
eks lähemal ka võimalust pole, mis siis ikka 

Sauga  Kilksama Pole olemas 

Sauga  Kilksama Apteegis ja perearstil käin Pärnu linnas. 

Sauga  Kilksama Mul perearst Pärnus. Ja Kilksamal ega Saugas pole apteeki. 

Sauga  Kilksama Sauga piirkonnas puudub apteek. 

Sauga  Nurme 
Saugas puudub üldse perearst. Hea meelega käiks koduvallas perearsti juures, 
hetkel sõidan selleks Mai perearstikeskusesse. 

Sauga  Nurme Arst on linnas, samas haigla on piisavalt lähedal kui erakorralist abi vaja on. 

Sauga  Pulli Tervisekindlustus puudub, ei kasuta tervishoiuteenuseid. 

Sauga  Pulli Apteegi lahtioleku ajad ei ole sobivad. 

Sauga  Pulli Apteek võiks olla veidi kauem avatud. 

Sauga  Räägu 
Kui vaja apteeki minna, siis lähim Pärnus ja Sindis. Arst Paikusel. Seega ilma autota 
hakkama ei saaks. 

Sauga  Räägu Perearstide süsteem peale vana arsti pensionile minekut on ajuvaba ja haiget tegev. 

Sauga  Rütavere 
Apteek on täiskohaga töötavale inimesele kättesaamatu ja avatud nii kuidas jumal 
juhatab. 

Sauga  
Sauga 
alevik Perearst asub haiglas ja sinna saamiseks on vaja 2 bussi aegu klapitada 

Sauga  
Sauga 
alevik Mõlemad teenused on siiski Pärnu linnas. 

Sauga  
Sauga 
alevik Sauga Coopis võiks olla apteek. 
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Sauga  
Sauga 
alevik 

Kõige rohkem häirib see, et Perearstikeskusesse peab nüüd kahe bussiga sõitma. 
Vahest tuleb nr.40 buss minuti või isegi kahe võrra Madisest hiljem, siis oleme 
Tallinna mnt. peatusest nr.14 bussist maha jäänud. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Apteeki läheb vaja harva, see on 3 km kaugusel. Perearst on linnas, enamasti 
keeruline telefonitsi tabada just siis kui teda vaja peaks minema. 

Sauga  
Sauga 
alevik Ongi väga raske kätte saada perearsti 

Sauga  
Sauga 
alevik Saugas ei ole apteeki. Perearst Pärnu linnas kuna seal lähemal. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Reaalselt ei saa kätte ei perearsti õde ega perearsti ennast. Järjekorrad väga pikad. 
Perearst asub Pärnu linnas. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Perearsti kättesaadavus populaarsetel haigusperioodidel või abi saamine väljaspool 
arsti tööaega/nädalavahetusel. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Apteek selles piirkonnas puudub, mis peaks olema, kuna vajadus selle järele on 
suur, sest siin on palju peresid lastega ja igaks elujuhtumiks peaks see olema kiiresti 
kättesaadav. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Tegelikult pole väga hullu, lähim apteek asub Ülejõe Selveris. Perearst on enda 
valitud ja seetõttu asub Mais. 

Sauga  
Sauga 
alevik Apteek puudub 

Sauga  Tammiste 
Tammiste piirkonnas antud teenused puuduvad. Tuleb linnas olevaid teenuseid 
pakkuda. 

Sauga  Tammiste 
Pole kohalikku Tammiste perearsti ja apteeki siin kah ühtegi pole. Samas on 
mõlemad piisavalt lähedal. 

Sauga  Tammiste Minu isiklik perearst ei ole Tori vallas. 

Sauga  Tammiste 
Perearstide ülekoormus. Kui on vaja kätte saada, siis pead terve päeva või mitu 
päeva järjest helistama, et liinile saada. 

Sauga  Tammiste 
Tammiste piirkonnas perearst puudub ja kasutan Pärnu linnas olevat perearsti keda 
on häda korral pea võimatu kätte saada 

Sauga  Tammiste 
Pärnu Ristiku Perearstikeskus on 3 km kaugusel, palju lähemal kui Tori või Sindi 
omad. Jaama tänav on Pärnuga rohkem seotud kui Tori vallaga. 

Sauga  Tammiste Tammistes puudub apteek 

Sauga  Tammiste Arst on linnas ja apteeki meil pole. 

Sauga  Tammiste Apteeki ei ole. Võiks olla käsimüügiravimite lett poes. 

Sauga  Tammiste 

Lastega perena tekib tihti vajadus apteegi järele tihti siis kui see juba suletud on. 
Seega Pärnus võiks olla üks 24/7 apteek. Perearstidega on nii nagu meil kõigil, kätte 
ei saa. 

Sauga  Tammiste Kõik Pärnus 

Sauga  Tammiste Puudub igasugune tervishoiuteenuse pakkumine, ah apteek 

Sauga  Tammiste 

Pärnus puudub üleüldse 24/7 apteek. Kuna peres on väikelapsed siis on juhtunud 
korduvalt, et laps haigestub nädalavahetusel või õhtusel ajal kus apteegid on kinni. 
Selleks et üldse mingit abi saada on vaja EMO-sse pöörduda. See aga ei ole 
jätkusuutlik väikelastega peredele. Kui lapsel lööb välja kõrvapõletik ja EMO-st 
kirjutatakse välja antibiootikum, siis kui on õhtune aeg siis enne järgmise päeva 
hommikut laps ravi peale ei saa. Veel hullem kui see juhtub mõne riigipüha eel. Ja 
selliseid juhuseid on. 

Sauga  Tammiste Võimalik on saada vaid pereõe vastuvõtule ja sealt edasi kahjuks vaid EMO 

Sauga  Tammiste Tammistes ei ole apteeki. 

Sauga  Tammiste Tammistes pole apteeki 

Sauga  Tammiste Perearst asub Pärnu linnas 
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Sauga  Tammiste 
Bussiga liikudes on ikkagi suht keeruline haigete lastega linna sõita ravimeid ostma. 
Samas bussiühendus perearsti keskusega on tunnis korra olemas. 

Sauga  Tammiste 
Tammistes puudub apteek. Kuid seda ei saa vald väga mõjutada kuna apteegid on 
erafirmad. 

Sauga  Tammiste Minu asulas puudub apteek ja perearsti juures käin linnas, sest siin pole variante 

Sauga  Tammiste Tammistes puudub selline asutus, ei apteeke, ei arste 

Sauga  Tammiste Apteegi puudumine. 

Sauga  Tammiste Meie perearst asub Pärnus, aga kasutame väga harva. Seega pole ka probleemi. 

Sauga  Tammiste Tammistesse apteek! 

Sauga  Tammiste Apteek puudub 

Sauga  Tammiste Ravimite hankimiseks on vaja sõita linna. Tammistesse oleks apteek väga oodatud. 

Sauga  Tammiste Pikad ooteajad 

Sauga  Tammiste Tammiste poe läheduses ei ole üldse apteeke, pangaautomaati vm. 

Sauga  Tammiste Kõik asub Pärnus 

Sauga  Tammiste Perearsti kättesaadavus keeruline. Teenus pealiskaudne 

Sauga  Tammiste Tammistes pole sellist teenust 

Sauga  Tammiste Apteegi puudumine Tammistes 

Sauga  Tammiste Lähim perearst asub Pärnu linnas. 

Sauga  Tammiste Tammistes võiks ärimajas olla apteek ja selle lähedal ka pangaautomaat. 

Sauga  Tammiste Apteek on linnas. 

Sauga  Tammiste Töötan Toris. Ja marsruudil Tori-Tammiste pole ühtegi apteeki. 

Sauga  Tammiste 
Apteeki Tammistes pole - millest oleks rohkem kasu kui Uuest Lillepoest Tammiste 
ärihoones! 

Sauga  Tammiste Pikad  järjekorrad 

Sauga  Tammiste Perearstid asuvad Pärnu linnas. Apteek Tammistes puudub, aga vajadus suur. 

Sauga  Tammiste Kas Kaubamajaka apteek on hea apteegiteenuse kättesaadavus? 

Sauga  Urge 
Elan Urgel aga perearst on Paikusel, kui pean bussiga minema siis kõigepealt mitu 
km jala Sinti ja sealt bussiga edasi 

Sauga  Urge Nagu igal pool, helistades on pidevalt kõne ootel 

Sauga  Urge Kõik on kaugel 

Sindi linn   Helistades ei ole võimalik kätte saada 

Sindi linn   Elan Sindis aga perearst on Paikusel 

Sindi linn   Pikad järjekorrad. Olen ja perearstile pääsemiseks oodanud 2 nädalat! 

Sindi linn   Valik on kasin. 

Sindi linn   Inimese jaoks, kes ei tööta Sindis, on apteegi lahtioleku ajad sobimatud. 

Sindi linn   
Kui perearsti vaja kätte saada siis vaja helistada 1000x ja siis ka võtab vastu esialgu 
õde ning võib olla siis saab perearstiga rääkida. 

Sindi linn   

Apteek on nädalavahetusel suletud. Kui ma käin tööl E-R nt, siis sinna apteeki ma 
mitte kuidagi ei jõua. Võiks olla avatud vähemalt laupäeviti, siis külastaksin rohkem. 
Hetkel satun üliharva sinna ja vajaliku soetan Pärnu apteekidest. 

Sindi linn   Apteek on nädalavahetusel kinni. 

Sindi linn   
Apteek oli kunagi ka laupäeval lahti, enam mitte. Nädala sees kui on kirjas ,et 
apteek on lahti ,on tegelikkuses ka vahest kinni olnud. 

Sindi linn   Apteek nädalavahetusel kinni, perearstile pikad ajad. 

Sindi linn   Apteek on avatud ainult tööaegadel. Võiks olla avatud õhtuti kauem ja laupäevadel. 

Sindi linn   
Hetkel meil perearst Pärnus. Soovisime vahetada , et saaks kodu lähedale Sindi 
perearstikeskusesse aga kahjuks seal pole hetkel vabu kohti, et terve pere üle viia 
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Sindi linn   

Sindi apteek võiks olla avatud ka nädalavahetusel ja õhtusel ajal kauem. Üldjuhul on 
ka mure, et rohtu pole kohalikus apteegis (erinevad tarneprobleemid üldisemalt) 
ning on vajadus minna ikkagi Pärnusse rohtude järgi. 

Sindi linn   
Pole mõtet seda asutust külastada kuna arstid on oma äri peale vaid väljas mitte 
inimeste tervise jaoks. 

Sindi linn   
Perearst on Toris - aga sinna ei saa minna kui vaja vaid läbi erinevate 
registreerimiste ja planeerimiste 

Sindi linn   Apteegi lahtiolekuajad võiksid olla pikemad. 

Sindi linn   Perearstiga saab harva suhelda, pereõed otsustavad kuidas mida vaja 

Sindi linn   Perearst pole Sindis ja see ilmselt teise halduse probleem 

Sindi linn   Perearstid vanad ja ülekoormatud 

Sindi linn   
Häirib kallutatud meditsiin , mis on muutunud äriks ja inimesi tapetakse, igasugu 
inimkatsetega, hirmutatakse ja mürgitatakse. 

Sindi linn   Apteek võiks olla ka nädalavahetusel avatud. 

Sindi linn   Pikk järjekord. 

Sindi linn   Apteek võiks lahti olla ka laupäeval. 

Sindi linn   Apteegi lahtioleku ajad ei ole tööl käiva inimese jaoks sobivad. 

Sindi linn   Minu perearst on Pärnus 

Sindi linn   Laupäeval apteek kahjuks suletud. 

Sindi linn   Sindi elaniku perearst on Paikusel. 

Sindi linn   Tööaeg. Tihti peab sõitma Pärnu kuna Sindis apteek juba kinni 

Sindi linn   Sindi apteek on laupäeval suletud. 

Sindi linn   
Apteek pannakse kinni samal ajal või varem, kui lõppeb minu tööpäevgi, apteek 
võiks kasvõi paar korda nädalas olla avatud kuueni. 

Sindi linn   Apteek on laupäeval kinni. 

Sindi linn   Perearst asub Pärnu linnas 

Sindi linn   Visiidile pääsemise aeg, kiireloomuliste probleemide osas. 

Sindi linn   Pikk järjekord 

Sindi linn   
Sindi apteek ei ole tööl käivatele inimestele. Mõni päevgi nädalas võiks kauem 
avatud olla. 

Sindi linn   Apteek võiks olla ka laupäeval avatud. Meie pere perearst võiks Sindis olla. 

Sindi linn   Sindi apteek on nädalavahetusel kinni 

Sindi linn   Apteek suletakse väga vara 

Sindi linn   
Hetkel ei kasuta, ei vaja seda. Aga kui mingi häda peaks tulema, siis tean kus apteek 
ja perearst asuvad. 

Sindi linn   Ei saa arsti kätte tel teel kui on vajadust. 

Sindi linn   Viimasel ajal on telefoni teel raskesti kättesaadav 

Sindi linn   Apteek on kahjuks nädalavahetusel suletud. 

Sindi linn   Alates koroonast on perearsti juurde pääsemine raskendatud. 

Sindi linn   Apteeki lahtiolekuajad on vaja muuta!!! 

Sindi linn   Apteek võiks laupäeviti ka avatud olla 

Sindi linn   Meil on perearst linnas ja neid on võimatu telefonitsi kätte saada. 

Sindi linn   Sindi apteegi lahtiolekuajad, L, P kinni. 

Sindi linn   Apteek võiks olla kauem lahti või siis ka nädalavahetuseti 

Sindi linn   Apteek pannakse liiga vara kinni. 

Sindi linn   Apteek on tööpäevadel ainult lahti ja ei jõua sinna peale tööpäeva lõppu 

Sindi linn   Apteek on laupäeval ja pühapäeval suletud - see häirib. 

Sindi linn   Perearst Pärnus 
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Sindi linn   Kauge, haigena on bussi teekonda raske ette võtta. 
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B18. Kui nõus olete järgmiste väidetega teehoiu ja tänavavalgustuse kohta 

oma piirkonnas? 

Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. Soovi korral kommenteerige eelmise küsimuse vastuseid siin: 

Are   Are alevik 

Mõned aastad on Are piirkonnas talvist lumelükkamise teenust teinud igati 
korrektne ja asjatundlik noorem meeskodanik, tema väärib kindlasti vallapoolset 
tänuavaldust 

Are   Are alevik 
Tee lükati lumest tühjaks nii kitsalt, et kaks autot teele ei mahtunud. Kõnniteele 
talvel lapsevankriga enne õhtut minna ei saanud, kui sedagi. 

Are   Are alevik 
Kergliiklusteede võrgustiku eriti pole Päriveres, ei ole kohta kus vankritega jalutada. 
Samuti lapsed peavad sõitma sõidutee peal. Suhteliselt ohtlik olukord. 

Are   Are alevik 
Väga ohtlik on just lastel kooli minnes teed ületada Are alevikus Uue tänava ja Tori 
tee ristumiskohas. See koht vajab väga ülekäigurada! 

Are   Are alevik 

Ares on ikka veel lõike, kus tänavavalgustust ei taha sees hoida ei vald ega riik, 
samuti on huvitav vaatepilt, kui pöörata Tallinn-Pärnu maanteelt maha endise Are 
vallavalitsuse poole, äärmiselt kaunis kõverate postide ja põhimõtteliselt 
mittetöötavate tänavavalgustuslaternate võrgustik. Teede hooldus toimub 
suhteliselt juhuslikult, kas on siis piirkond ühe teenusepakkuja jaoks liiga suur, 
mistõttu näiteks kergliiklustee Tallinna maantee ääres, Are alevikus, saab tavaliselt 
valla raha eest tellitud sahka umbes kolmandal päeval peale lumesadu näha. 

Are   Are alevik Sõiduteede hooldus talvel on viimase viie aasta jooksul kindlasti halvemaks läinud. 

Are   Are alevik 

Are alevikus nn suur tee, mis viib teenuse keskuse juurde oli väga pikalt ilma 
valgustuseta. Peale adventi, pandi valgustus tööle koos kaunistustega. Novembris 
töölt tulles oli kottpime. Lume lükkamine sel talvel oli alla igasuguse arvestuse. 

Are   Elbu 

Kruusatee (3 km, riigitee) on ikka õuduskuubis vahepeal, aukude jada on lõputu, 
pole kuhugile kõrvale ka põigata sest augud on teeservast servani. Tee siluti autoga 
ära aga palju ei lähe aega mööda kui augud tagasi on. Musta kattega teel ka tekivad 
sisse augud, neid siis lapitakse vajadusel. Mis siin vallas hea on- talvine lumetõrje, 
kiire reageerimine ja hea töö. Teenusepakkujat mitte vahetada!!! 

Are   Lepplaane Kui sa elad külas, siis ilma autota pole võimalik hakkama saada. 

Are   Lepplaane 

Lepplaane tee, mis sai alles musta katte, on sellises seisus, et pole enam saja 
meetrist lõiku mida parandatud poleks. Tee on nagu seasongermaa, hüplik ja 
künklik. Sellist teed ma küll oma maksuraha eest ei soovinud! 

Are   Murru Lume lükkaja lükkas pool kruusa  teelt kraavi või teepervele. 

Are   Murru 
Kergliiklusteede kohta ei oska kommenteerida, kuna meie piirkonnas neid ei 
eksisteeri. 

Are   Murru Ühtegi kergliiklusteed polegi, mis hooldusest me räägime. 

Are   Niidu Ootame ka Luha tee (Niidu küla) mustkatte remonti või uuendamist. 

Are   Niidu Üks tee vajaks pidamist (eespool juttu). Talvine hooldus vajab parandamist 

Are   Pärivere Sõiduautoga raske tööle saada, kui lumi kiiresti hommikuks  ära pole lükatud 

Are   Pärivere Kiitused sahamehele! 

Are   Pärivere 
Teede olukord on paremaks läinud, aga talvine hooldus on nii et on üks kes teeb 
südamega, teine kes teeb, aga jätab soovida 

Are   Suigu Kortermajade vahelt lükati vist 2 korda talve jooksul lund. 

Are   Suigu 
Teehooldus talvel Suigu-Are vahelisel lõigul oli lausa õudne. Tegemist vist küll 
Riigimaanteega, aga ehk annab ka Vallal selles osas kaasa rääkida. Hooldamata tee 
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tõttu sõitsin koos lapsega teelt välja, ja me ei olnud ainukesed sel hetkel samal 
teelõigul. Kraavis abi oodates sõitis sahk mööda, kell oli siis juba üsna hiline 20.30 
ajal. Proovin küll mõista, et ka sahameestel on palju tööd. Aga ometi on antud 
teelõik üsna tihedalt kasutusel ja võiks olla paremini hooldatud ja natuke varem kui 
õhtul pool 9.  Are-Suigu vahelisel teelõigul on üleüldse palju õnnetusi. Ehk annaks 
midagi teha teehoolduse parandamiseks. 

Are   Suigu Are ja Rakvere mnt vaheline maantee oli see talv tihti hommikul lumi lükkamata. 

Are   Võlla 

Lumelükkaja jõuab meile hiljem kui mujale aga võimalus ka ise lund lükata on 
olemas. Teede üle ei kurda, omame kõrgemat ja suuremat autot arvestades 
elukoha asukohta. 

Tori  Jõesuu Tori ja Jõesuu vaheline tee oli lumega sageli hooldamata. 

Tori  Jõesuu 

Sakala Tee tööd olid alla igasuguse arvestuse.  Kuusehekk, mis on sõiduteest 4m 
kaugusel, on kaotanud pooled oksad. Teelükkajaga mitu korda suheldud, asi läks iga 
korra järel hullemaks, mitte paremaks. Mullu sõitis masinaga üle kraavi hekki sisse 

Tori  Kildemaa 
Maja ees oleva sõidutee tolmamise probleem on juba üle mõistuse. Püüan suvel 
võimalusel mitte elada seal. 

Tori  Kildemaa Teeääres niitmata ja kraavid kinni kasvanud 

Tori  Kuiaru Rakvere mnt on vägagi heas korras 

Tori  Kõrsa 

Sindi ja Tori vahel ei ole kergliiklusteed. Ootame seda ammu, kuna maantee on 
kurviline, jalakäijale ja jalgrattasõitjale kitsas ja ohtlik. Suuremad veoautod ja bussid 
tõmbavad tuulekeerisega möödudes kaasa, kiirused on suured ja tee kitsas. Käiks 
hea meelega muidu jalgsi või rattaga Sindis ja Toris. Talvel ei olegi kuskil liikuda, 
sõidame autoga Paikusele või Raeküla metsa kõndima. 

Tori  Levi 

Tundub, et 5 aastat tagasi oli riigil teede korrashoiuks rohkem vahendeid ja ka 
rohkem aega. Nüüd pühib sahk suure hooga lumega koos ka kõik valged teetähised 
kaasa ja vahel loodetakse vist rohkem ilmataadile. 

Tori  Muraka Tee võiks olla musta kattega ja aastaringselt hästi läbitav. 

Tori  Muraka 
Kevadel sopamülkaks muutuv kruusatee ja suvel tolmune külatee ei vasta kuidagi 
tänapäeva elukvaliteedile 

Tori  Oore Bussipeatus on täielikus pimeduses. 

Tori  Randivälja 

Randiväljalt Torisse liikumiseks puudub kergliiklustee kus lapsed saaksid ohutult 
kooli minna ja sealt tagasi tulla. Ka ise jalgsi liigeldes on olukord väga kehv, lihtsalt 
puuduvad võimalused selleks.  Samuti ei ole siiani Randiväljalt Metsa tänava suunas 
nn. tiikide juures tänavavalgustit. Tänavavalgustid seal peaksid olema tänaseks 
päevaks juba üsna elementaarne asi. 

Tori  Rätsepa Valla teed on talvel väga hästi puhastatud, aga riigitee mitte 

Tori  Rätsepa 

Minu kodukoha lähedal ei ole ühtegi kergliiklusteede, rääkimata valgustusest. Vald 
ei ole isegi suutnud porist kruusateed ära pinnata pinnakattega, et lapsed saaks pori 
vabalt koolibussile ja tagasi koju. 

Tori  Selja Talvine hooldus ei arvestanud majade sissesõitudega. 

Tori  Selja Poleks söevabriku töölisi ja Volvot siis oleks siiani majade vahel hanged! 

Tori  Selja Ei midagi erilist, ülejäänud Eestiga sama seis. 

Tori  Selja Tänava valgustus on siis hea kui kuu paistab. 

Tori  Selja 

Selja külas ei ole aastaid korralikku ja ühtlast asfaltkatet maha pandud, vesi 
koguneb teepeale ning autodel pole enam ruumi parkida. Talvisel ajal on 
konkreetne lumelükkamine 0 

Tori  Selja Lumekoristus oli möödunud talvel väga puudulik 

Tori  Taali Sõidutee on uus aga kõnnitee selle kõrval puudub ja on ohtlik. 

Tori  Taali 
Sõiduteed on pidevalt talvisel perioodil hooldamata. Meie tänavale ei tuldudki 
lükkama lund enne, kui mees helistas valda. Lubamatu. 
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Tori  Taali 
Eelnevad aastad, olid tee olukorrad ja hooldused paremad. See talv ei kannata 
kriitikat. 

Tori  Taali Taalis lükkas lund üks sinine traktor. Väga tubli töö! 

Tori  Tohera Valla teede hooldus super. 

Tori  Tohera 
Meil siin ei ole kergliiklusteid ja tänava valgusteid ka ei ole ja sõiduteest pole mõtet 
räägita, see on alla igasugu arvestust. 

Tori  Tohera 

Kergliiklusteed ja tänavavalgustus puuduvad. Sõidutee olukord läheb aastatega aina 
hullemaks. On kohti, kus tuleb mõelda, kas seekord sõiduautoga üldse läbi saab. 
Tegemist on küll riigi teega, kuid igapäevaselt peavad ka bussid mööda seda 
auklikku, treppi sõidetud ja kohati mülkaks muutunud teed sõitma. 

Tori  Tori alevik 
Kergliiklustee on suviti prahti täis ja talvel lund täis (riigi kergliiklustee). Inimesed 
liiguvad talvel suurel teel ehk Pärnu mnt mis on väga ohtlik. 

Tori  Tori alevik Kergliiklusteid Tori piirkonnas vähe 

Tori  Tori alevik Mõiste "sõiduteed" on suhteline. Peateed on OK, kõrvalteed aga ? 

Tori  Tori alevik Eks te teate isegi, et saab alati paremini. 

Tori  Tori alevik Selja mnt kergliiklustee valgustus on nõrk. 

Tori  Tori alevik Teehoolduse kvaliteet on oluliselt langenud. 

Tori  Urumarja 

Olen kaalunud mitmel korral eluaseme müümist. Minul ei ole võimalik pääseda 
koju, klientidel ei ole võimalik pääseda minu koju, et saaksime tegeleda 
ettevõtlusega. Sel talvel tühistasin mitmeid kliendikokkuleppeid, ettevõte maine on 
saanud kahjustada. Kliendid lõhuvad meile sõites enda autot. Häbi on. 2022 a suvel 
ei käinud meie teel ka höövel, kes siiani eelnevatel aastatel oli käinud. 2022 a oli 
höövel lükanud vaid ca 50m 1,2km pikkusest lõikust, ehk tõenäoliselt hindas juht 
sissesõidul, et tee algus on hea ning maastiku tõttu kaugemale ei näinud. Lund 
lükati õhtusel ajal, enamasti 3 päeva peale lumesadu. Kuni 2 korda nädalas. Ka 
nelikveost ei olnud piisavalt abi. Kuid nelikveoline auto ei saa olla kohustus ka minu 
klientidele! 

Tori  Urumarja Tulge sõitke meile külla 4×4 maasturiga, siis saate rohkem aimu ***. 

Sauga  Eametsa 

Tln-Pärnu maantee ääres terviserada, mis viib Nurme tanklast Sauga Coopini on 
täiesti valgustamata ning tihtipeale on teepeal oksad ning koerte väljaheited kuna 
puuduvad prügikastid! 

Sauga  Eametsa Alles ehitatakse kergliiklusteed. 

Sauga  Eametsa 
Nigula teel (enne Lennuvälja teele jõudmist )on pidevalt augud, kuigi neid on 
parandatud. Lennuvälja tee on väga halb. 

Sauga  Eametsa 
Kergliiklustee on alles rajamisel ning vastasin lähtuvalt hetkeseisust, kus 
kergliiklustee veel puudub. 

Sauga  Eametsa Kergliiklusteid pole veel ühtegi. 

Sauga  Eametsa 
Kergliiklusteed arendatakse, oleks võinud sama hankega pikemalt teha kui Farmeri 
teeni. 

Sauga  Eametsa See aasta lükkasid uudikad väga tublisti ja korralikult lund Eametsas. 

Sauga  Eametsa 

Talvine hooldus oli sel aastal vägagi konarlik. Mõni päev oli väga kena töö tehtud, 
teisel aga ei saanud üldse aru, mis tehtud oli või mida tehtud polnud. Tuhkru tee 
"lamav politseinik" tehti saha poolt katki, aga ära seda pole parandatud. 

Sauga  Eametsa 

Ootame kergliiklustee valmimist kuni lõpuni. Tänavavalgustis Puti rajoonis vajaks 
kontrollimist ja võib-olla kaasajastamist. Teede talvine hooldus oli parem, hea jaoks 
on veel ruumi. 

Sauga  Eametsa Asfalt laguneb. Maa vajunud. 

Sauga  Eametsa 

Kergliiklustee ja tänavavalgustus puudub. See talv lükati meil lund väga harva. 
Sõiduteede seisund on kehv, tekkinud augud ei ole korrektselt parandatud ning 
tekivad koheselt tagasi. Eametsast Papsaare poolde liikudes (väikese silla suunas) 
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on metsa vahel keerav tee, mille seisukord on kehv, lisaks on tee äär täiesti 
hooldamata (tugevama tuulega on puud teedel). 

Sauga  Eametsa 
Talvel lume ära lükkamine võik ikka olla korralikum, mitte ainult keskosa, mõtlen 
selle all külavahe teesid. 

Sauga  Eametsa 

Pole kergliiklusteed ega tänavavalgustust. Teed lumest lükatakse suht hilja (lumi 
ammu maha tulnud). Ilmselt viimases järgus lükkamisel oleme. Ja konkreetselt 
lükati Helmiku tee kehvasti. Kohati lükati maja sissesõidu killustikku laiali murule,  
muru kooriti, ja siis oli ka nii et ei lükatud piisavalt tee lähedalt, olid sügavad 
rööpad. 

Sauga  Eametsa Kergliiklustee võiks viia Saugast kuni Suvilate teeni. 

Sauga  Eametsa 

Kukeküla tee tänavale oleks äärmiselt vajalik tänavavalgustus ning ka Niida tee 
äärde (suurest teest- Kukeküla teeni) väga palju lapsi eelkõige kasutab seda 
tegelikult. 

Sauga  Eametsa 
Tänu usinale pindamiseks, on Niida tee nagu kruusatee juba, lahtised kivid 
meeletus koguses 

Sauga  Eametsa Talvel kergliiklustee hooldamata, suvel oksarisu täis. Valgustus puudub. 

Sauga  Eametsa 

Vee ja kanalisatsiooni panime ise. Laps kõnnib autotee servas bussipeatusesse, kus 
pole valgustust ega kergliiklusteed( Nigula tee, Kähriku peatus). Nigula tee talvine 
hooldus alla igasugust arvestust( tee lükatakse liiga kitsaks, mõne koha peal ei 
mahu 2 autot mööduma. Kurvides on kehvasti lükatud, peab korraks vastassuuna 
vööndis seiklema, muidu võimatu pööret sooritada) 

Sauga  Eametsa 

Tundsime eelmiste aastate lund lükkavast sahamehest talve alguses suurt puudust. 
Ei mäleta, et meil oleks olnud varasemalt probleeme  olnud suurte lumevallide 
ajamisega otse autode ette või  lausa poolikut tööd.  Talve lõpupoole ja pärast 
kommunikatsiooni asi siiski paranes. 

Sauga  Eametsa Teed lähevad järjest hullemaks ja auklikumaks 

Sauga  Eametsa Sahamehed võiks natuke hooldama olla ja ka tupiktänavad täies laiuses lahti lükata. 

Sauga  Eametsa 
Kergliiklusteede hooldusest ei saa rääkida, kuna neid hetkel väga ei olegi...Sauga 
kooli juures vast korras olnud. 

Sauga  Eametsa 
Kergliiklusteed hetkel ehitatakse, seetõttu ei oska küsimusele vastata.  
Tänavavalgustus puudub täielikult. Teede talvise lumekoristusega oleme väga rahul. 

Sauga  Kiisa Ootame siiani lubatud kergliiklusteed!!! 

Sauga  Kilksama Kergliiklustee piirkonnas puudub 

Sauga  Kilksama 

Talvine teehooldus kodupiirkonnas oli hea (korralikult ja laialt puhastatud), aga 
vajalik hooldus jõudis elukoha piirkonda tihti alles lõunaks-õhtuks. Hommikune 
tööle- ja kooliminek oli siiski raskendatud. 

Sauga  Kilksama 
Minu lähedal ei ole kergliiklusteed, kuigi võiks olla. Ei julge lastelastega jalutada ega 
ratastega sõita. 

Sauga  Kilksama Elan piirkonnas kus tänavavalgustus puudub. Kergliiklusteed ka siin ei ole. 

Sauga  Kilksama Kilksamal pole kergliiklusteid. 

Sauga  Kilksama 

Meile ju keegi kergliiklusteed ehitama ei hakka, pole midagi kommenteerida. 
Talvine lumelükkamine kohutav. Ps, ei eelda, et esimese lumepiisaga traktor välja 
sõidaks aga no 5-6h peale saju lõppu võiks ikkagi reageerida. Tänavavalgustus peale 
Valge risti pigem kehv, kuigi jaa, eelmisel aastal pandi juurde 

Sauga  Kilksama 

Kergliiklusteed ei ole üldse Sõidutee hooldust ei saa väga hoolduseks pidada kui 
rööpad sisse jäetakse. Tänava valgustust männikust valveni ei ole üldse. Lapsed 
kõnnivad kottpimedas talvel bussile. Tiglitsa bussipeatuses on mingi ähmane valgus 
mis on suunatud majale. Võiks olla ikka korralik valgus tee poole. 

Sauga  Kilksama 

Miks ei soolata Jänesselja-Urge teed.  Selle asemel et Oti teed iga aasta kiviklibuga 
katta, mis räigelt lõhub autot panna uus korralik asfaltkatte, sama on ka Jänesselja -
Urge teega, mis läheb iga aastaga järjest hullemaks. Alates Sauga ringist on see tee 
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jubedus ja täielik auto lõhkumine. Terve tee tuleks korralikult asfalteerida ja tee 
äärde panna valge joon maha, et näeks kuhu sõidad. 

Sauga  Kilksama Talvine teehooldus oli parem varasemast. 

Sauga  Kilksama Kergliiklusteed puuduvad. 

Sauga  Nurme 

Et mööda kergliiklusteed linna sõita, peab ületama valli tagant Via Baltika tee, väga 
ohtlik, arvestades seda ,et külas elab hetkel umbes kümme eelkooli ealist last, kes 
lähi aastatel kooliteed alustavad. 

Sauga  Nurme Kergliiklusvõrgustik on minu kodust 2 km kaugusel. 

Sauga  Nurme 

Riigiteed on korras. Erateed, mis on võetud valla hooldada on halvas seisukorras. 
Hooldus käib omanikel üle jõu ja vald ka ei aita seisukorda parandada. Võiks korra 
auke täita või kasvõi kord aastas hööveldada. 

Sauga  Nurme 

Palju löökauke, mida ei parandata. Kergliiklustee Mõisapargist Sauga koolini oli 
pidevalt lükkamata, ka praegu kividest puhastamata. Tihti on probleeme 
tänavavalgustusega, mis ei tööta. 

Sauga  Nurme 

Nurmest Saugani kergliiklustee hooldus ei ole hea, juba planeerimisel pole 
arvestatud, et kui kergliiklustee on kohati nii lähedal maanteele(peale silda näiteks), 
siis maanteelt sahk lükkab kogu lumepudru kergliiklusteele, mida sealt suhteliselt 
harva ära lükatakse. Kuigi selle talvine hooldus vist oli ikkagi parem kui eelnevatel 
aastatel. Lisaks pole Nurme - Vanapärnu mnt ääres kergliiklusteed, võiks olla 
vähemalt Sauga koolini 

Sauga  Nurme 

Tänavavalgustust Nurme külas ei ole. Jalgsi või rattaga liigelda pime, eriti sügis-
talvisel perioodil. Kergliiklustee Nurme sillast kuni Saugani on väga hea liiklemiseks 
jalgrattaga või lihtsalt jalutamiseks, kuid samuti puudub valgustus. Eametsas ja 
Nurmes palju elanikke, kes liiguvad ka jala või rattaga ning tänavavalgustus peaks 
seal kindlasti olema! 

Sauga  Pulli 

Kergliiklustee võiks Sindi sillast Tammisteni minna. Samas Sindist Tori poole või 
mujale kergliiklusteid pole vaja, kuna liiklustihedus väiksem. Sindi silla 
kergliiklusteelt võiks piirded ära koristada, need on mõttetud ja piireteta tee 
looduses on mõnusam. loodan, et tänavavalgustust pigem vähendatakse ja ei lisata. 
Valgusreostuseta pime aeg on väga vajalik. Urge risti valgustid on väga head ja 
tekitavad minimaalselt valgusreostust. Kaaluda võiks ka tänavavalgustuse 
väljalülitamist nt kella 23-06. 

Sauga  Pulli 

Tänavavalgustus Koolimaja teel puudub küll aga suure tee ääres olemas, koduteel 
jalutades pimedas suure tee ääres olev valgustus ei aita. Talvel Urge poole liikuda 
sain pettumuse osaliseks kuna vankriga ei õnnestunud osasid kohta läbida. 

Sauga  Pulli 

Ei saa aru loogikast kus koolimaja tee lükatakse lahti, aga Lille tee peab ootama 
oma järge kuni ööpäev. Kuigi seal samas. Lisaks on Lille teel kaks tupikut, mille lahti 
lükkamine on veel hilisem. 

Sauga  Pulli 
Loodame väga et meie kodu juurde viiv tänav saab ka ükskord korraliku teekatte ja 
ehk ka valgustuse.  Meil päris mitu maja siin tänaval, aga tee on auklik ja sopane. 

Sauga  Rütavere 
Kuna liigun Tori aleviku suunas, siis kergliiklusteede hooldus on talvel olematu ning 
suvel prahti täis (puuduvad prügikastid) 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Sauga alevikus on väiksed kortermajade vahelised ja ka muud kohalikud teed ikka 
väga halvas olukorras ja talvel on kohati väga halvasti lükatud. Kergliiklusteedel on 
suvel pidevalt igasugu oksasodi ja kuivanud lehti. Talvelgi ei ole nende lükkamine 
midagi ideaalset. Kuigi elame Sauga aleviku nö keskuses, siis ega lapsekäruga talvel 
lumega õue väga asja pole. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Korterelamute vahel ei  saa hinnata talvist hooldust heaks, kuid seda haldab 
erafirma. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Korrusmajade ümbrus peab liiga kaua ootama talvel lumekoristust, libedaga sooviks 
kiiremini soola majadevahelisele teele. 
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Sauga  
Sauga 
alevik 

Auke täidetakse küll, aga need kestavad ainult paar päeva ning on sama auk, isegi 
suurem. Meie kortermaja lähedal on tee ääres väga sügav auk juba aastaid, kuhu on 
tekkinud ka juba prügi. Eelmisel aastal kukkus minu laps sinna sisse. Millegipärast 
lubatakse korda teha, aga pole tehtud. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Alevikus on paar auklikku kohta, mida ei parandata. Nt Peoleo tänaval, aga ka 
Jänesselja tee on kohati auklikuks muutunud 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Hirvela tänav väga probleemne talvel, jäine ja auklik.  Hirvelast valgusfoorini 
(kergliiklus) kruusatee väärib viimaks asfalteerimist - seal juba 15 aastat suvel 
kivikesi kinga sisse korjatud, kevadel ja sügisel jalanõusid määritud. Tahaks puhaste 
jalanõudega bussi peale ja tööle jõuda.  Talvel kenasti lahti aetud, see on hästi!  
Kergliiklustee Sauga-linn on suurepärane! Kasutan aprillist oktoobrini pea 
igapäevaselt. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Talvine teehooldus oli suht kohutav, kortermaja ees sahka ei käinud tihti 
varahommikul, mis tõttu tööle minnes jäid inimesed autodega kinni. Samuti sõideti 
sahaga korraks maja eest läbi, kuid oleks pidanud sõitma edasi-tagasi 2-3x, et seda 
teed siledamaks saada.  Samal ajal aga vastas kortermajas nägin igapäevaselt, 
kuidas kenasti sahk hooldas maja esist korralikult. 

Sauga  
Sauga 
alevik Talvine kergliiklusteede hooldus on olematu. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Talvel pidin suurt vaeva nägema lume lükkamisega, kuna mitu korda päevas suutis 
sahk mu uuesti lumest kinni lükata. Seda võiks kuidagi rohkem parandada. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Hirvela rajoonis on kõnniteedega veidike kehv. Lapsed peavad sõitma autoteel. 
Samuti tee, mis viib valgusfoori juurde võiks ükskord saada katte. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

2 peatust enne Sauga lõpp-peatust (peatuse nimesid ei tea) esimese peatuse juures 
pole ülekäigurada, tihti väiksed lapsed peavad üle tee jooksma aga liiklus on tihe. 
Teine peatus - seal samuti, muidugi ei tohiks sealt teed ületada aga Hirvela alguses 
elavad lapsed tulevad pigem sealt bussipeatusest maha ja arusaadav ka et on 
lühem tee koju aga sealt ületus on ohtlik, tuleks vb läbi mõelda see ristmik seal ja 
ületamine ohutumaks muuta. 

Sauga  
Sauga 
alevik Lumevallid ja libedus. Kevadel kergliiklusteed sügisesi ligaseid lehti täis jne 

Sauga  
Sauga 
alevik Ei ole auto omanik ja sõidutee olukorda ei kommenteeri 

Sauga  Tammiste Coopi juures iga kevad samad augud. Lapitakse aga ikka tekivad uuesti. 

Sauga  Tammiste 

Tammiste Paide maanteel Coopi ohutussaare juures on olnud mitu rasket 
liiklusõnnetust. Antud koha liiklusolukorda tuleks analüüsida arvestades viimastel 
aastatel suurenenud liiklust poe juurest maanteele.  Uuekalda/Susi tee laguneb, 
kuigi tehtud suht hiljuti - ikka väga lohakas paigaldus oli ja kvaliteet annab nüüd 
tunda. 

Sauga  Tammiste Kodutänav ikka vaikselt aegub ja mureneb ajaga, mitte ei lähe paremaks. 

Sauga  Tammiste Minu maja juurde ei tule kergliiklusteed. 

Sauga  Tammiste 

Kevadeti tuleks kergliiklusteed kiiremini kiviklibust puhastada. Kas tänavavalgustust 
käib keegi kontrollimas. Ei ole muidugi ka ise teada andnud, aga piirkonnas on 
mitmeid lampe, mille pirn või lamp katki. Lisaks on linna ja valla piiril pime koht, 
tundub, et pole kokkuleppele jõutud, kes selle tänavavalgustusposti kinni maksab ja 
nii on jäetud kurv pimedaks, kus elanikud peavad väga ettevaatlikud olema, et 
autod neid märkaksid. Väga rahul, et peale mitmeid uurimisi, sai meie tänava pind 
omale tolmuvaba kihi ning kui mingeid auke tekib, siis need enamasti parandatakse 
üsna kiiresti. Vahepeal tekib muidugi tunne, kas poleks ehk mõtet tasandada ja uus 
kiht panna kui pidevalt löökauke parandada. 

Sauga  Tammiste 
See väga hea on nagu 1 aprilli nali. Teede hooldust ja nende seisukorda ei kontrolli 
keegi vaid liigutatakse end siis kui kaebusi on esitatud rohkem kui 1. Kui kirja 
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saadad siis vastust ei tule kunagi. Üldiselt kui teega tegelema hakatakse tehakse see 
korda ja kiirelt aga, et ametnik seisukorda varasemalt hinnanud oleks, et seisukord 
nii jubedaks ei muutuks on puudulik. Teid on vallal väga palju ja nende 
seisukordade kontroll ja hooldus nõuab kindlasti väga palju ressursse, mida üks 
ametnik hallata ei suuda. 

Sauga  Tammiste 
Kellukese tee on iga kevad löökauke täis, mille võiks korralikult parandada mitte 
ajutiselt lappida. 

Sauga  Tammiste 

Jaama tänaval puudub nii tänavavalgustus kui ka jalgtee. Suured veokid 
sõidavad/kihutavad pidevalt Kauba tänava ja raudtee vahet. 50 km kiiruspiirangust 
kinni tihti ei peeta. 

Sauga  Tammiste 

Suur Kaare, Jõekalda jpt. on ikka hullus olukorras. Palusin vallalt peatee liiklusmärki 
Jõekalda tänavalt Suur Kaare tänavale sõidu ette. Neli aastat võttis aega enne kui 
paigaldati!! 

Sauga  Tammiste Põhiline mure kergliiklustee puudumine Uuemetsa viival teel. 

Sauga  Tammiste 
Kahjuks on meie piirkonnas tänavate seisund aastatega kehvenenud. Märgatavalt 
on tekkind auke ja tee kahjustusi. 

Sauga  Tammiste 

Mind tugevalt häirib kõrvaltee seisukord, mis viib maanteelt minu krundini. 
Tegemist on valla teega. Olen meili teel ka valla poole pöördunud, aga isegi ei 
suvatseta vastata midagi, rääkimata sellest, et mingi tegevus toimuks. 

Sauga  Tammiste 
Teehooldus oli sel talvel halb, teed olid lükkamata. Samuti on teed auklikud. Neid 
parandati paar nädalat tagasi, aga augud jälle tagasi 

Sauga  Tammiste 

Teedel  on löökaugud. Tihti tundub, et Tammiste piirkond unustatakse ära. Kunagi 
keegi härra teede valdkonna spetsialist vallavalitsusest olevat öelnud, et ta pole 
Tammistes ammu käinud. Ja seega pole probleeme. Piirkiirusest kinni ei peeta. 
Märgistatud ülekäiguradasid pole. Talvel muutuvad tänavad üherajaliseks ja tihti 
tupiku lõpus elavate elanike jaoks tupikut lahti ei lükata. 

Sauga  Tammiste 
Talvine teede hooldus jättis soovida. Mõned aastad tagasi lükati teid paremini lahti. 
Oskuslikumalt 

Sauga  Tammiste 

Seoses tänavavalgustusega siis hästi on neil kes on uues rajoonis ja uutes majades. 
Näiteks Randivälja algus, seda seetõttu, et arendaja panustab sellesse. Kahjuks on 
vald unustanud taga pool olevad majad ja kogu Käbi tänava. Kurb! Autoteede 
olukord on paranenud, aga siiski on siin aegajalt kuumaastik ja talvel ei jõua sahad 
õigeks ajaks. 

Sauga  Tammiste 
Maanteelt koduni tee olukord väga, väga halb. Pöördutud korduvalt valla poole, 
kuid tulemusteta. 

Sauga  Tammiste 

Talvel ei tule vahel traktor minu majani, lõpetab naabrite juures. Ning enamasti 
pean hommikul sõitma ajamata lume sees. Õnneks pole enam väga kõrget lund 
olnud. Olen läbi saanud. Ei oma džiipi. Suur maantee enamasti korras. Vahel küll 
lumevall meie tee otsas. Niigi suurele maanteele tõusult minek ja siis vahel see vall 
ka. 

Sauga  Tammiste Rööpad teedel häirisid 

Sauga  Tammiste 

Jaama tänaval puudub tänavavalgustus. Jaama tänavalt Veskikaare sissesõidutee 
ots aina laguneb, sügavad augud teel. Jaama tn puudub turvaline liiklemisvõimalus 
ratta kasutajale  ja jala käimiseks või spordi harrastamiseks. Saan aru, et linna tee, 
aga vald ja linn saaksid koostööd teha elukeskkonna turvalisemaks muutmiseks. 
Ette tänades. 

Sauga  Tammiste 

Teil ei ole tegelikult raha ja seda vähestki raiskate niisama ära.  Te ei oska 
investeerida ja te ei taha investeerida.  Elukeskkond ei ole konkurentsivõimeline 
ükskõik mida te teete. Juhtimine on nõrk, samal ajal laisklev parasitism tohutu. 

Sauga  Tammiste 
Värskelt tehtud Susi/Uuekalda tee laguneb hirmsa hooga. Alus pehme ja pinnatud 
osa auklik ja pude 
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Sauga  Tammiste 

Sel aastal võis nii kergliiklus- kui ka sõiduteede hooldusega rahule jääda, kuid 
eelmisel talvel olid külavaheteed täpselt sellised nagu taevas andis ja autod suutsid 
tallata. Kergliiklusteed olid ka hullus seisukorras 

Sauga  Tammiste Kellukese tee pole korras. Tänavavalgustus enne Kellukese põiku puudub. 

Sauga  Tammiste 

Tammiste aiandi bussipeatuse lähedal on teede seis väga halb, samuti ei ole 
paljudel väikestel tänavatel valgustust, rääkimata jalakäija teest. Samuti Suur-Kaare 
tänav peaks olema kergliiklusteega, see on ainult aja küsimus, millal seal mõni 
õnnetus juhtub. 

Sauga  Tammiste 

Igal talvel tekivad samad ja rohkemad väga suured augud, mida korduvalt 
parandatakse, kuid mida päriselt korda ei tehta. See näitab selgelt, et nö augu 
lappimisele kulutamine on kasutu, kui need paari päevaga jälle aukudeks 
muutuvad. 

Sauga  Tammiste 

Ainuke hea asi on Tammistes kergliiklustee linna. Ja maantee pole tegelikult nii väga 
valla rida, rohkem Teedeameti. Asulasisesed teed on väga halvas seisukorras, pärast 
veetorustiku rajamist ei tehtud drenaaži, mistõttu pooled krundid uputavad, 
puuduvad kõnniteed ja pole ka korralikke teeääri, ega valgustust. Lastel on väga 
ohtlik bussipeatusesse minna. Talvine teehooldus oli alla igasugust arvestust, sest 
oli traktorist, kes ei osanud oma tööd. Tegelikult pole mitte ühtki head sõna öelda. 
Samuti võime siin piirkonnas kiirest netist ainult und näha. Seda pakutakse ainult 
uusarendustele. Ikka ehtne külaelu. 

Sauga  Tammiste Veskimetsast linna poole ehk Jaama tänav kergliiklusteeta ning valgustuseta. 

Sauga  Tammiste Oma tänavas on paremaks läinud, Randivälja teel halvemaks. 

Sauga  Tammiste 
Jaama tänava äärne vajab väga kergliiklusteed, muus osas ok. Talvine 
kergliiklusteede hooldus Transpordiametilt kohati puudulik. 

Sauga  Tammiste 
Lumesahaga lumelükkajatele palun edastada info, et lund peab kõrvaltänavatel        
(majade vahel) lükkama mõlemast teeservast.  Mitte ainult ühtest teeäärest. 

Sauga  Tammiste 
Kergliiklusteedel läks tihti väga pikalt aega, et sealt lumi ära lükataks, mis tähendas 
lumes sumpamist bussile jõudmiseks. 

Sauga  Tammiste 

Tammiste vahel on teed nii rööpas ja katki ,et hobiautoga ei hakka isegi proovima 
koju tulla. Siin liiklemiseks on vaja maasturit ja siis pead ka vaatama, et auku sisse ei 
sõidaks. Nüüd on teed ära vajunud, peale torude paigaldamis ja lastakse suurtel 
seguautodel sõita. OTSIGE see raha et teed korda teha ,nendelt ehitusettevõtetelt 
kes Tammistes maju arendasid. Seguautod sõitsid teed rööpasse, ja nende 
parandamine tähendab vanakatte eemaldust ja uue täite panimest ja asfalteerimist. 

Sauga  Tammiste Kruusakattega tee milles suured augud 

Sauga  Tammiste Kodutänaval freesasfalt laguneb pidevalt ja on konarlik 

Sauga  Tammiste 
Külas on asfaldis korralikud löökaugud. Näinud ka lapsi jalgrattaga kukkumas 
sellepärast. Teeremont ajutine, kahe päeva pärast juba samasugune 

Sauga  Tammiste Lumi oli teedelt suht hästi lükatud aga auke on palju. 

Sauga  Tammiste Talvine teedehooldus väiksematel teedel oli olematu 

Sauga  Tammiste 

Talvel oli Kellukese tee väga kehvasti lükatud lisaks ka tänavad, jäid lumiseks, auto 
sõitis lume kinni ja sulaga tekkis konarlik teeolu, tihendamine võiks selliseid teid 
lükata, mis on tiheda liiklusega. Peale talve tekivad üsna sügavad augud asfaldile, 
mida pigi-killu seguga küll kevadel täidetakse kuid see on ajutine, sest autod 
sõidavad selle killu aukudest välja ja seisukord saab endiseks ehk on ja jäävad 
sügavad augud. 

Sauga  Tammiste Lumekoristus puudulik nii sõidu- kui kinnitusel. 

Sauga  Tammiste 

Lepa tee  ja Kummeli tn nurk (+ sild kraavil) sügisest saati kohutavalt tihedalt ja 
teravate äärtega auke täis. Olen saatnud kaks kirja valda. Võimatu august mööda 
sõita. 
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Sauga  Tammiste 
Meil bussipeatus asub Jaama tänaval (Veskimetsa ), seal üldse puudub valgustus. 
Sügisel, talvel, kevadel laps peab taskulampiga bussipeatusele minna 

Sauga  Tammiste Tammiste teedel augud. Leiate truubil aastast-aastasse augud. 

Sauga  Tammiste Löökaugud Tammiste Coopi ees Kellukese teel võiks saada parandatud püsivalt. 

Sauga  Tammiste 
Talvel teed kohutavad. Kergeliiklusteed koristamata - käruga jalutama minna on 
võimatu. 

Sauga  Tammiste 
Suure-Kaare tn ja Lõmpsi tee on aastaid olnud halvas seisus. Tammistes jõepoolses 
asulas on veel mitmed tänavad ilma tänavavalgustuseta. 

Sauga  Tammiste 

Misasi see kergliiklustee veel on? Ahjaa, see on see mis suvalistel valdadel on 

kilomeetrite viisi ja kus päevas mõni üksik inimene liikleb. Mõned kilomeetrid 

turvalist ja valgustatud kergliiklusteed teha oma elanike heaolu ja turvalisuse nimel 

on ikka ulme hullumeelne väljakutse Tori valla jaoks. *** 

Sauga  Tammiste 
Uuemetsas ootaks küll sellel aastal veidi teede parandamist. Nõus, suuremad augud 
said kiirelt parandatud aga üldiselt vajaks uuesti pindamist. 

Sauga  Urge 

Kiitused Erkile ja Margusele kes siin lükkavad ilmselgelt nad talvel iga kord kohe ei 
jõua, olen ka ise  palju kordi kergliiklusteid lumest puhtaks lükanud, et 
lapsevankriga jalutada ja külavahel mutikestel parem jalutada, ka raudtee ülesõidul 
puhtaks loopinud seal ei viitsi keegi seda lund loopida. 

Sindi linn   Kevadeti löök auke palju 

Sindi linn   

2022/23 talvel oli Sindi suvilarajoonipoolsete (rabapoolsete) teede hooldus liiga 
aeglane ja madala kvaliteediga. Sageli kui kell 10 hommikul autoga sõitma minna, ei 
olnud ikka veel ükski sahk sõitnud isegi põhitänavatelt (Karja, Roheline jne) läbi ja 
lund oli sadanud öö läbi. 

Sindi linn   

Ülekäiguradasid ei ole Sindi kalmistu poolses otsas üldse. Ka tee olud jätavad siin 
soovida aegajalt. Kuna ei ole ülekäigurada, siis on talvel juhtunud ka kraavi 
astumist. 

Sindi linn   

Kohati tänavavalgustus puudulik (Ringi tn, Veetorni ja Vee lõik), lumekoristus ei ole 
operatiivne, asfaltkatet ei ole kohti 20 a uuendatud, lappimine ei ole enam piisav, 
et tee kvaliteet paraneks. 

Sindi linn   Talve hooldus on siin väga lohakas ja see on õudne!!!! 

Sindi linn   

Talvine lumelükkamine on kohutav, sahajuht ei ei pane sahka mahagi, koorib 
kergelt pehmet lund pealt, ülejäänud sõidetakse roopasse kinni (pean silmas 
sõiduteed, kus kõnnitee nagunii puudub).  Kergliiklustee lükatakse lahti, aga 
juurdepääs näiteks Sindi peatusesse Paide mnt jäeti nädalateks koristamata. 
Noortekeskuse juures olev jalgtee (ülekäiguraja juures) on lahti ajamata, 
liivatamata, libe. Lahti lükkamata ehk puhastamata jäetakse ka Paide mnt 
ülekäiguradadele pääsemine (vallid sõidutee ääres) kõnniteelt. 

Sindi linn   Sindis põlevad tänavavalguslambid pahatihti 24/ 7. See riivab paljusid . 

Sindi linn   

Talvisel hooajal jälgige sünoptik Kairo Kiitsakut, et olla valmis kohe lume 
lükkamiseks mitte siis kui 20 cm on juba maha sadanud ja siis avastate. Ning võiks 
lõpuks hakata mõtlema ka auto teede korrastamisele. Tankla juurest arsti majani 
ning sealt edasi Coopini on tee ikka väga jube. 

Sindi linn   

Nagu ka varasemalt mainisin, on kergliiklusteedel talvel kõndimine raskendatud. 
Viimane tal ei olnud nii hull, jääd ei olnud, aga muidu oleks olnud arvatavasti sama 
seis, mis eelmistel aastate. Puhtad liuväljad. Ka sõiduteed olid tihti sel aastal alles 
hommikul 8ks lükkamata. Kõnniteedest ärme üldse räägi. Kurb! 

Sindi linn   

Kui kergliiklusteede otsad blokeeritakse betoonist kividega ära, et ei saaks sinna 
autoga sõita siis peaks arvestama, et talvel ei lükata neid otsi ka sahaga lahti ja siis 
ei pääse sealt enam isegi jala normaalselt läbi. Need kivi kamakad tuleks kas üldse 
eemaldada või siis sügisel ära koristada ja kui väga hing ihaldab enne talve tagasi 
panna. Kuna kõnniteid lükkavad lahti vaid sahad ja käsitsi keegi labidat ei liiguta 
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tekivad sinna pigem korralikud lumest takistused millest ei saa vankri, ratastooli või 
toetusraamiga läbi. Ajuvaba! 

Sindi linn   

Sõiduteed aastaringselt väga heas seisukorras- vastus nõus, tähendab seda, et kui 
ikka talvine lumetorm vms. äärmuslik ilmastikunähtus aset leiab, siis see 
paratamatult mõneks ajaks muudab teed mitte väga heas seisukorras olevaks. 

Sindi linn   
Raudtee tänava äärne kõnnitee on linna häbiplekk! See on parandamata juba 
mitukümmend aastat. 

Sindi linn   

5 või rohkem aastat tagasi oli alati talvel teed hooldatud juba vähemalt kella 6-7 
hommikuks. Nüüd aga hea kui õhtukski lumi lükatud on ja libeda tõrjet tehtud. 
Bussipeatused veel hullemad. Bussijuhtidel ka kindalasti väga ebamugav, kuna ei 
saa korralikult peatusesse sõita. Hommikuti tihti ka hilinevad kui on rohkem lund 
sadanud. 

Sindi linn   Karja tn. juba laguneb. 

Sindi linn   Vanematel aegadel oli sõiduteede olukord talvisel ajal palju parem 

Sindi linn   

On kohti kus on päris auklik. Lisaks korduvalt räägiti et Pärnu mnt peal on 
metalltoru ots tee pealt väljas aga keegi ei võtnud miskit ette. Lõpuks tubli 
linnakodanik eemaldas selle sealt 

Sindi linn   

Sindi linnuriigi ja Paikust ühendava Kalda tee osa võiks ikkagi ka valgustuse saada. 
Arusaamatu, miks see osa jäeti tegemata, Sealtkaudu liiguvad lapsed, jalutajad, 
rattaga sõitjad. Ohtlik koht, mis vajaks tegemist, tagamaks suurema turvalisuse.   
Talvise teehoolduse osas peaks kindlasti kuulama rohkem ja tõsisemalt elanike 
muresid  (kui sahamees ei oska tööd teha ja lükkab igapäevaselt valesti, siis see info 
tuleks anda edasi teenuse pakkujale, et muutuks olukord paremaks).  Kiiduväärt on 
kevadiste teeaukude lappimine. Üpris ruttu peale lumesula said suuremad augud 
taaskord paigatud. 

Sindi linn   

Kordan veel kord, kohutavamat teehooldust kui Sindi linn sellel talvel pakkus.. 
õigemini ei pakkunudki... mõnikord sahk meie tänavasse ei jõudnudki. Kesk tänava 
kõnnitee peaks minema lõpuni välja, või vähemalt Kanarbiku tänavani, liiklus on 
Kesk tänaval väga tihe aga kõnniteed pole 

Sindi linn   
Sõiduteed mõnes kohas paremaks läinud. Konsumi juures autod mis ääres pargivad 
on väga paha liigelda. 

Sindi linn   Talvine libeduse tõrje kergliiklusteedel on sageli puudulik. 

Sindi linn   

Sõiduteed ja kõnniteed on hakanud lagunema nt Jõe tn, Kooli tn. Suvel kui 
niidetakse pikka rohtu, siis kõnniteedelt ei pühita seda, ei tehta ka tormi järgset 
okste koristust kõnniteedelt. 

Sindi linn   Kõik on koristamata, lund ei aetud vanainimesel polnud võimalik liikuda. 

Sindi linn   
Talvel ei saanud keset linna koju kahel päeval - lihtsalt lumekiht oli nii kõrge ja auto 
ei veerenud läbi 

Sindi linn   
Talvel kõnniteed hooldamata, liivatamata ei ole üldse hooldusega rahul, kui oli Sindi 
linn oli kõik korras. 

Sindi linn   Kõnniteed ja suured teed on väga, väga libedad 

Sindi linn   Talvel tahes tahtma pole alati teed nii puhtad kui sooviks 

Sindi linn   
Kõik lehed on riisumata ja nüüd vist ei niideta muru ka. Kõik kohad on igasugu jama 
täis prahti, joodikute väljaheiteid, aluspükse. 

Sindi linn   
Sõiduteed on hoitud suht stabiilsena.  Kuigi kaevuluukide seisukord sõiduteel on 
kohutav. 

Sindi linn   

See kivide rahe mis lappides tekib on üle mõistuse, need esikalaaside täkked, kivid, 
mis lendavad hoovi ja mitmeid kordi lapsed pihta saanud ja sama ka kui jalutada 
kergliiklustee ääres siis lendavad kivid näkku. 
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Sindi linn   

Gümnaasiumi bussipeatuses (Kooperatiivi poolne) on mitmed trepiastmed, kus 
eakal on liiklemine raskendatud, eriti libedaga. Võimalusel sooviksime sinna 
käsipuud, et julgelt paarist astmest üles minna. 

Sindi linn   

Sindi linna ajal aeti teed kohe pärast tuisku lahti. Sellel talvel alles 2 päeva 
möödudes, kui autod olid sügavad rööpad sisse sõitnud. Jalakäijate peale  ei 
mõeldud üldse. Teed jäid kitsaks autole ja jalakäijale, eriti seal, kus puudus 
kõnnitee. Teede liigne soolatamine ja lumesodi tegi koerte käppadele liiga. 

Sindi linn   Nii kehva kui viimastel aastatel, pole teed kunagi olnud. 

Sindi linn   Sõiduteede lume lükkamine on alla igasugust arvestust juba paar aastat 

Sindi linn   Talvised kõnniteed isegi linna südames halvasti hooldatud, ka bussipeatused. 

Sindi linn   Kitsad tänavad ja auku vajunud luugid 

Sindi linn   
Sinti on viimastel aastatel juurde tehtud palju kergliiklusteid, mis on oluliselt 
suurendanud lastega koos ringi käimise/jalgrattaga sõitmise võimalusi. 

Sindi linn   

Tuleb suurendada talveks masinaparki, mis teeksid kiiremas korras ja efektiivsemalt 
lumekoristustöid. Sellel tööl peab olema kui kiirreageerija - mitte nii, et minu 
tööpäev algab kell 8.00. Kui vaja, alustan tööd ka südaööl. 

Sindi linn   
Talvel lumelükkamine kehv, puudub järelevalve, mõni traktor sõidab tänavad läbi 
ilma sahka maha panemata - GPS näitab, et on läbinud! 

Sindi linn   
Pärnu ja Paide mnt oli hästi,  Kõrvaltänavad on lumised, jäised tihti libedad. 
Kergliiklusteed natuke paremas seisukorras, kohati. 

Sindi linn   

Kergliiklusteed on küll head, aga talvel ei saa üle kõrge lume valli sinna peale, kui 
pean üle sõidutee kergliiklusteele minema. Teiselpool teed asuvate tänavaotsade 
kohalt võiks peale mineku koha sisse ajada. Raudtee tänava äärne kõnnitee on väga 
konarlik ja pole ka enam korralikku katet. Lapsevankri ja rulaatoriga seal käia ei saa, 
peab autoteele minema 

Sindi linn   Talvistest teedest kirjutasin eelpool 

Sindi linn   

Palun leida see raha ja teha teed KORRALIKULT korda, mitte auke üle lapitada. Ja 
mitte ainult maantee omad vaid ka väiksemad tänavad. Ühekorraga kõik korralikult 
korda teha ja asi pikemaks ajaks korras 

Sindi linn   

Sõiduteede hooldus kõrvaltänavatel oli talvel pea olemata. Mitmed päevad kestnud 
lumesaju korral ei käinud ühtegi sahka, sõiduautod jäid lumme kinni ja 
kergliiklusteel jäätusid päevased sisse tallatud jäljed kõvadeks konarusteks, mida ei 
saanud hiljem sahagagi tasaseks lükata. Vanurite ja väikelastega liiklejate jaoks oli 
see ikka kohutav katsumus. 

Sindi linn   Kergliiklusteede ääres võiks suvel ilusti muru olla niidetud nagu see on Paikusel. 

Sindi linn   PALUN LÜKKAKE SINDIS TALVEL TEID!!! 

Sindi linn   
Tänava tupikute hooldamine aeg-ajalt kipub ununema, aga olukord on vaatamata 
sellele paranenud. 

Sindi linn   Talvel on teeolud väga halvad 

Sindi linn   

Talvel lükatakse lumi lihtsalt teed mööda madalamaks, kui tuleb sula, siis tekivad 
üsnagi arvestatavad rööpad ja vastu tulevast masinas mööda pääseb siis mööda 
ainult kraavi kaudu. Lumi tuleks puhastada teepinnale võimalikult lähedalt, nagu 10 
aastat tagasi. Aga ühte sahameest tahaksin südamest kiita, sõidab suure kollase 
sahaga. Kui tema näeb, et ma olen oma väravaesise enne tema tulekut puhtaks 
rookinud, siis see mees võtab hoo maha, keerab sahka selliselt, et ta ei lükka mulle 
uut valli värava ette. See inimene teeb  talvised lumesajud oma hoolimisega 
rõõmsaks ja teeb hingele pai. Aitüma hää inime! :) 

Sindi linn   Talvel ei lükatud lund, kui oli vajadus!!! 

Sindi linn   Jalakäijate ja jalgrattateed väga heas korras. 
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Sindi linn   

Kui teid lumest puhastati, tehti seda väga hästi. KUI puhastati. Pohla tänava kurv 
Sindis  on väga, väga pime. Sõiduteed ei ole VÄGA heas seisukorras, sest auke 
leidub ikka, aga need on heas seisukorras. 

Sindi linn   

Kergliiklusteel võiks olla mõni prügikast, kuhu panna koera kakakotike. Siis võib-olla 
hakatakse ka rohkem oma lemmiklooma väljaheiteid koristama. Praegu pole lihtsalt 
seda väikest pakikest kuskile panna 

Sindi linn   

Talvel - kergliiklusteed aetakse lumest lahti väga hilja ja inimesed peavad lumes 
sumpama. Seejuures lükatakse eramajade sissesõidud kinni, kuigi majaomanikud on 
need puhtaks teinud - kas traktorist ei saaks siis aia taga oma traktori tera keerata 
on seda nii raske teha? Uue kergliiklustee rajamisega, on teepinda tõstetud ja 
üleliigne vesi tungib majaomaniku krundile (enne kergliiklustee rajamist oli aia taga 
nn kuivenduskraav, nüüd aga kõik see üleliigne vesi koguneb krundile, aia ääred on 
sopased ja vett täis ning hoovi sissesõit vaatamata korduvatele killustiku 
vedamistele jms, on nii sopane, et aeg-ajalt jääb autoga sinna kinni. Vihmase ilmaga 
on kuiva jalaga  hoovi pääsemine raskendatud. Lahendusi ei ole...).  
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Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. Täpsustage, mis on valmistanud raskusi valla kodulehe kasutamisel. 

Are   Are alevik Kuhu teavitada võõra koera viibimisest minu hoovis. 

Are   Niidu Ebaloogiline struktuur 

Are   Parisselja Segane, ei leia alati infot. 

Tori  Tohera MTÜ toetuste lehte otsisime päris kaua, samamoodi hajaasustuse programmi... 

Tori  Urumarja Andmed vananenud (Tori noortevolikogu kohta näiteks) 

Tori  Urumarja Töötajate täpsed ülesanded, vastutusala. Et teaks, kelle poole pöörduda. 

Tori  Urumarja 
Liiga suurt andmemahtu vajate selle asemel et inimestega individuaalselt suhelda 
silmast silma. 

Sauga  Eametsa Alati ei õnnestu kohe vajalikku infot leida. Peab nuputama kuhu see peidetud. 

Sauga  Eametsa Ebaloogiline ülesehitus 

Sauga  Eametsa Loogilisusele vastavus 

Sauga  Eametsa Kes mis valdkonna eest täpselt vastutab. 

Sauga  Kilksama 
Erinevate vormide leidmine. Ei saa täpselt aru, kus all mingi asi asub. Otsingusüsteem 
ei tööta. 

Sauga  Kilksama Mitu kontakti sarnase tegevusega, ja üksi ei tegele sellega, mida minul vaja olnud. 

Sauga  Pulli Kindlasti annaks lihtsamaks muuta 

Sauga  Räägu Ajuvaba, peab palju otsima kuni jõuad sinna kuhu vaja. 

Sauga  Tammiste Ei ole aru saada, milline ametnik millise teemaga tegeleb. 

Sauga  Tammiste Lastele huvitegevuse toetuse leidmine keeruline 

Sauga  Tammiste Leidsin vaid 1 lauatelefoni nr 

Sauga  Tammiste Tehke lihtsam liiga punane. 

Sauga  Tammiste Viga pole kodulehes vaid enda arvuti käsitlemisoskuses 

Sauga  Tammiste Taotluste leidmine kodulehel on keeruline leida ei saagi aru mille alt või kus otsida. 

Sindi linn   Leht jookseb korduvalt kokku andmete sisestamisel. 

Sindi linn   Aeg-ajalt kaovad mingid andmed ja kontaktid ja siis ilmuvad taas. 

Sindi linn   Taotlust ei leia kohe üles - kulub ikka aega otsimiseks 

Sindi linn   Kõik on nii keeruliseks tehtud. 

Sindi linn   Kultuurisündmusi ei leia 

Sindi linn   Dokumente ei leia ja siis löödki käega. 

Sindi linn   
Valla lehel on liiga palju alajaotisi ühe valdkonna all ja liiga palju on vaja teha klikke, 
et jõuda õigesse kohta. Nt kärestikukeskuse detailplaneeringu lehekülge 

Sindi linn   Ei leidnud kuidagi puulangetamiseks loa taotlus vormi 

Sindi linn   Ei tea, kust leida. Võiks olla eraldi koht taotluste jaoks 
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Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. 

Kuidas hindate suhtlust Tori vallavalitsusega? Soovi korra võite vastust ka 
kommenteerida juuresolevas lahtris. 

Are   Are alevik 

Vallavanem ei jäta kunagi küsimustele vastamata, isegi siis, kui ta hetkel küsimust ei 
tea, ta helistab ja täpsustab hiljem kindlasti üle, see on kõikide tavakodanike puhul 
nii. Samuti abivallavanem (***) palju abi, niipalju kui tal võimalik 

Are   Are alevik 

Väga halb kogemus (***) ametnike poolt, kes peavad aitama ehitusregistrit täita. 
Inimeste ilma asjata jooksutamine, siiamaani puudulik töö, pahased nagu et nende 
olemist segatakse. 

Are   Lepplaane 

Räägin noortekeskuses käimise transpordist. Helistan ja küsisin seoses valimistega 
ning tegu oli isegi vallaametnikuga ja vastus oli otsige ise lahendus. Jah pakuti 
varianti, küsi abi külaelanike seast. Minu jaoks nali ruudus. 

Are   Lepplaane Bussiring lapse huviringi jaoks 

Are   Pärivere 

Eks see bussi teema ikka. Rääkisin ainult lasteaia direktoriga, kes lubas edasi anda 
mu mure. Vallaga pole rääkinud veel, kuna väiksem laps oli alla 3 aastane ja nagu 
olen aru saanud, siis tema nagunii ei võinud veel ilma saatjata sõita bussiga. Nüüd 
ka tema kolmene ja kui pärast seda küsitlust otsest tagasisidet ei saa, siis võtan 
vallaga ühendust. 

Are   Pärivere Sotstöötajad on tasemel ja südamega inimesed. 

Are   Suigu Pöördumistele ei ole saanud tagasisidet 

Are   Suigu 

On olnud mõned probleemid arvete saatmisega. Mingil kummalisel põhjusel 
saadeti mu arved teisele meili aadressile. Kuigi olen aastaid saanud arveid. Ei 
osatud öelda millest antud segadus tekkis. Arved Suigu seltsimaja kasutamise eest 
jäävad ka kuskile toppama. Pean ise oma arveid otsima ja mitmeid kordi küsima. 

Are   Võlla Kogemused positiivsed ja vastused kiired. 

Tori  Kildemaa Olen suhelnud (***). Väga rahul. 

Tori  Kildemaa 

Ametnikule (***) kirjutasin 9 dets 2022 ja pole siiani vastust.  Inimesega kes 
vastutab Oti teel liiklusmärkide ja muude asjade eest, eelmisel aastal rääkisime 
halvasti märgistatud asulast ja lamavast politseinikust, ***. Tee ääred niitmata ja 
tee kitsas, kus lapsed peaksid käima, kihutavate autode vahel? 

Tori  Levi 
Vallavalitsuses on olnud meeldiv vastuvõtt. Mõnda asja ongi keeruline lahendada 
ka vallaametnikul ja sellest tuleb lihtsalt aru saada. 

Tori  Mannare 
Puuduvad dokumentide vormistamise näited. Näiteks ehitusprojekti koostamise 
kohta. 

Tori  Muraka Suhtlen tööalaselt sageli, pean suhtlust väga heaks. 

Tori  Selja Küsimus oli aerofoto vastavuses olemasolevaga 

Tori  Selja Kui sa ei tea kedagi, kes teab kedagi siis on keeruline 

Tori  Tori alevik Ametnikega väga meeldiv ja kiire. 

Tori  Tori alevik 

Kodanikuna ei ole olnud vaja suhelda (ei ehita, ei lammuta, ei sünnita, keegi pole ka 
surnud!). Töötajana hindan nende spetsialistidega, kellega on vaja suhelda, väga 
heaks. Ka töötajana enamikku  vallaametnikest ei tunne või tean vaid 
telefoninumbri ja hääle järgi. 

Tori  Tori alevik Ootan pea 2 aastat vastust oma e kirjale. 

Tori  Tori alevik 

Olen kirjutanud korduvalt ettepanekuid, ühel korral tuli vastus, kus kutsuti 
kohapeale kaasa rääkima. Isiklikel põhjustel ei olnud see võimalik ja sinnapaika see 
asi jäi. Teistel kordadel pole isegi valla poolt saanud vastust mu pöördumisele. 
Pikale ja sisukale kirjale eeldaksin kasvõi "Aitäh pöördumise eest!" vastust. 
Elementaarse viisakuse puudus või suutmatus? 

Tori  Tori alevik Väga ebameeldiv suhtlus, ei vastata isegi meilile 
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Tori  Tori alevik 
Kui ehitati mäepealne ühiskanalisatsioon lubati leida võimalus mäe alla jäänuile 
ühispumpla rajamiseks.... arvake ise, mis tehtud on? 

Tori  Urumarja 

On olnud mitmeid kordi ja erinevate inimestega. Ainuke negatiivne kogemus on 

olnud 1 ametnikuga (***) ja mitte ainult minul. Teiste töötajatega on väga meeldiv 

ja inimlik suhtlus olnud, isegi siis kui Teie poolne otsus pole meile kasulik olnud. 

Tori  Urumarja Erinevad kogemused. On lahendusi, on puuduvad lahendused. 

Sauga  Eametsa 
Ma ei saanud kunagi vastust oma murele seoses pisikese jalakäijate sillaga, mis oli 
laste jaoks väga ebaturvaline. 

Sauga  Eametsa Vallavalitsus ei vaevu vastama. 

Sauga  Eametsa 
Eelnev aja broneerimine võiks ära kaduda. Kui vaja siis saaksin ametniku kohe 
kontorist kätte mitte ei istu ta kodus. 

Sauga  Eametsa 

Vallaametnikuga (teatud isik) kontakti saamine raskendatud. Telefonikõnesid ei 
võeta vastu, samuti ei helista tagasi ning sama ka e-kirjadega. Omavalitsuses 
töötavad ametnikud võiksid vähemalt tagasi helistada kui on vastamata kõne. See 
näitab  mingil määral suhtumist ning jätab omavalitsusest halva maigu. 

Sauga  Eametsa 

Veidi kehvasti püstitatud küsimus, sest olen vallavalitsusega suhelnud korduvalt ja 
on neid olukordi olnud, kus on lahendus leitud kiirelt, on olnud neid teemasid, kus 
lahendusega on aega läinud ja on ka seda, et lahendust veel pole. 

Sauga  Eametsa 
Küla vahel on krundid mis on võsastunud. Vallaametnik ei suuda mitme aasta 
jooksul mitte midagi omanikuga ette võtta! 

Sauga  Eametsa Pole vallavalitsusega rohkem kokkupuuteid kui sotsiaalvaldkonnas 

Sauga  Eametsa 

Kirjutasin juba aasta tagasi, et Suvilate teel võiks olla ka tänavavalgustus, kuna seal 
liigub palju inimesi. Lapsed pimedal ajal kardavad. Tee võiks olla ka asfalteeritud, 
autod sõidavad kahjuks lubatust kiiremini, tolm tuleb hoovides. 

Sauga  Eametsa 
Siiani üpris kiire ja abivalmis. Eraldi tooks välja *** ja ***. Tundub, et *** ei suhtu 
asjadesse väga hingega. 

Sauga  Eametsa 
Aga teised on rääkinud, et ei ole just kõige meeldivam suhtlus olnud. Just siis, kui 
Eametsas need vee ja kanalisatsiooni mured on olnud! *** 

Sauga  Eametsa Kuna peab helistama ja kokkusaamise päeva  kokku leppima. 

Sauga  Eametsa 

Kiilu tee vallale andmisest on juttu juba mitmeid aastaid. Valla poolt lubati asjaga 
tegeleda ja kruntide omanikega suhelda, aga siiani pole sellega tegeletud. 
Kohalikud inimesed aga ootavad. 

Sauga  Eametsa Pärnu vesi Puti rajooni. 

Sauga  Eametsa Krundi piiride ülevaatamine 

Sauga  Eametsa 2 aastat kirjutanud talviste muredega, null reageeringut. 

Sauga  Eametsa 

Ullaste sild uputab nii mis kole, sild on liiga madal. Vald ei hoolda üldse sillani viivat 
nii nimetatud kergliiklusteed (suvel heinas ja talvel paksu lume all. Talvel jõuab silla 
keskele aga suure libeduse tõttu on raskendatud silla üleminek) 

Sauga  Eametsa 
Toimetuleku toetuste osas on korteris elavad inimesed eelisseisus. Ei arvestata, et 
koduomanikel on rohkem kulutusi. 

Sauga  Eametsa 

Tulika tee elanikud ei ole veel vaatamata mitmetele pöördumistele oma 
probleemidele lahendusi saanud. Loodame siiski väga, et viimati saadetud elanike 
ühispöördumisele saame konkreetsed vastused ja leitakse mõistlikud lahendused. 

Sauga  Eametsa 
Andsin teada tänavavalgustust probleemist ja 2 nädala pärast see likvideeriti. Suur 
tänu! 

Sauga  Eametsa 

Eelnevalt kirjutasin kraavide korrashoiu lahendusest (1,5 a ja siis tehti ka vale pool).   
Rasedana linnast valla kolides sünnitoetuse teema on tänaseks lahenenud ent mina 
isiklikult oli ilmselt viimane, kes pidi jääma sisse kirjutatuna Pärnu linna ja seega 
polegi enam lootustki saada lapsele lasteaiakoht kodu piirkonda Tori valda, 
Jänesselja lasteaeda. 
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Sauga  Eametsa 
Ei oska praegust seisu adekvaatselt hinnata, kuna vajadust vallavalitsusega 
suhtlemiseks pole olnud mitu aastat. 

Sauga  Eametsa Sadevee kraavid puuduvad 

Sauga  Kilksama 
Ainuke vastus mis kohe tuleb: pole raha, pole eelarves, saage ise hakkama, era asi, 
tehke ise 

Sauga  Kilksama 
Vaja on korduvaid pöördumisi. Saadetud kirjale ei pruugi vastust tulla, kui ise ei 
"torgi" 

Sauga  Kilksama 
Üldiselt on suhtlus hea. Eks kõik oleneb inimesest kellega suhtled, kuid pigem on 
kõik ikka positiivne. Leitakse vajalik ja mõistlik lahendus. 

Sauga  Kilksama Kilksamal on endiselt puudu veetrass ja kergliiklustee 

Sauga  Kilksama Vallavalitsuses on tööl ebapädevaid inimesi 

Sauga  Kilksama Vastuseks öeldi, et pole raha eelarves truubi jaoks, et vesi kraavist ära jookseks. 

Sauga  Kilksama Tee vallale üleandmise osas juba 2 aastat segadus, emailile ei vastatud. 

Sauga  Kilksama 
Kirjutasin valda, sain automaatvastuse, et vastus tuleb hiljemalt 30 päeva jooksul. 
Kirjalikku vastust ei tulnudki minu päringule, kuid mure sai lahendatud. 

Sauga  Kilksama Vallaga suhtleb vajadusel minu abikaasa. 

Sauga  Nurme Kukerpuu tee pindamine 

Sauga  Nurme 
Nii ja naa. Oleneb ametnikust. Mõnega saab kiiresti asjad aetud, teine jätab 
vastamata. 

Sauga  Nurme 

Palju on räägitud sildade korrastamisest ja lubadusi on välja käidud, kuid siiani pole 
see suhtlus vallaga tulemust andnud ning jalakäijate sillad on siiani korda tegemata, 
mis on lastele kooliteeks, sõpradega mängima minekuks ning ka täiskasvanutele 
liikumisharrastustega tegelemiseks üliolulised. 

Sauga  Nurme 
Seoses bussipeatusesse ülekäigu probleemiga olen kirjutanud juba varasemalt, aga 
siiani mingit muutust pole toimunud. 

Sauga  Pulli 

Avalikud teenistujad on olnud viisakad, samas eelistan igal võimalusel riigi või 
KOViga mitte kokku puutuda. Ühiskond on väga üle reguleeritud ja seadused jms 
reeglid, millega ka KOV tegeleb lihtsalt segavad vaba elu. 

Sauga  Pulli 
Inimesele, kes nt ehitusega ei tegele tuleks asju seletada lihtsamini. Samuti mitte 
olla pahane kui uuritakse ühte asja mitu korda. 

Sauga  Pulli 
Mingi kummaline segadus maamaksuga. Mees helistas mõned nädalad tagasi, 
lubati uurida. Siiani pole vastust. 

Sauga  Räägu 

Vallavalitsus on nii ära tõusnud, et Sul on lihtsam oma probleemidele ise lahendus 
proovida leida. Paraku ei ole enam need ajad, kui võisid astuda valla uksest sisse ja 
said omale vajalike inimestega suhelda ja väljastaks huvitas kuis Sul läheb. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Tegin mõned kuud tagasi ühe ettepaneku, iseenesest sain vastuse küll, kus tänati 
ettepaneku eest, kuid kahjuks minu teada sellega tegeletud küll pole. Ju polnud 
piisavalt väärt ettepanek. 

Sauga  
Sauga 
alevik Ei ole vastust saanud. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Hirvela mänguväljaku uuendamine. Väga tänulik, et lastele ohtlik mänguväljak sai 
asendatud uuega. Kui nüüd korraliku aia la ümber saaks, siis oleks täitsa hästi. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Oleneb olukorrast, kui kaebus esitada, siis vallavanem helistab ja olukord saab kiire 
lahenduse, eelnevalt pidin allasutuse juhiga (***) 10 meile saatma, lõpuks eirati ja 
ei vastatudki. Kui meili saatsin seoses korteri remondiga ja ümberehitusega ei 
saanudki vastust, seega loobusin kooskõlastuse ootamisest. 

Sauga  Tammiste 
Loovutasime naabruskonnas osad transpordi maast aga ei arene toimingud 
teekatte ja valgustuse arendamiseks. 

Sauga  Tammiste 

Kunagi aastaid tagasi kirjutasin ametnikule paar korda prügikastide teemal. Vastust 
kordagi ei saanud, aga paar aastat hiljem paar prügikasti ilmus mingitesse 
kohtadesse. umbes 1 kast 1,5km kohta vist kergliiklustee ääres. V.a bussipeatus. 
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Sauga  Tammiste 

Oleneb paljuski ametnikust, kuid enamuse kokkupuudetest on vastused üsna 
lihtsatele küsimustele kaua veninud või ei anta piisavalt selgeid vastuseid, puudub 
konkreetsus (või jääd lausa kahtlema, kas ikka on nii). 

Sauga  Tammiste 

Tegelikult lahendust pole leitud ja leita ka. Vald lasi tee kinni panna! Suhtlus valla 
töötajatega (***) on olnud väga, väga ebameeldiv. Miks nad töötavad veel sellises 
asutuses? 

Sauga  Tammiste Vt. minu märkus liiklusmärgi paigaldamise kohta. 

Sauga  Tammiste Vallaametnik eirab minu probleemi 

Sauga  Tammiste Olen alati saanud vastuse vallavalitsusest. 

Sauga  Tammiste 
Alles täna helistas abikaasa ametnikule (***), kuid telefonile, nagu tavaliselt, ei 
vastatud. 

Sauga  Tammiste Tänava valgustus Kellukese põik tänavale. 

Sauga  Tammiste 
On ametnike, kellega on suhtlus olnud väga kiire ja nad on olnud väga abivalmis. 
Samas on mõni ametnik, kes lihtsalt eirab kuude kaupa ja ei vastagi kirjadele. 

Sauga  Tammiste 

Ühelegi asjale praktiliselt ei pakuta lahendust. Täiesti tase omaette on see, kui 
vallaametnik ütleb lihtsalt, et tal pole aega rääkida ja viskab toru ära, kui 
helistasime, et ***. Ei saa aru, mille järgi saavad inimesed sinna tööle, vist tutvuse 
ja pädevus ei mängi mingit rolli. 

Sauga  Tammiste Helistamisele reageeritakse, kuid minu Vallavalitsusele saadetud kirjale ei vastatud. 

Sauga  Tammiste 
Lasteaia kohta ei saanud kohalikku lasteaeda ja sain kiire soovituse raja lasteaeda 
avaldus teha ja sinna õnnestus koht saada 

Sauga  Tammiste 2023 PUUDUB KORRALIK INTERNETI ÜHENUDS. Teed on katki, valgustus aegunud. 

Sauga  Tammiste Ootan siiani vastust Koiduaiatee valgustuse rajamiseks 

Sauga  Tammiste 

Kohapeale minnes ja õige inimese otsa sattudes leiab lahenduse üsna kiirelt, samas 
on ka kirju, millele ei ole aastate jooksul vastust saanud.  Tavaliselt mõjub kõige 
kiiremini tutvus ja telefonikõne. 

Sauga  Tammiste Pole kirjadele vastatud ega teeolukorda parandatud 

Sauga  Tammiste 
Ühele kirjale vastati, mis oli seotud bussi nr 13ga. Aga sellele kirjale kus oli juttu 
tolmava teega, et tee millegagi üle teha, et ei tolmaks ei vastatudki 

Sauga  Tammiste Aastaid pole lahendust leitud. 

Sindi linn   Pole 2 aastat mailile vastatud!! 

Sindi linn   

Lahendus leiti kohe kui ametnik viitsis asjaga tegeleda (võtta telefonitoru ja 
helistada). Aga kahjuks pole ametnikul vahel seda arusaama, et valla elaniku 
probleem on ka tema probleem. 

Sindi linn   
Pea täitub 5 aastat, et vald aitaks lahendada juurdepääsu oma elamumaale kuhu oli 
olnud üle 20 aasta vaba juurdepääs 

Sindi linn   Ehitusluba, kasutusluba- kiire ja korrektne tegelemine 

Sindi linn   Sest pole mõtet helistada ja rikkuda oma närve ülbe ametnikuga, ***. 

Sindi linn   
Iga osakond peaks arvestama, et ollakse siin ikka inimeste heaks ja võimalikult kiire 
suhtlus väldib edasisi probleeme. 

Sindi linn   

Võtsin vallaametnikuga ühendust paar aastat tagasi Kanarbiku ja Rohelise tänava 
nurga pärast, kus kasvab tee ääres suur kuusk. Tänu sellele on see kahe tänava 
linnapoolne ristumiskoht täielikult nö pime. Lubati probleem lahendada, pole 
siiamaani lahendatud. Ilmselt tuleb oodata uut vallavalitsust ja siis uus kiri saata 

Sindi linn   Taotluse vastus tuli väga kiiresti. 

Sindi linn   
Osade Vallaametnikega on väga keeruline, samas nt noortega tegelev *** või ***, 
nemad reageerivad kiirelt. 

Sindi linn   Ei taha selle kohaga üldse suhelda 

Sindi linn   Ametnik ei osutanud abi - kuigi seadus oleks seda võimaldanud. 
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Sindi linn   
Palusin sissesõiduteed remontida ,pole tehtud ega ühendust võetud, kuigi lubati asi 
korda teha. 

Sindi linn   Tundub mis on ühele lubatud siis teisele mitte. Isiklik kogemus ehituslikul teemal. 

Sindi linn   Mis lahendusi ma tahan kui seal on kogu aeg üks ja sama kamp aastast aastasse jne. 

Sindi linn   Ei soovi kommenteerida???? 

Sindi linn   Tori vald ei hooli oma inimestest. Olen seda ise kogenud. 

Sindi linn   
Vallavalitsus ei suvatse üldjuhul vastata, kuigi see kohustus on seadusega paika 
pandud. 

Sindi linn   Märkusele teehoolduse ja bussipeatuse kohta reageeriti kiiresti. 

Sindi linn   Ei leitud üldse lahendust ja saadeti minema 

Sindi linn   
Lahendused on olnud poolikud ja sel juhul ei saa lugeda neid lahendatuks (näiteks 
tänavavalgustus) 

Sindi linn   

Kas oleks võimalik, et kohalik leht ei potsataks postkasti kuu lõpus, vaid varem. 
Praegu on juhtunud nii, et mõnest huvipakkunud üritusest on ilma jäädud, kuna 
info on hilinenud. 

Sindi linn   Teatud ametnike suhtumine on väga üleolev 

Sindi linn   Kirjadele vastatakse kas viimasel minutil või hilinemisega. 

Sindi linn   

Oma pöördumisest ja teiste elanike käest kuuldu põhjal olen teinud järelduse, et 
Tori valda ei huvita Sindi linn vaid kõik keerleb ümber Tori. Nagu oleks mingi 
võistlus. 

Sindi linn   Probleem oli biojäätmetega. 

Sindi linn   Päringule tänavavalgustuse kohta pole 3-4 nädala jooksul veel vastust saanud! 

Sindi linn   Kommenteerisin juba eelmisel lehel. 
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Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. 

Milliste kanalite kaudu, mida eelpool polnud nimetatud, sooviksite lisaks infot 
saada? Täpsustage ka millist infot. 

Are   Are alevik Piirkondlikud arengukoosolekud 1-2 x aastas 

Are   Are alevik Facebook. Nt. ohtlike jäätmete vedu 

Are   Parisselja Instagram? 

Tori  Kõrsa Kolmest reastatutest piisab 

Tori  Mannare Valla ajalehest ja kodulehelt. 

Tori  Selja Ükskõik kust, aga millal valguskaabel tuleb. 

Tori  Taali Vallaleht 

Tori  Tori alevik Meilile 

Tori  Tori alevik Otseselt minuse puutuv mailboxi 

Sauga  Eametsa Piirkonna FB grupp, valla leht, tori valla FB 

Sauga  Eametsa Ürituste info 

Sauga  Eametsa E-postile 

Sauga  Eametsa Facebookist piisab 

Sauga  Eametsa Lasteaialaste huviringide kohta võiks rohkem infot olla Facebooki lehtedel. 

Sauga  Eametsa E-mail, sotsiaalteenused 

Sauga  Eametsa Arutelude ja koosolekute, hinnamuudatuste infot. 

Sauga  Eametsa Otsesuhtlusena 

Sauga  Eametsa FB Eametsa grupis 

Sauga  Eametsa 
Ei ole lisakohti pakkuda. Ürituste, tähtsamate ehitustööde, jms kohta, mida hetkel ka 
ajalehes kajastatakse. 

Sauga  Kilksama Postkasti infokirjad 

Sauga  Kilksama 
Tavaliselt kui valla leht ilmub, siis on osa üritusi juba ära olnud, nii et mõned 
teavitused võiks kiiremini toimuda. 

Sauga  Kilksama Tori Valla Facebooki leht ja vallaleht. 

Sauga  Nurme Raamatukogust 

Sauga  Pulli 

Ei soovi infot. Mida vähem riik ja vald inimeste ellu puutuvad, seda parem. Valla 
teenistujad saavad lahendada probleeme, kui inimesed abi või nõu saamiseks valda 
pöörduvad. Ei näe tavaelus erilist vajadust informeerimise 

Sauga  Räägu Valla koduleht 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Üldinfot eelistan saada Facebooki ja valla kodulehe kaudu. Isiklikku infot soovin saada 
e posti kaudu. Kiireloomulist isiklikku infot telefoni teel. 

Sauga  Tammiste Bussiootekoja sein 

Sauga  Tammiste 

Koosolekul kus valla esindajad selgitavad mis on plaanis rajooni elukvaliteedi 
tõstmiseks teha. Mida ei saa teha ja miks ei saa teha. Muidu tundub, et valla 
ametnikud ei hooli teatud piirkonna elukeskkonna kvaliteedist. 

Sauga  Tammiste 

Teadete tahvlil. Samas võiks need teadete tahvlid asuda normaalses kohas, mitte üle 
tee sõidutee ääres. Miks ei või teadete tahvel asuda kõnnitee ääres kus inimesed 
igapäevaselt jalutavad. Täiesti arusaamatu loogika???? 

Sauga  Tammiste 
Bussiaegade tabel võiks olla lehes ära trükitud. Saab vajadusel välja lõigata. Kõigil ei 
ole nutitelefoni. 

Sauga  Tammiste Infokiri 

Sauga  Tammiste Hetkel on piisavalt infot. 

Sauga  Tammiste Uudiskiri 
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Sauga  Urge 

Küla Facebookist, hiljuti kuskilt kuulsin, et mingil koosolekul oli räägitud, et siin 
lammutatakse raamatukogu tagant garaažid ära ja midagi seal tehakse. Aga mida ei 
tea, see info oleks võinud küll seal küla grupis olla 

Sindi linn   Sooviks, et vallavalitsuse vastaks kõikidele neile saadetud kirjadele 

Sindi linn   Pärnu Postimees 

Sindi linn   Kõik ok, kuid mainin ära - et valla lehte loevad meil vaid vanurid . 

Sindi linn   Rohkem infot Sindi linnas 

Sindi linn   Võiks olla verbaalse uudiste edastaja. 

Sindi linn   Tahvlitelt naabervaldade omi etteteatavalt. Mitte seda mis oli 

Sindi linn   Sooviksin, et keegi tuleks ja räägiks uudiseid kohalikus raadios. 

Sindi linn   Vallaleht 

Sindi linn   Postkasti 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



97 
 

Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. 

Soovi korral võite oma eelmisi vastuseid (suhtlemine vallavalitsusega) 
kommenteerida siin:  

Tori  Tori alevik Koostöö *** oli väga meeldiv. 

Sauga  Eametsa 

Tänan õnne, et liitume Pärnu veega ja ei pea Sindiga asju ajama. Kohutav suhtlus ja 
ainult elanike süüdistamine, käiakse isegi ukse taga inimesi taga rääkimas ja 
kogukonna vahel probleeme tekitamas. 

Sauga  Eametsa Pensionäridel võiks küttepuude ostmiseks olla toetus. 

Sauga  Eametsa 

Kuidas hindate teatiste, ehitus- ja kasutuslubade menetlemise järgmiseid aspekte?  
Olenes väga perioodist, kellega, st. millise ametnikuga pidi suhtlema. Võttes aluseks 
läinud 7 kuni 8 aastat, siis hinnanguid saaks anda sisuliselt ametnikele. Ja need on 
paraku "seinast seina" ehk mõnele neist "väga halb" ja teised jällegi "väga hea" 

Sauga  Eametsa 

Üritasin leida mulle vajaliku infot restaureerimise ja hajaasustuse programmi kohta 
valla kodulehelt ning peale otsingut ja üritamist aru saada vajalikest dokumentidest 
ja taotlemise etappidest ma loobusin, sest taotlemise tingimused ja vajalikud 
dokumentatsioonid olid arusaamatud (nagu Hiina keel). Ühesõnaga ei olnud 
konkreetselt välja toodud, et mida ja kuidas selleks vaja teha on. 

Sauga  Eametsa 
Sindi vesi peaks parandama oma teenuste kvaliteeti. Samuti tagama ka avarii 
väljakutsetele reageerimise 24/7 

Sauga  Kilksama 
Kahjuks on Kilksama tiheasustusala ja seega seal ei saa hajaasustuse programmist 
rääkida. 

Sauga  Kilksama 

Kindlasti sooviks mõnda neist toetusest kasutada aga leidsin selle info alles hiljuti. 
Ja kuna olen maja omanik ja registreerisin neti vahendusel oma elukoha, siis see 
aasta kahjuks enam taotlust esitada ei saa. 

Sauga  Kilksama 

Oma koju perega sissekirjutust tehes jäeti mulle mainimata, et eelmiste omanike 
pere on veel sisse registreeritud. Sain eelmiste omanike võlgade tõttu 
kohtutäituritelt pidevalt ähvardusi ja vallast vastati mulle telefonis esialgu et oma 
viga, et ei teadnud, et pean taotluse tegema, et eelmised omanikud välja kirjutada. 
Kas seda siis tõesti oli raske mainida, kui enda perele esialgselt sissekirjutust tegime 

Sauga  Pulli 
Ehituslube jms koormavat poleks üldse vaja. Kõigi erahoonete puhul. Loodetavasti 
see bürokraatia ühel hetkel kaob. 

Sauga  
Sauga 
alevik *** on väga meeldiv asju ajada, vastab kiirelt ja põhjalikult. 

Sauga  Tammiste 

Liitudes Keskkonnateenustega lubati tasuta konteineri renti. Seal polnud 
täpsustatud ajapiirangut. Ühest hetkest lihtsalt küsitakse ilma läbi rääkimata 
rendihinda. Minu arvates see pole ok.... 

Sauga  Tammiste 
Sünni registreerimise kohta... 4,5 aastat tagasi, ei mäleta väga enam. Tore 
lusikatseremoonia oli. 

Sauga  Tammiste Lapse sündi pidin registreerima Sindi linnas. Väga ebamugav 

Sauga  Tammiste Kõikidest nendest punktidest võiks olla lühiülevaade ka valla paberkandjast lehel. 

Sauga  Tammiste 

Kasutusloa saamine oli suht keeruline suhelda telefoni teel kuna ametnik ei osanud 
rahulikult suhelda, asjadest aru eriti ei saa. Aga kui tuled kohale - siis kohe kõik hästi 
! 

Sindi linn   
Kommunaalteenuste kasutamise küsimuste blokis meenus paari aasta tagune 
veeavarii Sindis ja siis oli tõesti raske leida infot. Rohkem kogemust pole olnud 

Sindi linn   Üldiselt toetustest ei räägita ja neid võimalusi avalikult ei tutvustata 

Sindi linn   ma ei saa aru mida toetatakse kogu aeg. 
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Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. 

Ütlesite, et Teil pole kodu lähedal sobivaid võimalusi liikumisharrastusega 
tegelemiseks. Milliseid võimalusi selleks sooviksite? 

Are   Are alevik Ujula, kergliiklusteed. 

Are   Eavere Pigem on hirm hulkuvate koerte ees. 

Tori  Jõesuu Parem ühistransport Jõesuu-Tori vahel, või vähemalt kergliiklustee 

Tori  Kuiaru Kergliiklusteed 

Tori  Taali Taalis pole üldse midagi minu teada :) 

Tori  Taali Kõnniteed, et ei peaks koeraga ümber majade koguaeg jalutama. 

Tori  Tori alevik Valgustatud ja turvalised (koerte vabad) spordirajad 

Tori  Urumarja Kõnnitee 

Sauga  Eametsa Kergliiklusteid või parke jalutusradadega. 

Sauga  Eametsa Valgustatud ja ohutud kõnniteed 

Sauga  Eametsa Metsarada või kergliiklusteed 

Sauga  
Sauga 
alevik Korras kergliiklusteed, kuna meeldib rulluisutada 

Sauga  Tammiste Treeningrühmad/jõusaal 

Sauga  Tammiste Spordiväljak ning saal kus saaks treeninguis teha. 

Sauga  Tammiste Discgolf 

Sauga  Tammiste 
Jõusaal võiks olla ligidal või kui koolimaja kunagi valmis saab ehk tuleb ka 
kogukonnakeskus, kus erinevaid spordialasi harrastama saab hakata. 

Sindi linn   Jõusaalis käiks. 

Sindi linn   Sindis pole isegi matkarada kus jalutada. 
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Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. Soovi korral kommenteerige spordivaldkonna tegemisi Tori vallas: 

Are   Murru Ares pargijooks olemas 

Are   Niidu 

Are piirkonnas pole põhimõtteliselt spordijuhti/spetsialisti. Vastav inimene ei 
täida seda rolli. Suurem koormus ja asjast peaks olema huvitatud. Kahjuks on Are 
sport ja selle edasi viimine hääbumas. Jõusaal lahti ka absurdsetel aegadel ja 
nädalavahetusel, kui töö inimestel oleks aega käia, on see kinni. Muul ajal on see 
pea inimtühi. Teismelised ainult käivad vahest. "Tore küll", et tööinimestele ei 
mõelda. Võtke kiibisüsteem kasutusele, et nv-sel ja varahommikul saaks ka käia.  
Peale valdade ühinemist ei toimu peale jooksusarja midagi. Äärmiselt kahju. Tuleb 

Pärnu teenuseid tarbida...☹️ 

Are   Parisselja 

Taristut on arendatud. Vajadus oleks kergliiklusteede järele. Vajadus oleks 
terviseradade järele igas piirkonnas. Elanikud võiksid rohkem liikuda  - ilmselt on 
teavitustöö väike. 

Are   Pärivere 

Olen siia sisserändaja, meeldib liikuda ja meeldiks rohkem seda kanti tundma 
õppida. Tore oleks kaart v midagi taolist vanadest külaplatsidest, lähikonna 
koolidest, tuntud inimestest jne. 

Are   Suigu Are pargi jooksud on kus pere osa võtab. 

Are   Suigu Kahju on, et treeningud kipuvad ära vajuma ja inimesed ei tule kohale. 

Are   Suigu 
Meie perele väga meeldivad erinevad liikumisüritused ja Tori vallas on neid minu 
meelest piisavalt. 

Tori  Levi 
Jalgsimatkad looduses koos matkajuhiga, kanuumatkad Soomaa jõgedelt Sindini - 
erinevad lõigud ja distantsid, rattaretked, kepikõnniharrastajate klubi jne 

Tori  Oore 

Tori Spordiklubi korraldab väga palju üritusi, kes tahab, see leiab alati midagi. Ja 
lisaks on nad nii sõbralikud ja soojad inimesed. Alati kui kuhugi üritusele lähed, 
tunned, et nagu oleks sind ammu oodatud. 

Tori  Taali Tantsutrenne või aeroobikat võiks rohkem olla. 

Tori  Tohera Elan Torist eemal ja ei puutu spordiga kokku. 

Tori  Tohera Tori spordiingel on ***. Kõik saab ja on korraldatud väga hästi 

Tori  Tori alevik Tori Spordiklubi poolt pakutav on minule piisav 

Tori  Tori alevik Tegelikult on need meie piirkonnas juba olemas. 

Tori  Tori alevik 
Ise osalenud ei ole, aga koolis infotahvlilt on näha, et ikka aegajalt toimub üritusi. 
Väga meeldiv on näha. 

Sauga  Eametsa 

Huviringe võiks olla  rohkem. Lasteaialastel ei ole Sauga vallas eriti huviringe. 
Lasteaias ainult loovusring ja jalgpall. Võiks olla nt ka iluvõimlemist, tantsimist, 
midagi poistele. 

Sauga  Eametsa 

Võiks olla erinevaid saalitreeninguid (korvpall, võrkpall, jne) ja mitte ainult 
noortele, vaid ka veteranidele. Samuti võiks sellekohane info olla laialdaselt 
levitatud ja hästi leitav ning kättesaadav. Ennem Pärnumaale kolimist tegelesin 
regulaarselt (2 korda nädalas) saali treeningutega, kuid Tori vallas olen üritanud 
otsida ja leida mulle sobivat, kuid mingit infot mitte kusagil ei ole. 

Sauga  Eametsa Oleks kergliiklustee olemas ei peaks autoga mujale minema. 

Sauga  Eametsa 

Noortele liikumisüritusi väga ei ihka selle pärast, et lapsed käivad juba palju linnas 
trennides. Hetkel ei tunne puudust. Aga samas, kui midagi väga vahvat 
korraldatakse, siis vast ikka võtaks osa :) 

Sauga  Eametsa 

Palli mänge rohkem panustada (ka täna heal tasemel võrreldes teiste 
omavalitsustega kuid annab veel paremaks minna) ning saali, platside jne 
kasutamis õigust võiks anda eelisena valla elanikele kes spordiga tegelevad. 
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Sauga  Kiisa Rahul 

Sauga  Kilksama 
Ei ole leidnud sobivat liikumisharrastust lähedal asuvatest majadest. Info puudulik 
või ei oska leida: jooga, pilates jms pehmed alad 

Sauga  Kilksama 
Mul endal pole praegu vaja üritustel käia, vb kui pensionile jään siis käiks 
matkadel. 

Sauga  Kilksama 
Olen aru saanud, et kui vabatahtlike pole kes midagi teeksid siis midagi ei toimu 
ka 

Sauga  Pulli 

Kuna maksud on vägisi võetud mitte annetuspõhised, siis peaks riik inimestelt ära 
võetud rahaga väga hoolalt ringi käima ja tagama ainult esmavajaliku. Kõik sellised 
pehmed kulud nagu spordirahastus peaksid olema avalikest vahenditest olemata. 
Inimesed ise valivad, kas enda raha kulutada spordile või mitte. Väga halb toon on 
vara karistuse ähvardusel omastada ja siis küsida, kas võiks laekunud raha eest 
näiteks (osaliselt) tasutud spordikoolitusi pakkuda. 

Sauga  Räägu 

Viimasel ajal on Saugas ainult tolmukord. Võrku käiakse mängimas Ares, 
rahvatantsu tantsin Jaagupis. Külade mängud kaotati ära. Mis me siis räägime. 
Liigume, liigume kuhu? 

Sauga  Rütavere Tori Spordiklubi korraldab erinevaid üritusi ning neist piisab 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Sauga piirkonnas puudub kaasaegne spordisaal. Täiskasvanutele võiks olla jõusaal, 
ringtreeninguid jm. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Vallas võiks spordisaalis olla korraldatud eakatele võimlemisrühmi, et ei peaks 
linnast neid otsima. Tihti aitaks ka sealjuures õpetus keha venitamisest jne. 

Sauga  
Sauga 
alevik Soovijatele on Sauga piirkonnas mitmekesised võimalused loodud. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Just eakatele võiks rohkemat olla, et vähendada üksindustunnet ja liita neid 
ühiskonnaga 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Lisaks üritustele oleks vaja spordivõimalusi noortele. Praegu küll vallamajas on 
mingitel päevadel trennid aga võiks olla ka korralik jõusaal - käijaid oleks palju. 

Sauga  Tammiste 

Kõik vastused tunduvad olevat suunatud (v.a. piirkondade vahelised võistlused) 
kõnni/jooksu pihta. Erinevad pallimängud ja muud liikumisvõimalused kuidagi 
tähelepanuta jäänud. 

Sauga  Tammiste Tammistes käimise - jooksmise võimalused olemas, muuks peab Pärnu sõitma. 

Sauga  Tammiste 

Kõige eelistatum oleks just piirkonnas toimuvad üritused. Kuna Tammiste on 
arenev ja kasvav, siis kohalikud võistlused ja üritused kasvataks kohalikevahelist 
tutvust ja aktiivsust. 

Sauga  Tammiste Oskan ise liikuda. 

Sauga  Tammiste 
Sauga vallas olid noorte kompleksvõistlused ning täiskasvanutele samuti tiimidega 
võistlused - võiks need uuesti tagasi tuua kuna nüüd on vald ka suurem. 

Sauga  Tammiste 

Tammistes täielikult puudub. Kuulsin, et tehakse välijõusaal kuid see jääb väga 
kaugele linnapiiri. Meil Tammiste lõpus on ainult uus tühi maja mille ülemisel 
korrusel lastetuba. 

Sauga  Tammiste 
Et minna kergliiklusteele kõndima, tuleb sõita autoga umbes kilomeeter Coopi 
parklasse, kuna maantee ääres kõndimine väga ohtlik. 

Sauga  Tammiste Tammistesse on väga vaja jõusaali. 

Sauga  Tammiste 

Kõik vajalik on Pärnus.  Ei ole vaja üritada luua paralleeluniversumi ja illusiooni, et 
Tori vald teeb ja korraldab. Kogu raha tuleb tegelikult Pärnust ja peaks ka Pärnus 
ära kulutatama. Nii saaks kõik inimesed teenistusest kasu, praegu saavad ainult 
väikese piirkonna üksikud inimesed. Ja ega nad ei kasuta ja ega nad ei saa kasu. 
Sest nii need asjad lihtsalt ei tööta. Teenuseid st. raha on vaja saada Pärnus, sest 
linnas on rohkem võimalusi ja rohkem inimesi. Vallas on linna magala. Ei ole 
mõtet magalas raha raisata. 
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Sauga  Tammiste 
Võiks toimuda rohkem lastele suunatud tegevusi. Üks hea näide Rae vallas toimub 
selline asi nagu jüriloppet 

Sauga  Tammiste Tammistes võiks olla välijõusaal ka Coopi pool otsas elavatele inimestele. 

Sauga  Tammiste 

Paari aasta pärast pensionile jäädes kindlasti soovid muutuvad, praegu graafiku 
alusel tööl käies ka puhkepäevadel ja õhtusel ajal, ei saa paljudest üritustest ja 
ettevõtmistest kahjuks osa võtta. Liigun vastavalt vabale ajale. 

Sauga  Urge 
Võiks olla lastele samasugused spordi mängud nagu kunagi Sauga vallamajas 
toimusid 

Sindi linn   Ei saa osaleda, sest olen puudega inimene . 

Sindi linn   
Võiksid olla ka näiteks mõned jooksuvõistlusel väiksematele nagu toimub Ares ja 
Pärnus 

Sindi linn   Enamus liikumisüritusi on olemas ja leitavad,  kui ise tahad osaleda. 

Sindi linn   Tavalisele tööinimesele pole midagi. Ratsavõistlused võiks olla. ???? 

Sindi linn   Teismelistele võiks olla suunatud erinevaid treening tegemise võimalusi 

Sindi linn   Oleks vaja naisekandmise võistlusi. 

Sindi linn   Ei tea neist midagi. 

Sindi linn   Passiivne, isegi olematu osavõtt vabariiklikest suve- kui ka talimängudest. 

Sindi linn   
Sindis pole ammu jalgratta rallit olnud ja Jüriöö jooksu. Discgolfi võistlustest valla 
kodulehel pole infot leidnud. 

Sindi linn   
Liikumisüritusi võiks olla ka puudega isikutele, et nad ei tunneks ennast kõrvale 
tõugatuna. 

Sindi linn   

Kiidan väga Pärnumaa Spordiliidu algatust, kus entusiastliku Sirje Sooviku 
juhtimisel käiakse kambaga kepikõndi tegemas. Sellist kõndi peaks aasta ringi 
tegema vähemalt kord nädalas. 

Sindi linn   
Võiks jälle tulla valla siseseid km võistlusi nagu oli eelmine aasta. Motiveerib 
liikuma. 

Sindi linn   
Mingit piirkondade vahelist asja ei ole vaja. Liikumisüritused on igal aastaajal tere 
tulnud 

Sindi linn   Võiks olla Bodybalance vms rühmatrenn, mis hõlmab jõutreeningut ja venitust. 

Sindi linn   Mälumäng taas Seltsimajja 

Sindi linn   Sügisel võiks olla taas jalgratta võistlused 

, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



102 
 

Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. Millest tunnete kultuuri vallas puudust? 

Are   Are alevik 
Professionaalsetest esinejatest, kuid tean, et see on liig kulukas ja piletihinnad 
tõuseks lakke 

Are   Are alevik 
Professionaalsetest esinejatest. Kultuuri pakutakse piisavalt, head kellaajad, rõõmus 
ja alati abivalmis kultuurijuht ja meeskond 

Are   Are alevik 

Kõik üritused/esinejad on suunatud vanematele inimestele. Selle asemel, et kutsuda 
nii tihti tundmatuid ja mitte huvipakkuvaid esinejaid, võiks olla harvem aga tuntumad 
ja huvitavamad. 

Are   Are alevik Laiahaardelisest lähenemisest.  

Are   Are alevik Kohviku õhtuid võiks olla 

Are   Are alevik Mitmekesisusest. 

Are   Are alevik Rohkem tegevusi vanusele 30-45 

Are   Are alevik Üritused võiks toimuda õhtu poole mitte päeval kell 12 

Are   Elbu 

Siin piirkonnas on üritusi väheks jäänud. Eks koroona aastad on mõjunud. Ja teine, et 
üritused on kulukas korraldada ja peavad raha ka tooma. Ja kui rahaliselt palju pileti 
eest küsida ei tule rahvas vaatama. Populaarne üritus oli valla aastalõpu pidu. Kui 
koroona läbi sai siis ikka küsiti, kas seda üritust ei olegi enam. 

Are   Kurena Ei tea 

Are   Lepplaane Kinost, võiks teha välikino vahest 

Are   Niidu Tegelikult on toredaid üritusi palju, jõuaks vaid rohkem ise osaleda. 

Are   Niidu 

Noorele generatsioonile võiks rohkem mõelda, mitte kogu aeg vanurite bände ja 
näidendeid kutsuda esinema. Paljud seepärast ei külasta neid. Jällegi tuleb Pärnus või 
Tallinnas käia. 

Are   Parisselja 
Teema õhtud huvitavate inimestega. Erinevad koolitused näiteks "Tervis 
,Investeerimine, Roheenergia jne" 

Are   Parisselja 
Lihtsatest asjadest - kohalikud huviringid näiteks. Majad võiks olla rahvale avatud 
õhtuti ja nädalavahetustel. Liiga palju on kalleid esinejaid tühjadele saalidele. 

Are   Pärivere Mitte millestki 

Are   Suigu Suigu Seltsimajas võiks olla ka kultuurilisi üritusi rohkem 

Are   Suigu Pereüritused. 

Are   Suigu 
Võiks olla rohkem üritusi, eriti noortele, kes ei tea kultuurist väga palju midagi. Aga 
peaks olema miski mis ka tõmbaks nende tähelepanu. 

Tori  Kuiaru Kontserdid, teatrietendused 

Tori  Levi Teatrist 

Tori  Oore Tori ööd ja päevad oli imeline üritus 

Tori  Oore Kontserdid. 

Tori  Rätsepa 
Varem suudeti meelitada tuntuid artiste Tori kirikusse esinema, nüüd seda enam 
pole. Üleüldse on näiteks koos lastega üritusi Tori alevikus väga vähe korraldatud. 

Tori  Tohera Kino 

Tori  Tohera Käime super üritustel ja kontserditel Vändras. Tori tegemistest teame vähe.. 

Tori  Tori alevik Kaasaegsusest 

Tori  Tori alevik Erinevates piirkondades väga erinev lähenemine võiks olla ühtsem ja mitmekesisem 

Tori  Tori alevik 
Ega väga ei tunnegi, sest kultuuri saab tarbida ka väljaspool valda.  Ise tegemiseks on 
nii rahvatants kui laulukoorid, eakate klubid olemas. 

Tori  Tori alevik Kõike on piisavalt. 

Tori  Tori alevik Vabaõhu lavastustest suvisel ajal 
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Tori  Tori alevik 

Külastan Pärnu linna kultuuriüritusi. Muuseumide kohta võiks olla rohkem infot. Tori 
tallide muuseumi avastasin ka poolkogemata. Üks muuseum veel alevikus 
avastamata, aga sooviks kuskilt leida veel infot nende kohta. 

Tori  Tori alevik Kino, teater, tantsuõhtud 

Tori  Tori alevik Kultuurimajas võiks rohkem olla korraldatud üritusi(peod) 

Tori  Tori alevik 
Keskväljakul võiks suvel toimuda rohkem erinevaid, laatasid, hobuvõistlusi, kontserte. 
(Tori keskväljakul võiks taas olla laululava) 

Tori  Tori alevik Elitaarsusest puudust ei ole(- 

Tori  Võlli Ei oska öelda. 

Sauga  Eametsa Üritustest 

Sauga  Eametsa Ühisüritused, mis valla inimesed kokku toovad, hea näide Kodukohvikute päev 2022. 

Sauga  Eametsa Kontserdid ja muud üritused ka Saugasse. Mitte ainult Sindi. 

Sauga  Eametsa Eametsas oli vaid üks üritus möödunud aastal. 

Sauga  Eametsa Pereüritused talvel 

Sauga  Eametsa Et ürituste kuupäevad oleksid veidi varem teada. 

Sauga  Eametsa 
Võika olla rohkem üritusi lastele ja peredele Saugas. Tean, et osavõtt ei ole alati suur, 
aga meie pere ikka käib. 

Sauga  Eametsa Info puudus. Üritused toimuvad pigem linnas 

Sauga  Eametsa Ei oska öelda, äkki lastele suunatud kultuuriüritustest 

Sauga  Eametsa Eametsas ei toimu suhteliselt mitte midagi, kui välja arvata mõned, suvekuudel 

Sauga  Eametsa Ei käi kuskil, sest väikse lapsega kodus. Ei ole kursis ka. 

Sauga  Eametsa Põnevast huvitegevusest 

Sauga  Eametsa Suvised vabaõhu kontserdid 

Sauga  Eametsa Mõni tore tantsu üritus võiks olla 

Sauga  Eametsa Kuna Pärnu linn ka lähedal, siis saab ka seal käidud. Ei oskagi hetkel puudust tunda. 

Sauga  Eametsa Ühisüritused 

Sauga  Eametsa 

Võiks olla veel mõni üritus sarnale Sindi laadale ja Sindi rockile. Ning võiks mõelda ka 
mõne festivali peale. (Viimane rohkem erasektori teema kuid võiks aidata kaasa selle 
kohalik omavalitsus) 

Sauga  Kiisa Ei oska öelda. 

Sauga  Kiisa 
Üritused võiksid toimida ka meie (Tammiste) kandis. Saaks kaasata ka eakamaid 
vanavanemaid. 

Sauga  Kilksama Üritused väiksemates kohtades 

Sauga  Kilksama Suuremad üritused toimivad ainult Sindis, Toril või Ares. 

Sauga  Kilksama 
Meie piirkond on kuidagi ära unustatud, Tori vald ei peaks ainult Tori alev ja Sindi linn 
olema 

Sauga  Nurme Kultuuri naudin Pärnu linnas 

Sauga  Nurme Kõik hästi. 

Sauga  Nurme Ei tunne puudust, Pärnu on lähedal 

Sauga  Pulli Mõni hea muusikafestival nagu Weekend, Võnge, Psydja... 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Täiskasvanutele mõeldud kvaliteetsest meelelahutusest, kultuurist. Võiks rohkem 
kasutada Sauga noortekeskuse lava, saali. 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Kohaliku lehe ja some kaudu näen, et üritusi toimub suhteliselt palju ja erinevatele 
sihtgruppidele. Ise ei kasuta, kuna puudub huvi. 

Sauga  
Sauga 
alevik Väikelastele võiks olla rohkem üritusi. St alla 7-aastastele. 

Sauga  
Sauga 
alevik Lastele rohkem üritusi. 
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Sauga  
Sauga 
alevik Eakatele ja lastele jagub, aga keskealised? 

Sauga  
Sauga 
alevik Käin linnas teatris ja kontserdil 

Sauga  
Sauga 
alevik Kohalikus piirkonnas ei toimu peaaegu mitte midagi. 

Sauga  Tammiste Tammistes võiks rohkem toimuda, enamus toimub Tori kirikus. 

Sauga  Tammiste Pärnu ligidal, ei tunne puudust. 

Sauga  Tammiste Ei tunne puudust 

Sauga  Tammiste Piirkondlikest üritustest 

Sauga  Tammiste Et oleks ruumid, kus harrastada Tammiste külas. 

Sauga  Tammiste Kasutan Pärnu kultuuriteenuseid. 

Sauga  Tammiste Kino 

Sauga  Tammiste Üritustest Tammistes, mis on tasuta 

Sauga  Tammiste 
Ares ja Toris on tavaliselt mingid üritused (sõbrapäev, naistepäev), kuid Tammiste ja 
Sindi läheduses võiks samuti midagi olla. 

Sauga  Tammiste Ei toimu üritusi. Puudub 

Sauga  Tammiste Tammistes vähe 

Sauga  Tammiste Tammiste üritustest 

Sauga  Tammiste 
Lastele suunatud kultuurilised tegevused. Nt võiks olla tellitud teatrietendusi, 
laulukoore võiks käia esinemas jne. 

Sauga  Tammiste 

Mitte millestki. Te ei suuda ka midagi pakkuda. Pole mõtet niisama nalja teha ja raha 
ära raisata kui on paremaid kohti kus raha teenitakse ja kuhu raha tuleb tagasi 
investeerida. 

Sauga  Tammiste Info on puudulik või midagi ei toimu...? 

Sauga  Tammiste 
Käin kontsertidel, teatris ja kinos Pärnus. Kahjuks sõidab buss suure ringiga ja kulub 
palju aega, et kesklinna saada 

Sauga  Tammiste 
Tammistesse on vaja kohta, kus rahvas saaks koos käia või kuhu võiks esinejaid 
kutsuda 

Sauga  Tammiste Tammistes ei ole kohta, kus saaks üldse mingit kultuurisündmust korraldada. 

Sauga  Tammiste 
Meie piirkonnas puuduvad üritused! Kõik toimuvad kas Toris, Ares või Saugas. Aasta 
jooksul võib-olla üks või kaks lasteaia korraldatud üritust tehakse. 

Sauga  Tammiste Tammistes toimuvatest üritustest. 

Sauga  Tammiste Tammistes ei ole ju mitte midagi. Kõik mis on, on Pärnus. 

Sauga  Tammiste 
Etendused, kontserdid. Võiks olla mitmekesisemad, praegu vähest valikut on aga ei 
paku huvi. 

Sauga  Tammiste 
Tammiste poe poolses osas ei toimu kultuurielu korraldamist. Selleks peab 
kaugemale sõitma. 

Sauga  Tammiste Kohalikest üritustest. Loodame, et tuleb juurde kui kogukonnakeskus valmis saab. 

Sauga  Tammiste 
Tammistes puudu kultuur. Kui sul laps lasteaias ei käi. Ei oska öelda mis kultuur siin 
tammistes on.... COOP ? Kultuurimaja? 

Sauga  Tammiste Välietendused 

Sauga  Tammiste Et Tammistes ei ole kohta ega üritusi. 

Sauga  Tammiste Küla jaanipäevast, suvepäevadest, kontserditest 

Sauga  Tammiste 
Tammistes ei ole olemas mingeid tingimusi ega üritusi, Tammiste peaks kuuluma 
Pärnu linna alla - siin ei ole ju midagi 

Sauga  Tammiste Kultuurielu Tammistes puudub. 

Sauga  Urge Kõik jääb kaugele, minekul transpordiprobleemid 

Sindi linn   
Sindi linna Seltsimajas ei toimunud varasema ajaga võrreldes midagi erilist ja ei olnud 
infot ka. 
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Sindi linn   
Ehk on põhjus selles, et sintlased on harjunud teatris/kontserdil käima Pärnus ja 
seetõttu on seltsimajas neid vähe. Äkki nüüd peale remonti asi paraneb! 

Sindi linn   Suviseid vabaõhu kontserte võiks rohkem olla. 

Sindi linn   Kontserdid, suvelavastused, näitused 

Sindi linn   Kontsertidest 

Sindi linn   Kino 

Sindi linn   

Loodan, et kui seltsimaja renoveerimine lõpeb, hakkab ka kultuurielu Sindis korralik 
olema. Kuigi oleme Pärnu külje all, võiks näiteks harrastusteatreid ja monoetendusi 
siia tuua. Erinevaid kontserte, suviti suuri suveüritusi. 

Sindi linn   

Tervisega seonduvalt ise osaleda ei saa kahjuks, ent tuttavad Pärnust ikka käivad 
Sinti, kui on häid üritusi. Kindlasti võiks olla rohkem häid üritusi ja meelelahutust. 
Kurb, et Sindi keskel ehk siis Sindi Maxima kandis pole mitte 1 viisakat kohvikutki . 
Vaadake kui palju oli Sindis toitlustus- ja meelelahutuskohti näiteks 90-ndatel . 

Sindi linn   Üritusi võiks olla rohkem igale vanusele. 

Sindi linn   
Sindi seltsimajas vähe üritusi. Rohkem võiks olla kontserte, teatrietendusi. Suvel 
erinevaid vabaõhu üritusi. 

Sindi linn   Toimub Ares ja toimub Toris, sest on tublid inimesed kes teevad asja hingega. *** 

Sindi linn   Veel rohkem üritusi. 

Sindi linn   Kuna Sindi Seltsimaja on remondis, siis hetkel praktiliselt ei toimugi midagi 

Sindi linn   Kino 

Sindi linn   Kontsertidest. 

Sindi linn   

Nördimust tekitas näiteks selle aasta vastlapäev. Eelmine aasta oli lapsel väga vahva 
aga see aasta käisime ainult hobusega sõitmas ja tulime koju ära. Jõudsime veidi 
peale ürituse algust ja laps ei saanud isegi vastlakuklit, sest pikk rivi oli pensionäre ja 
kui kord meieni jõudis siis polnudki enam saada. Pluss siis veel see, et muusika oli 
venekeelne ja vanaprouad laulsid. Saan aru, et Sindis elab ka venerahvusest inimesi 
aga oleks võinud olla ka midagi rohkem eestimaist. Arvestades, et me ikkagi elame 
Eestis. Suure tõenäosusega rohkem ei lähe sellisele üritusele. 

Sindi linn   Rohkem väikelaste arengu põhilisi üritusi. 

Sindi linn   
Ägedatest kontserditest, aga lootus on, et äkki seltsimaja renoveerimise järgselt 
hakkab seal toimuma ka rohkem üritusi. 

Sindi linn   Kino 

Sindi linn   

Sindis on nii vähe kultuurisündmuseid.. nii et raske on midagi üles loetleda. Kui ma 
avan Tori valla kultuurielu sündmused aprill/ mai 2023 siis 14 üritust toimub Toris ja 
1 Sindis, millest me üldse siin räägime, Sindis ei toimu mitte midagi. 

Sindi linn   Võiks olla rohkem üritusi. 

Sindi linn   
Paljud Pärnus toimuvad kultuuriüritused lõpevad sellisel ajal, et bussiga pole enam 
võimalik Sinti saada. 

Sindi linn   Kontserdid ja etendused võiks Sindis olla. 

Sindi linn   Praegu on Puudu Sindi seltsimajast, enamus üritusi toimub meile kaugel Ares 

Sindi linn   Võiks olla ikka normaalseid Messe ka või Selgeltnägijate tuure rohkem. 

Sindi linn   

Kuna info liigub vahel aeglaselt on kahju kui ühel ja samal ajal on näiteks tantsuõhtud 
Toris ja Ares,  Või siis on vahepeal pikk aeg, kus tööealistele ei ole midagi mõeldud. Ei 
lähe ju töölt õhtul veel teatrietendust vaatama või kohtuma - reeded või 
nädalavahetused on mõistlikumad. 

Sindi linn   Kontserdid 

Sindi linn   Kontserdid, komöödia õhtud 

Sindi linn   Alati võiks rohkem olla ja seejuures kui midagi kusagil toimub võiks rohkem olla 

Sindi linn   Ei oska öelda, ei ole sellele mõelnud 

Sindi linn   Kino 
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Sindi linn   Maag Anzori võiks tulla. 

Sindi linn   

Väga on puudus väikelasteteatri etendustest (ja kui ongi 2 etendust aastas....siis 
mulle tundub et need kohad on enne kuulutuse ilmumist broneeritud.. kahjuks olen 
seda ise kogenud). 

Sindi linn   
Kus on Sindis kultuur? Sindi inimene ei sõida Aresse või Saugasse kontserdile. Siis 
valiksin juba Pärnu. 

Sindi linn   Teater, kino 

Sindi linn   

Sindi kultuurielu  on kultuurivaene.. Latt väga madal, rahvatants ja koorilaul ei ole 
veel kogu kultuur. Raamatukogu on väga heal tasemel. Rohkem kõrgkultuuri, 
näituseid! Eesti uudisfilmid peaksid ka kiiresti  kättesaadavad olema. 

Sindi linn   Sindi linnas ei toimu peaaegu midagi nii, et kõigest. 

Sindi linn   

Suurtest kontsertidest siseruumis ja uute eesti filmide vaatamise võimalusest. Suured 
siseüritused tõmbaks üle-eesti publikut siia kokku, tutvustaks rohkem Sindit ja tooks 
piirkonda turismitulu. Loodetavasti uuenenud Sindi seltsimaja pakub meile seda 
võimalust. 

Sindi linn   Suurüritustest, kus kogu rahvas saab kokku ja saavad elu ilu nautida 

Sindi linn   Kõigest 

Sindi linn   
Tegelikult otseselt puudust ei tunne, Pärnu on Sindile lähedal, aga näiteks kino võiks 
Sindis olla. 

Sindi linn   Vabaõhu kontseritest või etendustest 

Sindi linn   Mälumäng 

Sindi linn   Ei tunne millestki puudust. 

Sindi linn   Teatrist ja kontserdist enda linnas 
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Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. 

Soovi korral kommenteerige siin kultuurivaldkonda puudutavaid küsimustele 
antud vastuseid 

Are   Niidu 

Muuseumite kohapealt oleks õige vastus, et olen käinud, kuid mitte viimase aasta 
jooksul. Are kandis muuseumi ei ole ja väga tihti Torisse ning Sinti muuseumisse ei 
satu. Tori Hobusekasvanduse muuseumis käisin viimati jõulude ajal 2021. aastal. 

Are   Parisselja Liiga palju on kommertslikke üritusi. Rohkem omapära ja isetegemisi! 

Are   Suigu Eelmisel aastal oli pitsa töötuba, väga tore oli oma küla inimestega seal osaleda. 

Are   Suigu Kohapeal on vähe inimesi, kes üritustest osa võtaks. 

Are   Suigu Tori vallas võiks toimuda laste diskod. 

Are   Võlla Enamus kultuuri teenustes osalemine on Pärnu linnas 

Tori  Rätsepa 
Olen Tori vallas alles nii lühikest aega, et ei ole jõudnud külastada ei muuseume 
ega osaleda kultuurisündmustel 

Tori  Rätsepa 
Ma pole ei muuseumide, raamatukogude ega kontsertidega veel kursis, sest elan 
siin alles mõned kuud. 

Tori  Taali 
Kahju et ei suudeta jälgida kultuurikalendrit või omavahel suhelda. Tihti samal ajal 
üritused 

Tori  Tori alevik 
Mälumäng on hea idee! Kindlasti uuel hooajal võtan osa, hetkel osalen ühel teisel 
mälumängu sarjas. 

Tori  Tori alevik 
Nii kontsetid kui teatrietendused ei ole vajalikud meie vallas, suudan liikuda 
kaugemale... 

Sauga  Kiisa Tammiste piirkonnas abikaasaga käiks meelsasti tantsuõhtutel 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Soovin osaleda üritustel, mis on kvaliteetselt korraldatud. Väga häirivad 
esoteerika jm pseudoteaduste levitajad kohalikel üritustel. 

Sauga  Tammiste Muuseumisse pole lihtsalt kahjuks ammu sattunud 

Sauga  Tammiste Kui midagi toimuks, siis kindlasti panustaks osalusega. 

Sauga  Tammiste 

Pole selliste väljundite tarbija. Taukari simmanid ei paku pinget ning suuri 
kontserte Pärnusse ei tule nagunii, selleks on tarvis käia Tallinnas või mujal 
suuremas linnas. 

Sauga  Tammiste Pärnu linn on piisavalt lähedal. 

Sauga  Tammiste Puudub Tammistes raamatukogu 

Sauga  Tammiste 
Tammistes on koolis lastele erinevaid tasuta võimalusi loodud huvitegevuseks. 
See on väga tore! 

Sauga  Tammiste 

Palun arenege natukene, siin puuduvad tänapäeva kultuuri sündmused. Talupoja 
kultuuri üritate edasi  kanda. Tehke laatasid, toiduüritusi 
 jne sellist värki mis, suudaks ka raha sisse tuua valda. Tammiste suvepäevad? 
Arendage rahvamaja Tammistesse võib-olla siis areneb ka kultuur siin.  Meil on 
siin imeline jõekallas , mis on aedadega kinni pandud. Kasutage jõekallast suviste 
tegevustega kultuuri tegemiseks. Kõigepealt tehke jõekalda vabaks, kus on 
eraomandid tuimalt kinni pannud jõekaldad. 

Sauga  Tammiste 
Eelistan Pärnu Keskraamatukogu, sest Tammistes ei ole raamatukapi võimalust ja 
Urgele või Saugasse on pikk maa 

Sauga  Tammiste Olen külastanud Pärnu linnas toimuvaid üritusi ja kontserte. 

Sauga  Urge Urgel ei toimu midagi, ei saa millestki osa võtta, muidu mingit pilli võiks mängida. 

Sindi linn   
Kas küsija teeb nalja muuseumi ja raamatukogu küsimustes valikuga 'iga päev'? 
Oleks siin soovinud näha ka valla muuseumite nimekirja. 

Sindi linn   

Kui Sindis oleks rohkem noortele suunatud kultuuri , siis ei kipuks noored siit 
minema. Keegi võiks tegeleda spetsiaalselt noorte inimestega  - vanuses kuni 27 a 
näiteks . Noortel ju ei ole kokkusaamiskohtigi eriti Sindis, millest on väga kahju! 
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Nad peavad sõitma muudkui Pärnusse. P.S.  Valla nimeks on küll Tori vald, aga 
TEGELIKKUSES on see siiski Sindi vald . Enamus inimesi polegi kunagi Toris käinud, 
sest et Tori on perifreeria , isegi ühistransport on seal sama hästi kui olematu 
(ainsaks erandiks oli Tori silla remondi aegne liiklus). 

Sindi linn   Kino võiks noortele olla. 

Sindi linn   
Loodan Tori valla elanikuna suurt kasu kogu vallale sellest kui renoveeritud Sindi 
Seltsimaja valmib. 

Sindi linn   Seinaleht on sisutu, huumorirubriike pole. Vareseid ei austata. 

Sindi linn   
Ka noortele võiks olla midagi kultuurimajades - mitte ainult noortekates. Idee 
vedada kunstiringi oleks endalegi mõnus - paberid vastavad olemas 

Sindi linn   
Võiks olla näiteks Naiskodukaitse. Sarjad nagu vahepeal oli jalgsimatk, 
jalgrattamatk jms 

Sindi linn   Näidake palun uusi Eesti filme, neid tuleb nii palju ja häid 

Sindi linn   

Uued käsitööd - inimesed, kes on elus kannapöörde teinud ja otsustanud midagi 
ise oma kätega tegema hakata. Traditsioonide ellu äratamine tänapäevasel moel, 
uutele vajadustele lahenduste leidmine. Ega me palju tea kes meie piirkonnas 
maalib, kirjutab midagi, on midagi toredat leiutanud elu edendamiseks, leidnud 
mõne toreda tehnika millegi õppimiseks jne., jne. Inimesed on imelised. 

Sindi linn   Noortele suunatud üritusi rohkem korraldada. 
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Millises 
piirkonnas 
Te elate? 

Täpsustage, 
millises Tori 
piirkonna 
asulas 
elate. Ja lõpetuseks kirjutage, mida Te oma kogukonnaga koos teete või tahaksite teha. 

Are   Are alevik 
Veelgi rohkem perepäevi kogukonnarahvaga koos, toredad olid Arest alguse saanud 
suured naiste kokkutulekud, jaanituled jm üritused väga hästi läbi viidud 

Are   Are alevik 
Ühised koristustalgud, pargipeod, alati head on Are pargi kontserdid ja Are 
huvikeskuses kontserdid ja vabariigi aastapäeva tähistamine, kogupere sündmused 

Are   Are alevik 

Külastan laatasid nt Are jõululaat ja erinevad kohvikud kui on korraldatud Are 
huvikeskuses, kuna pood ja kohvikud Ares puuduvad, siis pisikesed üritused on 
ainuke võimalus kuskile saada. 

Are   Are alevik Laulame, tantsime, korraldame kohtumisi. 

Are   Elbu 
Meie pere lemmik on suvine Are pargis korraldatav igakuine jooks. Tänu auhindadele 
motiveerib lapsi pingutama. 

Are   Murru 
Väga midagi ei teegi, sest midagi huvitavat ei korraldata ja kodu ja töö kõrvalt palju ei 
jõuagi. 

Are   Niidu 

Ares juhtub nn suure valla ajal palju vähem kui väikese Are valla ajal. Kahju on jõude 
seisvast vanast vallamajast. Tore, et on väga hästi toimiv raamatukogu, tegusad 
Pääsusilmade klubi eakad, tegus huvikeskus ja noortekeskus. Ja muidugi kool. Mina ja 
minu pere toimetame palju Tallinnas ja Pärnus. Kuna hetkel 50% perest on pealinnas 
magistriõpingute lõpetamisega tihedalt seotud, lisaks töökohad, mis viivad välja nii 
Pärnu kui Pärnu-Jaagupi suunale, seega kogukonna koostegemistes hetkel väga palju 
osaleda ei jõua.  

Are   Parisselja Aastas paaril korral on tore kohtuda. 

Are   Pärivere 
Teatrietenduste ühist külastamist bussiga tahaks Tallinnas, Tartus ja mujal 
maakondades. Pärnusse saan ise mindud autoga. 

Are   Pärivere Kõike, millele on tarvidust kaasata kogukonnaabi. 

Are   Pärivere 

Kogukond minu piirkonnas on pigem väga nõrk. Olen püüdnud enamustel üritustel 
käia, mis siin toimuvad, kuid kahjuks ei tule inimesed sellega kaasa väga. Mind teeb 
tugeva kogukonna puudumine väga kurvaks ja olen mitmeid kordi mõelnud, kuidas 
saaks seda elavdada. Paraku käivad enamus inimesi linnas tööl ega huvitu minu 
hinnangul siinsetest tegevustest väga. Võiksin koos kogukonnaga teha palju - 
liikumisüritused, kultuurilised, pereüritused jne. 

Are   Suigu 
Tahaksin, et Suigu Seltsimaja saaks elu sisse ja leiaks otstarvet. Praegu leiab tegevust 
ainult noortekeskus 

Are   Suigu Eakate klubi koosviibimised uuesti käima lükata. 

Are   Suigu 
Kogukonnaga koos tegutseme siis, kui on vaja millegi vastu võidelda või on mingi 
meile oluline info, mida tullakse omavalitsusest tutvustama. 

Are   Suigu 

Liikumisüritused on vahvad. Nii eraldi kui ka koos perega. Suigus võiks olla ka 
sisejõusaal. Väli oma on olemas aga talvel seda ei kasuta. Talvel oleks mõnus käia 
jõusaalis ligidal kodu lähedal. Kuna talve õhtud on pikad ja pimedad oleks tore midagi 
teha. 

Are   Suigu Tähtpäevi pidada 

Are   Suigu Kõik õppetoad on teretulnud. 

Are   Võlla 
Tahaksin kogukonna naistega kokku saada jutusta ja teha töötubasid, kus õpime 
üksteiselt ja õpetame üksteist… 

Tori  Kõrsa 
Töö kõrvalt väga aega ei ole, täidan oma vaba aja teatris, kontserdil, naabervallas 
spordisaalis käies. Kogukonnaga koos tegemisega hetkel aega ei ole. 

Tori  Kõrsa Kogukond puudub selles heas mõttes. 
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Tori  Levi 
Oleks vaba aega ja võimalusi rohkem, võtaksin osa rohkem ja panustaks ise ka 
rohkem :) 

Tori  Muraka Ühine jaanituli nt 

Tori  Oore Orienteerumas oleme käinud, oli väga tore, külapäevad, muud spordiüritused jne 

Tori  Rätsepa Võtaksin osa alustavale ettevõtjale suunatud loengutest / koolitustest 

Tori  Selja Osaleksin heakorra üritusel 

Tori  Selja 
Seljal ei ole enam kogukonda, isegi jõulukuuske meil sel aastal ei olnud. Kas see käib 
ka kokkuhoiu alla. Varem oli siin palju igasuguseid üritusi ja võistlusi. 

Tori  Taali Infrastruktuur võiks parem olla. Kui vanemaks saab siis ehk ka rohkem üritusi ehk. 

Tori  Tohera Kogukonna jaoks ei jää aega, kuna elan kogukonnast eemal. 

Tori  Tori alevik 

Võtan Toris toimuvatest kultuurilistest ja sportlikest ettevõtmisest, kontsertidest 
rahvamajas, kirikus igal võimalusel väga aktiivselt osa. Kahjuks sageli nõuavad just 
tähtpäevalised sündmused minu kohalolekut mujal (rõõmsad vanaemakohustused). 

Tori  Tori alevik 

Kui kogukonnana kirjeldada lapsevanemaid, siis on nad aktiivsed kaasarääkijad, 
kaasamõtlejad ja osalejad.  Kui ise ennast kogukonnas kirjeldada, siis nii 
kodukandipäevad kui ka erinevad spordivõistlused, mida Tori rahvas ja Toris oleme 
pidanud korraldama, on olnud rahvarohked ja oleme saanud hakkama. Võidupüha 
lipuspaleer - "5+". 

Tori  Tori alevik 
Olen olnud 30 aastat kogukonna aktiivne liige. Nüüd on kätte jõudnud teised ajad - 
panustan rohkem iseendale ja oma perele. 

Tori  Tori alevik Sporti, ühiseid üritusi 

Tori  Tori alevik Minu kogukond ei piirne Tori vallaga... 

Tori  Urumarja Osalen Tori piirkonna üritustel 

Sauga  Eametsa Kogupere üritused 

Sauga  Eametsa 
Hetkel panustatakse mänguväljaku jaoks Lisaks kohvikutepäevad ja õhtune pidu seal 
- kogukond tuleb kokku ja lõbutseb 

Sauga  Eametsa 

Eelmisel suvel oli väga tore kohvikute päev ja samuti aitasin eestvedajatel 
organiseerida ja paigaldada Puti mänguväljakut. Sellised koostegemised liidavad 
inimesi. 

Sauga  Eametsa Ürituste kellaajad on tihti läbi mõtlemata või ei arvestate sihtgrupile sobivat aega. 

Sauga  Eametsa Hetkel liiga vähest aega elanud Eametsas, ei oska öelda. 

Sauga  Eametsa 
Võtsin osa 2022.a Eametsa kodukohvikute päevast ja sellele järgnenud simmanist. Oli 
väga tore! 

Sauga  Eametsa 
Oleme korraldamas Sauga Kevadjooksu maikuus. Muidu lapsega kodus ja ei ole 
kahjuks aega muuks tegevuseks. 

Sauga  Eametsa Osalen Tori valla korraldatud mälumängus. 

Sauga  Eametsa Jalgsimatkad 

Sauga  Eametsa 

Rohkem arutelusid meie igapäevase elukeskkonna teemal. Sooviks, et  naabrid 
tunneks üksteist vähemalt nägu- mitte autode värvi järgi.  Samuti, et ühistegevuste 
kaudu inimesed teadvustaksid endale,  et nad ei ela linnas.  Jääb täiesti 
arusaamatuks, et uued  inimesed, kes on kolinud kinnisvarabuumi käigus maal,  
kaebavad läbi küla liikuva traktori üle, kes läheb kevadel põldu kündma või ehitavad 
krunti saades kohe traataia, et keegi ikka jumala eest üle nendele kuuluva maa jõe 
äärde ei liiguks. 

Sauga  Eametsa 

Meie kogukond on alles väga värske ja pisike, kuid kasvab jõudsalt. Oleme kõik kokku 
saanud, üksteisega tutvunud ja teatud olulisi probleemkohti arutanud ning ühiselt ka 
nende lahendamise nimel tegutsenud. Plaanis on ühiselt talgupäeva raames oma 
piirkonnas ühiselt ümbrust korrastada. 

Sauga  Eametsa 
Eriti meeldib kodukohvikute päev ja selle lõpetamiseks külapidu. Sooviksin vägevat 
küla jaanituld. Hetkel erahoovides laiali ja keegi ei tea kuhu minna.  Vägev oleks ka 
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mõni väiksemat sorti laste üritus. Lapsi on siin kandis tohutult nagu ütles üks valla 
töötaja “nagu kihulased parves”. 

Sauga  Eametsa Kodukohvikute päev, ühine laste mänguväljak. 

Sauga  Eametsa 
Sooviksin koos kogukonnaga puhastada prügist kraavid, suurendada hoolivust 
sõidutee ääres kõndivate liiklejate suhtes. 

Sauga  Eametsa 
Kohvikute päev eelmisel aastal oli vahva! Ühendab inimesi ja on igati tore 
ettevõtmine! 

Sauga  Eametsa 
Kuna liigun Eametsa ja Sindi vahet siis neid on palju. Järgmisele küsimusele vastates 
Kui jätan telefoni nr siis pole ma enam anonüümne 

Sauga  Kiisa Tammiste kandis sooviks rohkem üritusi koos käimiseks. 

Sauga  Kiisa Koristustalguid võiks olla 

Sauga  Kiisa Lasteaia üritused. 

Sauga  Kilksama Teeme ära aktsioonid,  teeme tee ääred puhtaks jmt 

Sauga  Kilksama 
Kõigepealt ühised koristustalgud, et inimesed saaks aru, et prahti ei loobita maha ja 
kraavidesse. 

Sauga  Kilksama Kodukohvikute päev, jaanituli võiks olla vms. 

Sauga  Kilksama Me ei tee midagi koos, tahaks käia matkadel, suvel koos grillida 

Sauga  Kilksama Kilksamal puuduvad külapäevad, ühine Jaanituli. 

Sauga  Kilksama Teed korda ja vesi igasse majapidamisse! 

Sauga  Kilksama 
Tähistame koos erinevaid tähtpäevi (vastlapäev, kadri- ja mardipäev, halloween). 
Lisaks korraldame lastele lihtsalt lõkkeõhtuid/lõunaid. 

Sauga  Nurme Ühised üritused nagu Jaanipäev jt. Toredad koosviibimised. 

Sauga  Nurme Grillime, teeme sauna, sõidame ratastega ja jookseme. 

Sauga  Nurme Pole kogukonda 

Sauga  Nurme 

Soovisime rajada lastele mänguplatsi, kuid puurkaevu alust maatükki ei lubatud 
selleks kasutada. Kui oleks sild, mis ühendaks Mõisapargi ja Eametsa piirkonda, siis 
kindlasti teeksime ka Eametsa kogukonnaga koostööd ja oleks “ühine” piirkond. 

Sauga  Pulli 

Minu kogukond on ülemailmne ja põhineb pigem energeetilisel sarnasusel kui ühisel 
elukohal. Ühendumine interneti vahendusel. Kohaliku kogukonna osas soovin 
eelkõige vabadust: et inimesed saavad elada oma elu vabalt, rahus, tsensuuri ja 
piiranguteta. Saavad vabalt vallata, kasutada, käsutada ja vastutada oma maa ja vara 
eest ning ei pea taluma väliseid piiranguid nagu seadused, bürokraatlikud nõuded, 
kontroll jms. 

Sauga  Räägu Korraldame küla jaanipidu mida külastab tavaliselt 150- 200 inimest 

Sauga  
Sauga 
alevik 

Kogukonna tunnet väga ei tunne, kuna Sauga piirkonna inimesed on oma töö ja 
hobidega siiski Pärnu linnaga integreerunud. Naabritega võtame ette ühiseid matku 
ja väljasõite. Saugas võiks olla riiklikel pühadel temaatilisi üritusi. Näiteks vabariigi 
aastapäeva paiku tantsuõhtu, jaanipäev organiseeritud lõkke ja kvaliteetse 
muusikaga, jõulunäidend. 

Sauga  
Sauga 
alevik Käsitööring 

Sauga  
Sauga 
alevik Otseselt ei tee koos, kuid tunne on, et vajadusel oleksime üksteisele toeks ja abiks. 

Sauga  
Sauga 
alevik Meeldib raamatukogu üritustest osa võtta ja suvel kontserte kuulamas käia. 

Sauga  
Sauga 
alevik Lastele mõeldud üritused, tegevused, huviringid 

Sauga  Tammiste Käin põnnikoolis lapsega kord nädalas ja Tammiste mängumaal. 

Sauga  Tammiste 
Ühised seltskonna/rahvaüritused. Küla jaanipidu või simman. Laat. Suurem kohalik 
üritus, kus suurem hulk kohalikku ja ka väljast poolt inimesi saaks kokku tulla. 
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Sauga  Tammiste 
Osaleksin vabatahtlikuna Tammistes heakorratöödes ja lasteaed-algkooli 
mänguväljaku korrastamisel. 

Sauga  Tammiste Mitte midagi ei tee. Mitte midagi ei taha teha. 

Sauga  Tammiste Ma toimetan Sindi kogukonnaga, minu külas ei suhelda omavahel aktiivselt 

Sauga  Tammiste 
Oma kogukonnaga arendaks piirkonda nendes teemades, mida vaja. Korraldaks 
ühiseid üritusi, korrastaks oma piirkonda. 

Sauga  Tammiste Spordiüritused 

Sauga  Tammiste 
Koristustalgud, kohvikupäeval osalen, Veskimetsa külaseltsi aastaaruande 
kinnitamine ja koosolek 1 x aastas. 

Sauga  Tammiste Pole hullu! Tegutsen Pärnus. 

Sauga  Tammiste 
Teeme koristuspäevi, kohvikute päeva.  Mida võiks rohkem olla oleks  nn. garaaži 
müügi või siis kasutult seisvate esemete müügi päevi või kirbuturu moodi üritusi. 

Sauga  Tammiste Küla päevad võiks olla nagu enne Tori vallal olid 

Sauga  Tammiste 
Koosviibimised, pereüritused eesmärgiga tutvuda ja siis kujuneksid ka eestvedajad. 
Nt Tammiste rannaala võiks luua mõnusa ja ilusa 

Sauga  Tammiste Kodukohvikute päev. Tammistes võiks olla kogukonna jaanituli. 

Sauga  Tammiste 
Tahaks tuttavaks saada, ei tunne peale naabrite kedagi. Ei leia ka võimalusi 
tutvumiseks. Ise pole selles aktiivne. 

Sauga  Tammiste 
Võiks olla vanemaealistele koosviibimised või üritused. Tammistes aga pole ju selleks 
kohta momendil. 

Sauga  Tammiste 
Viimati elavdas meie kogukonda pisut kodukohvikute päev Tammistes. Selline üritus 
võiks kindlasti jääda :) 

Sauga  Tammiste Võtan osa külaseltsi tegemistest ja osalen külaüritustes 

Sauga  Tammiste 

Tori valla kogukond ei tee ise mitte midagi. Tori vald parasiteerib tõmbekeskuse 
ümber nagu paljud ülejäänud kuldse ringi vallad. Kui Pärnu linna poleks, siis poleks ka 
Tori valda. Tori valla arendamine on Pärnust teenitud raha ära raiskamine, ilma Tori 
valda või Pärnu linna tagasi toetamata. Seega toimib Tori valla kulutamine kõigi 
kurnamisena, mitte arendamisena. 

Sauga  Tammiste Rahvasport, kunstiring vm, kontserdid 

Sauga  Tammiste Kontserti nautida, kino vaadata, laulda. 

Sauga  Tammiste Näiteks kodukohvikute päevad jms on väga tore 

Sauga  Tammiste kogukond pisut killustunud, sest küla on suur. Samas- kes tahab, leiab ka tegevust. 

Sauga  Tammiste 

Meil pole eriti head kohta kus koos käia. Kui oleks mingi avalik hoone, siis kindlasti 
oleks lihtsam asju ajada. Hetkel tundub, et ühistegevus toimub rohkem tuttavate 
ringis. 

Sauga  Tammiste 
Kasutan Tammiste ärimajas toimuvaid õpitubasid. Sooviks kunstialased õpitubaseid 
ja kontserte. 

Sauga  Tammiste Võiksid olla talgud, kodukohvikute päevad 

Sauga  Tammiste Tammiste mets peab jääma! 

Sauga  Tammiste Oma piirkonna elu huvitavaks ja turvaliseks muutmine 

Sauga  Tammiste Sooviks aktuaalset infot oma kogukonna eestvedajatest ja tegemistest. 

Sauga  Tammiste Lahkuksin Tori vallast Pärnu linna. 

Sauga  Tammiste Tahaks pallimänge mängida talvel siseruumides ja suvel õues. 

Sauga  Urge Lastel võiks rohkem tegevust olla 

Sauga  Vainu Talgud, ühised väliüritused 

Sindi linn   
Võtaksin osa ühisüritustest spordis ja külastaksin kontserte ja lavastusi Sindi 
seltsimajas. Toredad oleks ühisheakorra tegemised. 

Sindi linn   Mitte midagi. 

Sindi linn   
Sooviksin käia mõnel ilusal suveõhtul vabaõhulavastust vaatamas või Sindi linna 
öölaulupeol laulmas. Initsiatiiv: võtta kokku armastatuimad laulupeo laulud ning Sindi 



113 
 

koori eestvedamisel teha kampaania, et inimesed kes on huvitatud, saaksid ka laulud 
ära õppida ning siis, ennem Sindi linna öölaulupidu, tulla nt 3 nädalavahetust kokku 
laulma. = Sindi kogukonna ühiskondsert iseendale.  Kui vajate inspiratiooni (projekti 
läbi mõtlemist), turundust või muud kommunikatsioonialast tuge, siis võib minule 
helistada: xxxxx 

Sindi linn   Matkata sooviks. 

Sindi linn   Rohkem üritusi, millest oleks kõigile kasu nt. Koristamistalgud 

Sindi linn   

Ma käin tööl ja nädalavahetused on minu päralt ,miks ma peaksin need ära 
andma??? Need päevad on minu omad ja siis tegelen ma käsitööga või loen. Aga ma 
ei taha kedagi siis näha ega rääkida!! 

Sindi linn   

Kuniks Sindis on Tori valla võim ja parmud ja hunnik venelasi - seni ei taha ma mitte 
midagi. Mul hea öelda - sest olen puudega inimene ja liikumine piiratud. Kui terve 
oleksin, siis ilmselt käiksin pigem Pärnusse . 

Sindi linn   Sooviksin mõne matka läbi teha. 

Sindi linn   Oleme koos organiseerinud Tori valla noortevolikogu tööd. 

Sindi linn   Koos  Jaanipäeva pidada 

Sindi linn   Osalen erinevatel ennetuspäevadel 

Sindi linn   Pole kogukonda, pole tegevust 

Sindi linn   
Käin iganädalaselt koos oma inimestega Sotsiaaltöö keskuses. Külastan raamatukogu 
ja muuseumi. Tahaks rohkem kuulda valla Facebooki lehel Tori valla ettevõtetest. 

Sindi linn   Tahaks juba teisele planeedile. 

Sindi linn   Vanade kultuuride traditsioonide elus hoidmine. Nt mardi-kadripäeva tähistamine. 

Sindi linn   

Käin niipalju erinevatel üritustel - laatadel - hoovimüükidel, kui saan. Väga tahaks 
midagi noorteorganisatsioonidest teada- näha on, et meil neid on aga kuidas saavad 
tegutseda? 

Sindi linn   Rahvatantsu 

Sindi linn   Linna otsustaja on väljapoolt. 

Sindi linn   
Käin tantsimas ja esinen seoses sellega. Alati valmis rohkem panustama. Ehk et võiks 
vabatahtlikke ka kaasa haarata tegemistesse 

Sindi linn   Osaleksin liikumisüritustel 

Sindi linn   
Vabatahtlik pääste Heakorratalgud Spordi ja -kultuuriüritustel osalemine. 
Keskkonnahoid 

Sindi linn   Ei tee midagi nokitsen enda aiamaal . 

Sindi linn   Tahaksin et  pensionäridel  oleks rohkem toredaid üritusi. Tänan! 

Sindi linn   Väga tubli ja uus vallavalitsuse kollektiiv, muidu me olime ikka maha jäänud ajast. 

Sindi linn   Sindis pole ju kogukonda, millega liituda. 

Sindi linn   Kohtumisi tarkade inimestega, mõtestatud  ühistegevuse. 

Sindi linn   Mitte midagi 

Sindi linn   Võtame osa üritustest 

Sindi linn   
Käime kepikõnnil, aga tahaks ka koos koristustalgutel käia ning lilleniidu rajamisel 
osaleda. 

Sindi linn   Käin üritustel ja naudin 

Sindi linn   Heakorratalgud, lilleniitude rajamine, turvalisuse päevad 

Sindi linn   Külastan erinevaid üritusi. 

Sindi linn   Tahaksin teha Sinti loodusmatkaraja 

Sindi linn   Sindi Seltsimaja remont saab läbi, siis huvitavaid esinejaid, üritusi. 

Sindi linn   

Mõnda aega tagasi oli meil võrkpalliplats koos lõkkeplatsiga kuid siis ehitati sinna 
maja peale ja peale seda on meie kogukonna ühtsustunne tugevalt kannatada 
saanud ja koos viibimisi põhimõtteliselt pole enam 
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Sindi linn   

Tahaks näha, millega inimesed tegelevad iseenda rõõmuks. Et oleksid lahtiste uste 
päevad kui keegi tahab oma tegemisi eksponeerida. Võiks olla võimalus välja panna 
näituseid oma tegemistest. Meil peaks ju pea igas kodus midagi loomingulist 
sündima, plekitöödest kuni taimedroogide valmistamiseni. 

Sindi linn   

Ma eriti ei osale kogukonna tegemistes. Võimalusel võtaksin ehk osa mõnest 
liikumisüritusest või muust ettevõtmisest, aga otseselt neist puudust ka ei tunne. Mul 
ei ole kunagi igav???? 

Sindi linn   Võtan osa Sindi raamatukogus toimuvatest üritustest. 

 

 

*** ebatsensuurne sõnavara või kiitus/kriitika konkreetse ametniku kohta. Kiitused/kriitika on 

edastatud osakonna juhtidele. 


